
Deník za únor 1999 až únor 2002

Se psaním deníku jsem začal v únoru 1999 a byl hned uveřejňován na webu, s trochou dobré vůle 
bych řekl, že šlo o předchůdce blogu, byť ve formě statických HTML stránek. Tehdy se vše dělalo 
tabulkami, následným importem do Open Office vznikl tento tvar, kde jsou jednotlivé zápisy řazeny 
sice chronologicky, ale v opačném pořadí. Doporučuji proto číst text od poslední stránky směrem 
dopředu. 

Tedy, "doporučuji číst" není ten správný výraz, ono to není nic doporučeníhodného. Nemyslím, že 
se v té době stalo něco výjimečného, nejrůznější alkoholová dobrodružství následovaná depresemi 
zažívá skoro každý a leckdy i zajímavější. Já si akorát pár věcí zapamatoval, trochu je přibarvil 
a zapsal. 

Vydrželo mi to skoro čtyři roky, i když poslední z nich je zachycen velmi útržkovitě. Dnes beru 
jako největší výhodu to, že jsme byli mladí. 

PS: Text je plný překlepů a chyb, ani typografická stránka není ideální. Ale nemám ani sílu, ani 
zájem se v textu nějak více hrabat, na toto místo jej dávám pouze z důvodů kompletnosti. 

24.12.2008



Květen 2005
20.05.2002 JSEM NEZODPOVĚDNÝ ALKOHOLIK - proto tady nebyla dlouho žádná změna. 

A netvrďte mě, že Vás baví číst si neustále jenom o tom, kdy, kde a s kým sem se 
vožral, případně poblil (a o poslední meruňkové párty s Béďovcama by se dalo psát 
dlouho), nebo o tom, jak sem kde nesbalil kterou babu, přestože 

• sem na ňu celej večer čuměl a vona nic, 

nebo 

• sem byl tak vožralej, že mám vokno - např. vím, že sem se půl hoďky bavil 
s nějakou slovenou, ale nevím o ní vůbec nic. 

Podobně laděný texty můžou sloužit maximálně k tomu, aby se lidi přesvědčili, že sou 
na světě lidi, který sou na tom ještě hůř než oni. No dobře, tak ste mě překecali, já sem 
něco napíšu (doufám, že né zase za tři měsíce). Třeba o Hypocrisy/Immortal, 
deathovým koncertu v Edisonu, Insanii na Flédě (i co tomu den předtím předcházelo), 
o tančení na stole na horách s Andulkou/Andrejkou, Peňou, Janou a Katkou, 
o služebce do Prahy, která skončila v hospodě s Alenou, tykvy ve Šlapkách, o tom, 
proč sou Slováci piče a další veselé historky ze života managora. 

Únor 2002 
13.02.2002 Ve středu už nevím, co bylo přes den, ale večer měl bejt turnaj v malým fotbálku. 

Jenže ten pinkl (už sem psal o té ukrajinské piče?) to jak mak komusi pučil, nebo co, 
a pro nás až za hoďku. Takže sme z Dejvem šli na jedno točený, že za hodinu budem 
zpátky. Došli sme k Hermíně a sedli k jakejmsi nakalenejm kořeňům, ze kterejch 
vylezlo, že sou taky z Děčína, (sme si jich včera všimli, když si "přišli" pro "naše" 
paničky), akorát to byly nažraný piče, hlavně káďa. Pak přišel Mlaďoch, kde do piče 
sme, že už se hraje, tak sme rychle šli zpátky, ale protože už se naše nalosovaný 
dvojice nějak prohodili, tak sme šli zase do knypu (takže sme zase působili typicky 
liškovsky, a kurvili Jackovi turnaj). tam ti kokoti z Děčína hráli s nějakejma kořeňama 
karty o prachy, akorát neměli na zaplacení prohry, taksme si tipovali, že dostanou do 
držky, a že se přidáme. Káďa padal ze židle, a nedokázal vstát, pařili absinthy, no zvěř. 
My sme zase akorát čuměli po té mařce z pirsingem mezi zubama - navím, jestli sem 
o ní psal, a ještě po nějaké její kámošce (jak říká dejv - mě se líbili, samozřejmě, 
všechny), ale protože tam byly v bandě asi 30lidí, tak sme jen koukali... 

Ve čtvrtek byla u Hermíny plánovaná akce, kdy měli jít všichni mladí, staří a ještě měl 
úpřijet Kaba a dále Eman a nějací lidi. Dejv je navigoval tak, že zabloudili, takže sem 
mu musel radit. Protože v Hermíně bylo celkem hnusný pivo (furt - a zatím sme to 
řešili panákama a pomalým pocucáváním), tak sme dali strategii - 4 piva naprudko, 
a pak už to bude jedno - takže když přijel Kaba, a pak Eman, se ženou Evou, Alenou 
a Liborem, tak sme celkem byli. Alena si sedla mezi mě a Dejva (protože nás znala 
z památné akce v Praze na lavičce, která v deníku není popsaná, protože tehdejší výlet 
do Práglu, ramštajny a fotbal sem nestihl popsat), no a pak už sem se myslím bavil 
hlavně s ňou. To aspoň tvrdí ostatní, bo já si toho až tak moc nepamatuju, prej sem 
nikoho nepustil ke slovu, nebo co, no a ten zbytek sou očividný pomluvy. No, aspoň 
sem vyčenžoval pár telefonů a emailů. Eva od emana nepařila, takže se ani moc 
nebavila, což mě bylo líto, tak sem se s ňou zkoušel bavit, ale já ju na začátku večera 
varoval, že si projde všema stádiama bavení se opilců se střízlivým - (počáteční 
nezájem a nudu, potom potřeba vysvětlovat nějakou kravinu několikrát, až po 



nesmyslný debaty o hovně). Když konečně vypadly, tak sem si přisedl za 
marketingačkou z děčína a vo nějakej pičovinách se bavil ještě tři hodiny - to byla 
docela hrůza. 

Když konečně vypadla (a co si matně pamatuju, tak vystřelila z hospody jak z praku, 
se ji ani nedivím - ani nebyla ještě ze dveří a už sem prohlásil - to je ale kráva), tak 
sem zjistil, že nás tam zůstalo pár, Peťa (pingl) vařil klínam mařkám do hlavy o vězení 
v améru, ty to polikali aji s navijákem (to říkal kdosi, asi Áťa), já chvílu čekal, a pak 
sem šel , asi o půl čtvrté, ještě sem rychle musel říct Dejvovi, že ten káďa byl manžel 
té brejlaté paničky, do které předtím vrkal, von votevřel voči, řekl "jo" a usnul, akorát 
si to ráno nepamatoval. Ráno sem byl úplně fet jak nudla, sjel sem k vleku, po cestě 
sem dvakrát hodil tlamu, z toho jednou na nos, takže mě tekla krev a byl sem úplně 
zrušenaj. Počkal sem na dejva, vyjeli sme na horu a jeli spat do chaty. Mezitím sem 
poslal Hůdymu smsku Zdar Hudy, potrebuju pomoct ze spravou, uz 
mam zacatek "Ahoj Aleno carka", a ty s takovejma spravama 
mas zkusenosti. (Zase nevím, jestli je v deníku popsaná akce, na základě které 
dává todle smysl, jestli ne, tak si naserte.) A hůdy promptně odpověděl Ahoj 
Alenko, Ahoj Alo, Ahoj Alenko, Ahoj Aleno, moc mi schazi 
tva vlhka pipinka, ktera se jiz tesi na meho neposedneho 
pepika. Kdy se konecne uvidime, brouku - to sem teda vyměkl, 
a neposlal jí, poslal sem jí cosi normálního, a dokonce i odpověděla (poté, co Dejv 
zavolal Emanovi, ať jí vyřídí, ať si zapne mobila, že si s ňou chci psát). Ale jedna ze 
zpráv končila slovy "někdy příště..." což sem si přeložil, jako že na mě sere... 

03.02.2002 V pátek před horama byl sraz a plánování u Davse. Protože na Dejva šel 
hypochondrysmus (strašně zákeřná choroba) nelil škopky, ale rumy. Já sem po jednom 
pivo a dvou becherech přešel taky na panáky - na vodku s džusem. Dal sem jich asi 
sedum. Mlaďoch taky zospovědně kalik, a pak hodil *. A protože předtím požádal 
o členství v klubu, tak ju už má zapsanou. Potom nás Áťa vezl autem dom - celej večer 
nepil. A na cejlu nás zastavili benga. Nejdřív machrovali s tím, že má špinavou 
značku, pak ještě cosi a nakonec mu dali dejchnout, ale nic nenadejchal, tak nás 
pustili. Tak sme ještě z Dejvem dali dva drinky ve Vinohradským nonstopu - ráno sme 
byly kompletně fet, takže cesta ubíhala celkem v pohodě. Ještě sem zapoměl, jak sme 
s Dejcem ve čvrtek, tuším, na křence kupovali párkovač, tak sme omylem zaparkovali 
na zákazu - ono je tam parkoviště, ale jenom kousek, a pak je zákaz. A hned benga - 
a techničák, a řidičák (roztrhanej) takže to máme 3 přestupky (že cosi neměl u sebe 
nebo co) to je tři tisíce. Nakonec to bylo na místě za kilo, ale přijít tam o pět minut 
pozděj, tak už tam benga nejsou, zato je tam bloček s pokutou, jako u ostatních aut. 

Takže sme dojeli na hory, dali pár kvapek vína, takže z večeře si moc nepamatuju (ale 
víc než Jana, která o ní nevěděla) a pak šli šici do hermíny, ale já sem šel spat. Jenže 
když se vrátili, tak mě vytáhly, takže sme ještě pařili, a pak se děli věci, že nejdou 
popsat (jak říká Dejv - jak zamlada) - Dejv se skoro stydí. V nedělu nevím, co bylo, asi 
sme lyžovali, v pondělí sem u Hermíny slavil 10000 dní, a protože mě nechutnalo moc 
pivo, tak sem lil tulamorku. Jo, v nedělu, nebo kdy hodila magystra * a mlaďoch 
dopíjel tekily. Taky si dal z blekem jointa - žirafu. Z blekem tam byla terka, a když 
náhodou sešla na s nídaňu, tak po ní šici čuměli, bo chodila oblíkaná jak kurva, ale je 
to gogo (my sme všichni gogo) tanečnice, a šije si sama, protože ju to baví. Ale zpátky 
k pondělní hermíně. Moc nás tam nebylo, sme tak nějak pařili, vobčas sem tam 
někomu poručil absint nebo tak, pak mě napadlo, že něco zaplatím, tak sem, ani nevím 
proč, zaplatil všechno, necelejch třináct kil, a šel zpátky. Akorát sem neměl klíče od 
chaty, takže sem asi půlhodiny čekal, než příde Jacek se Silwiettou. Jo, a o sodě půllitr 
za 35,- (tzn. flaška koupena v makru za 8,90 střelaná za 105,-) a polívce za 40,- sem 



ještě nepsal. 

V úterý sme se s peňou nominovali na vedoucí večera a sešikovali všech 14 mladejch 
na společnou akce u hermíny. Sme si přisedli ke třem paničkám (kolem 40) já bohužel 
hned vedle nich, takže zábava celej večer byla někde mimo mě, navíc sem je musel 
poslouchat - hrůza. Pak jela tichá pošta, jednou to prošlo i přes ty paničky. Tak sem 
poslal na druhou stranu - ty tři mařky v rohu se bavěj o samejch pičovinách - Petra 
k tomu přidala - ať to Ejč neposílá dál - protože on seděl vedle jedné z nich. Pak se 
jedna z nich se mnou začla bavit - no, je potřeba objektivně přiznat, že vypadala dost 
dobře. Pak už naši mladí odcházeli - já se bavil z jednou paničkou, Dejv s Mlaďochem 
s druhou, třetí byla plonková (podle hesla na staré píči dobře se cvičí) a Áťa se ojižďel 
s ožralou Romčou. (Celej večer sem to po vočku sledoval, a těšil se na ráno, jakse 
budou k sobě chovat ráno u snídaně - nezklamali mě, jako by se nic nestalo - hlavně 
teda Romča, Áťa byl vpohodě a věděl, co dělá) Tak sme se nějak bavili s těma babama 
s Děčína, pak odešly do kravína (tam spaly), takže sme zůstaly v pěti. Kdosi 
objednával další rundu, Romča nechtěla, tak Dejv zašeptal - nali do ní něco, ať de 
mrdat ve čtyřech - akorát to slyšela, urazila se a utekla, Áťa hned za ňou a utěšoval ju. 
V podobným duchu sme se bavili po cestě dom a pak až do usnutí. 

Leden 2002 
28.01.2002 Bohužel sem byl teďka tejden na horách, takže zpracování zážitků zabere trošku času, 

nicméně dá se řící, že sem se v pátek vožral u Davse při plánovaní cesty z Dejvem 
z longdrinků (později jsem byl překřtěn na Master Of Longdrink podle pána 
prstenů). První střízlivější den bylo úterý a pak až neděla po návratu. Takže se toho 
moc nedozvíte, bo mě to všechno splívá. O lyžování určitě ne, a spářkách trochu, 
možná tak o Aleně a 40ti leté marketingovce z SČE a mařce s piercingem mezi 
zubama a lyžařským kursu dívčí školy a Janě a Romči - nepanikařte, nic moc se stejně 
nedělo. 

13.01.2002 Letos se zatím skoro nic neděje, akorát se Romanovi (z haklu) narodila ve středu 
dcera, takže nám v pátek po kolegovi poslal flašku tekily, tak sme ju v kanclu pařili (to 
bylo furt "nanatálku!") Po smahnutí tekili sme dali ještě litr fernetu - byla tam asi 
půlka firmy. Pak sme šli z Cyrilem do hospy, kam přišla Jitka. Dali sme tři kusy (moje 
první piva letos) a pak sme jeli na bláhovku, nebo kam na vajno. Bylo to kousíček od 
"Pod Strání". Tam byl takovej sklípek, kde sme dali pár vajn. Furt sem nemohl najít, 
kde přesně byla stráň. Taky sem se asi půl hodiny bavil z Jitkou, akorát řekla víc než 
chtěla, což ju rozrušilo, tak jeli z Cyrilem dom. Já sem tam ještě zůstal s Lenkou? 
a Zdenálem? Ale protože tam přesně v deset zavíraj, tak sme šli do hospy - Na 
bláhovce. Ale to byla stráň - sice radikálně předělaná, skoro nóbl, strašně moc lidí, ale 
strašná obsluha. Sedli sme ke stolu, asi po čtvrťhoďce ta mařka vzala lístek, na kterým 
sem měl napsaný 15,- za jakýsi chleba s karbenátkem, a donesla tři piva. Odešli lidi, 
u jejichž stolu sme seděli, a nechali tam rozjedený uzený a nivový kuličky, tak sme to 
dojeli. Prej tam maj nejlepší pivo v brně - já sem samozřejmě tvrdil, že u Švehlů je 
lepší, ale ta mařka byla z Líšně, a nesouhlasila. Dokonce znala Hernu. Furt sme lili na 
Natálku. Pak sme chtěli zaplatit, ale furt nikdo nešel, tak sem vzal cech, šel k baru, ale 
tam bylo tolik lidí, že sme šli rovnou ven. Zase fííí. V sobotu sem byl s Dejvem 
a Slávkou na Vinohradech ve vinárně, tak sem dal pár dvanáctek. Taky sme dali 
Hermelín s Olivama - ňam. 

06.01.2002 Tak tu máme další zkurvenej rok před náma. Vánoce byly jako dycky na piču, jo 
vlastně v pátek před tím byla vánoční besídka s Jackem, Silwiettou, Jécou, Evou, 
Ejčem, Petrou, Cýrou, Jitkou, Áťou, Zdeničkou, Kabou a mnou. Jančařík přišla 



později, ani sme se jí nedočkali, bo sme spěchali dom, ráno sme jeli lyžovat na Bílou. 
No, ale jestli sme spěchali, tak proč sem pak sedl do auta vedle Evy, a jeli sme nejdřív 
do Žebálu hodit Jécu dom a pak teprv na Vinohrady - bych tam byl šalinó dvakrát, ne? 
Ráno sem jel z Dadou, Mlaďochem a Mladým Kabou. Cesta byla vpoho, Dada nám 
kdesi ukazoval, kde se vyráběj gumový medvídci. Tam sme se taky stavovali na 
benzince (obligátní bageta), kde se Áťa a Eva bavili s mařkou za pultem takovým 
stylem, že sem nabyl dojmu, že se dlouho znaj, a mnohem později sem se na ňu ptal 
Áťi (byla celkem dobrá) a on se přiznal, že ju viděl poprvý. To je asi ta zkurvená 
vánoční nálada. Lyžovačka nic moc, sem asi víc času strávil pod svahem v bufáču - 
škopek a párek - né tak Kaba, kterej si koupil celodenní jízdenku, a tak strávil celej 
den nahoru-dolů, aby se mu to vyplatilo... Večeřa v knypu, kde byl totálně, ale totálně 
fet pingl... Po cestě zpátky nám Dada vykládal svoje zážitky z Ukrajiny, kde byl někdy 
v dvaadevadesátým... 

Pětadvacátýho tradiční Vánoční turnaj. Hrálo se na sněhu, zůčastnilo se béčko 
(relativně ožralý), kanónovci (relativně střízlivý) a Béďa - jeden borec z Béďa týmu, 
totálně fet. Jacek přišel nemocnej a nehrál, Hůdy přišel ožralej a hrál. Byla celkem 
solidní lavička - Alpa, Fernet, Vodka, Slivka. První zápas 2x20 sme totálně prohráli, 
tuším 6:1, chytal půlku Atlet a půlku Dave. Druhej 2x10 sme uhráli remízu 1:1, ale 
jenom díky tomu, že sme kanónům dali Dave do branky, a oni mohli díky tomu střídat. 
Pak se šlo do hospody na Hřišti. Strašná spářka, jako dycky, panáky furt lítali, jednu 
chvílu sem ty svý (ze Zdanálem) aji lil do plácačky. Od dvou už sem se válel po stole 
a usínal. Celou dobu furt někdo objednával panáky, a já furt říkal, že nechcu, to už ze 
mě měli kořeni srandu, že od chvíle, kdy sem vlezl do knypu, tak říkam, že panáky 
nechcu, ale furt piju. Lidi postupně odcházeli na jídlo a zase přicházeli. Aji já sem 
odešel, a už sem myslel, že doma zůstatnu, ale Dave mě volal, tak sem zas přišel, ještě 
provokoval, ať napíšu slečně Michaele, což sem sice udělal, ale nevím, jestli to byl 
dobrej nápad. Tak sem se vrátil, ty dva panáky, který sem nechal na stole, na mě furt 
čekali, no hrůza. Áťa, protože byl nemocnej, tak pil čaj s Alpou. Pak přišla Renča (viz 
reportáž z 25.12.2000) "kuřhuba". Chvílu sme se sňou bavili, pár panáků, vodky a tak. 
Pak na sebe Dave s Atletem mrkli - "vymrdáme ju?" (to sem neviděl) a už Áťa mazal 
pro auto, a Dejv jí sliboval romantickou vyjížďku k nim na chatu, bude tam zima, 
zatopíme, bude to tam čudit, dýmit, to bude nádhera... 

Tak sme teda jeli - po cestě sme zapadli, tlačili furt nic, aji nám někdo, kdo jel okolo, 
pomáhal. Až později se Dave přiznal, že tam měl ruční brzdu. Na chatě bylo přesně, 
jak Dave sliboval - tak sem s tou mařkou stál venku, kecali a pařili sme vajno, z chajdy 
se furt čudilo. Po několika hodinách sme už klímali (všichni navlečení) vevnitř, ale furt 
to strašně čudilo, takže se topilo a větralo, až Dave rozdělal komín, a našel tam vosí 
hnízdo přec celou trubku. Tak sme jeli dom - dojeli sme do Líšně a tam sem s ňou asi 
třičtvrťe hoďky čekal na šalinu (jako že gentleman, ale spíš jako debil), pět minut jel 
na Novolíšeňskou a pak šel dvacetminut pěšky dom - však se letos, 25. prosince zase 
uvidíme... Ráno nažranej jak pytel, všechno mě smrďelo kouřem jak sfiňa, no prostě 
hrůza hrůz. 

Další den sme šli ke švehlům domluvit poslední detaily na Silvestra - svolal to dave - 
byla to prachsprostá záminka pro ožrání - nebyl tam Áťa, kterej jel a byl tam Zdenál, 
kterej nakonec najel. Kromě standardního paření tam přišli dvě tak sedumnáctky, 
aprotože nebylo kam, tak si přisedly - to bylo poprvý, co sem u švehlů viděl pěkný 
mařky - vono to Daveovo čekání asi má něco do sebe - ta jedna odešla, tak sme tu 
druhou přesvědčili, ať ještě zůstane, pak sme ju vzli ještě do herny, byla to celkem 
sranda - sme se jí třeba ptali - kolik stupňů je absolutní nula a zkus to třeba v kelvinech 



a vona nevěděla. Před odchodem se s Davem náležitě rozloučila. Dali sme dva párky 
v rohlíku a šli dom aji my. 

Ráno sme naložili věci a jeli na Slovensko - Roháče - Orava - Habovka. Cesta se 
trošku protáhla, Slovenský hospody sou o trošku horší, naž jak sem je v léťe chválil. 
Po ubytování si už nepamatuju, co sme dělali, asi sme pařili kvapku vína (měli sme 27 
litrů) - jo už sem si vzpoměl - pařili sme jak sviňa, Áťa rozsedl židlu, začli sme tak ve 
tři, Dave šel spát v sedum, my s Áťou v devět, mama jela dom (bydlí asi 15 km od 
tama) v osum, ale přijela až v 11, bo usnula v autobuse. Dave se projevil jako znalec 
vína - lijem bílý, a pak najednou červený, a Dave to zhodnotil "to, červený, to je ... 
jiný". Ráno sme vstali před osmou - libovali sme si, jak brzo sme šli spát, prostě slušní 
kluci - a šli lyžovat - dokonce mě to aji bavilo, narozdíl od minula, ale cesta nahoru 
byla strašná. Kelt a dva párky v rohlíku. Pak sme šli do knypu na jídlo. Byla tam dobrá 
pinglica, dva copy, nádhera. Sem se skoro zamiloval. A protože tam pořádali Silvestra, 
tak sme si ho rovnou koupili. Po žrádle sme šli na chatu - sice sme zaplatili, ale 
protože tam kromě jídelny byla ještě "sámoška" - prostě nalejvárna, tak sme tam ještě 
jedno šupli u pana vedoucího. Na chatě sme pařili kvapku (i když Dave pořád 
provokaval, ať dem do knypu, že tam na nás čekaj Polky) a pak sme šli spat. 

Ráno sme vstali o trošku později, ÁŤovi se nikam nechtělo, tak sme ve třech jeli na 
Zverouku, ale vybrali sme špatný parkovišťe, takže sme musli jít deset minut lesem 
k vleku, a když sme zjistili, že než dojdem zpátky k auto a zpět, tak budou dvě, tak 
sme šli rači na procházku a pak do Koliby. No, prostředí bylo pěkný, ale narvaná jak 
čapa, mizerná obsluha, ceny dvojnásobný. Místo kapustnice nám donesli fazulovicu. 
A já se vůbec nerozčiloval, neremcal (jen trošku) nikomu nenadával, prostě sem byl 
v klidu. Akorát sme udělali fííí. Pak sme se stavili za Áťou na chatu a šli do knypu. 
Tentokrát ta mařka měla jiný vlasy, a věnovala nám (prej mě, říkal Dave) dloouuhej 
pohled. Tak sme dali chálku, pařili, vobčas úsměv na pinglicu. V deset už to skončilo 
jako hospoda a začlo jako diskotéka, tak Dave šel pro nějakou polku, Atlet zas šel 
kérovat do té pinklice (Márija) Nakonec sme tam zbyly jako poslední zákaznící, ještě 
sme chvílu pařili s personálem (borovičku) a pak sme šli na nějakou diskotéku. Tam se 
přišel (sám se dvouma Slovákam), rozhlídl se a přisedl sem ke třem mařkám, chvílu 
sem se s něma bavil, ale pak mě odvolali ti slováci, tak sem s něma musel púařit. 
Mezitím seem zahlídl dave s nějakou mařkou. Paíme (longdrinky), kecáme, pak mě 
pozvali na slivovicu, pak sem se poblil pod stůl, podruhý sem to stihl na hajzl, akorát 
na ženskej. Pak sem tam musel šúrovat koberec pod stolem, ale naštěstí mi nedali mop, 
takže sem ho nezlomil, jako Atlet u Rytířů. Pak sem se ještě bavil s těma třema 
mařkama, pak zavírali. To sem se konečně potkal s Dejvem a Atletem, kterj měl zase 
nějakej problém s mobilem - zbytek znám jen z doslechu, bo sem byl mino - Áťa měl 
najednou nějakou cizí bundu - kde ju vzal, netuším, a když ju dával majitelovi, tak ten 
zjistil, že tam není mobil. Chtěl prachy, chtěl bejt drsnej, ale Áťa zahrál zabijáka tak 
přesvědčivě, že toho nechal - klidně zavolej policajty, sem už párkrát seděl, v krimu, 
chceš vidět kérku zkrimu - a už si Áťa vytahoval tričko, i když žádnou nemá. Ne, to je 
dobrý... Klidně mě dej ranu, já ti ju vrátím. Dave se to snzžil uklidňovat, ale Áťa byl 
proti. Já sem mezitím ležel na silnici, bo se mě nechtělo stát. Pak sme došli na chatu. 
Já sem vytuhl hned dole za dveřma. po chvíli přišel Dave, ať du nahoru - oni tam ještě 
s nějakým slovákem a slovenou pařili - za chvílu - pak přišel Áťa - poď nahoru - 
nemůžu - proč - protože nemůžu rozvázat botu. Nakonec se mi to povedlo, a po 
čtyřech sem se vyškrábal ty dvě patra a padl do betle. Mikynu sem si sundal až ráno, 
když sem se probudil vedrem - takhle sjetej už sem dlouho nebyl... 



Ráno sme se velice pomalu dávali do kupy, finálně z betle sme vylezly před třetí, a šli 
do knypu (Já a Atlet, DAve jel pro mamu). Tam nám řekli, že zaplacenej silwestr tam 
nebude a vrátili peníze. Tak sme postupně přes kofoly došli na longdrinky. Postupně 
tam přišlo pár kamošů ze včerejška, zjistili sme, že Atlet je zabiják "León Miky", já 
vedoucí, a Dave zástupce. Pak přišel Dave s mamou, paříme, pak přišli ty tři sloveny, 
se ke mě aji hlásili, Dejv jenom koukal, taky Márija se usmívala. V devět zavírali, tak 
sme nakoupili a pařili na chatě. Jaksi sme se dočkali půlnoci, pak sme dělali "voláni 
entrprajs" - když někdo dopil, tak jenom "Sáha volá entrprajs" typický gesto, a někdo 
jinej mu dolil. Dave přešel ze škopků na víno, a ráno se tomu divil. Vo půl třetí sme šli 
spat. Ráno úklid, ke Slávce na kapustnicu a řízek - jedl sem jenom já, ale po cestě sem 
umíral. Pak sem si koupil nějakej ledovej čaj, ve kterým byl jakejsi jinan dvojlaločný, 
denní dávka v 400 ml, ale flaška na půl litru. Divný... Koukám, že sem v popisu 
nepoužil ani jednou svůj oblíbenej slovenskej slogan, kterej sem říkal takřka furt - 
vypičovaná piča. 

Prosinec 2001 
16.12.2001 Ve středu švehly, akorát mě trvalo asi hodinu, než sem se tam dostal, busy jezdili 

krokem, takže než dojel uběhlo půlhoďky, a pak to stejný na cestu ke švehlům. 
V pátek sem byl v Budějovicích, celkem pěkný baby v knypu sem viděl, potkal sem 
některý ředitele, se kterejma sem pařil, pohoda. Akorát sem byl nějakej unavenej, že 
sem ani nešel do Žebálu pařit za Jackem na firemní spářku, resp. za Jécou, Atletem 
a Evou - co bych tam dělal... Ani s Dejvem ke Švehlům - zrovna když su unavenej, tak 
dvě nabídky... V sobotu zase Dejv lákal ke Švehlům, ale já byl pozvanej od Banyho do 
hospody.

Bylo to v Pálavě, nebo jak se to menuje, tam nahoře nad Zelňákem, dřív to byla 
myslím Smíchovská, nebo tak nějak. Kromě mě tam byl ješťe švagr Honza a jeho 
kámoš Karel. Bany nás sice pozval do knypu, akorát neměl ani korunu. Když sme tam 
přišli, tak nám borci tvrdili, že u toho stolu dneska někdo zemřel, tak sem si pro jistotu 
sedl na místo toho mrtvýho... Obsluha tam byla nahoře bez, ale byla to taková subtilní 
blondýna s věšákama jak prase, pomalá, jídlo se nás ptala dvakrát a potřetí ještě musel 
přijít normální pingl, zeptat se, co vlastně chceme... Prostě sme se rači nechali 
obsluhovat od něj...Karel mě učil páku, nakonec sem levačkou porazil Honzu. 
U dalšího stolu seděli jacísi idioti, kteří furt měli nějaký narážky. Když sme odcházeli, 
tak cosi řekli anglicky. Ven sme vyšli já, Bany a Honza, a Bany se ptal co říkal? Ať 
zdechnem. Tak tam Bany vítl, dal mu ranu a šel ven. Za chvílu pingl vyváděl 
peroucího se Karla s jedním borcem. Se tam chvílu rvali před hospodou, to sem 
psychicky nevydržel, a šel na nádr. Protože bylo za deset dvanáct, nechtělo se mě 
čekat a jel sem dom tágem. Akorát sem v něm zapoměl rukavicu, takže sem vyhodil 
i tu druhou. Na to, že sem ty rukavice koupil ve čtvrtek, moc dlouho nevydželi. Po 
bytě sem se celekm hrubě motal, a ráno mě bylo celkem divně - na to nejsu zvyklej, 
aby tohle se mnou udělalo vosum kusů... Prostě to byl vydařenej večer... 

12.12.2001 Hm, tak teď mám sice čas, ale nic se neděje, jestli vono to spolu nějak nesouvisí... 
V nedělu sem byl u Švehlů, ale došlo pivo, tak sme museli do herny, přece když tam 
půl hoďky jedu, tak nedám jen jedno, a nepudu dom... 

09.12.2001 Doufám, že od teď ten deník zase začnu nějak vést - prosinec začal Anathemou, 
koncertem v Práglu. Předtím sme z Jackem dali jedno v Jágr baru, jedno u sadu a pár 
v Akropolis. Anathema byla dost dobrá, i když podle posledních recenzí sem měl 
dojem, že se jedná o akustickou kapelu... hahaha... docela solidní řažba. Akorát nám 



pak ujelo metro, takže sme od Muzea běželi na hlavní nádraží, a tam sme doběhli vlak, 
stihly sme to na deset sekund, akorát já sem byl tak vyřízenej, že sem ještě půlhodiny 
potom nemoh' mluvit, a kdyby mě Jacek nedal rohlík, tak sem zdechl... Do Brna 
příjezd o půl třetí a tágem dom - nechápu, proč sme do 4 nelili v Brně, zvlášť, když 
Áťa seděl v livinu - ale bez mobu, takže sme se mu nedovolali... Jinak Jacek prozvonil 
všechny v seznamu... Kromě Dejva, kterej se opíjel na Slovači a neodpovídal na 
smsky... 

Ve čvrtek Prieznitz na Musilce, ale já tam nešel - sme seděli z Cýrou a s Vykynem 
u Tchýně, pak přišli Jacek, Silwietta, Atlet, Zdenčka, Kaba, po chíli přemlouvání Ejč 
s tekilou a Petrou. To už Cýra odešel, a zbytek šel na koncert, já tam seděl z Vykynem 
dál, ale iuž sem neměl prachy (protože žiju na hranici životního minima, ale nikdo mi 
nevěří), tak mě vykyn na jedno pozval, a pk na hajzlu vymyslel, že dáme ještě jedno. 
To už skončil koncert, takže sem šel na Musilku, kde sem dal bagetu a pivo, to sem ale 
nevypil, pak nás vyhodili, tak sem šel kolem řeky dom, ostatní se kdesi ztratili, ale to 
je jedno... 

V pátek firemní spářka v Táboře - nudná cesta, nudný kecy, ze začátku nudná spářka, 
pak sme ale s Romanem (haklař z Vyškova) přešli na longdrinky (já po 7 kusech). 
Mezitím se spousta lidí nezřízeně opíjela, jednoho sem třeba viděl po třech a půl letech 
ve firmně poprvý nalitýho (z Malibu, což je vegetariánský pití - taky sem s ním dvě 
dal), potom sem musel ještě musel zatmelit ze Siebel-teamem qůli LE, to byly dva 
visoury, a mezitím sem odpovědně s Romanem pařil long drinky - on rumkola, já 
džusvodka. Vo půlnoci tam byl striptýz, ze kterýho byl výkonej ředitel hotovej, bo 
nevěděl, kdo ho objednal, a a furt řval to foťto, akorát fotgrafa bodygard odstavil... 
Pořád sme pařili, cca ve dvě sem se šel projít na čvrthoďky ven, nadýchat se čerstvýho 
vzduchu, a u té příležitosti sem se poblil. Tak sem šel zpátky, smahl matonku a šel na 
dalšího longdrinka. to už odešel DJ, kterýho sme marně překecávali na něco 
rokovějšího, (já sem v soukromí prosazoval Panteru a Sepulturu) nakonec dal Ozzyho, 
nebo co. Ve čtyři sme vyrazili na diskotéku, ale už tam končili, tak sme asi půlhoďky 
přemlouvali každýho, kdo šel okolo, ať tam něco pustí, ale nikdo nic. Pak se jeden 
rozhodl, že sbalí tam ty tři baby, ale ještě předtím se zeptal kořínka z ochranky, jestli 
tam s něma nesedí nějakej borec, a von mu řekl, že to sou samý borcí, ale ten jeden, to 
byla baba. 

Furt sme pokračovali v longdrincích, po vyhazovu na diskotéce sme šli apátky, ale tam 
ještě někteří nespali, takže sme šli na bar, na další longdrinky (to už bylo pět, už sem 
tam byl já, roman, ještě jeden brňák a dva ředitelé. Prej se s nima můžem bavit 
otevřeně a ptát se, na co chceme, to jo, ale na jednu otázku mě řekl "Nikdy" a na 
druhou "Nic". Kecali sme pěkně dlouho, že nás už začali vyhazovat, že tam musej 
nachystat snídaně. To už sme zbyly jenom 4 - náš názor byl, že nemá cenu jít spát, 
když za dvě hoďky vstáváme. Tak sme vzali flašu wisky a šli na chodbu pařit, to už 
venku svítalo, Roman spal, musel sem mu schovat bundu, aby si ju nepomačkal. 
ředitel se nám dvakrát ztratil, po druhé definitvně, asi šel spat, to už bylo sedum. 
A protže už byla snídaně, tak sme ju šli sežrat. Probudili sme Cyrila, aby nás odvezl 
dom. Roman nemohl najít bundu. Pak sme se naložili do auta a jeli sme, bylo před 
devátou, Roman málem vzal ssebou klíč od pokoja, (já sem na našem pokoju strávil 
dohromady 10 minut, z toho 5 sem sral). V autě sem chvílama spal, ale nic moc. Dom 
mě dovezli před jednáctou, skoro okamžitě sem konečně usnul, a spal až do šesti. 
Večer sem se díval "Od soumraku do úsvitu" a v neděli se rozhodl, že tenhle výkend 
musím popsat. 7 piv, 5 kořalek a asi 15 longdrinků. A ty rozhodně nebyly šizený... 
Jenom doufám, že sem udělal nějakou ostudu, že mě konečně vyhoděj, a já budu mít 



konečně čas na všechny ty webový stránky, který udržuju... 

Provizorní srpen-listopad 

Nojo, sorry nestíhám (to sem fakt na to neměl měsíc čas???) tak se neposerte, bude tu všechno, 
i kruhovka, i druhá kruhovka, i Insania, i závěrečná SKLíšeň, i výlet do Prahy na Ramštajn a Fotbal 
s Belgií, Jackovi a Atletovi narozky se striptýzem, (moc si od toho neslibujte, ten stryptýz sem dělal 
já), Silwiettin svátek, gympláckej sraz (ale bez plechové skluzky, bo to je silně kopyrajtlý) 
a samozřejmě spářky u tchýně spojené s vrkáním do Moniky. 

Já vím, že to protahuju, ale 14.10 - ale už je to dopsaný do dneška a chybí jenom Slovensko, 
Narozky na Jackové chatě, Šmelcovna, Moje, Hůdyho a Aldosovi narozky – u hůdyho a Kruhovka... 

Hm, tak sorry, vydržte do 7.10.2001...

Pokud nechcete kazdej den checkovat, co je novyho, vydrzte do 1.10.2001 - SLIBUJU

Tato cast je silne under construction, protoze dopisuju zpetne asi dva mesice, takze se ted kazdej 
den snazim neco doplnit - definitivni dopsani bude 1.10.2001 - zatim to ma formu vicemene osnovy 
s nekterejma popsanejma akcema - hlavne s tema co se staly nedavno... 

Je pravda, že poslední cca dva měsíce sem se na deník vpodstatě vysral, takže teď následuje pokus 
o rekonstrukci deníku po dvou měsících – možná, že některý akce nebudou přesně chronologicky 
zapsaný. Jenom doufám, že tu některý věci nebudu popisovat dvakrát... 

Jakejsi pátek sme se sešli v taču, abysme oslavili Silwiettiny, Aldosovi a Zdenčiny narozky. No, nic 
moc akce, sázky o půlčáky rajčatovýho juice, toho sem se fakt neúčastnil, (pak sme se dozvěděli, že 
to byl jakejsi šmejd za pajsku za dvě deci...) Pinklica se mi furt zdála divná, vo všechno aby jí 
člověk říkal dvakrát (takže sem stihl dva piva), ale vrchol podle mě byl, když sme chtěli platit, vona 
donesla účet na dvatisícedevětset, "nebo tak nějak" (citace) a "Mám plnou hospodu a nemám čas, 
aby mě každej platil zvlášť, zaplaťte dohromady a komu se to nelíbí, tomu se omlouvám" – mě se to 
nelíbilo – (sem asi remcal (ale jak říkala ta cigánka v bufáču - "dyk, je to tvoje praca, dyk, seš za to 
placenej, ne")) - takže sem pak říkal věci jako – "my se zase omlouváme, že sme tady utratili tři 
tisíce, už se to víckrát nestane", ale to doufám nikdo neslyšel. Jo, a plná hospoda znamenala 3 stoly 
včetně nás. Někteří (Jéca) vůbec nepochopili, co se mě vlastně nelíbí, ale to je jejich problém, do 
taču prostě nejdu. 

Pak sme z Áťou na starce vysvětlovali nějakýmu vožralcovi, jak se po kolejích dostane k Semilasu, 
von tvrdil, že je od policie (dopravní), že brno zná, ale jenom z auta, a že podle kolejí trefí – 
nejlepší by bylo, kdybych odbočoval pořád do prava, abych to měl jednoduchý... Řekl nám aji svoje 
jméno a až budem něco potřebovat, tak se na něj máme obrátit... 

Nějakej následující výkend sme se teda s Honzikem a Davem dohodli, že jedem do Trutnova na 
punkovej festival. V pátek ve dvě sme vyrazili z Brna, resp. z konečné jedničky od Honzíkovýho 
haklu. Ještě předtím sme šli kamsi nasodovku, ale byla to taková jakási herna – Honzík si tam 
virtuálně zalyžoval, já s Dejvem sme si chtěli zastřílet, ale střílelo to jenom mě a ještě nějak divně... 
Nákup v Globusu – sme přemýšleli - vemem 3 piva, 5 piv, nebo kolik – nakonec sme prostě vzali 
kartón plechů a byl klid. Cesta v pohodě, Dave nám ukazoval cvičenou hůlku dělal HůUůUůUů. 
Honzik sliboval, že tam přijedou nějaký mařky, feministickou pražačku apod. - na tu uděláš 
HůUůUůUů, a vona ti ho ušmikne – sliboval Dejvovi. Dojeli sme na Bojiště, dovnitř se už nějak 
nedalo s autem dostat, tak tam Honzík odchytil hlavního pořadatela, tak dlouho mu tvrdil, že ho 



zná, až mu uvěřil a pustil nás tam i s autem. Postavili sme stan, a šli na kus. Byly tam 4 stánky ze 
strašnejma frontama, takže díky bohu za plechy. Odehráli tak 4 kapely, pak začlo chcat, sme ještě 
z Dejvem a stihly otočit stan (byl z kopca, takže aby voda vytíkala) Pak se rozpršelo hrubě, to už 
nám tam Honzík do stanu dotáhl nějaký dva kořeny. Ráno, tak cca v sedum sme se vzbudili, 
protože tam byly nějací jeho další známý (i ta pražačka)a nějak furt chtěli stan, nebo co, tak sme jim 
vytáhli ukrajinca, akorát místo aby si ho teda aspoň postavili, tak furt držkovali, tak sem jim ho 
nakonec postavil, to už sme z dejvem dali první plechy, do našeho stanu vlezla "vtěrka" Šárka – 
Honzik tvrdil, že je to nymfomanka - než sem vypil druhej pech, tak mě už spala ve spcáku, tak sme 
šli do města na chálku. 

S Dejvem sme vlezli do dost nóbl hospody, vynikající chálka, biftek, super, sice asi za dvěapůlkila, 
ale to fakt stálo za to... Oproti tomu smažáku, co si dal Honzík někde jinde, jak nám pak vykládal - 
pak sme šli koupit deštník – když sem pak Áťovi vykládal, že sme koupili deštník, tak si myslel, že 
sme ho koupili, ne koupili... Pak sme šli zpátku, ve stanech už nikdo nebyl, věci kupodivu jo, jenom 
piv se mi zdálo, že ubylo... Pak sme tam tak nějak chodili, pařili, pogovali, potkávali se ze šárkou – 
s tou se dalo ještě tak "rozumně" mluvit – s náma vždycky někam šla, nebo tak něco – Dejv 
a Honzík došli k názoru, že po mě de, takže mě Dejv dával dobrý rady jako – no šup šup, ruku na 
koleno a jedu, naštěstí sem byl už tak vožralej, že sem usínal aji s tou kytkou, co sem jí hlídal (ale 
nedal) nakonec nějak rači odešla – Honzík mě dodnes vyčítá, že sem ju neojel... (Pokud se ptáte, co 
tam vlastně hrálo za kapely, tak nevím – pamatuju si akorát Zónu a Zeměžluč) 

Ráno sme vstali, sbalili, a jeli se najest – Honzík nechtěl jít do té nóblovky, že nás tam takhle 
nepustěj (je to fintil) tak sme šli kamsi, kde polívku vařili půlhodiny a byla studená, moje maso bylo 
spálený a Dejvovo syrový. Pak sme jeli do Brna, vzali nějaký dvě stopařky, ta jedna byla celkem 
v pohodě. Jeli sme jinudy, abysme se vyhnuli šnekovu a podobnejm dírám na objížďkách... 

Potom sme jakejsi den sme šli na Špilberk na Shakespearovský dny – na Zkrocení zlé ženy – česko-
slovenský obsazení, a celkem to bylo super, takový trošku "modernizovaný", ale Áťa vykládal, že 
v původním vydání byly podobný výrazy použitý (son of a bitch) apod. takže – to si naozaj taká 
piča? - nevybočuje. Celkem pohoda i s nějakejma improvizacema – neříkej to za něj, ať to řekne 
sám, dyť je za to placenej... 

4-Slovensko 

5-Narozky na Jackové chatě 

Dejv s Áťou se najednou zničehonic rozhodli, že si dlužej nějaký bečky, ta kže je koupili a udělali 
takovou hurá akci nahoře v líšni v lomu, kde sem byl já, dejv, slávka, atlet, zdenál, tereza a nesva. 
Pivo bylo horký, kde ho taky chladit, sme sice vykopali díry, ale i tak. Na chvilku se tam stavil 
Jacek na kole, kterej popisoval, jak viděl nějakýho uměleckýho fotografa fotit a lupat mařku. Bylo 
tam hromada nasekanýho dřeva, tak sme to všechno spálili – tzv. kandélka – když se tam hodila 
celá větva i s listím, tak nachvílu bylo jasno – a podle jednotky svítivosti sme to nazvali kandélka. 
Pak sme šli spat, pak teprv došel Hůdy, kterej se celou noc vozil a hledal ztracenej mob – víc nevím 
bo sem spal – dožadoval se vykopání a naražení druhé bečky, leč to se nestalo. Ráno tam přišla 
kociánka na vycházku – nějaký dvě mařky a tři borci – a zvlášť ty mařky byly úplně nějaký ... já 
nevím. Večer sem se naučil (pro mě novou) tutovou songovku, autorem je zneuznaný líšeňský 
génius Remák:
Ztratila sem dva klíče,
od prdele od píče,
kdo je má, ať je dá,
ať si se mnou zamrdá.
Protože bečky byly dvě, tak se další úterý po trenále vypíjela ta druhá – jelo se někam 50 metrů za 



baráky na klajdě – bylo to tak půl kiláku. Bylo nás tam celkem hodně, takže to syklo celkem hned, 
takže pak sem ještě já, Hůdy, Dave a Malináč šli do Kobry – prázdnou bečku sme schovali před 
Kobrou ve křoví. 

7-Šmelcovna 

8-Moje, Hůdyho a Aldosovi narozky – u hůdyho 

9-Kruhovka 

Po nějakým fotbale dopoledne sme řešili, co večer. Půlka byla pro to, jít na ples v obleku, zbytek 
proti – tak sme si dali sraz u rytířů – tam bylo zavřeno, jenom tam byla cedulka, že sklíšeň má sraz 
na břízkách, a že ten poslední to má strhnout – se počítalo s tím, že nikdo to nestrhne, protože 
nebude vědět, že je poslední – ale mlaďoch to strhl. Pak sme šli ke švehlům – Zdenál nebyl už od 
fotbalu doma, tak tušil, že na něj bude tereza nasraná, ale když už má bejt nasraná, tak ať má proč – 
tak sme šli na ples – chtěli sme ukecat levnější vstup pro 4 za dvě kila, nebo jak to bylo, nakonec 
sme to ukecali, a když šel Dejv -a co tady ten pán? - Ten de s náma... Pak sme nějak pařili, Honzík 
málem dostal do držky – quli mě – sem za něma šel na bar, nějakej borec mě podezříval, že 
předbíhám, já mu vysvětloval, že ne, pak se do toho vložil Honzík. Zdenál se tam vyskytoval 
s nějakou mařkou, která se mě líbila, trošku mě připomínala vievanu, ale už nevím čím, asi 
vlasama, pak se ukázalo, že je jeho sestřenka, nějak sme se pak aji bavili, akorát si toho moc už 
nepamatuju. Kopec nažranej trochu žárlil, ale když si Katka sedla dejvovi na kolena, tak Slávka 
utekla s pivem vem, protože nepoznala (prej) Katku, tak asi myslela, že jí nějak zahýbá, nebo co... 
Tak musel jít Dejv ven to nějak řešit. Taky sem musel tančit se Slávkou takový ty kačeny, akorát 
sem nevěděl, co mám dělat, takže sem se díval, co dělá Slávka a opičil, akorát sem měl tak půl 
sekundy zpoždění, takže to byla hrůza. Pak aji za mnou přišel nějak borec, a nějak jako na drsno se 
mě ptal, co to jako mělo znamenat, a jestli neumím tancovat. Tak sem mu drsně řekl – Ne – a šel 
sem rači pryč. A pak sem šel dom, aniž bych zjistil, jak se ta mařka jmenuje, ale to je vlastně úplně 
jedno... 

Ve čtvrtek byla u švehlů rozlučka s Dejvem a Zdenálem (a Terezou – ještě nebylo asi moc 
dožehleno), kteří jeli do chorvatska, (Zdenál a Dave jedou z děckama (s děckam a mamou)). Kdoví 
jestli a kdy a jak se vrátí – pár piv, pár kořalek – to se tak vzájemně objednávalo, Dejv měl zelenou 
a třešňovku – to byl dobrej rum. Pak klasicky do herny na párek v rohlíku a pár kusů, Dejv prchl 
dom – dal deset kusů, protože u švehlů byly už trochu dřív a plánovali trasu (prstem po ubruse – 
tohle je bosna, tohle srbsko – akorát si každej pamatoval mapu z jinýho roku, a tam se ty hranice 
celkem měnili) a taky se chystal celou noc řídit, protože Zdenál, jak teď pracuje, tak je strašně 
unavenej. Tím rohlíkem v párku sem se samozřejmě pokydal (hořčicou) a pak sme tam s Hůdym 
ještě do půl druhé seděli. 

V sobotu zápas, první špíl samá karta, samej faul a prohra, druhej taková výhra, že to byla hrůza. 
Pak sem spěchal dom na rodinou oslavu – Lubošu, deš do hospody? Jo. To je škoda. (vražednej 
pohled) Já jenom, že spěchám dom, tak sem myslel že mě hodíš... 

V pátek sme vyrazili k Davsovi – víceméně to svolal Kaba, přišel sem já, Jacek, Atlet – ten nás 
dovezl autem – u Davse je to nějaký předělaný – takový skoro až nóbl... Pak přišel Kaba a Janča. Po 
pár pivech (Áťa zodpovědně kofolu) sme jeli dom – na nádraží z auta vystoupil Jacek, protože celej 
večer smskoval z Hůdym, že ještě někam půjde pařit, protože má po půl roce volnou sobotu 
(a nemocnou ženu). Mě se moc nechtělo, ale z nějakýho záhadnýho důvodu sem si to na Maliňáku 
rozmyslel, vystoupil z auta a šel na Masaryčku do TipSportu, kde měl být Hůdy, Aldos a Jacek. 
Jacek stál před tipsportem, prej je tam nemůže najít – nějak nemohl najít třetí patro. Pak sme šli do 
livinu, kde Jacek měl sraz z Týnem a Peňou – ještě pořád moc nevěřil, že Týno přežil pád dvojčat. 



Byla tam aji Máša (z mou pamětí na xichty mi celkem trvalo, než sem si vzpomněl, kdo to je..), 
která okamžitě prohlásila, že vypadám přesně tak, jak si mě pamatuje. Sem ju teda upozornil, že už 
nemám vlasy – stejně mám pocit, že si mě pamatuje jenom jako totálního vožralu, takže má celkem 
pravdu. Po nějaké době sme šli do Remixu (bez Hůdyho a Aldosa), vlastně jeli. Já nevím – ty kluby 
mě vůbec nebaví – přelidněný, kravál, že není slyšet slova, pro pití, aby si člověk šel na bar a půl 
hodiny čekal, až si ho někdo všimne. Zlatá herna. Nějak sme se bavili, Máša nám předváděla 
malíkovou hranu, taky jí myslím spadly náušnice, pak tam byly nějací jejich známí, nějakej černoch 
a další. Pak tam na jednoho z nich mávali nějaký dvě mařky, ale von tvrdil, že je nezná, a že mávali 
na mě (taková pomluva – osm let pařím, a ještě na mě žádný mařky nemávaly...). To už Jacek byl 
na parketě, mě to tam nebavilo, tak sem jim všem řekl že du, Máše, která furt mlela cosi o tom, že 
sme se neviděli tři roky, sem dal číslo (její nemám, protože sem měl vybitej mob - období, kdy bych 
naivně věřil, že se opravdu ozve, mám už naštěstí za sebou – a popravdě řečeno, nevím, jestli o to 
vůbec stojím – na druhou stranu, za tři roky se člověk asi trošku změní...) a dvojkou v pohodě dom 
– myslím, že sem měl jet rači dom rovnou s Áťou. Sobotu sem strávil víc než užitečně – celej den 
sem se díval na červenýho trpaslíka... 

Taky se někdy vrátil Dejv a Zdenál z Chorvatska, takže přivítání u švehlů, v herně, dva dny sem 
tam seděl asi do jedné, nebo do kolika – asi bude lepší, když už ten šulin nikam nebude jezdit, kdo 
to loučení a vítání má zvládat? 

V sobotu fotbal, celkově tragickej výkon, sice jedna výhra a jedna prohra, Dada došel až na druhej 
špíl, kdy by odstaven Kopec pro nenasazení – qůli hře by mohli bejt odstavení všici. Ale to bylo 
možná až další výkend, já nevím, protože Jacek by přece jinak do města v pátek nešel a tsky 
neustále říkal, že má po půl roce volnej výkend, no to je jedno. V sobotu (asi tu další) po fuse, kde 
sme viděli Miru se porvat – jakejsi kretén násilnickej vypatlanej – sám se skoro serval s půlkou 
jakýhosi týmu a když to viděl Honzík, tak neběhl na plac se slovy – dem se byt - sme šli s dejvem, 
mlaďochem (já bych šukal, až bych pukal) a jackem za Pepou na chatu, protože tam slavil 50 – 
v pátek to slavil u tchýně a školníka, z kteréž to hospody se asi stane moje domovská, protože od 
nově přestěhované pobočky to mám tak dvacet metrů (a z kanclu vidím do dvou tříd na gymplu na 
elgartce, doufám, že to budou dívčí třídy – do šaten nevidím...) 

Na tý chatě, kde byl ještě Týno a peňa byly ještě jacísi spoluchataři – mařka z hlasem, že by mohla 
řezat sklo. Taky se tam stavili Kaba z Jančou, prej na Mušce potkali Evu s nějakým sympaťákem. 
Trošku sme popili a pak šli dom, ale to mě a mlaďocha dejv ještě přesvědčil, že dem do 
gambrinusu, kde sme dali pár kusů. Mlaďoch po nás chtěl dohodit nějakou kočku, tak sme mu začli 
dohazovat Šimajdu, ale ten vůl ju zná a nechce... Taky tam byli ti maci, co tam hráli na harmoniku 
a vozembouch po nesvový svatbě, ale tentokrát se to nedalo poslouchat, a málem sem tam vyvolal 
rozmíšku, když sem jen tak pro sebe zhodnotil jejich projev (už běžte do prdele) a ti maci to 
slyšeli... Taky sme zjistili, že sme sportovci intelektuálové, ale mlaďoch z toho má nějaký trauma... 
Ještě sem večer Evě psal, že se teda mohla na tu chatu stavit, když už byla tak blízko, prej ntušila, 
a o sympaťákovi píše jako o otravovi... 

V sobotu trenál, po něm Jasmín a Kobra, kam sme šli z Dejvem jenom qůli Slávce, která přišla 
pozdě a chtěla si povídat, Dave pořád opakoval – Kopec je nasranej jak sviňa – což sem třeba 
v Kobře nechápal, dokud sem si nevšiml, že tam hraje šipky. Byla tam jakási mařka, která tutově 
tančila, když si sedla, tak nic moc, ale ten tanec... Super. 

Ve středu k Zuzce, skouknout malýho, na starce sem zas pochopil, že se svou pamětí na xichty 
(mařek) su úplně nahovno, a potom z Jackem na jedno na Vinohradech. 

Ve čtvrtek z Jacekm na Favál, kde hráli jacísi maci (asi dvacet minut, začátek místo v šest tak 
v devět) – nasraní jak kopec – byl tam Maťa a Katka (a kučín teda asi aji) – pak cosi, jo Gardens Of 



Gehanna – ti nudní němci – pak Asgard – archaickej black – spíval "kurwa monika" – asi to 
nemyslej moc vážně – a potom zlatej hřeb večera a koncert rooku, ať se stane cokoli, YBCA 
z BigBossem. Nepopsatelný, neuvěřitelný, geniální vystoupení... Včelka mája, reklamy na ticho, 
life is life, myslíš na to na čo myslím ja – no prostě neuvěřitelná prdel – kurwa monika je jasná 
hvězda, ale big boss taky válel – mikrofon v trenkách apod. Dostali sme medový bonbóny a šli sme 
dom na dvojku. Ale vedoucí pracovnící si můžou dovolit jezdit tágem – když sou tak neschopní, 
a ujede jim šalina...
"Čtyři kurwy, hráli žolika, mezi nima, kurwa monika,
nevěděla, co má dělat, tahle monika,
pro radost si do prdele, strčila kolíka" – nebo tak nějak – a kupodivu to nesložil remák...

V sobotu fotbal – Jacek tm přišel, a říkal že mám Silwiettě ze včerejší párty u Týna zapsat * z Johny 
Walker Black Label, ale pak ju odvolal, škoda... První zápas výhra 4:1 – hladovec dada dva góly, 
kaba s jackem po jednom, když první gól jackovi rosťa neuznal (je pravda, že se mu to pískání moc 
nedařilo). Druhej špíl s řečkovicema – podle jacka sou dobří, hraje s něma mara od Romana, co hrál 
za ricoh, mluvil o nich (jacek) skoro jako o černým koňu soutěže – tak dostali 6:2 a šli z brekem 
dom... No, tak jednoznačný to nebylo, dali první gól, jenže pak dal Kopec dva (oba vybojovaný 
balóny) a pak i další, Roman chytl penaltu – zato Golden dal ("teď bych proti němu nechtěl chytat" 
- roman), prostě dost dobrej výkon – v obou špílech – akorát Roman pak nešel do knypu. Vlastně 
skoro nikdo nešel. Hudy nehrál, protože držel životosprávu a přišel dom vo půl osmé – já teď už 
nepiju... Tak právě asi začala válka... ČT nemá žádnej porno kanál, to je nuda... 

Srpen 2001 
02.08.2001 V sobotu skopec - sraz ve tři v Jasmínu, Zdenál s Terezou dorazili až vo půl čtvrtý, 

stejně se čekalo na Hůdyho - ale aspoň se mohli losovat dvojice - první sem šel já 
s Kabou, pak Jacek s Dejvem, Áťa s Nesvou a Hůdy se Zdenálem - intervali byly deset 
minut. Taky se zjistilo, že někdo zapoměl startovní čísla, naštěstíá Kaba měl z loňska - 
celej rok je nosil v baťůžku. Jako první vyrazili holky - Eva, Tereza, Slávka a Andrea. 
Po skoro exu v Jasmínu sme vyrazili s Kabou celkem zvostra na Radnicu, tam sme dali 
pivo na baru a vyplnili některý otázky - pinglice hned zareagovali, když viděli, jak si 
píšem čas příchodu, nalití piva, a vylití piva, jestli je to nějakej závod, a ať i ostatní 
choděj tama. Stalo se... Pak na hřiště - sice sme přesně nevěděli kudy, ale vzali sme to 
kolem pavouka - asi to byla optimální cesta, protože tak šli všichni. Za pavoukem sme 
došli holky, ale na hřiště sme je nedokázli dojít, takže sme se asi pět minut zdrželi, než 
se nalili ty jejich malý piva - ale sme aspoň odpověděli na otázky - pak zadem 
k rytířům - půlku cesty Kaba běžel, já sem byl rád, že du - ale sotva sem se doplazil do 
rytířů, tak sem měl pivo - po vypití dvou třetin sem asi zbledl, vyrazil na mě smrtelnej 
pot, bojoval sem, ale nepoblil se. Potom Eldorádo, tam sme si sedli. Dave z Jackem 
taky měli menší krizu po rytířích, ale šli rovnou na břízky, kde došli holky - a to se 
dejv už rači šteloval kousek dál, aby na něj mama neviděla, a poblil se. Při odchodu 
tam došl Nesva s Áťou. 

My sme zatím seděli na Eldorádu, to už byla celkem pohoda, i když s toho horka se 
ozývala pumelica - pak na borovice - fronta asi na čtvrť hoďky - tak mě bylo jasný, že 
Lišky předběhnou, tak musím taky - tak sem šel dopředu, a řekl sem nějaký ženský, že 
máme soutěž v pití piva, a ať nás pustí - pohoda. Když tam došel Áťa, tak už si pingl 
stěžoval, že už je desátej dneska, kdo předbíhá, tak se Áťa každýmu ve frontě osobně 
omluvil - nnejlepší to měli Zdenál s Hůdym, kteří znali všude pingly, a měli to bez 
čekání. Konečně Muška, sedmý závodní pivo, ale Kaba už nedopil, sem musel za něj. 
Chvílu po dopití nás došli Zdenál s Hůdym - kdyby se šlo k Jeleňovi, tak nás asi 
předejdou... Ale naštěstí došla bečka, tak museli čekat, ale dali lahváče - pak Zdenál 
vyplňoval otázky - a protože mu bylo jasaný, že maj super čas, tak zatrhával samý 



áčka. Pak přišli ostatní - jedinej já, kaba, áťa a jacek (a holky) sme neblili - takže já 
a kaba sme jediný nepoblitá dvojice, a z toho plyne, že sme vítězové skopce, protože 
pak se začlo pařit - no, von nikdo už moc nepotřeboval, za hoďku a půl sedum piv, šest 
kilometrů a 40 ve stínu... - takže pořadatelé nebyli schopní vyhlásit výsledky. Akorát 
Slávka ještě zvládla vyhodnotit otázky, který připravila ona a Mlaďoch. Jacek šel na 
chatu pro cenu a pak pro klíče, cena byl soudek, kterej se vypil, já z něho neměl ani 
ťuk, protže sem přešel na vitamín V a DŽÉ (vodka s džusem) s Terezou, takže sem byl 
úplně totálně vožrealej a nevím vůbec nic. Pamatuju si pár takovejch záblesků, jako že 
se Dejv rozkřikuje na hospodu, kdy už se tady ten pán (Kaba) dočká chleba, nebo 
klobásy, nebo co, vona zas tvrdila, že tam pijem vlastní pivo a kradem krýgli, piča 
jedna... Pak tvrdil, že háídání se v hospodě pochytil ode mě... 

Pak nějak, už v novi, odešli Jacek s Evou na chatu, já sem tam taky po nějakí době 
vyrazil, samozřejmě sem zabloudil, ale nepotkal sem bludičky, ale nějaký lidi, který 
mě dovedli na cestu. To už sem trefil na chatu, kde Eva s Jackem provozovali SM, ale 
qůli mě přestali, což nemuseli, protože stejně nic nevím. Sem padl na zem a spal. Taky 
ještě přišel Kaba, kterej po cestě narazil do skály, tak měl díru v noze, ale tu skálu už 
nikdy nikdo nenajde... Eva ho ošetřila a šlo se spat. Prej sem s Evy strhl peřinu, přikryl 
se s ňou, a když si stěžovala, že žádnou nemá, tak sem jí nabídl, že já mám, ať se 
schová pod tu mou... Vo tom teda nic nevím, ale je vidět, jakej sem dobrák - rozdělím 
se i o to, co nemám... Ráno sem asi hodinu potřeboval, abych přešel z lehu do sedu... 
Hrůůůza - takhjle vožralej sem už dlouho nebyl... Pak na radnicu, kde teda kromě fakt 
hnusné polívky měli konečně roštěnku, ale jestli to za to stálo... 

Celkový hodnocení sem chtěl původně napsat negativní - zapomenutý startovní čísla, 
zkurvený vedro, nevyhodnocení výsledků - ale voni by se zase čílili, že kritizovat umí 
každej, ale organizovat ne, a vzhledem k tomu, že takováhle akce vyžaduje týdny až 
měsíce tvrdé přípravy, tak to byla naprosto sqělá, dokonalá, bezchybná a perfektní 
akce. 

Červenec 2001 
28.07.2001 Tak skener sem nakonec zneužil, takže tu snad vidíte obrázky... Při psaní soustředění 

sem zapoměl na spoustu věcí, jako že Malina učil Aldosa chcat na kole za jízdy, že se 
kopali s Áťou doprdele atd... 

V úterý podobrazy se psí mařkou - takovej zajmavej asiklub ve městě, promítali tam 
simpsny projektorem na zeď - ten projektor bych bral. No nic - další "rande" bude 
nejdřív v říjnu, jestli vůbec... V pátek sem byl doma - to zní skoro neuvěřitelně... 
V sobotu sme vyrazili s Dejvem a Slávkou do čéháčka. Dojeli sme tam asi v sedum, 
ubytovali se u Lenky a Michala a šli k Františkovi na bečku. Prohlídli sme si pivovar, 
varnu, sladovnu, obrovský kotle plný piva, který tam zrovna kvasilo. Dobrý. Pak sem 
u Františka na dvoře narazili bečku a lili sme kromě nás 5 se tam slezli nějací lidi 
z čéháčka a čekalo se na nějaký nory. Nor přijel jenom jeden a s ním nějací lidi, co byly 
v Norsku, ale Janču nikdo neznal - zato dovezl norskou syrovou sušenou rybu - to se jí 
tak, že se doto chvílu mlátí, a pak se to jí - to by bylo něco pro Zdenála - by vzal 
kladivo, a bylo by... Ale ta ryba byla celkem dobrá... Nejhorší byla jakási mařka, která 
se smála tak, že proti tomu je Jerryho smích tichý úsměv... Taky tam byla jakási místní 
mařka - Jituš - a Michal na mě hned - Sáho, líbí se ti? Je volná, běž do ní... No, moc ne, 
mě je to sice jedno, ale nevím... Za chvílu Léňa - Sáho, tam ta, ta je volná, ta by 
potřebovala chlapa, běž ju vošukat... Já nevím, to je taková znouzectnost... Podobně 



sem se s Léňnou bavil ještě zepárkrát... Nebo chceš rači tamtu - to je panna - ale tu bys 
nemoh' dotáhnout k nám dom, protože nechci mít zakrvavený koberce... Se to nějak 
přesouvalo ze dvora do pokoja, kde jelo porno, a zpátky, František každýmu ukazoval 
prkno, s tou Jituš se nakonec bavil Dave, já sem pařil, protože mě po dlouhé době 
chutnalo pivo a bavil se s Lenkou, resp - "Já se bavím se Sáhou...". 

Sykla bečka, tak nás pět šlo ještě ke korýšům na jedno, tam nám dokonce pingl nalil do 
našich krýglů, tak mu dave koupil vodku. Když šel kolem Lenky, tak ju chytl za dread, 
Lenka: to je vyšukanej dread. Pingl: Já sem měl taky dread. Lenka: Ale ten nebyl 
vyšukanej... Michal: Ty se teda nesereš... My sme furt šukali, ona neměla ani čas se 
učesat... Vo půl druhé na barák, sem ještě dával šláftruňka, Dave se Slávkou spali na 
zemi, a mě Lenka rozložila křeslo. Ráno, resp. dopoledne nás probudili dávivý zvuky - 
Lejda (=pes) hodila tykev "do postele" - pak sem jenom viděl Lenku, jak má v ruce tác 
a drží jí ho pod čumákem, ať blije na něj... Sáho, motá se ti taky hlava? Ne, já už su 
zvyklej... Vstávačka byla asi vpoledne - to už sem stihl s Michalem obejít čéháčko 
a vyvenčit psy... Pak sem k snídani "vařil" buřty s cibulí... Lenka vstala a při snídani - 
Sáho, jak to bylo včera s tím, pinklem, pamatuješ si to? ... Po ránu sem vypil asi dva 
litry tekutin tzv. Koloběh žízně... Pak sme dělali jednohubky na soutěž - Já s Dejvem 
sme udělali pár speciálních z nakládaných olomouckých tvarůžků. Dejv se smál psí 
hlavě Lejdě - jenže ona asi někde slyšela, že tohle psí hlavy dělaj... Pak sme pomohli 
nachystat soutěžní flek - jak říkal Dave, tohle vybavení (lavice, stoly, stany, pípa, 
chlaďák), to bysme všechno potřebovali - zavoláme Áťovi, a odvezem to. Na soutěž 
jednohubek se přihlásili 4 soutěžící - Michal, Lenčiny rodiče, my a nějaká místní 
mařka. Diváků teda taky moc nebylo... Tak sme rači jeli dom, stejně sme nic 
nevyhrály... Celkem pohodová akce - i když nepřijelo moc Norů, norků tam bylo až 
až... 

V úterý po trenále a Jasmínu do herny do půl jedné, ve středu se Zdenálem na chajdě, 
a pak do půl jedný v herně... Po každý cca 7 kusů, prostě pohoda, testli sme Draculu - 
něco jako Krvesaj - hrůza... 

19.07.2001 A opět po delší době, ale tentokrát sem na soustředění psal deník, jenom mě dlouho 
trvalo přepsání... Ještš tu chybí něco naskenovat...

 
Tohle je oficiální deník ze soustředění SK Líšeň Brumov-Bylnice 2001 tak, jak sem to 
viděl já, takže víc než o fotbale a sportu bude to bude o chlastu a punku. Sehnat tady 
sešit (zešit) jest úkol nadlidský – proběhli sme asi osm obchodů, než sme našli jediný 
papírnictví, kde ho měli. Nemluvě o provázku, který nemají v domácích potřebách... 

Sobota

V sobotu sraz v 9:00 u sokolovny. Převlíkli sme se do oficiálních žlutých triček. Než se 
všichni sešli, než sme objeli Břízky a Rytíře, jestli nám pučí krýgle, než sem došel 
k Evě pro trubku, tak uběhlo spousta času. Přesto všechno sme vyrazili. Bohužel 
zajížďkou přes Rousínov, Jacek navigoval Davesa. Tam Dave se Zdenálem opravovali 
Aldosovo kolo, protože měl cosi s brzdama nebo co; detaily po mě nechtějte, tomu fakt 
nerozumím. Jenom sem zaslechl něco jako – tohle nepotřebuješ, to, že se tohle hengle 
je v pořádku apod. Nicméně operace se zdařila a jeli sme dál. V buchlovskejch horách, 
vlastně kopcích sme dali řízek a brsalát. Samozřejmě, že se mě vysypal do igelitky. Pak 
sme teda nakonec dojeli do Brumova-Bylnice i přes Davesův pokus zavést nás někam 
jinam. Cestou sme jeli okolo pivovaru Janáček, což sme komentovali se Zdenálem 



slovy – proč sme někam jezdili, stačilo zůstat u Rytířů... Po ubytování (a naražení 
bečky žluté) sme jeli se mrknout na hřiště a na hospu – ale teď už nevím, jestli to 
nebylo až v nedělu ráno. Každopádně v sobotu večer první soutěž do Xxboje – exování. 
Brzy se vyloupli dva favoriti – Zdenál (podle očekávání) a nečekaně Jerry – Zdenál 
nakonec vyhrál zvířecím časem 2.95 nebo tak nějak. Mých 7 nebo 8 koliksi nestojí za 
řeč, i když, co by za to Dada dal. Po syknutí bečky šla většina spát, menšina zůstala 
u meducíny, a pak sem tam zůstal jenom já s Davem. 

Neděla

Ráno – budíček – rozcvička, snídaně – byl jsem jmenován doktorem – ordinuji 
meducínu (=kalvec) po lžičkách – na kolech na hřiště – až na to, že sem spadl 
a zabloudil pohoda, během tréningu šedesátka – v sandálech sem předběhl Atleta 
i Aldosa, i když měření bylo občas takový pochybný – tři lidi s třema stopkama 
stopovali tři běžce a občas měl první horší čas než druhej, a tak, ale jinak pohoda. Na 
penalty sem si pučil jednu kopačku – nejlepší byl se stoprocentní úspěšností Roman. 
Pak oběd v Topasu, což je jediná hospoda, ve které se vaří a podle toho se chovaj – 
rozředěný mlíko místo tatarky apod. Pak začalo kurewsky chcat, tak všichni tak nějak 
autama jeli, akorát já, Jacek a Atlet sme zůstali a lili sme dokud nepřestalo pršet, což 
bylo před šestou, tak sme jeli do sauny – po sedmi kusech sauna, to je pohoda. Sauna, 
tam měl Hůdy erotickou vložku – vymastil si – bazén, pak pivo, pak večeře na 
Myslivně. Po zhodnocení dne sme chvílu koukali na Díky za každé nové ráno,, pak jel 
Dave se Slávkou do hospy Na růžku, sme pak za něma s Jackem na jedno sjeli. Jinak 
probíhal pingpongovej turnaj. V deset sme jeli zpátky, a pak se na zvířecím pokoji 
trošku pila meducína. Ještě, že se nám to tam neschází... 

Pondělí

Dopolední trenál – běžela se 400 (o sekundu hůř než Aldos) a penalty (druhou nohou) 
Pak oběd v Topasu. V hospodě: Aldos si objednával – Co si dáte k pití? Babiččinu 
kapsu. A co k tomu? Polívku. Polívku s babiččinou kapsou? Ne, tu předtím. (teď mě to 
teprv došlo) Pak si odjel koupit noviny – během toho donesli polívku. Pak přišel Dave 
a málem mu ju snědl. Aldos se vrátil, začal kecat a po deseti minutách zjistil, že ju tam 
má (polívku). Jenže mu mezitím donesli kapsu. 
ZDAR SÁHO, MÁŠ ŽRALOKA?
Po chálce sme jeli zpátky, odpočinek, pak odpolední trenál. Sice nějak divnně 
domluvenej, protože momentálně sedím v jakési zahradní restauraci, piju inspirační 
pivo a sepisuju deník. Trenál jako dycky, nožičky – já sem jenom trénoval – 7 
v sandálech, Kopec přes 300 (375) Pak sauna a bazén – Dajvovi sem poradil, ať se 
zkusí nadechnout nosem (v sauně). Samozřejmě nazí (sem neměl plavky, takže všichni 
kolegiálně). Potom odjezd na Hájenku, večeře, zhodnocení dne a potom nás Dada 
nadvakrát odvezl do hospody (jelo nás dohromady 13) Dave a Slávka na kole. Zdenál 
a Michal se nemohli dohodnout, kdo pojede v kufru – chtěli oba, tak jeli oba. Akorát 
jedem, najednou na silnici benga – "Drže huby, benga" řekl Honzík těm v kufru Polda 
nakročil do silnice, mávl a pak odešel. To bylo štěstí. Pak se Dada vrátil pro druhou 
várku. Hospoda byla pohodová, dobrej pinkl – nosil škopky tak akorát, prostě pohoda, 
do jedenácti, pak sme jeli zpátky, já sem posílal po Dadovi Davovi Banyho blikač 
(zadní) na kolo. 

Na pokoju byl Atlet, Eva, Aldos, hráli Offspring. Sedl sem si vedle Evy na svou postel 
a myslel sem, že se už pude pomalu spat. Jenže. Nejdřív se tam začli scházet lidi, pak 
začla kapat meducína, becher, fernet. Stavil se tam kapitán Dada s kapitánskou 



meducínou. Byla dost dobrá, akorát nám ju tam nechtěl nechat celou... Zatím utekla 
Eva za Jackem a Hůdym na Jackovu postel. Aldos spal. Pak se za něma přesunul Míša. 
Pak někdo chtěl, abych tam šel taky, ale Hůdy řekl, že ne. Tak sem se urazil a šel sem 
spat. Tak se všichni přesunuli na mou postel. Pak sme se všichni přesunuli na 
dvojlůžko Michal/Eva. Jacek odmítal jít pro chlast, protože si myslel, že bych mu 
zalehl místo vedle Evy. Pak Hůdy řekl, že chce oholit chlupy na kozách, břichu 
a kulách. Tak sme všichni, asi 8 lidí, šli do sprch, kde sme namydlili Hůdyho a tupým 
Wilkinsonem Sword Protektorem ho holili. Nešlo. Někdo donesl nůžky. Zkusili sme 
mu to stříhat, nešlo to. Tupý nůžky. Tak sem nastavil vlasy a Hondzik mě začal stříhat, 
ale první střih měl asi Atlet. Vystříhal mě dálnicu uprostřed hlavy a kolem uší. Během 
toho sme zpívali SPS a E!E – podle toho zpěvořevu nás našel Dave, kterej se se 
Slávkou zdržel v hospodě. 

To už se probudil Aldos, kterej taky přišel do sprch. Mezitím vyholil Atlet Hůdymu na 
hrudi srdíčko. Dave si nechal ostříhat půlku hlavy. Pak sme se přesunuli do pokoja. 
Hondzik pustil Sex Pistols, stoupli sme si do kruhu a začali pogovat. Hůdy se svlíkl, 
pak Dave a pak všichni (kromě Evy, která vše sledovala s cudně sklopenýma očima 
zpovzdálí) Pak sme udělali hada a šli na Zdenálův/Daveův pokoj. Pak sme se vrátili, 
pogovali, pak sme šli donést Diskařa – Malinova nová přezdívka – dost se bránil – 
když ho v jednu probere osm nahejch borců se slovy ...poď s námi, my ti nic 
neuděláme... Měl z nás hrubej strach, furt se bránil, chytal dveří, postele, a tak, někdo 
ho bouchal do ruk, ať se pustí apod. Dotáhly sme ho na náš pokoj, pogovali, diskař tam 
jen zkroušeně stál a koukal. Pak ale přišel kapitán a trošku nás usměrňoval, že děláme 
bordel. (Celou tu akci sme pojali jako koncert Sex Pistols) ((Teď to sepisuju v hospodě, 
kde ve tři odpoledne Mama hodila tykev – prej jí nesedl oběd)) Tak sme se sklidnili, 
chvílu sme pogovali – udělali sme kruh, furt nazí a dovnitř sme vtáhli Evu – pak se 
někteří oblíkli, Dave taky a chtěl odejít – tak sme ho vykopali doprdele. Pak se to 
pozvolna uklidňovalo. Akorát Hůdy zamčel dveře a vyhodil je z okna, usnul a chrápal – 
první ale začal chrápat Jacek.Blbý bylo, když se někomu chtělo čůrat – Michala Áťa to 
zvládli z okna. Ale co chudák Eva? Navrhovali sme, že ju budem držet za ruce a nohy 
a vystrčíme ju z okna – ale prej by to odnesla zeď – nechtěla. Tak si vzala prázdnej 
půllitr a bylo... Akorát Jacek a Hůdy strašně chrápali (asi jim dovezli pražce, tak 
řezali), takže jsem neslyel, jak to zurčí (A Aldos u toho klátil, říkal Dave, že mám 
napsat). Pak sme ještě chvílu kecali, snažili, aby Hůdy nechrápal – Áťa – zacpi mu nos, 
von začne dejchat pusou – po půlminutě Hůdy furt nedejchal, tak sem ho rači pustil – 
nakonec se nějak převalil, a bylo – pak se šlo spát. Je sem usínal se slovy, že si nechám 
zdát krásný sen o hnusné Vievaně. 

Úterý

Ráno Hůdy vstal a hodil nám klíče – to už Eva přemýšlela, jak to řešit teď, protože už 
bylo světlo. Po rozcvičce trenál, ovál s balónem do Xxboja. Objevili sme hospodu 
s Vyškovskou 11 za 8,70. Pak oběd, a přesun do Vyškovský pivo. Hůdy s Hondzikem 
a pár dalšíma jeli na spat. Aldos s Kopcem hráli tenis. Ve 4 odpolední trénink, cestou 
tam z hospy sem zjistil, že Banyho kolo má nějakou pojebanou přehazku. Na trenále, 
který vedl nový šéftrenér Kopec, slalom s balónem do Xxboja. Pak zpět, bez sauny, 
oodpočinek, večeřa. Zhodnocení dne pak se pár lidí dívalo na Hogo-Fogo-Homolka, 
část narazila bečku a zbytek hrál pinec. Tak sem dal pivo, málem se poblil, a po 
skončení filmu se přesunul k bečce,, kde Jerry hrál na kytaru a ostatní békali. To mě 
nějak nebralo, tak sem si dal pivo šel se kouknout na pinec, to mě taky nebavilo, tak 
sem šel znuděně spat. Akorát se nedalo moc spát, protože venku byly SPS a E!E. 
Diskařovi stříhali čýro. Strašně se kalilo, Dada donesl zase meducínu. Aldos dostal přes 



držku. Stage diving. Pak hledali máčku – nikde nebyl – někde blije (tykev ve 
skutečnosti dal) – nikde není – prohledali celou chatu. Pak odkudsi vylezl, že se bál, 
aby ho taky neostříhali. Kaba, když šel spát, tak lezl po žebříku, na horní postel – na 
žebříku byl ručník – a on nám nadával, že sme mu ty šprušle ukradli. Ale možná to 
bylo všechno jinak, protože já jsem furt snažil usnout. Taky sem zjistil, že mám 
rozbitej blikač na kole, co sem pučil Davesovi, a ten hajzl se vymlouvá, že sme ho 
rozbili, když sme ho kopali do prdele, že to říkal, a že svítil... 

Středa

Ráno menší sprduňk od kapitána za rušení nočního klidu. Po snidani sem si lehl na 
záda a relaxoval. Áťa mi chtěl zvednout náladu, tak mi dal celotělní masáž – prostě na 
mě lehl a pak začal přirážet. Odmítal se zvednout – že by mě to nějak rozveselilo.... 
Pak trenál. S Davesem sme prošli okolí chaty a předpřipravili běh s buzolou. Pak jsme 
jeli na trenál (Michalův horal, vlastně Lenčin, oproti Banyho silnici byl 100krát lepší) 
Přijedu na trenál a rozhodl sem se, že skáknu napivo. To už mě podruhé volali z haklu. 
Tak sem si prubl jízdu na kole s mobem – pohoda. Jenže klekla baterka, tak sem se 
rychle vrátil na chatu pro nabíječku, protože určité problémy je potřeba řešit. Pak sem 
jel na Eviným horalovi na Vyškov. Hůdy, Hondzik, Michal a Eva (která řešila, jestli se 
posere, nebo poblije a sháněla piškoty a vývar) jeli do Luhačovic na jídlo. Akorát se 
nemohlo dohodnout kdo bude řídit zpátky – já bych řídil, ale nemůžu si dát škopek - 
No právě, já bych si taky chtěl dát škopek. Tak já bych klidně řídíla zpátky (Eva) Ty 
umíš řídit? (Hondzik) Tak jí bys auto pučil, a mě ne? Ty nejseš kamarád, ale šulin. 
(Hůdy) Já sem přijel do hospy, vyřešil další pracovní problémy, pršelo, Aldos to 
skrečoval a nikam nejel, zůstal na chatě. Diskař dopsal deník ze 2 měsíce starýho fusu 
(su zvědavej, kdo to teďka bude číst) a jeli sme do Klobouků. O trenále toho nevím 
vůbec nic – Dave sice chce, abych tady psal o všech, o trenálech a ne jenom o sobě, ale 
copak to de? V Kloboukách jídlo – asi nejhorší knyp ve městě – jídlo super, ale ta 
obsluha, děs a tragédia. Pomalá, nepříjemná, nasraná nebo vyčerpaná(?) nevím, jak se 
to pozná. V osmi lidech nám nosila jídlo asi hodinu a půl, v celé hospodě bylo třináct 
lidí, prostě strašný. Diskařovi nedonesla tatarku, když sem jí ju připoměl, tak – to mi 
musíte připomenout, to si nemůžu všechno pamatovat – něco tam smrdělo, tak si dejv 
sundal botu, a poslal nám ju okolovat, ať si čuchnem, že to není jeho.

Pak sme jeli do cukrárny, kolem které prošla "tangařka" viz. obrázek. 
 
Slávku sme přesvdčili, ať de koupit Alpu, a pak mě ju Diskař nalil do zmrzliny (i sobě 
nalil) Bylo to dost dobrý. Pak proběhla prohlídka náměstí – je to sice v kopcu, ale po 
loku alpy sem lítal jak vítr – Odpolední trenál není, proto sedíme v knypu v Brumově 
na náměstí a kreslíme mařku v tangách – každej ju viděl jinak. 
 
Atlet, Kaba, Janča a Diskař jeli nějakou oklikou přes jakejsi kopec nebo co, a Áťa si 
koupil uhlí, aby se neposral – ale Eva mu pak ujídala... Pak večeřa – celá parta 
z Luhaček nikde – Hondzikovi se posralo auto – zadní kolo pochcaný brzdovou 
kapalinou. Po chystání ohňa sme zajeli s Davesem na jedno na růžek. Zbytek nějakej 
pinec a spářky na pokojích. 

Čtvrtek

Ráno sme s Davesem a Evou vytyčili běh s buznou – no, párkrát sem se vraceli, 
některý vzdálenosti sme trochu felili. Pak nákup v samošce (co se dělo na trenále opět 
nevím – nějakej šulin by to sem mohl dopsat) odpoledne běh s buzolou, vlastně 



buznou. Někteří 3/4 hodiny hledali stanoviště, ale pak našli – nejrychlejší byl Jacek, 
nejchytřejší byl Michal – tomu se to hledání vyplatilo. Vyhodnocování sme dělali ve 
vyškovské, kde sem dal tři zprudka a podle toho to pak dopadlo, sme to po večeři 
museli přepočítat – a odpovědi na některý otázky přehodnotit. Třetí byl Kaba, druhej 
byl Zdenál a první byl rychlej šulin bez všeobecného přehledu, Jacek. Večer přijela 
Lenka s Lejdou (pes) a novomanželé Eman s Evou (žena). Super-ultra-mega-brutal-
ŠULIN Gólden samozřejmě nepřijel – půl roku o tom ví, a ... šulin!!! Né, že by někomu 
chyběl, hlavně mlaďas (diskař malina rybízek pavel) je rád, ale stejně je to šulin. 
Táborák byl zažehnut, vlajka Sputniku a Celticu spálena, dvě bečky asi na 27 lidí, je 
pravda, že jich málo pilo, já např za celej večer 4 piva, a to mě do toho 4týho museli 
nutit. Během toho hráli borci páku – dejva neporazil vůbec nikdo, ani Eman, kterej 
prohrál to, že musí jít na bramborový pole natrhat brambory, který se pak upekli 
a snědli. Nakonec asi nějaký piva v druhý bečce zbyly, akorát budou dneska pěkně 
zvětralý, hnusný, a navíc deme do knypu, kde máme rezervačku. Oheň v poohodě, 
Jerry hrál na kytaru. Nemám nic proti Jerrymu ani kytaře, ale kytara mi 
připoměla dětskej pláč, takovouhle muziku, tu já mám 
v prdeli, dneska chcem bejt totiž všichni veselý, za ten 
den se vychlastalo miliardy piv, to si nikdo nedovolil 
nikdy dřív... Skoro ve tři spánek, akorát nepřijela žádná punková kapela... 
Tuším, že poslední dva dny byla sauna, jenže sem tam nešel, protože sem měl na půlce 
hlavy dready(Hondzik – mýdlo, tužidlo, ultrawox) a na zbytku (kromě dálnice) 
copánky(Petra). 

Pátek

Ráno vstal zvířecí pokoj o půl hoďky dřív a schoval se na ženskejch sprchách, že polije 
Davesa a Zdenála při tom strašným bufíčku. Čekat tam bylo strašný, bylo to jak 
partyzáni v plynové komoře. Jenže Tereza se šla sprchovat, tak sme nějak vyběhli 
a akorát Áťa a Aldos stihli polít Dejvav pokoju a pak sme je zamkli. Zdenál utekl 
oknem. Aldos a Áťa šli srat. Někdo je polil a a na Áťu hodil květináč. Pak odjezd na 
trenál – protože Eva má nějakou sračku/bličku, tak jezdím na jejím kole – po deseti 
minutách trenálu sem vyrazil zase do vyškovské, na sodovku a dopsání deníku. Sednu 
si a automaticky dostanu pivo, aniž bych cokoliv říkal – to už tady začínám být známej, 
nebo co? Ráno mě Áťa vykládal karty – prej mám ůchylku, sbalím zdenála, ten mi 
bude nevěrnej s Terezou, na výletě potkámmařku, ale ona zdechne, nebo co. Ale tu 
úchylku už mám pojmenovanou, mám slabost pro pinglice, servírky apod – tzv. 
servírkofílie. Copak odtud odejdu, když mám další pivo a hraje tu Helloween? Keeper 
of the seven keys – já nejsu punker, já su metloš a

GOLDEN JE ŠULIN

to je super hřiště, se otočím, a vidím na hřiště... Natřetí pivo mě pinklica hrubě 
přemluvila (Stála na baru, podívala se na mě, ukázala palec, tak sem kévl, jako že jo) 
Takže sem si na to čtvrtý přisedl na bar za Lucinó, pokecal a vyrazil do Topasu na 
jídlo, kde byl zbytek týmu na chálce. Po jídle – za celej tejden nesehnali hovězí – sem 
měl celkem pumelicu – jel sem zpátky na hájenku, odpočinek, potom na hřiště, kde 
sme z Dejvem doměřili poslední disciplíny XX-boje, a jeli sme rači hned zpátky 
dodělat celkový hodnocení. Trošku se nám to protáhlo, málem sme nestihli večeřu, ale 
stejně sme ještě po večeři dopočítávali. Pak se jelo do knypu – vlastně všichni, někteří 
autama, většina na kolech, tam menší pařba, cca do půlnoci, během které začali menší 
rozmíšky mezi Michalem a Léňou díky Aldosovi. O půlnoci hospoda zavírala – 
můžeme dostat ještě jedno pivo? Od kud ste, z Brumova? Ne. Tak vypadněte... 



Já, Atlet, Dave se Slávkou, Kopec s Katkou, Hůdy a Hondzikem sme šli na didžinu. 
Byla to spíš dětská dýdžina – věkovej průměr asi 17 let. Sme tam chvílu blbli, Slávka 
trsala jak drak, Dave spal, pak rači jeli dom aji s Áťou, asi za 3/4 hoďky sem jel taky – 
po asi 7 pivech za večer na kole - celkem pohoda – dopadl sem líp než Hůdy, kterej 
hodil tlamu a ráno měl řídítka od krve, spat sem šel asi o půl čtvrté. Akorát mě 
překvapilo, že Eva leží na horní (Jackové) posteli – se zrovna nějak probrala, když sem 
přišel, ale moc sem nad tím nehloubal – ono to bylo takhle: Už v té hospodě se Michal 
z Léňou trošku štengrovali, pak se nějak v posteli nemohli dohodnout (piče a šulini 
lítali vzduchem), kopali se, takže Eva nemohla spat, Michal šel na zem, Jacek teda 
pozval Evu k sobě (prej celou noc udržovali od sebe odstup 10 cm, což Jackovi tak 
akorát stačí), pak Léňa začala provokovat Aldosa, ať si de k ní lehnout – furt se mu 
nějak nechtělo – pak mu aji Míša říkal, ať de – Aldos, ty pičo, vem si ju – tak Aldos 
nakonec šel (Léňa se přitulila), tím získal Míša jeho postel, takže se všichni vyspali 
v pohodě. Akorát mě ráno Eva říkala, že sem tam měl být, že bych třeba taky něco 
vytěžil – ale já sem myslel, že budu těžit na dydžině... 

Sobota

Ráno po snídani vyhodnocení XX-boja – už si nepamatuji, kdo byl třetí, ani jaký bylo 
pořadí, ale asi nebude problém to sem někdy doplnit – poslední byl Aldos, získal 
tutovou cenu – vozíčkáře – druhej byl Kopec, první byl Diskař Malina Pavel Rybízek 
Mlaďas – ale dostal 100 trestných bodů za drzost, takže byl úplně poslední – pak sme 
poklidili a vyrazili do Brna – oběd prej dáme v motorestu v Buchlovskejch kopcích – 
tak sme si sedli – stoly po čtyřech – takže tak různě distribuovaně – přišel pingl tak sme 
si objednali polívku, a když sme chtěli objednat druhý, tak prej až pak, že teď jenom 
polívku. Tak ju donesl – hnusnější polívku ať už tu gulášovku, nebo vývar sem v životě 
nejedl, adoufám, že už nebudu, humáč, hnus, nechuť – přes velkej hlad sem ju 
nedokázal dojest... Po polívce přišel druhej pingl, co si dáme k pití (sodovku) jídlo 
u kolegy – po cca deseti minutách sme se dohodli, že jedem jinam – jenže jak sehnat 
pinla na zaplacení (to ještě předtím seřval Hondzíka, protože mě uhýbal, abych mohl jít 
na hajzl – co tady zavazíš, jak tady mám chodit). Po asi čtvť hoďce sem to nevydržel 
a párkrát sem bouchl krýglem o stůl – za chvilku tady byl pingl – co tady boucháte? 
Tady 1/4 hodiny sedíme, a nic se neděje – Máme tady plno a sme tady dva – Ale to 
není můj problém – Jak to, že není? - Zaplatím, jednu limonádu, hnusnou polívku 
a rohlík – 27 – nemáte drobný? - Ne – Si příště na ty zkurvený svátky vemu pytel 
pětikaček. - No, ale já už sem nikdy příště nepřijdu. - To vůbec nevadí. Platil Aldos – 
a ještě sem měl asi dva rohlíky – tak dva nebo kolik? - Já nevím, když jím, tak to 
nepočítám. - Tak kolik, copak sme v první třídě, nebo co? (Ještě sem mu měl říct, že je 
šulin a byl by klid.) Tak sme s Hondzikem, Atletem, Diskařem, Aldosem, Evou, Evou, 
Emanem, Michalem, Lenkou, Jerrym (na někoho sem asi zapomněl) vypadli a jeli dál. 
Někteří sem tam najedli, třeba Hůdy měl kuře s broskví a potom salám s hranolkama, 
ale donesli mu brambory (a Dejvovi naopak) – ale zaplatil jenom ten salám. Ostatní se 
tam najedli, ale obzvláštní nadšení nejevil nikdo...

Dojeli sme do motorestu Maliny, kde už u druhýho stolu seděli Eman, Eva, Eva, 
Michal, Lenka a Jerry – v celé hospodě měli jeden lístek, třikrát sme si o něj říkali, až 
ho pak Atlet donesl – mařka nedokázala udělat objednávku pro celej jejich stůl – naše 
objednávka byla dobrá – já si dám žampióny s hranolkama, já hermelín s bramborama 
– brambory nemáme, tak hermelín s hranolkama a kečupem – dobře, vy ste měl co? 
Smažák? - Ne žampióny – Malina si dal polívku – my už sme byli v půlce jídla (hnusný 
hranolky, vařený nebo co) připomněl (druhýmu) pinglovi tu polívku – Nemáme – 
odsekl nasraně – to už tam seděl Jacek, Dave a Slávka, kterých za asi půlhoďky vůbec 



nikdo nevšiml – ještě, že s nima Hůdy stihl vypít a nezaplatit pivo – Eman říká – ještě 
si koupím cigára – tím snad nic nezkazím – Michal – Emane, aby ses nedivil – Eman 
na pingla – máte červený elemka? Já nevím, co tady maj... Po strašidelném obědě sme 
dorazili na hřiště na žlutou, a tam zakončili soustředění. Někteří jeli na Mušov, jiní na 
Šmelcovnu a zbytek dom, ale to jsou již jiné příběhy... 

Jiný příběh

Tak sme jeli Aldosovým klepavým Klementem do Slatiny pro auto, pak sme jeli 
k Aldosovi, kterej skrečoval Šmelcovnu, a šel rači do práce – takže sme jeli ve složení 
Jacek, Atlet, Eva a já za Silwiettou na Šmelcovnu, odkud odjela Zdenička na pohřeb. 
Stavili sme se u Ježků pro chleba a minerálku, akorát měli zavřený, tak sme jeli ke 
Švamberkovi. Po příjezdu na Šmelcovnu sme jeli na Hálův mlýn – konečně první 
jakžtakž normální jídlo za celej den s jakžtakž ucházející obsluhou... Jacek ze 
Silwiettou zatím byly v bazénu, Evu neopouštěla sračka... Pak zpátky, k Čadíkům, sem 
nějak neměl moc náladu, na pivo sem teda vůbec neměl chuť, tak sem tam chvíli jen 
tak seděl, pak sem šel k okýnku, dal sem si vodku, džus (to mi poradila Eva, že mám 
pít džus) a kofolu, upil džus, nalil do něj vodku a šel zpět. Takže to na první pohled 
vypadalo, že mám kofolu a džus – ale kromě Evy to po ochutnání to všichni poznali. 
Pak přijeli Michal s Lenkou – tak sme chvílu pařili – sem teda původně chtěl ty dva 
litry džusu, co tam měli, vypařit, ale nestihl sem to. Rozhovor s Čadíkem – (Já) Džus 
a vodku (Čadík) A je to vůbec dobrý? (Já) No, já dneska nemám nějak chuť na pivo. 
(Čadík) Dneska si za peníze může každej, co chce. (Michal) Aji pěknou holku (Čadík) 
To jo, to my sme to za těch komárů měli těžší... Pak voheň, špekáčky, jako dycky 
výborný, dopařili sme nějaký flašky (vizour) pokecali sme s Áťou a Lenkou, laguna 
a pak spánek. Nic moc. Ráno sme poklidili a jeli dom – po cestě do Hypernovy, kde 
sem šel na 12mm – no celkem to bylo drahý a stálo to za hovno... Podle mě u nás není 
možnost utratit peníze důstojným způsobem, akorát je tady hromada předražených 
píčovin...

V pondělí sme z Jackem a Silwiettou oslavili narození malýho ruji vojtěcha, nebo jak 
se to Zuzce jmenuje... Ještě sem komunikoval s Hondzikem, abych se dozvěděl, jestli 
sem v nedělu neměl jet s něma rači na Mušov, asi ne, i když Hůdy prej málem opíchal 
babochlapa. Sme dali asi šest nebo kolik škopků a popravdě řečeno, sem byl z toho 
trošku jetej. Snad ve středu nebo kdy mě jakási mařka přemlouvala, ať přispěju na 
slepecký psy – sem si vzpomněl na to, jak sem málem oslepl, tak sem přispěl – a ještě 
ju zkusil pozvat do hospody nebo něco. V pátek zhodnocení soustředění u Davse.

Sice sme měli vod Fandy otevřenej vršek i s dvěma mařkama na obsluhu (normálně 
tam maj zavřený) ale bylo nás tam ale celkem málo, takže to nebylo nic moc. Protože 
sem v červenci celkem nepochopitelně dostal rýmu, tak sem pařil nejdřív čaj s rumem 
a pak dva čaje s jedním rumem. Jenže mě to nechutnalo, tak sem tam začal sázet vodky 
z džusem (s Terezou). V jedenáct sme to museli zapíchnout, Dada zhodnotil 
soustředění slovy "Bylo to dobrý" – celkem změna, proti normálním půlhodinovejm 
projevům... Sem platil asi o trošku míň než sem vypil. Potom sme stáli asi pět minut 
před Základnou, já a Atlet sme nechtěli jít dovnitř, Zdenál chtěl, zbytku to bylo celkem 
jedno, takže sme šli radši kamsi na masaryčku do zelené žáby – dave a diskař hráli 
s nějakejma mařkama stolní fotbal, mama trsala, Zdenál a tereza asi taky, Áťa šel na 
kus a já sem po pěti minutách vypadl na půlnoční rozjezd, protože mě s toho nachlazení 
bylo blbě.

V sobotu sem se psychicky připravoval na to, že ve tři zapojím Evě modem, a vo šesti 



pudu na čáru s tou psí mařkou – sem sice nevěděl, kam pudem, tak sem si dělal srandu, 
že pudem ke Švehlům, až uteče, tak zavolám Daveovi a pudem do Herny – průběh 
večera sem zhodnotil nakonec tímhle mejlem pro Jacka, kterej měl pracovní výkend: 

No, nakonec sem skoncil u Libusky s Evou
 
na 6 let starej kompl (P75, 16MB) s prvníma 95kama instalovat modem
je pohoda, ale když tam není nainstalovaná podpora sítí, nemáš
instalačky, takže dom pro ně, s osr2 tam dáš síť, a pak to nefunguje
vůbec, nemůžeš disk zformátovat, protože tam sou data - tak v dosu
vymazat adresář windows a program files, teď tam po davovi zbyla
hromada autoexecu a configu, ze kterejch je problém vůbec spustit ten
kompl v dosu s cd romkou, protože bootovaci disketa samozřejmě není,
takže přes to všechno rozjedeš setup z 95, a ten ti napíše, že 
skendisk nemá dost volnýho fleku, přesvědčíš ho, že to nevadí a pak
zjistíš, že stejně nemáš registrační kód na 95, takže tam hrneš 98,
který se instalujou 75 minut, tak za té konstelace ti ani nevadí, že 
ti mařka napíše, že nějak nemá čas...
Přesto sem ji napsal, že teda zrovna mohla rovnou říct ne...
Což ju teda nepotěsilo, a prej co si o ni myslím...

V pondělí (doufám, že né tradiční) sraz – tentokrát nejdřív z Jackem v Astorce a po 
třech pivch sme šli k Vočkovi, protože se dalo čekat, že tam dole bude chládek. Pak 
tam přišla Zdenička, Petra a Silwwietta po jakýmsi feministickým cvičení... Tak sem se 
jich ptal, proč ženský nedokážou říct ne, akorát sem celkem narazil, protože Petra 
dokáže říct ne a Zdenička řekla ano a přišla... Petra po chvíli odešla, já sem si mezitím 
objednal roštěnku, kterou samozřejmě neměli, tak jakýsi plněný kuře, po nějaký době 
přišel pingl, že to kuchař zapomněl obalit, jestli teda nevadí, že to bude přírodní – to 
mě nevadilo ale jestli to mělo 150 gramů... Zato hranolek bylo třikrát tolik... Já mám na 
to jídlo v poslední době smůlu... Taky sme z Jacekem naházeli spoustu peněz do 
jukeboxu – a celkem to stálo za to – Helloween, Iron Maiden, J.A.R. Sepultura, 
Therion, Obituary, Prodigy – se divím, že někteří neodešli – sme od vedlejšího stolu 
zaslechli – tobě se nelíbila Sepultura, nebo co? A to sme nedošli k V (V jako Vader) 
Taky mám fotky, akorát sem na 24 vyfotil 36 fotek, takže nemám nic z punkovýho 
koncertu... Zato mám fotku vievany – nevypadá to tak zle – je to teda přesvětlený... 

11.07.2001 To je nápad, psát deník po takový době... Z německa si toho už moc nepamatuju... 
(Začátek je celkem zdokumentovanej v minulým měsícu, ale ty konce...) Druhej den se 
dejv málem posral (co málem? posral se) ve frontě - šel zpátky a umíval si prdel, Aldos 
si strkal do prdele kolík od stanu, vařili sme nechutný jídlo, Aldos jezdil na takovým 
kole kolem dokola, hlavou dolů, před tím sme potkali máchala a další lidi z brna - byl 
tam stánek, kde když si člověk ubalil cigáro a zapálil si ho, tak dostal celej, 
s papírkama a zapalovačem - tak sme tam každej zepárkrát zašli... Koukl sem se na 
Damned, ale u Love song sem zrovna nebyl, co hrálo - to už nevím, jo s kořeněm sme 
se bavili před a během Dewina Townseda, pak Soulfly - sme se prodrali dopředu, ale 
nějak to nešlo ustát to pogo, tak sem šel pryč, stejně to moc neznám, dal sem během 
toho asi tři kusy, jenže pak začal hrát nějaký věci od sepuky (ale který - tuším tři, určitě 
Roots, pak asi Arise a ještě něco) - to mělů říct dřív, to bych neodešel - tak sem se 
vrátil, pak sme ještě chvílu pařili, já na stánku z nějakejma němcama a němkou, jak 
sem se dostal do stanu, to fakt nevím. Další den byl taky festivalovej, ale co se dělo 
nějak do podrobností, to nevím... Večer sme z Dejvem začli balit nějakou Vivijen, nebo 
Vijevanu (vijevenou, vyjebanou) Ona neuměla anglicky, my německy - přesto sme se 
s ňou 4 hodiny bavili - ke koncu style "You are beautifull, sice seš hnusná kráva, ale 
You are beautiful" akorát tomu nerozuměla, tak jí to Aldos přeložil - du bist šén. A pak 
už nám jenom říkala Du bist total blau. (seš našrot) a něco ve smyslu stoupni si vedle 



(při pokusu o bližší seznámení... tzv. fullcontact) Stejně je to moje nová platonická 
láska - poslouchá Rammstain a Helloween. Akorát čím víc sem měl piv, tím míň se mi 
líbila - nomálně to bejvá naopak - to su zvědavej na ty fotky, jak (to) bude vypadat - ale 
asi to bude hrůza - Jacek cosi naznačoval - a on byl střízlivej, bo ráno řídil až do Brna. 
Ty Norský kočky na hranicích, to byla paráda... A mrtvá kočka v Drážďanech na 
chodníku... Voběd v Teplicích a potom do Brna. To bylo pondělí večer - až do soboty 
relax na soustředění SK Líšeň. Z toho mám deník psaný přímo na místě, takže až ho 
přepíšu, tak ho sem šupnu... Jo, taky tam hráli In flames - zpičenej zvuk, jako kredli, 
ten zvukasř snad umí nazvučit jenom nějaký pankový kapely, nebo co. Taky Cathedral 
(Dorian Lee z Napalm Death). Judas Priest - nuda, ale Painkiller dost dobrej. 

Červen 2001 
27.06.2001 V sobotu poslední tři zápasy této sezóny - a hned tři prohry - nakonec se teda jedna 

zkontumovala pro neoprávněný start soupeře. Potom večer u Rytířu zakkončení 
sezóny. Luboš, jako dycky exceloval, každýho zval na kořalku na panáka, tam mu 
řekl, jak je dobrej, ale dělá to na piču, a golden je nejlepší. Já sem si hrál z plastelinou, 
a moje masožravá qětina sežrala evinu muchu. Goldna pak o půlnoci rači odvezli. 
Tuším dvojkou dom. V neděli sem nebyl na fotbale, čímž sem přišel o zásadní zážitky 
- jak Golden koupil pizzu, vezl ju manželce, a pak ju poblil i s celým taxíkem. Hůdy 
s Hondzikem na disce zbalili mařky, zavezli je k Hůdymu, nespali, a pak ještě ráno 
Hůdy seřval matku, že si qůli ní nezašukal. Někteří se teda netrefili do balónu, ale 
přesto výhra. V pondělí u Lady sme skoukli Simonku a v úterý sem Áťovi instaloval 
novou grafárnu. Když sem pak jel busem kolem herny, tak před ňou stáli takoví ti, 
a mávali na bus, jako co to je, jakto že tam nejdu - doufám, že to teda nebylo na 
někoho jinýho v tom base. 

A ve čtvrtek odjezd na fesťák do Německa s Jackem, Dejvem a Aldosem. Pár kusů na 
okruhu, kde sem samozřejmě potkal šéfa - pár plechů po cestě, a pár v Lytkách, plus 
jídlo, a dvě sázky o rajčatovej juice který sem naštěstí neprohrál, jinak bych se asi zase 
poblil. Spánek po mostem. Ráno směrem po E55 přes Dresden na Laipzig - Na E55 
nestály žádný pořádný kurwy, jenom takový starý hnusky, navíc když sme 
přibržďovali, abysme se koukli, tak mávaly, ať jedem, protože viděly českou značku. 
To stejný vietnamci, když sme chtěli koupit nejlevnější hodinky, kurvy šikmooké. Dvě 
auta před hranicema odtavili celnící a začli prohledávat, tak sme měli strach, protože 
sme vezli nějaký konzervy (hovězí né) a zepár piv - asi 100. Aldos tlumočil - kolik 
máte marek? Dvanáct? Cože, dvanáct? Dvanáct set. A kolik vezete piv? Drai, fýr. Tak 
jeďte... Hned za hranicema se Jacek napil škopku, protože tam se může řídit s půl 
promile. Pak sme dali meducínu (kalvádos) a pochcali celý německo (na to se těšil 
Aldos), aby se Hitler obracel v hrobě, že mu tam Slovani jezdijou chcat. 

Pak sme tam nakonec dojeli, našli to letiště, bylo tam strašně moc lidí, aut a stanů, 
prohlíželi nám auto, jestli nevezem sklo - ale do toho našeho bordelu se jim moc 
nechtělo, takže sme všechno v klidu provezli. Pak sme postavili stan a Ukrajinca, díky 
tomu sme prošvihli Megadeath, a první, co sme viděli, byla půlka Cradle Of Filth. Jak 
se mě Dask ... And Her Embrace kurewsky líbí, tak to stálo zapiču. Skurvenej zvuk. 
Nuda. Ale tutová šou, nějakej kořeň na chůdách, dvě polonahý mařky, který toho měly 
na sobě čím dál tím míň, pokus o lesbien šou. Pak sme byli ve stanu a přišli až na 
Suicidal Tendencies - dóóst dobrý, 40 lidí na pódiu, pohodový securiťáci, né jak ty 
agresivní kurvy u nás. Pak dlóóóuhá přestávka před motorhead, během které sme se 
bavili z nějakým němcem a jeho babou - protože i na něj byli 4DM za pivo moc, tak 



měl ssebou Jacka Danielse. Tak sme (mu) ho s ním vypili, tím ho opili a vyhulili mu 
cigára. Z jackem sme se teda mrkli na tři songy Lemmyho a šli na Hypnos, Vader 
a Six Feet Under. Aldos z Dejvem zůstali. Hypnos dobrej jak prase, Vader naprosto 
super, i když nedali Carnal, nejlepsší je bubeník (Doc) - takovej hukot, co hraje, na to 
ptřebuje snad 4šlapku a řžbu jak prase. A on tam prostě v pohodě sedí a hrne to tam. 
Six Feet Under - taky sqělej death. Pak sme šli rači spat. 

17.06.2001 Minulou sobotu vyrazaili na ty pantery - aji s Jacek, Silwiettou a Áťou. Šli sme do 
hobita kde celkem nuda, až na to když si k nám přisedl nějakej cca 40 letej vlasatej 
vousatej umělec-somrák - přisedl se slovy "já vám nebudu kérovat do koc" celkem to 
byla sranda, hlavně se každýho ptal na to, na co měl - třeba mě, jestli bych někdy 
nespal na lavičce, Evy si všiml, až když sme odcházeli - cca v jedenáct - to sme 
přemýšleli, co dál, a někdo (asi já) návrhl, že pudem ke mě že tam nikdo není, že 
skouknem nějaký dvd a bude. Tak sme ve večerce prikúpili bechera, nějaký jídlo - sem 
je všechny cestou tam pobavil tím, jak sem vařil vajíčka na měkko - ale tři minuty 
v horké vodě musí stačit - no, nakonec sem jedl studený žloutky, ale to je jiný příběh - 
u nás sme skoukli 3/4 desperáda a 1/2 south parku - to už silwietta usnula v mé posteli, 
eva vedle ní taky klížila oči, tak sme to na dvojku rozpustili, já sem ještě asi do tří 
popíjel bechera - a Áťa se samozřejmě stavil v herně. 

Ráno sem si řekl, že dopiju bechera a po obědě uklidím - rodiče se vrátěj až v noci. 
Akorát se vrátili po obědě když sem z toho bechera měl zrovna nejvíc dost. V úterý 
sem šel skouknout trenál, pak jasmín, a už sem udělal aji tři kroky směrem dom když 
mě Dejv přemluvil, že dem ještě do herny - takže 9 kusů, ve dvě doma. Ve čtvrtek sem 
šel s Banym do svitavské, pak asi v jedenáct sem všechny obvolal, než sem zjistil, že 
sou v herně, takže sme tam vyrazili - takže 9 (nebo 10) kusů, ve dvě doma. Du spat, ve 
tři se probudím, du do koupelny se napít, piju, a najednou bliju. V pátek sme šli na 
favál - absolutně sem nevěřil, že dám pivo. Ale jedno na vesničce pak na baru na 
favále sme seděli (favál je naprosto schátralej) bavili se z Jackem, pařili, vobčas nám 
do toho kecala pinklica - která to měla tutově zmáklý, tu obsluhu), přitom zhlídli 
jakýsi tři předkapely - první byla dobré - jako starej gun dreams, vanessa a slovenskej 
dark. Maňák favál pustil (a je to tam strašný) a ještě další věci říkala Šárka (ta pinklica 
- takhle nějak si představuju Anežku Ňulíčkovou - pro neznalé - prostě taková 
mohutná), která dělá aji v Brooklynu a zná Lýdra. Pak Dark Gamballe - dobrý jako 
dycky, de Sed si ani nestěžoval, že je málo lidí - asi ho to už přestalo bavit - dvakrát 
museli dávat To svět se posral - beztak nikdo ani neví, že je to kavrůvka od HNF, který 
beztak nikdo nezná (To asi nasere, že jejich nejžádanější věc je od někoho jinýho - ale 
beztak je to jen qůli textu). Takže pro změnu 9 kusů a vo půl čtvrtý dom. Jo taky tam 
byla SM show - stálo to úplně za piču, kdyby tam byl nahej Hůdy, tak by to byla větší 
prdel - a to i doslova. Nechápu, kurva, jaxi nějakej čurák může stěžovat na sprostý 
slova použitý v mým skurveným deníku? Posílat ho na emailovou adresu jeho matky 
asi není dobrej nápad, ale copak su nějakej zkurvenej Terence a Filip, (nebo Pilip?) - 
prostě ti dva idioti se soutparku (Sáha park - Proboha, ožrali Sáhu, parchanti) 

Sobotu, tedy zakončení sezóny popíšu až zítra, jestli né později... Jak říká moje 
oblíbená postavička z Heavy Metal FAKK 2000 - Mortality sucks, Immortality sucks, 
Everything sucks. That's really sucks. 

09.06.2001 Minulej pátek si už nepamatuju, co bylo, asi nic a jestli něco bylo ještě předtím, tak už 
je to ztraceno v bezzedné studně pivní sklérozy. V sobotu zápas ráno se Sputnikem, 
kterej teda slavně porazili 2:1, což Jécu sebralo natolik, že nešel ani s náma (pro něj 
vlastně soupeřama) do hospy. Já taky ne, já sem šel dom, bo mě přivezli stůl, vlastně 
stavebnici stolu. Slabý 4 hoďky haklu, a stůl stojí - ještě teď. Akorát ty 4 součástky 



navíc mě lehce znervózňují... Pak mě přemluvili, že pudem na mušku tak jo, tam sem 
nějak naprudko dal cca 6 kusů, přeci jenom mě vyprahlo při té hokňe, takže sem pak 
šel aji do města na jakejsi posranej ohňostroj, na kterej sem vlastně vůbec nechtěl jít. 
Jo, Áťa se porval s bílovickým tygrem - no a když sme u těch rvaček, přes hubu 
můžete dostat i ve vegetariánské jídelně - když už ste si sem museli přisednout, tak 
aspoň držte tlamu... 

V pondělí menší spářka po Kabovejch - co to vlastně udělal? disertaci? nebo tak něco, 
prostě je malej doktor, na podzim bude velkej - pár tekil, pár piv, v úterý trenál 
a jasmín, tam sme se s Áťou domluvili (vlastně, to sme domlouvali až v herně, ze které 
se taaaaak těžko odchází...), že dem v sobotu s Evou (zase) do města balit pantery - 
včera šel Áťa sám do města připravit terén - asi jako Steve Busceny pro Banderase 
v Desperádovi... Dneska dopoledne fotbal - pod dadovým taktickým sms dohledem 
z turecka - nejdřív strašná výhra nad útěchovem 1:0 a pak hrozná prohra 1:2 s bastrem. 
Ale Hůdyho gól byl tutovej - to tak odkopl od branky, přeskočilo to brankáře a bylo... 
Za chvílu teda vyrážíme na pantery, akorát nemůžu najít balící papír, ještě, že eva má 
plnou polní... 

Sem zase tejden sám doma (minule sem poslední den skončil v útěchově doufám, že to 
nebude tradice) - ale lepším se - zatím sem zašpinil 2 lžičky, dva hrnky a jeden nůž 
(talířek už špinavej byl) ... 

Qvěten 2001 
28.05.2001 Poprvé sem nekontroloval, jestli se stránky dobře nahráli, a zrovna ne, a ještě si toho 

musel všimnout Jéca. Smůla. Ale aspoň můžu dopsat, že Áťa, v sobotu, místo aby šel 
do města, tak přišel v jednu (a já sem tam do půl dvanácté seděl) do herny, byl tam do 
pěti a pak dal *. Mám pocit, že sme se nějak rozblili poslední dobou - Daveovi 
ekvilibristiky nepočítaje... V sobotu Luboš (kromě Tereza) taky furt říkal Evo, 
rozvesel Sáhu, nechápu proč, vždyť mám posledních pět (minimálně) let stejnou 
náladu. Nehledě k tomu, co je Goldnovi do mé nálady - já se taky nestarám o jeho 
lopatku... a neobjednávám když nemám prachy... Tak sem viděl kostku a přemýšlím, 
jestli má vůbec cenu bejt normální - normální člověk nakonec zešílí a zemře - jenom 
proto, že si nedokáže připustit, že by mohl zemřít... Ale stejně je to sranda - je to 
v mpeg4, a čím novější verzi micro dvd přehrávače mám, tím je horší - 1.2 sem vůbec 
nepochopil, jak spustit s titulkama, 1.0 sico jo, akorát některý filmy nejedou přes celou 
obrazovku 0.9 beta 8 - všechno v pořádku. 

Akorát je otázka, kdo se bude ženit příští rok - Áťa si sice chce vzít Silwiettu, a za tři 
roky Evu, tak nevím... Já se ženit nebudu, to můžu prakticky zaručit... Každopádně, 
pokud do příštího prosince nebude žádná svatba, tak se prostě vemou dva klobouky, do 
jednoho se daj svobodní borci, do druhýho ženský, a vylosuje se dvojice... 

27.05.2001 Kdy já to mám kurwa popisovat - nemám čas - takže v nedělu sem nakonec do jasmínu 
šel - Golden tam naštěstí nebyl. Po druhé třetině sme prohrávali s finama 2:0 a všichni 
to viděli bledě, akorát Áťa furt, že ve třetí minutě to bude 3:2 - moc sem mu nevěřil. 
Nakonec sme teda jaksi divně vyrovnaly a v jedenácté minutě prodloužení - gól. Takže 
to nakonec 3:2 skončilo - zhruba o hodinu později než Áťa prorokoval, jenže on měl 
na hodinkách zimní čas, takže to trefil naprosto přesně, jak říkal - je to prostě velký 
učitel... 



Taky sem viděl jakýsi prodavače ve městě, jak prodávaj jakýsi qítka na stuze, tak sem 
všem poslal smsku, co to jako je, Eva a Bepuna tvrdí, že proti rakovině, Jacek, že proti 
jakési nemoci, jedině Áťa správně poznal, že se jedná o sektu kvetinaru 
vystuzenych 

Pak se (aspoň doufám) nic nedělo až do pátku, kdy sme jeli na Nesvovi narozky 
a svícu, cca v pět mě volá Dave - stojíme před barákem jedem - no, to je sice pěkný, 
ale já sem teďka vylezl z haklu - celej den jednání - přijeďte pro mě k Rondu. Nakonec 
sme dojeli do Bučánek, pařili, byla tam jakási pučená pípa s chlaďákem která hned 
přestala fungovat - spálená pojistka - tak to nějak Zdenál s Edíkem nahradili kouskem 
drátku, a kupodivu to fungovalo až do konce. Pak se hráli jakýsi šipky nebno vlastně 
lukem do vokna nebo jak to bylo, a Zdenál s Nesvou se vsázeli - o panáka a o tři lžičky 
hořtice - Ještě jednou a du blejt - a taky jo - nejdřív se poblil Nesva - těsně před dveře, 
za břísku, metr od něj Zdenál. (vlastně naopak a zdenál měl pěknou hromádku) Pak 
nějak všichni postupně šli spat, nakonec sem zůstal akkorát já s Edíkem, asi do osmi 
do rána sme kecali (o akustice), to už Dave a další jeli na fus. Dave se pochcal do 
spacáku (a před čtrnácti dnama se poblil S(p)lávce do postele) - ale možná ho někdo 
jenom polil... Tak sem po ránu šel ven, du... a najednou bliju - asi dva metry od 
Zdenálovy kosy. Kouknu do prava - 5 metrů ode mě blije Edík. Tak sme dali pivo a šli 
spat. Sem šel spat dozadu na dřeva - a tam, mezi nima, nablil Michal (prej se mu 
nechtělo nikam chodit) - takže 5 kos za večer, to je pěknej výsledek. 

Neděla - teda vlastně sobota - vstal sem v poledne, pak někdy přijeli fotbalisti, pařili 
sme, oheň, pak vyrazili pro kurwu, vlastně striptérku, pro Nesvu. Mezitím se tam 
vyskytl jakejsi pes - asi šťeně, a furt nějak u mě, okusoval mě ruce a tak, no prostě sem 
ho málem vezl dom... Nechápu, že si z tolikati lidí vybere toho největšího xindla - to 
už tam nebyl Áťa, ptotože jel do Dukovan nacvičovat jadernou katastrofu. Pak přivezli 
kurwu, jbyla celkem pěkná, a ani nevypadala na to, že je jí 28, ale ta jizva po císařáku 
to prej kazila... Ale jinak nesva spokojenej... Pak sem dopil bečku, všichni šli spat, 
kromě Zdenála, kterej měl nějak náladu pařit - než sem dopil pivo, tak vypil dva 
lahváče. Jenže já byl tak ospalej, že sem se s ním ani pořádně nebavil, tak sem šel spat. 
Chvílu potom prej přjel Hůdy s Adamem a spol z nějaké dýzy nebo co z nějakejma 
kočkama, který vojeli a pak je vyhodili, ať dou dom že jim vo pěti jede vlak (nakonec 
přiznali, že jim dali kilo na tágo). 

Ráno úklid, někteří chytře odjeli dřív. Ve úterý sme jeli se Zdenálem kupovat svatební 
dar - video. Domluva byla mezi šestou a sedmou. Vo půl osmé už sem si říkal, že by 
na to zdenál zapoměl? Tak mu volám, akorát sem se seamozřejmě dovolal Tereze, pak 
to Zdenál nebral, pak volal spátky, že spal. Tak přijel, jeli sme ještě pro Terezu, a pak 
do hypernovy. Cestou zpátky říká tereza že má hlad, Zdenál - že nebude doma moc 
nadšená, tak jestli nepojedou rači někam na večeřu - A tereza navrhla - Ke Švehlům na 
guláš - sem v životě neslyšel nějakou ženskou jít dobrovolně ke švehlům, a dokonce to 
navrhnout - no, tak mě přemluvili, ať du na jedno... A nebylo to v úterý, ale ve středu. 

V pátek zase Vídeň - no, nic moc. Škoda, že neumím německy... Na zájezdovej 
autobus sme přišli asii o 4 minuty později, a von tam nebyl. (a to sme ani nesledovali 
bezhlavě mařku zákeřačku jak minule - zákeřačka - buď je zákeřná, nebo za keřem) 
Tak sme si vzájemě střelili hlavua šli na autobusový nádraží. Akorát to se zrovna 
přesouvalo, takže tam nebyly žádný informace a nic, jenom tři autobusy z nápisem 
Bratislava. Tak sme vyrazili na Brunerstrasse (z brna do vídně vede vídeňská, z vídně 
do brna brněnská) - asi hoďku sme neúspěšně stopovali, vono se tam teda blbě stopuje, 
to potvrdil v sobotu aji (Zdenál?), psal sem Jécovi, jestli pro nás nechce zajet, nepřijel, 



ale pak se přiznal, že o tom chvíli uvažoval, což se cení (asi jako zuby) - nakonec sme 
stopli někoho do poysdorfu - 10 km od hranic, a tam sme po pěti minutách stopli 
nějakýho kořeňa z olomouce. V deset doma, celkem pohoda a abych pravdu řekl, 
v okamžiku, kdy nám ten autobus ujel, tak mě ten zájezd začal teprve bavit. Fakt. 
Stopování mě baví... 

V sobotu Nesvova svatba, dokonce tam byl aji Jéca. Na městečku ve 12:30, pohodovej 
obřad, oddávající se přeřekl - Martina - pak sme šli na Fajnmanku do Gambrinusu bylo 
nás asi dvanáct, nebo kolik. Pak únos nevěsty, která nechtěla cinzano, ale dvojtej rum, 
pak se všema postupně tancovala. Áťa (zase) plánoval, jak pak pudem do města 
a (zase) nic. Před desátou celkovej odchod, mě se akorát nechtělo dom (jít v deset 
večer dom, to je eten nejblbější možnej čas), tak sem šel s Hůdym a Evou (zas máme 
společnou fotku - divný...) na městečko a pak s Hůdym do herny, ale jenom jedno a vo 
půl dvanácte busem dom. Za celej den asi 9 piv (jeden tuplák, bo tam měli tupláky) 
a žádná kořalka, pokud nepočítám jednu balantýnku se Silwiettou na Simonku. Kaba 
se ptal, jestli mám čas příští pondělí, sem říkal, že jo, Eva dodala, že mám čas furt, 
hlavně na lovení partnerů, a Kaba to desinterpretoval jako lovení panterů. 

13.05.2001 V pátek, přestože sem nechtěl pařit, tak sem šel k Rytířům. Tam sem vypil jenom tři 
piva - ale asi osum ovocnejch vodek (20%) rybízová, lesní směs, jabková, a nejvíc 
fíková, aby dali borci v sobotu co nejvíc fíků. Jedničkou dom, a dokonce sem nešel 
jako Dave, Áťa a Hůdy do Herny. Áťa furt plánoval, jak pudem v sobotu do města - do 
Mersy, mě to příde jako blbost. 

V sobotu sem nešel na fotbal, ale moc fíků nedali - rozhodně míň než těch vodek - 4:4 
a 4:2. Přišel sem až do Jasmínu na hokej trošku později, ale mě to vlastně až tak 
nezajímalo - naštěstí sme vyhráli - jinak by Luboš prohodil židlu oknem - pak se 
rozjeli kořalky, Luba furt objednával, akorát neměl prachy - Dave byl ospalej, a Áťa 
vpodstatě taky, takže žádný město. Zjistil sem, že mě už nechutná ani ten becher... 
Tereza už má solidní Zdenálovu školu - pak sme dali tvargle - ty byli fakt dobře 
zaleželý - nějak všichni postupně odcházeli - Luboš neustále "jedině Tereza" apod. Ale 
když přišla pinklica tak - tady tu vůbec neznám, já su Golden, klaďas, já su všude 
tvrdej... A vona - a co na to mám jako říct - třeba, že je to pěkný - tzv. dialog s mařkou, 
kde obě strany zabírá ožralej kořen - ale sotva pinklica odešla - tak se vrhl na Terezu - 
jedině Tereza - ser na Zdenála on má kladélko, já mám klady apod. já ho mám ze zlata 
- měkýho a kujnýho (zhodnotil Zdenál) - při placení se nicméně ukázalo, že furt-
objednávající klaďas nemá prachy, takže sem asi tři kila zatáhl já, bo už tam nikdo 
jinej nebyl - a to ještě furt nemám kartu, to je nezvyklá situace pro mě - celkem dobrá 
cena za 5 piv... To Jéca aspoň pak zaplatí, když už objednává... 

Pak sem zůstal sám se dvěma pivama - abych nejel s Lubinem. Pinklica se aji usmívala 
- ale vobčas na to pěkně sere, ale ani se jí nedivím, že toho má plný brejle - von ten 
Jasmín je celkem velká hospa - a je na to sama. Vypil sem tak půlku jednoho pivs a šel 
sem dom, ještě sem si smskoval s učící se Evou a pracující Sýsou - té sem po cestě 
dom aji volal, ale naštěstí došla baterka, takže sem stihl udělat jen pár základních 
blbostí - jak říká kapitán (a teď se neztrapnit a napsat správné jméno, navíc správně) 
Kirk - vzbuďte mě, jestli bude dneska ještě příležitost něco zprasit... Něco před 
desátou doma. Dneska je vo sedmi, zase v Jasmínu, rezervačka na finále hokeje - ještě 
si (dobře na dvoře) rozmylím, esli tam pudu, protože včera mě to z Goldnem stačilo... 

08.05.2001 Jak sem psal Bethor - tak to není Bethor, ale B'Etor. Nějak moc lidí si nepamatuje - 
třeba Eva neví, jak se dostala dom, Jéca si nepamatuje, jak seděl v Brooklynu. Zato 



Jacek si pamatuje úplně všechno - akorát neví, co nesvovi jako dar, i když mě tím 
Dave hodně rozesmál. Ten si akorát pamatuje, jak sem měl zapatlaný brejle 
v Brooklynu. Závěr je - Slávka mě opila a odčarovala do Útěchova - zvíře. 

Na Paegasu pohoda, simku vyměnili zadara bez keců - prej se občas stane, že přestane 
fungovat - proto je tam půlroční záruka - ale za GSM banking zaplatím bance tři pětky 
- to je nespravedlivé, za to přece nemůžu. Ovšem proti dvoum litrům za blokaci karty 
je to sranda. Zatímní škoda je tak 4 litry, pokud se spokojej se 2 kilama za druhou 
kartu a nebudou to brát jako úplně novou kartu s ročním poplatkem - trošku drahej 
výlet - tolik někteří lidi za měsíc ani nevydělaj - ale ty brejle v bečvě byly dražší... 
Hlavně aby si někdo na ukrajině na inprinteru nedával za moje prachy kaviár... 

Dneska do muzea MHD - spousta starejch šalin - ale čím starší, tím hezčí - ty dnešní 
plechový krabice sou nuda. Dokonce šla aji Zdenička, Nezva s Andreou a Eva. Ta 
hned poté zmizela dom - prej zápočet - ale beztak má strach jít do knypu (já taky) - 
potom alejí (bez stromů) kudysi zadem ke břízkám, sem pomalu nevěděl, kde to su. 
Tam sem dal sodovku (Nesva s Andreou tam zůstali, prej maj rodinou návštěvu), 
potom k rakovi na oběd - jako jedinej sem nedal pivo. Potom Dave Slávka, Jacek 
Silwietta a Áťa šli ještě k Jackům na chatu, pak na trenál, a teď beztak seděj 
v Jasmínu. Já sem šel rači dom (Zdenička taky). 

06.05.2001 Dnes ráno, po dohromady asi 20 prospanejch hodinách sem šel na fotbal na béčka. Ty 
smsky z komplu nedošli. Vypadá to, že mám posranou simkartu. Prej sem se 
v Brooklynu ztratil těsně před odchodem. Po té, co sem se bavil se Slávkou na baru, 
tak sme prej spolu tančili - hrůza, to sou věci. Jo, fotbal - s Biggy výhra, s Arkysem 
prohra, červená pro Hondzika. Po fotbale šli do Jasmínu, já ne, já si do hospy asi 
dlouho netroufnu - minimálně do úterka, to pudem do muzea mhd a potom na hřiště. 
Ale já budu velkej tvrdej marvin, a budu pít akorat žlutou. Sem si už kolikrát říkal, že 
ty chlastací akce mě procházej nějak moc v pohodě, že sem ještě nikdy nic neztratil, 
dycky došel dom. Tak teď sem narazil. Dvě jasný hvězdičky - Jéca na hajzlu 
u policajtů - Áťa před Davsem - Jacek se v Brooklynu dávil, ale on neumí blit - Já sem 
šel na hajzl tuším tam něco vyplivnout, ale jistej si tím vůbec nejsu. Hrůza. 

05.05.2001 Do prdele. Kurva fak. Piča. Se na to vyseru. 

Minulej pátek doma, v sobotu hrálo Áčko, byl sem akurát na druhej zápas, tuším 
výhra, pak v Jasmínu oslava výročí Jackovi svatby, celkem dost lidí - ale já sem chtěl 
jít tak vo šesti dom, qůli určitejm rodinejm problénmům. Už semn aji dopil, 
neobjednal si - stejně mě musel objednávat někdo jinej, bo - jak sem už vysvětlil, pro 
mařky neexistuju - ale ta Jasmínnová pinklica nevypadá špatně - ale jak říká Bethor - 
ty lidské samice jsou tak ohavné - Bethor a Lursa - mé oblíbené Klingonky - takže sem 
dopil, a neobjednal, a když tam přišla pinklica, tak se ptala co chceme, já že nic, ale 
Eva - ještě jedno si dá. Pak si Zdenál po panáku zabubnoval do stolu - nějakej borec ho 
začal provokovat - co bubnuješ - drž hubu, pičo - od druhýho stolu stal nějakej kořeň 
a chtěl se rvát - tak se trošku se Zdenálem porval, ten si o sloup narazil ruku, pak dal 
ranu do zad pinklici - od té doby se na nás začala aji usmívt, ale jak říká Bethor - ty 
lidské samice jsou tak ohavné - ale to sem už psal, jak mám kocovinu a su ještě 
vožralej tak na to nevidím. Všichni odešli, tak sme táhli s Áťou Zdenála dom. ještě 
předtím stihl praštit Evu do skleněnýho voka. Dotáhnout ho dom bylo strašný. Furt si 
lehal a chtěl spat. Na to pomáhalo Áťovo - Zdenále, vstávej, nebo Sáha zavolá Tereze 
a ta si pro tebe příde. Po té co sme ho dotáhli dom, tak sme šli ještě do herny. Tam sme 
potkali Evinýho bráchu, ale pak sem šel dom, bo ti dva se bavili o fotbalu a já jim 



nerozuměl. Zdenál ještš točil v Jasmínu video - pinklicu, pak aji podstolem, ale jak 
sme holkám vyčinili - když maj kalhoty místo sukní, tak je to zbytečný. Ale jak říká 
Bethor - ty lidské samice jsou tak ohavné. Ráno mě volal zdenál - tys mě vedl včera 
dom? Naražená ruka. 

Do prdele. Kurva fak. Piča. Se na to vyseru. 

Vůterý svátek a ZOO. Strašně moc lidí, Aldos slíbil šukající opice, ale nic nebylo, tak 
sme ho tam chtěli hodit, ať něco předvede. Jinak nuda, ospalý zvířata. Daveovi 
vybuchlo auto. 

Do prdele. Kurva fak. Piča. Se na to vyseru. 

Ve středu sem byl v Práglu. Pak sme se asi hodinu bavili s kolegou, a já neprozřetelně 
řekl, že kecat můžem aji v hospodě. Pak sem to zhodnotil smskou - Vcera sme sli balit 
marky - sem sbalil osum dvanactek - A dave byl nasranej, si myslel, že sem šel s Áťou 
a na něj se vysral, Áťa byl nasranej, bo si myslel, že sem šel z Davem, a na něj 
zapoměl, Jacek si myslel, že sem šel s Áťou a Dejvem, a Eva byla nasraná, že sem ju 
nevzal ssebou, protože my spolu budeme chodit balit protějšky. 

Do prdele. Kurva fak. Piča. Se na to vyseru. 

V pátek byla Jécova rozlučka u davse. Akorát jim spadla střecha, takže sme byli jenom 
dole, s Erikem - a Eva už s tím prej sekla. Normální spářka, Jéca furt rundoval, akorát 
nevím, proč mě objednal dva fernety. Přestože tam byla Eva (původně na druhým 
koncu stolu, ale jak se chodilo na hajzl tak sme se přibližovali), tak sem je nemoh' ani 
cítit, a vůbec sem nechtěl pařit, bosem musel jít dom a uklidit po týdnu bez rodičů. 
Nezávisle na tom sem se ocitl v Jécově autě s evou a davem a slávkou a Hůdy v kufru. 
Akorát nás u prioru stavěli benga, Jécu odvezli. Ještě předtím, když sem vylezl před 
davse, tak Áťa ukazoval - hele, hvězdička - asi jeho. Pak sme jeli dom, vlastně jenom 
já s evou, ale v base sme potkali Zdenála s Áťou - myslím, že Zdenál mohl Áťovi 
splatit to, že ho minule vedl dom - a Ejča s Petrou, kteří nebyli na rozlučce, bo lili 
někde jinde - nějak se od nás distancujou. Na městečku výstup, Áťa chtěl ještě do 
herny, Zdenál šel s ním, já sem šel doprovodit Evu dom, ale nějak sem vlastně 
nevěděl, kde su. Pak sem jel basem, kterej přestože jel přes vinohrady, tak sem 
nevystoupil, a jel sem do Brooklynu, kde byli Jacek Silwietta, Dave Slávka 
a samozřejmě Lýdr. Přišel sem tam ve dvě. Ještě sme pařili pivo a absinthy a panáky - 
Jéca smskoval o * na hajzlu u policajtů, pak tam přijel, bez krve. Bohužel si 
nepamatuju, esli sem blil, nebo ne, ale z nějakým návalem sem na hajzl šel a tuším, že 
aji jacek se virtuálně dávil. Pak sem pogoval na Helloween, Hamerfall a Rhapsody, 
z Jackem na Forgotten Silence, Debustrol neměli. Poslední, co si pamatuju, tak sem se 
bavil se Slávkou na baru. Pak sem se v osum ráno probral na lavičce na zastávce 
v Útěchově, bez peněz, bez karty, s rozbitým mobem. Jel sem dom, v deset sem úplně 
nadranej volal do banky, ať mě zmrazijou kartu. Se divím, že sem si vzpoměl na 
kontrolní otázku - ale ona je udělaná tak, abych si vzpoměl... Pak sem usnul, ve dvě 
sem se probral, poslal zepár smsek z komplu a usnul. Vo šesti sem se znovu probral. 
Sepisuju to, nažeru se a du spat, a budu doufat, že to byl špatnej sen - jéca a benga, já 
v útěchově, ztracená karta a rozbitej mobil. Nebo jenom spadla síť. Ale na posranýho 
prej spadne aji hajzl... 

Do prdele. Kurva fak. Piča. Se na to vyseru. 



Duben 2001 
09.04.2001 Minulej tejden sme si tak nějak neustále domlouvali srazy po hospodách, abysme se 

pořádně domluvili na šmelcovnu - logistiku šmelcovny - zkrátka, kdo, s kým a jak se 
tam dostane. Akorát né na všechny srazy přišli všichni lidi. Nakonec se teda ve čtvrtek 
u Švehlů něco domluvilo, což mi připomíná dvě hesla - Nikdy tupě nenásleduj mařku 
(závěr z Vídně) - a - Když ti mařka ukazuje kozy, dávej bacha odkud na tebe spadnou 
dveře (mrkněte se na Galaxy Quest na vystřižený scény - no, v kině je neuvidíte, a na 
DVD to u nás ještě nevyšlo, takže máte smůlu...) Každopádně veškerou logistiku 
nabourala hned v pátek ráno Evo, když mě smskovala, že může až později, bo skládá, 
bo Jéca lepí (Jécovi lepí...) Než sme se s touto změnou vypořádali, tak mě volala, že už 
je to hotový, až platí původní plán - já a eva sraz u silwietty. Po cestě k S. mě jacek 
z hospody (kde čekal na dave) smskoval, že silwietta je spožděná. Přišel sem před 
barák, tam zrovna přijela Eva, tak sme sedli do auto, protože zrovna sněžilo, a půl 
hoďky kecali, než přišla S. Pak jsme šli nahoru, balili, mezitím přijel Áťa a několikrát 
volal Jacek a kontroloval situaci. 

Pak S. s Áťou jeli k pavoukovi pro pivo, do chrlic a pak k hypernově, já s Evou přímo 
do hypernovi. Pomocí mobů sme se aji potkali, nakupovali, během toho nás sháněl 
Jacek, akorát já mob zásadně neslyším - v hypernově je takovej kravál - ještě že má 
Eva vibrátor - teda jako vibrační vyzvánění - bylo tam strašně moc lidí, zácpy na 
parkovišti. Jacek mezitím volal, že už jedou z Dejvem do bytýšky do knypu. My sme 
jeli ještě do makra pro maso - 7 kilo hovězího, a pytel banánů. Konečnš všechno 
nakoupený, tak směr Šmelcovna. Jedem s Evou po dálnici, najednou nás v pohodě 
předjede Áťa - se mu to machruje s xantiou proti formanovi - než sme dojeli do 
bytíšky, tak už se jelo dál. Závěr cesty - po úzkých silničkách po serpentinách na 
šmelcovnu - najednou do protisměru Ávia - eva se zmohla akorát na 
ÁÁÁÁÁÁÁÁÁÁÁÁÁÁÁÁÁÁÁÁ. Po příjezdu sme vybalili a hurá do knipu. Předtím 
sme ještě smahli půlčák fernetu, kterej mě Eva dovezla ke svátku (byl pátek 
třináctýho) - u Čadíka skoro narvaná hospa, jeden stůl volnej, s dejvem sme pořád 
koukali na to uzený - ale hlavně na feferonky, nakládaný cibulky a na kozí rohy. Pár 
piv, diskuze, kdo by z nás kommu dal svou dceru, resp. čímu synovi - zřejmá výhoda - 
nemusíš se seznamovat s rodičema nevěsty - ženicha. Sme seděli tři a tři na lavici - tak 
se vzájemě vyfotíme - tak jo, akorát nevím, proč na jedné fotce budu já s Evou a na 
druhé ti zbývající 4 - jestli teda fotky vyjdou - tomu bych se divil... 

Ráno Jecek a Dave odjeli na fotbal - Dave jenom jako pozorovatel - s berlama se asi 
bllbě hraje. Dave sliboval, že se vrátí se šesti bodama, Jacek tvrdil, že se vrátí s nulou - 
ale přivezl Kabu, Ejča a 6 bodů. Protože sme si zapomněli kompresor, tak sme šli 
s Áťou do lesa na dřevo, mařky zatím nakládaly maso. Áťa rval stromy holejma 
rukama ze země, tak sme dva donesli a rozdělali oheň, přestože občas sněžilo. Po 
návratu sme konečně načli bečku, a pařili na jednotlivý body, grilovali maso a tak. 
Bečka záhy došla - sem z ní měl asi tak šest piv - pavouk musel aspoň dvacet odtočit. 
Pak, už večer, u ohně dave z áťou poslouchali e-éčka, eva s jackem hráli 66, zbytek asi 
spal, a já tak volně popocházel tam a zpátky, (tam sem dal pivo, tam zas panáka) pak 
áťa přešel dovnitř, radil jackovi, já sem míchal, a eva vyhrávala. Pak sme šli spat, ráno 
si eva a áťa, mezi kterejma sem ležel, stěžovali, že sem rotoval, a že se pořádně 
nevyspali, bo sem rotoval... Při poslechu fejtů při řezání deva sem si vzpoměl, že mám 
midlife crisis - už od osumnácti - už su stejně mrtvej, tak vo co de. 

Ráno/dopoledne sme šli zase na dřevo - s jackem a áťou - zase sme je trhali ze země 



holejma rukama, ale jeden nám dal zabrat - sme ho z Jackem skolili, ale něšel vyrvat - 
tak jacek zabral za kořen - nic. Zabral Áťa - nic. Zabrali sme všichni - nic - to nepude - 
budem muset jít pro pilu - tak sem ještě zkusil zabrat sám - a vyrval sem ho. Zase sme 
pařili - odpoledne jela eva dom připravit se na velikonoce, ejč jel taky. Jo Jacek mě 
furt nevěřil, že když je první výročí svatby, že by měl vzít ženu a oba svědky do dobré 
hospy na oběd - prej - to zase jedeš po zdeničce, nebo se chceš dobře najest - já vlastně 
nevím, co chci. Spíš to jídlo - pro ženský neexistuju - to sem v poslední době prakticky 
vyzkoušel - třeba na obědě u Emila - mařka přinesla talíř s mým jídlem, bylo tam šest 
stolů - u pěti se zeptala, jestli to není jejich a pak to chtěla odnést zpět do kuchyně - 
naštěstí ji další řekla - něco jako 6 smysl - kurvy, u českýho dvd chybí vystřižený 
scény, alternative ending a dokument o natáčení - kurvy nahrávací společnosti ať už 
dou fakt s toudle politikou do hajzlu - prostě los amigos unvisible - no nic, nebudeme 
se zdržovat takovejma podružnostma, že u nás člověk dostane za těžce nasurfovaný 
prachy samej šunt a zpět na šmelcovnu. 

Zase sme pařili na 6 bodů, přišel martin(?), sněžilo, pršelo, nakonec sem vypil deset 
piv, pak došla bečka, tak sme ještě pili nějaký vajno, nebo co, voni teda tvrděj, že sem 
vypil víc než deset piv, prej to šestý sem pil třikrát a to desátý taky, ale podle mě je to 
blbost, sem si to přece počítal. Pak sem ještě posílal nějaký smsky mařkám 
k velikonocím, což byla chyba, protože sem pak šel srat, mezitím kdosi z mýho mobu 
poslal cosi máši - asi, že za ňou v pátek přídu nebo co, tak sem ji pak musel napsat, že 
sem to nebyl já. Jenže tím to neskončilo - furt napiš jí ještě něco - tak jí z mýho 
a dejvýho mobu chodili zprávy jako - ahoj moje tajna lasko, chcu te ojet nebo tak se  
projed parkrat prstama a napis jaky to bylo (doufám, že tam nebyla Hůdyho hláška - 
pičo, poď mdrat - fejnman by čuměl) - prokládaný omluvnejma smskama, ž to není 
ode mě. No nevím, chudák Míša, tohle si, kráva blbá, nezasloužila... Ráno sme vstali, 
dojedli maso, uklidili. Pak sme zmlátili S. protože byly velikonoce, dave měl tutovou 
koledu - koleda, koleda, ježíšku, co to neseš v pytlíku, dej mě žvíkačku - já sem teda 
původně nechtěl, ale nakonec sem ju teda dvakrát přetáh'. Po úklidu sme jeli dom. Sice 
sme byli ještě pozvaní k Evě na mrskačku, ale já se nějak na nic necítil. 

Během tejdne to vypadalo, že na páteční sraz by nikdo nepřišel, tak sem ho zrušil, 
jenže mě pal volal Jéca, ať to neruším. Tak sem ho obnovil, ale na u Davse, ale v líšni 
u rytířu, bo to maj lišky blíž dom, v sobotu totiž hrálo béčko. Akorát Jéca nepřišel. 
Taksme tam pařili, slabejch osum kusů. Bavili sme se o tom, kdo co a jak zamlada 
lepil - o unikolkách apodobně. Pak sme už jenom z Dejvem a Hůdym sme jeli busem, 
akorát hůdyho překvapilo, že to jelo úplně jinam, tak sme šli do kobry, kde už našťestí 
zavírali, tak sme ještě šli do jakési nové hospy na horníkové v poliklinice, ta byla 
narvaná, byl tam hlava, tak sme rači šli dom, byla jedna, a půlku cesty sem smskoval 
z markétou, která zničehonic odpověděla na motto dne - když utíráš louži mokrou 
hadrou, louže se zvětší. 

Ráno sem byl ještě celkem fet, ale na fotbal sem dorazil, ale až na druhej špíl, ale i tak 
sem viděl další výhru béčka, zdenálův hattrick. V novejch dresech ještě skáčko 
neprohrálo - jedenáct zápasů. Pak sme šli do jasmínu na polívku, pak vystřídat Áťu 
a Zdenála, kteří byli jako pořadatelé, pak za do jasmínu, tentokrát na jídlo, pak asi ve 
čtvrtek jeli jacek a dave na hokej - jako vip na raut, já šel dom, ale pak, na sedmou sme 
šli zase do jasmínu, potěetí za den ve stejné hospě, na stejné židli. Byl tam Áťa, Eva, 
pak přišel Dave z hokeja, stavil se Malej Martin a taky se vyskytl Roman - taky byl na 
hokeju, ale žádný jazykový cvičení, k Evinýmu zklamální nepředvedl. MM má novou 
práci - bude vyvíjet tlemivky. Do zavíračky sme vydrželi... Už abych byl zase 
v haklu... a nemusel takhle náročně výkendovat. Jéca v pátek nepřišel, protožel měl 



moc práce, víc, než čekal, a Eva byla doma, přece nepůjde k rytířům. Jo, teď sem si 
vzpoměl, jacísi romanovi příbuzní (východňáry) mají dneska jakousi spářku na 
zámečku - eva hned - tak to musíme schovat popelnicu. 

09.04.2001 Minulej pátek Insania - sraz u tchýně a školníka - vylezu na konečnýho náměstí, stojí 
tam Verča a mobiluje. Půlku cestu do hospy promobilovala, pak vykládala o svých 
spářkách, o poblité bundě - prej né od ní, ale od nějaké hostitelky, no kdo ví. Pak sme 
šli na Musilku, předkapela 1000 let od ráje - celkem standardní výkon, naprosto šílenej 
zpěvák, dobrá je klávesistka - ona tam dycky tak stojí a usmívá se... Ale už neměla 
klávesy na kastlu, jako dříve... Byla tam spousta různejch krasterů z (anti)čáry, Bredfa 
a tak, většina po tisícovkách odešla, škoda, že už nemaj Miloška... Nejlepší song byl 
"sousedi sou piče" - zpěvák se převlékl za pana Vajíčko, mělo to asi 15 sekund, bylo to 
jak od mbéček, text opakovat asi ani nemusím, bylo to věnováno nějaké paní - bylo to 
prostě super... Tak sem to hned všem poslal smskou jako heslo dne, bohužel to nikdo 
nepochopil, tak mě chodili smsky zastávající se sousedů a tak... Pak sme šli ještě do 
města, přes mob sme zháněly áťu - nakonec, že dem teda do livingu. Bylo tam 
narvaný, přemařkovaný, nemožný si sednout nebo si dát aspoň pivo, přesto, že tam 
pingloval Olaf. Pak Áťa odel, že je za půl ho'ky zpět, ale nějak nešel, pak se mě ztratil 
Jacek se Silwiettou tak sem šel ven, že to nemá cenu - sakra, já sem úplně zapomněl 
popsat Insaniu, a to to byl jeden z těch lepších koncertů - resp. nehráli furt ty stejný 
vály, ale měli aji nějaký novinky, jednu ucovku a i jinak celkem pohoda. Akorát sem si 
u U.R.Death uvědomil, že na tu songovku poguju už devět let, což je strašný. Ještě 
sem si vzpomněl, že když sem naposledy viděl tisícovky tak sem poprvé viděl Míšu 
(výše uvedené níže podepsanému) - no prostě sem neměl nejlepší náladu, zvlášť mezi 
tolika lidma, hlavně když je přemařkováno a je jasný, že je to absolutně na nic, tak sem 
šel před living a zrovna tam stál taxál, tak sem do něj sedl a jel dom - tentokrát bez 
žádný slevy, asi proto, že sem nebyl nažranej a nemluvil... 

Minulá sobota - původně sme měli jít na JAR, ale Jacek to nějak změnil, bo neměli 
prachy - tak sem k nim v sedum přišel, přestože byl sraz vo šesti tak tam ještě nikdo 
nebyl, pak přišel Kaba s Jančou, tak sme hráli pičoveče, sice sem třikrát spadl pod stůl 
- vlastně o kolo níž - ale přesto sem vyhrál, bo se to skrečlo, bo Kaba s Jančou šli dom, 
a nedohrálo se to. Ještě předtím sme skoukli Klepáni na nebeskou bránu - geniální... 
Po jejich odchodu sme koukali na Svéráz národního lovu, už to tak vypadalo, že se 
usne ale ... o půlnoci někdo zvoní - tu orol - tak sme mysleli, že konečně přišel Áťa, 
ale byl to Roman. Tak sme nějak pařili, furt nějaký panáčky z Romanem, kterej přišel 
na to, že když je film s titulky, tak můžem vypnout zvuk a pustit tam nějaký cd, třeba 
kjůry. Ti ho inspirovali k vráně. Mezitím sme (sem) smskoval s Evou, ať se z Francie 
vrátí rovnou k Jackovi, že na ňu počkáme, že su tam já a roman (nepočítaje jacka ze 
silwiettou). Prej asi ne, do Brna přijede až v sedm ráno, ale romana mám pozdravovat, 
pokud je to rychtárik. Vono těch smsek bylo víc. V půlce vrány sem rači šel, bylo něco 
před třetí. Ještě sme se nějak domlouvaly na nedělu na poobědovou vycházku na 
radnicu, ale to si (jako dycky) asi pamatuju jenom já. 

V úterý sem se šel mrknout na trenál, dokonce tam byl aji roman, prej šel dom ve čtyři 
- Jacku pamatuju si dobře, že sem u vás blil? Pak na chvílu do Jasmínu. 

V pátek sem jel s kolegou do Vídňe - sem si vzpomněl, jak kdysi chtěli jet Slavík 
s Ejčem do vídně za kulturou - okukovat kurwy - tohle bylo něco jinýho. Málem sem 
utrpěl kulturní šok - sem jen chodil a opakoval - pěkně, kurwa, pěkně - když si vezmu 
nabídku všech brněnských obchodů určitýho zboží, včetně specializovaných, 
vynásobím to dvěma ž deseti (třeba u mp3 přehrávačů) tak dostanu nabídku 



v obyčejným vídeňským obchoďáku. Za rohem je další a naproti ještě jeden. Některý 
věci sem v životě neviděl a dlouho neuvidím... A nejlepší byly ceny - nová sepuka 500 
(v brně 600), novej cave 450,- (v brně 700) a novej rammštajn stejně jako sepuka. Že 
to všechno měli aji na vinilu, a třeba i bísťáky, inče apod, nemluvě. Hm, je to stejně 
jenom vynucenej konzum a zkurvená komerce... Oběd, škopek za 105 korun - pohoda, 
dám si pět piv, nebo si koupím cédéčko? Kurwa, pěkné, kurwa - vlastně naopak. Pak 
sme jeli zpátky k Hiltonu na autobus - stojíme v metru - metro jezdí jednou za minutu, 
plně pokrytý signálem - ale zrovna došlo k nějakému problému, protože hláška, že to 
jede za minutu tam vysela asi pět minut, tak sme se česky bavili o tom, jak to 
nestihnem a nějaká mařka na nás hned česky - klući, taky jedete tím stejným 
autobusem? Jasně. Pak to přijelo kus sme ujeli, pak sme vylezly a mařka někam 
vyrazila, tak sem ju následoval, po asi sto metrech mě dohonil kolega (který již jako 
malý chlapech vídňí projížděl) a přesvědčil mě, že je hezký, že du za mařkou, ale že de 
na úplně jinej autobus. No, na autobus sme přišli o tři minuty později, naštěstí neodjel, 
ale do teď mě děsí, co by kolega dělal, kdyby nám to ujelo - asi by řekl "Aláh je 
mocný" a střelil mě hlavu - viz klepání na nebeskou bránu... Dobrý bylo, jak se mě 
neustále v mobu přelaďovali operátoři - asi tři - dvě odeslaný smsky, jedna přijatá, dvě 
pětky v prdeli... Po příjezdu hned k davsovi, kde sme se domlouvali na šmelcovnu, 
Jéca a/s Eva/ou nepřišli, za což maj malinkatej černej puntíček, jak se máme 
domlouvat, když někteří chybí. Eva se sice po druhé urgentní smsce omluvila, ale to je 
jedno. Stejně mám dojem, že sme se nějak moc nedomluvili. Pak mě říkali, abych 
přišel v sobotu na turnaj, tak sem říkal, že jo, ale furt sem si myslel, že je to na okruhu, 
a kdybych se nakonec nezeptal Áťi, tak bych jel na okruh místo na antuku - místo do 
líšně do bohunic. Když sem asi v jedenáct přišel dom, tak mě matka řekla, že mě volali 
z práce, prej jim něco spadlo, tak sem vyrovnaně prohlásil, že maj smůlu, ať si to 
zvednou a šel sem čeknout dvd rage against the machine, bo nápis ntsc mě trošku lekal 
(ntsc - americká televizní norma, jako třeba u nás pal) - pohoda - songy aji s textama, 
kromě killing in the name of - ale aspoň tam nikdo neřve - kde je ta piča - stejně je to 
zvěrstvo, dívat se na dvd kapely, která podporuje che guevaru, leonada poltiera, 
zapata's army a další revoluční aktivity - tím zvěrstvem myslím, to, že je to na dvd, ne 
že tohle dělají... 

V sobotu sem teda přišel na třetí na antuku, tam byl turnaj - karlův memoriál, který 
eskáčko bez problémů vyhrálo, závěrečnej špíl z dynem byl něco mezi exhibicí 
a fraškou, škoda, že sem debil zapomněl doma foťák... Vyhráli sme urnu a ferneta... 
Potom na hřiště - byl tam novej kořeň - Pája, kterýho Hůdy furt hecoval - tmelíš? Ťuk 
si s ním pivem, za pět minut zas a tak furt dál. Se bránil, že je na kole, že dělá za měsíc 
maturitu - to ho Hůdy uklidnil, že se to dá udělat i v září - s tím má zkušenost – a kdo 
netmelí, ten nehraje – já tmelím furt a (naštěstí) nehraju.... Pak už se nějak stmívalo 
(seděli sme na zahrádce) Jacek se s Aldosem vsadil, že ze dvaceti kroků netrefí 
branku, a netrefil, pak se rozhořely diskuse, co vlastně znamená trefit branku, sázka 
byla o půlčana bechera, akorát ten pičus nám nechtěl prodat bechera do půllitru se 
slevou, tak sme nekoupili nic. Pak sme šli pryč - já už sem stál na zastávce, a už 
přijížděl autobus, když mě přemluvili, ať du ještě na chvílu do herny, tam nějak lijem, 
pak sem dostal nápad a poslal evě smsku, ať příde taky. To už aldos odešel, dejv se 
slávkou taky, jacek taky chtěl, ale když přišla eva, tak ještě chvílu zůstal, ale pak 
odešel. Hůdy z mařkou taky šli - její méno není důležité, bo za tejden bude jiná - ale 
s toudle se dalo mluvit. Pak odešel Jacek, takže sem tam byl akorát já a eva a tereza se 
zdenálem. Zdenál ale u stolu nebyl, asi se bavil s někým jiným, nebo co, takže sem se 
bavil s evou a s terezou. Tím myslím, že tereza taky mluvila, a celkem hodně. Pak 
odešli, tak sme s evou šli na zastávku, kde sme potkali jejího bratra, kterej jí říkal, ať 
pak příde ještě do herny. Já sem jel dom, ale cestu si nepamatuju - ale logickou úvahou 



sem přišel na to, že sem musel jít pěšky - buď z malé klajdy, nebo od zetoru - těžko 
říct. Druhej den mě eva psala, že sem ju neměl nechat jít samotnou do herny, bo dom 
přišla vo pěti - ale v kolik sem odešel já? Moc pozdě ne, protože divná smska od jacka, 
odeslaná o 3/4 na 12 mě přišla až ráno, tzn. vo 3/4 na 12 už musel být vyplej mobil, 
tudíž sem musel být doma - a prej opilá - přiště ji prej nemám pustit z dohledu...... 

Březen 2001
25.03.2001 Celkem nic moc se nedělo, až na tradiční páteční dýchánek, předtím dny evropského 

filmu - v červenci - německej film od lidí, co dělali lolu a klepání na nebeskou bránu, 
dost dobrý, mezinárodní nadávka - schaize fuck - i když, to mě okopírovali, protože já 
běžně nadávám - kurwa fuck... čaj pro hrdinu... 96,41 km/h... jak řekl jéca - aspoň mu 
vybrali pěknou holku... předtím ještě dánskej film bye bye blue bird. Stejně závidím 
Evě exkurzi do pivovaru... 

19.03.2001 Silent stream of godless elegy maj českou gremy za hard and hevy za rok 2000 - se 
snad ožeru, nebo co... 

V pátek tradiční sraz UDavse, sem tam přišel, celá hospoda zarezervovaná, chvílu teda 
sedím, pak přišel Jéca, vzápětí Eva, která mě řekla, že Kopajda má pro mě novou 
přezdívku - Bloňdatej anděl. Pak přišel Jacek se Silwiettou, kteří přivedli taky Týna 
s Peňou, to už se vymyslelo náhradní řešení - pudem do Mersy. Tak sme počkali, až se 
sejdem, Ejč přišel bez Petry, (snad to nebylo qůli minulotýdní diskusi) a netvářil se, že 
dlouho zůstane... nejdýl se čekalo na áťu, kterej jel až od emila. Pak sme vyrazili směr 
mersy tak nějak v autech, já s týnem, jackem a evou. Z jaselské pěšky, s občasným 
popojetím ať už šalinó nebo vodkou. Do mersy sme šli zadara, jako VIP... nahoře 
reservovanej stůl, už se tam pařilo... Jacek s týnem a (asi peňou, a prej aji olafem 
a kdoví kým) furt dávali nějaký spešl kořalky (maršál malinovský apod.), cestou 
vždycky vzal ejča, kterej (tam i zpátky) přišel ke mě, zatřepal mě hlavou a hlásí - 
Sáho, ty pankere... (nechápu souvislosti) 

Já sem se do žádných alkoholovývh experimentů nepouštěl, akokrát sem dal s Evou 
natajnočku ferneta (natajnočku tak, že sme ho donesli ke stolu a schovali do dlaně, aby 
to nikdo neviděl), pak s Áťou a Evou dvakrát tequilu, s Jackem bechera, s Cýrou 
bechera a víc nevím... Dneska mě v haklu Cýra říka - jacek mě říká - poď na panáka, 
tak sme šli a když sme došli na bar, tak povídá - víš co, já se pudu rači vyblít - a šel na 
hajzl, ale prej žádná * nešla... Ejč už odešel, zato přišel Cýra s Jitkou - no to už 
vyplynulo z toho, že byly nějaký panáky s Cýrou... za chvílu volá zmatenej Ejč - su 
někde, nevím kde, du, nevím kam, su někde v masarykové čtvrti - pak někdy odešel 
Kaba s Jančou. Taky sme posílali hromadnou smsku dejvovi, ale xindl s titanovejma 
šroubama (titanic) už měl vyplej mobil - asi ve špitlu spal - ale stejně, na hajzl ho vozí 
Adam... Ale v mersy bylo nějak těžce přemařkováno, celkem hrubě... (a co z toho?) 

Najednou Jacek říká, že dou, už celkem byl, že jedou tágem, tak říkám, že du taky, tak 
vylezu ven - tam nikdo, tak tam chvílu stojím a nevím, co mám dělat, pak přijel 
nějakej taxík, tak sem do něj sedl, někde až skoro u boby borec hlásí - bych mohl 
zapnout taxametr - nemusíte, to je zbytečný... Celou cestu sme kecali, na vinohradech 
na tachálu 160 hlásí - pro vás za 150, tak jo. Pak se ješťe Jéca přiznal, že zbalil dvě 
mařky na goldnův spůsob - před mersy stály dvě mařky, a jedna říká té druhý - takle 
nemůžeš bejt, musíš se vyblít, ale nějak jí to nešlo a pak šla za Jécou a říká - já vím, že 
je to hnusný, ale my sme studentky, zavez nás na Pellicovu... 



Ráno sem jako bloňdatej anděl psal kopajdě (číslo se mi samo od sebe vyrazilo 
v mobu, já ho po evě fakt nechtěl), tak mě odpověděla jako bloňdatá královna... Ve tři 
sraz u sokolovny, kam slíbil přijít aji ejč (v opilecké pýše), ale nepřišel, z evou sme se 
pak trošku hledali po líšni - stojíme před barákem - to asi těžko, já su doma, koukám 
z okna a nevidím vás... Pak sme šli k ježkům koupit jídlo, kde sem potkal kolegu 
z práce - správnej programátor je z líšně nebo vinohrad... Tak nás jéca odvezl 
k jackovi na chatu, vrátil se pro jacka, kabu a janču, a šli sme k jeleňovi. Cestou sem 
identifikoval ten pingpongáč, pod kterým sem spal, prej to bylo na legendární 
lotrandě... občas byla pauza na odlehčení ruky - ten becher, co sem nesl byl celkem 
těžkej. Cesta byla rozbahňená, tak sem šel s Evou kousek zkratkou. U jeleňa jel jen 
stánek z divnou obsluhou - divně nervózní borec - chvílu sme pařili, pak Kaba 
z Jančou odešli, my po dvou pivech taky, to už byla tma, tak sme šli zpátky. Nebyl tam 
signál, oblast, kde byl signál sme poznali - začal mě zvonit mobil - volal mě nějakej 
pražák na inzerát ohledně tuneru, tak sem chvílu cosi blekotal, pak sem prohlásil 
(protože ti 4 (jacek, jéca eva, silwietta) se furt smáli - a říkali, ať mu dám anketní 
otázku - jestli má ráda anál - ty dvě odpovědi, co sme dostali byli stejný 
a neinspirativní) - my tady zrovna něco oslavujeme, v lese... Víc sem říkat nemusel, 
protože ještě druhej den se mě všichni smáli - oslava v lese - borec rači zavěsil, že 
zavolá později... Jéca nám vykládal o markétě, která nehty trhala skálu... Tak sme šli 
ješťe k mušce, kde si silwietta dala jahodový prd a pak ještě meruňkový. Pak na chatu 
a to už sem pomalu vytuhl... Nějak už nevysržím pařit dlouho, nebo dokonce dva dny 
po sobě... asi stánu... a nikdo mi nezatlačí výka... 

Ksnídani makropárky od ježků - když už sme jécovy sežrali krůtí řízky, větrníky 
a věnečky. Kačenu uhájil (se nějak podadoval). Taky sme zjistili, že sme zapoměli 
koupit vodu, tak sme bojovalli o každou kapku, ten desetilitrovej barel, co sme dovezli 
nějak rychle zmizel. Dopoledne mě Silwietta stříhala, pak jí to Jéca zkritizoval, že to 
vypadá jako když startuje letadlo, tak jí pak ještě eva začla radit - tady to zakrátíme, 
teď tady, teś ještě tady, a jetě tady, a když srovnáme tyhle dva zuby, tak to tady 
zakrátíme... Jáca a Jéca se dost dobře bavili, ale nakonec to dopadlo celkem dobře... 
Tak se chystáme k odjezdu a najednou koukáme - v autě je celej barel vody... 

11.03.2001 V příspěvku z 13.3 bylo příliš mnoho překlepů a občas to nedávalo smysl... teď už je 
to snad lepší - to je tím, že se učím psát všema deseti.... 

11.03.2001 V pátek tradiční sraz UDavse, nejdříve to vypadalo že nikdo nepříde, protože Dave 
v kině, Áťa v divadle, Jacek nemocnej. Přišel sem pozdě, už tam seděl Jéca, pak přišla 
Eva, potom Ejč a Petra, později Kaba s Jančou a dokonce i Cýra s Jitkou. Eva (jak 
mám rozlišit Evu od Evy?) se celkem divila, když chtěl Jéca horkou vodu. Bohužel se 
(prej zase) řešil Petřin problém s diskriminací žen u nás. Hlavně teda Jéca vs. Petra. Jo, 
taky sem tam potkal Davida přišli tam Sýsa z Michalem a Lucka s (jméno si 
nepamatuju) (jestli je to teda Lucka...), ale hned odešli, protože tam nebylo místo. 
Taky sem asi ve čtvrtek potkal Sony. Taky sme řešilli, že v ČR je o cca 400 tisíc víc 
ženskejch, ale jak říkám já, - podle mě je jich o jednu míň - prostě n-1... Ejč s Petrou 
odešli, ale debata zůstala. Pak nás Eva vyhnala tak sme šli dolů, kde Erik nechtěl 
nalívat, že ve dvanáct končí, tak sem šel s Evou k baru, a Eva ho nějak (přes sex) 
přesvědčila, ať nám nalije. Jenže zrovna došla bečka a když sem viděl, co točí za pivo, 
tak sem si dal rači ferneta. 

Pak sme šli ven, nad Jécovým autem dlouho přemýšleli, nakonec se Eva rozhodla že 
jede s Jécou - nalákal ji na perličkovou koupel, já sem šel na šalinu. Neujel sem ani 
jednu zastávku - mobil, Jéca, ať jedu taky. Hm, tak sem vystoupil a jeli sme do Žebálu, 



tam sme tak půlhoďky koukali na tv a pak sme usnuli. Nějak sme mluvili o znásilnění, 
ale Eva byla proti, protože je opilá a ráno by si to nepamatovala, což by byla škoda. 
Ráno sme jeli z Jécou, on vylepoval, my sme se koukali, debata pokračovala, nakonec 
sme jeli na starku na oběd. Pak mě Jéca zavez dom, kde mě za pět minut vyzvedl Áťa 
s Dejvem, (sem se stihl akorát vysrat) a jeli sme do Černé hory na maškarní ples, 
akorát sme neměli masky. Zhruba od dvou do sedmi sme seděli Ukorců, smahli sme 
tam asi sedum škopků, tentokrát sme pro změnu řešili atomovou elektrárnu. Pak sme 
šli do Bořítova. Tam později přijel Eman s Evou a Slávkou, původně měl přijet ještě 
Mara a Oťas a Fanula. Když Dejv sháňel dovoz pro Slávku, tak sem mu poradil, ať se 
zeptá Evy, což hned udělal, když dovolal tak prohlásil - Sáho to nebyl dobrej nápad - 
já na to - já vím, proto sem ti to poradil, sem netušil, že to fakt uděláš. Pak tam přijela 
Eva s Kopajdou, což je pro změnu taky Eva - nějak nás seznámila - hodně sem o tobě 
slyšel - já o tobě taky... 

Zapogovali sme na Maťu - aji Dave, kousek v přímém přenosu pro Jacka, už sem se aji 
skoro bál, že tam nebude Katka, taky sem jí to řekl, ale moc sme nepokecali, jen se 
ptala na ženáča. Taky sem pogoval s Evou, ráno sem koukal, vyfocenejch 10 fotek - já 
vím o třech, to zase bude hrůza... Pak sme nějak přestali pařit škopky, začli sme 
panákovat, už sem byl asi aji trochu fet, s Áťou a Kopajdou sme tuším ve čtyři vyrazili 
zpět k Michalovi do baráku, Dave se Slávkou tam ještě zůstali, prej do sedmi, Eva už 
tam dávno nebyla, Emča taky ne. Vstali sme v poledne, jeli do knypu na boršč, kde na 
sebe Slávka vylila sodovku - do teď se divím, že sem to nebyl já - předtím sme ještě 
skákli do knypu kouknout na Michala, kterej tam ještě s Kamilem a dalšíma lidma 
pařili. Ach jo, to zas byl náročnej výkend, ale očekávání do něj vkládané nesplnil... 

07.03.2001 Ve čtvrtek Psí Vojáci, předtím pár piv U tchýně a školníka. Koncert podle mě celkem 
nuda, nikdo netančil, ani Filip lidi nevyzýval k tančení. Moc nás nešlo, Jéca prohlásil - 
to je ten, co umí ty tři akordy??? Po kncertě mě nenapadlo nic lepšího, než zavolat 
Dejvovi, kde lijou, a protože jeli autem tak mě vyzvedli na starce, jeli sme do trasty 
přes hernu. V trastě do zavíračky, ale to poslední pivo bylo ředěný vodou. To si ta piča 
myslí, že tam sme tak ožralý, že nepoznáme pivo od vody? Tak sem šel z Dejvem ještě 
do herny. Zkrátka deset kusů za večer - a to sem uvažoval, že když mám v únoru 
poloviční spotřebu oproti lednu, že bych měl v březnu zase půlku, tedy 22 piv (teď 
mám 16, takže to pude těžko) - ale o minutu mě ujel autobus, takže sem šel pěšky - 
z městečka na vinohrady - dobrá procházka. 

V pátek jen takovej komorní sraz - Jacek nemocnej, a protože sme jeli v sobotu na 
hory, tak sme dali jen tři kusy a jeli dom, Eva se zdržela na jednu kofolu, prej toho má 
za celej den dost - Jéca ju teda prohání - ale sám ani nepřišel - a bez omluvy... 
V sobotu hory - Čolkovice (Pičolku) - mokrej sníh, krátká sjezdovka (no, krátká, skoro 
kilák), se to dalo jezdit skoro šusem, celkem nuda. Na druhou stranu se to celkem dalo, 
pohoda, šleprovky... Pak sem viděl Český lvy - o cenách nebudu diskutovat, neviděl 
sem všechny filmy, ale stejně bych dal cenu Labině... Ale to moderování se mě teda 
vůbec nelíbilo, podle mě to byla hrůza a trapas, ale jinak to všichni Doškovi chválej - 
su asi hovno uměleckej kritik - leda tak alkoholik... včera zase v herně, naštěstí jenom 
dvě piva, jednak tam byl jenom Kaba a Dave, a hlavně Dave šel ráno na krev... 

Únor 2001
25.02.2001 V pátek UDavse - přídu tam, nikde nikdo, akorát Ejč psal, že nepřídou, pak psal Dave: 

dojedu pozdejc pica klice v auta kurva zamceny ludra, postupně přišli Jacek ze 



Silwiettou, Jéca a Eva, Dave se Slávkou. Jéca pak nějak zavřel na půlku stolu, protože 
Silwietta, protože ráno šla do haklu, nějak nepila, nebo co. Tak sem si přesedl, ale až 
poté, co odešel Áťa, sice nevím kam šel, ale zapoměl tam CéDéčka... (Dave tam 
minulej tejden - při hodnocení turnaje - zapoměl fotky, který mu Eva vrátila) Ale nějak 
všichni brzo odcházeli. Cca o půl jedenácté tam zůstal akorát Jéca, Eva a já. Odcházeli 
jsme, Jéca k autu, my s Evou na šalinu, ušli sme tak 100 metrů, a Jéca volal. A nějak 
sme nakonec jeli s ním dom, do Žebálu kam přijel květák. Na benzince sme koupili 
ferneta. Po příjezdu květáka sme tak dvě hodiny pařili - květák balantýnku - je jemná, 
čím dál jemnější, Jéca mezitím usnul. Tak sem si pustili DVD - zabijáky a potom 
Matrix. To už sem spal, no spal - Jéca se na své vlastní posteli rozvaloval, že na mě 
a Evu zbyla půlka postele a jedna deka, nebo co to bylo... Vstávali sme o půl deváté, 
květák spal na křeslech, přikrytej ovčím kožichem... Při matrixu přes B&W-603 S2 se 
nedá spát, zvlášť, když se střílí, konec prej byl vo šesti, půlčák fernetu napůl s Evou - 
ještě, že už nepiju kořalky... Ale stejně, Jéca v pokoji technika za statisíce, ale 
skleničku, tu nemá, sme museli pařit z flašky... 

Ráno dvě hoďky Messiashe (na komplu s grafikou s 6600 v 3D marku - těch mých 
4050 nic moc...) potom rubik, potom sme jeli dom, což teda z Žebálu je zážitek - 
několikrát přestupovat, přes hodinu cesta, ve tři doma, konečně jídlo, v sedum do Boro 
na undergroundovou akci. Jako první Return to Innocent - sedum lidí se mačkalo na 
takovým malým pódijku... Ale jinak to bylo dost dobrý, housle, symfonickej metal, 
nakonec kavrůvka od Moonspel - Alma Mater (což je teda bomba, silná "vtíravá" 
melodie, zrovna to poslouchám...). Kaba přijel z hor, kde spal průměrně tři hoďky, 
takže taky nebyl moc vyspanej, tak sme plánocali, že mezi 8-10 pivem budem 
probraní. Pak Hermafrodit - spíš techno stan, pak From Beyond a Depressive Reality - 
už nevím, co bylo co, jedno takovej nátlakovej metal - Entombed, ale celkově 
monotóní, to druhý už ani nevím.... Pak lavory, resp. Love History celkem dobrej 
doom, nevím, nač tam měli tu druhou mařku, celou dobu sem myslel, že aspoň některý 
z nich, sou krzysztofovi známí, ale to byly úplně jiný lidi, aji sme se ptali, nikoho 
z Vendryně nebo Bystřice neznali... Divný. To už sem vpodstatě spal ve stoje... Potom 
Gardens Of Gehena - němci, prej něco pro příznivce Samael a My Dying Bride, bych 
spíš řekl starej Paradise Lost, ještě tak z dob Lost Paradise, celkem se to dalo, ale 
zdlouhavý a strašná ospalost. Dvojkou dom, vstával sem vpoledne. Ale oficiálně sem 
byl na horách - na sedle, nebo odkaď budou šleprovky... Více undergroundovejch 
koncertů, asi začnu chodit pravidelněji... 

18.02.2001 Minulej pátek UDavse - příprava na turnaj, Áťa se prohlásil velkým učitelem mě 
(Robérto) a Hůdyho (Paólo), Eva je Esmeralda. Esmeralda čeká na Roberta, nebo jak 
to je - klasické vzdělání nemám, tak nevím? Pak sme odešli, zůstaly tam mařky 
s Jécou, a Petra pak (asi) dala *. 

Sobota a neděla - DevesCup 2001, sem tam byl v bufetu, lil sem škopky a vařil párky. 
V sobotu Dejv zmákl 22 kusů, ale je pravda, že mu Slávka pomáhala. Nečekaně dobře 
uspělo béčko, který postoupilo. a nakonec bylo třetí, áčko bylo čtvrtý. Stejně to bylo 
divný - uspořádáme turnaj, a máme třetí a čtvrtý místo... Bylo to v chrlicích na intru, 
takže se tam v neděli vracely studentky, Hůdy hned začal vrkat (byly to tak 15 
maximálně), Gólden (totálně nažranej) si pak jednu odvezl, a teď nechce přiznat, kam 
ju zakopal. Prej se mu vnutila do auta, ale pak dostala strach a vystoupila. Pak sme 
ještě jeli do trasty, kde mě hůdy vyhlásil nejlepším bufeťákem, dali sme pár piv, pustili 
jukebox a jeli dom - celkem náročnej výkend... V pátek shodnocení turnaja UDavse. 
Spousta lidí, spousta piv, dojeli sme šampáňa, který sme vyhráli, Golden chodil dva 
roky na GTB se Šmídkem do třídy... Půlnoční rozjezd se mě a áťovi zdál příliš brzo, 



tak sme šli ještě někam, kam pak přišla Eva, která mezitím pařila s čolkem. Tuším, že 
asi trojkou dom... 

08.02.2001 Dneska velkej pracovní oběd UDavse- Jacek, Dave, Kaba, Jéca a já. Dvakrát mě 
během toho otravovali z haklu na mob, ča. Pak mě vezl Jéca do haklu, a prej nikam 
nechodím, prej jenom furt chodím kamsi z mařkama - že sem si nevšim??? Zkurwenej 
Valentýn - Zkurwenej Americkej svátek na hovno se ztoho všichni poserou nebo co 
dopiče. Kurwa. 

03.02.2001 Tak sem myslel, že budu muset jít v sobotu a nedělu do haklu, tak sem nejel na hory, 
a úplně nahovno, bo hakl se nekonal. V pátek si tak furt sedím doma, a furt nevím, 
mám někam chodit, nebo sedět doma, je pátek, přece nebudu doma... Nakonec sem 
teda vyrazil do Astorky za Míšou, kam pak přišla Markéta a Dušan apak sme skákli na 
chvílu k vočkovi - perfektně tam hráli - od rammstein po lunetiky, od produgy po psí 
vojáky (během asi půl hoďky). BG si budě dělat zbrojní pas - mám strach. Jedenáctkou 
dom, dneska rodinná oslava, z těch keců mě brní hlava... Jo ještě sem zapoměl na 
poměrně důležitou věc - viděl sem Ace Ventura - Pet Detecvive - fakt tam hrajou 
Cannibal Corpse - Hammer Smashed Face - je tam asi minutovej prostřih na koncert 
(kterej vůbec nesouvisí s dějem) - pogující lidi - dokonce je tam i jeden pankáč, je tam, 
myslím, aji to basový sólo... Fakt super!!! 

01.02.2001 Vneděli mi Míša smskovala, (poté, co sem jí volal) že je změna plánu, sraz na nádru, 
šli sme do takové kavárny na rohu na masryčce v prvním patře, sem (zase) dostal 
špinavou skleničku na pivo, Míša hnusný kafe a ještě horší juice, prostě sme čekali na 
Markétu s Dušanem - ti byli celkem doma nasraní, jak tam probíhalo seznamování 
Davida z Denisou resp. z pohoštění - pomerančovej sirup plus jakýsi kakaový 
kuličky... Nakonec nás ale přemohla zvědavost, a do Bohunic sme jeli, ještě sme 
koupili tonic k tomu fernetovi, dojeli sme tam, přeskákali puzzle na zemi. No a dělali 
sme tam frajery s čajem, kafem, čipsama a nakonec i s bavorem, ještě, že kořalky 
nepiju... Ale jinak nic moc, Michalova nová zábava - volat z mobu do budky, a těsně, 
než to někdo vezme, tak to položit, haha. To aji ty 16ky maj yntelygentnější zábavu 
(akorát nevím jakou...) 

Zhruba před 11 sme šli na šalinu, po předchozích zkušenostech sem šel na záchod rači 
předtím, takže všechno v pohodě. V pondělí sem se dozvěděl, že si Dave (k)urval 
koleno... Tak sme za ním v úterý byli v nemocnici, ještě sem mu tam poslal 16ky, když 
sme tam přišli, tak z jedné strany postele stály 16ky, z druhé Slávka a bylo tam nějaký 
ticho... A dneska tam viděli dokonce zpěváka VUVR/Forgotten Silence jako 
zdravotního bratra... Večer dar Zuzce, během kterýho sem smahl 100 letošní pivo, 
musel sem se ale přemáhat, už sem nechtěl, pronesl sem nejkratší projev při předávání 
daru - "na" ale pak sem to změnil na "nate". V sobotu sem v tom pochybným baru 
dostal papírovou dvacku - ještě sem se divil, že platí. Pak sem sňou platil Markétě, 
a druhej den, ju vracela lidem u stolu u kterýho sem seděl. A ty lidi se divili, a ptali se 
mě, jestli to ještě platí. Tak sem řekl - "jo". Stejně to udělala Markéta schválně... Až 
něco nebudete vědět, zavolejte svému operátotovi - mě poskytl 2 mylné informace... Jo 
a ještě v sobotu - Sýsa říká - já mám prase - a ne jenom já sem myslel, že myslí 
Michala, a ne obal na mob... 

Pokemoni vznikly na moravě (ať je to cokoliv) Dívá se otec na syna a říká matce - Po 
kém on je tak blbé... 



Leden 2001
28.01.2001 Ve čtvrtek v herně - sem si byl pro hororskop - ještě sem neměl odvahu si ho ale 

přečíst. V pátek u švehlů pár kusů, v sobotu sme se zajeli s Dejvem mrknout na GTB 
na absolventské odpoledne, protože bylo 20 let založení, no ve skutečnosti sme tam 
jeli proto, že tam Jana dělala hostesku. Akorát Dejv nějak nezvládal časově, tak sme 
tam přijeli deset minut před koncem. Byl tam jakejsi seznam, na kterej se měli bejvalí 
absolventi podepsat, na tom našem byl Kaba, Zmatek a další dva který sme 
nerozluštili. Potkali sme spoustu lidí, který nestojej za to - Karlu, Berušku, Bliznu, 
Jiráskovou, dokonce tam byl aji Fiala, jak říkal Dejv - ten nám v prváku balil 
spolužačky, a vůbec se nezměnil - šel po chodbě, potkal nějaký tři šestnáctky - zmohl 
se akorát na ježíšmarja... 

Pak sme jeli na lišeňkej fotballovej ples - vlezu do auta, a Dejv hned - tohle je Slávka, 
tohle Sáha - nojo, ale mi sme se už včera seznámili. Ale já jenom trénuju, až nastoupí 
Jacek, tak abych nezapoměl. Sme přijeli na ples, byl tam ještě Luboš s ženou a Nesva 
s Andreou (a spousta dalších lidí) akorát se netočilo pivo. Hrůza. Tak sme tam tak 
seděli, pak sme šli z Jackem na panáka, pak na druhýho, pak na bar přišel Luba, že 
dělal jakýsi zkoušky, že to musíme oslavit, tak nás pozval na panáka, akorát sem to 
platil já, pak sme dali myslím ještě jednoho, a pak mě přišla smska od Míši, že kdesi 
pařijó, ať klidně dojedu. Tak sem teda těžce přemýšlel, jestli mám jet, nebo zůstat 
a sqěle se bavit, nakonec sem teda jel. Dejv se pořád strachoval, že nemůže moc pit, bo 
se dneska hraje (vlastně hrálo) ale Dada (kapitán) pak řekl - je to jenom jeden zápas. 
a za chvílu - dyť je to jenom turnaj... O půl dvanácté na maliňáku, pařili v takovým 
baru ve městě, kde byla předtím sámoška, tak sme tam do dvou pařili (Míša, Markéta, 
Sýsa, Léňa, Dušan, Michal a já) Dneska je zase v Bohunicích jakási párty - Davidovi 
budou dohazovat jakousi Denisu nebo co, no to su teda zvědavej, mám tam prej jít 
taky, Sýsa mě pozvala a Míša si domluvila sraz. 

Už sem mobiloval na lanovce, na sjezdovce, na hajzlu, při obědě - co mě ještě čeká? 
Z hor sem zapoměl - na stropě sme měli zDejvem tři mrtvý muchy, poslední večer sme 
v hermíně pučili trombón - sem zse zeptal jestli ta trubka na zdi hraje, a von mě ju 
pučil. Akorát mě to vůbec nešlo - prej se dotohe nemá foukat, ale nějak prďet, nebo co, 
no Ejčovi to šlo jak prase. dokonce sme do čepice začli vybírat prachy, pár lidí aji 
přispělo - asi abycme rači přestali. Tak sme dali kořalku a rozbili zepár skleniček. Teď 
čumím na home video Pantery na DVD a musím říct - só to větší zvířata než my, ale 
jenom vo trochu - ale z jednoho záběru sem se málem poblil, vono poránu po 
včerejšku... 

23.01.2001 Po trošku delší odmlce si asi na všechno nevzpomenu... Nejdříve Silwestr - dyť si to 
nepamatuju - Sraz byl u Jacka z Davem a Dančou, jeli sme na chatu, tam sme pařili, 
Dave pivo, Já z Jackem míchané nápoje ze Shakeru - nejdřív přesný odlivky, pak 
odlivky od voka a nakonec - nakonec sem tam z flašek lil, jak se dalo, omylem sem 
tam nalil aji olej... Akorát nám chyběl led - základní pomůcka správného barmana - 
sice sme dali dělat ale nějak nechtěl zmrznout, hajzl - tak sem tam jednou nalámal 
rampouch. Druhej den přišel Ejč s Petrou a Kaba s Jančou, Dejv (qůli červeným 
teplákům překřtěn Dančou na Červenáčka alias Jindru Ho(u)jera odjel) Asi sme nějak 
pařili nebo co už je to dávno. Další den, to už byl Silvér sme šli na procházku, já byl 
nějak mimo(óza), Jéca přivezl Silwiettu, pak znalostní soutěž - poznávání hudby - ča, 
sem nepoznal Vivaldiho a Agathocles - ale třetí místo jde. Jéca se nějak nezůčastnil 
a zase odjel, na chvílu se stavil Dejv s Aldosem, se kterýma a s Dančou sme šli na 



jakousi chatu, kde měli být jakýsi mařky, ale protože tam nebyly tak sem šel hned 
zpátky. Taky sem neměl baterky, tak sem si ju furt pučoval od Silwietty, a pak sem byl 
klíště. Nějak se moc nepařilo, co si tak pamatuju, tak já jo, Kaba, Silwietta asi taky. 
Jacek moc ne, prej mu bylo blbě z makro-párku... 

Ráno sme vstali, uklidili a šli k Rakovi na oběd. Tam sme dali chálku, Kaba se vpůlce 
polívky zvedl - to sem neviděl, protože sem se byl zrovna posrat z těch loňských 
úspěchů... - a šel se ven poblit - proztě poblívka. Vrátil se, polívku (nudlovou - a to 
nám všem večer říkal nudloide) už nejedl ale kousek svíčkové zmákl... Celkově 
myslím, že to byl celkem mizernej silwestr, a ... i další lidi maj letos podobnou 
zkušenost... 

Co se dělo po silwestru? No, byl sem Sýse na vernisáži - pěkný obrazy. Bylo tam aji 
vajno a čipsy, tak se tam sešlo pár bezdomovců, lili decku za deckou, čipsy do kapsy 
atak... Byl tam David a bubnoval, akorát do něj BG furt lil vajno. Pak sme jeli k Sýse 
dom zapařit to - přemluvili aji mě, ačkoli se mi moc nechtělo, tam teda definitivně 
ožrali Davida, kterej zbídou šel dom, prej pak problil celou noc a nešel do práce. 
A když sem se ho ptal, proč to tolik pije, když nechce tak prej by to mohlo urazit toho, 
kdo mu nalil. V deset tam už zbyl akorát BG, Sýsa a já. Tak sem se bavil se Sýsou asi 
deset minut, pak se BG nasraně zvedl a šel spat. Pak se nějak probudil a jedl 
v kuchyni, divný. Naštěestí přišli Markéta s Dušanem, chtěl sem jít rači dom, ale dušan 
prohlásil - Když se Michal nasral, tak je to jeho problém, klidně zůstaň. Tak paříme, 
chtěl sem jít dom na jedničku rozjezd, tak sem vyšel na zastávku šaliny, ale chtělo se 
mě chcat. Tak chčiju, přijela šalina, chčiju, šalina odjela, chčiju... Tak sem se tam 
vrátil a přespal na gauču - prostě paráda. 

V pátek před horama Zuzčina svíca - celkem OK, akorát sme musel odejít na koncert - 
VUVR, (nestihli sme) Sad Harmony (dost dobrý), Forgotten Silence (super - akorát na 
nás všichni koukali, jak pogujem - asi to neznaj - Satana - přes mob - přímej přenos 
Davemu a Ejčovi) a Dark Gamballe (taky super) - sqělej koncert jak prase. Pak tágem 
zpátky k Davsovi, kde už skoro nikdo nebyl - takže na nádr, jo ještě sme tam kecali 
a přemlouvali Evu na panáka a ať de s nama do Brooklynu, že ne, že je autem, že 
někdy příště, tak sme šli - jo ještě tam byl Zeman, tak sme jí připoměli, že Krzysztof 
má v sobotu narozky, Jacek se ztratil po cestě na nádr, s Kabou sme dali bagetu 
u smrada a nějak sme se všichni ztratili v rozjezdu. 

Hory - to zas bylo - velká výprava asi 26 lidí, akorát Jéca nejel. Nic moc sníh, pár 
cenťáků ledu, tak sme jezdili do Harachova a hlavně na Mísečky, kde byla sněhová 
děla a jakžtakž se dalo. První večer sme z Dejvem zasedli do Formanky (hospa přímo 
na chatě), kde sme se seznámili z barmankou Alenou. (Jméno sme si rači rovnou 
zapsali, bo máme strašnýho pamatováka...) A druhej den hned všichni - zatáhli ste ju 
aspoň na cimru? Druhej večer myslím Hermína (=hospoda) další taky a pak furt, až na 
(možná) jednu výjimku. Co já vím. Jeden večer tam Jana slavila 16, byla tam ještě 
z nějakou kamoškou. Vo nějak večer dva pozdějc se nějak pařilo u týna, peňy a druhé 
jany nebo kde a co, to bylo myslím jak silwiettě bylo špatně - hranolky a čočkovka šla 
ven aji z ledňáčkem - byla tam jakásy vyróza, cca 9 lidí se posralo nebo poblilo, nejhůř 
peňa, která noc před odjezdem šla 16x a cestou zpátky stavěli u každé benzinky, a vod 
tam si nějak moc nepamatuju, ale podle dejva sem se tam nějak na tu janu vrhal a nosil 
ju na rukách nebo co, ale já to děla qůli Dejvovi, protže ona zná hihňu, která se mu líbí 
ale je jí 14. Taky sme probudily Danu, ta do sebe hrkla asi 4 slivky za 5 minut a pak se 
poblila. Druhej večer pak Dejv furt - pozvy je do hospy (to jako Danu a Janu) tak jo, 
tak sme se s něma nějak bavili, to tam přijel myslím týnův brácha a nějak kořeň z a-



tak. No paráda. Pak sme ještě chvílu lili v kuřárně, my z Dejvem ještě předtím koukali 
na kulečník a pařili z Rolinkem víno - já z vázičky. 

Další (poslední) večer zase Dejv, že je pozvem, tak jo. Akorát nějak u Hermíny skoro 
spal, takže sem se s těma 16kama bavil hlavně já - ostatní prakticky vůbec. Takže si 
všichni dělaj srandu - že klavíruju do 16ek. Ale já se jen držel instrukcí - nikoho 
neignorovat - a navíc sem to dělal pro Dejva. Protože se sice bavila se mnou, ale 
čuměla na Dejva (proč by mě to mělo přeqapovat?) - to jako Jana. O Danu až zas tak 
nejde - proč mě smskuje? Největší bomba ale je, že sou sousedky o patro, a ještě 
z Dejvovou Slověnou. Svět je malej. To je Hukot. Sme z Dejvem byli na pokoji smrti, 
kterej sme postupně přejmenovali na zvířecí pokoj - Jacek nás chodil vypouštět 
z kotce, bo sme pravidelně nechávali klíč v zámku a von nás zamykal - jednou qůli 
tomu musel jít dejv chcat do umyvadla, ještě, že se mu nechtělo srát... Taky mě volal 
kolega z haklu - na mob asi 3/4 hodiny dohromady. Dvakrát na lanovce, jednou 
uprostřed svahu, prostě paráda... Průměr 8 piv denně - to celkem ujde - ještě, že sem 
napřil ty kořalky... 

A Silwietta po tom týdnu pozná Root od Debustrolu, ale radost z toho asi nemá...

Proč, se ptáš, co je to bída,
vždyť tvé ruce se jednou spálí
kdo vzal životy slabým
já ukážu co jsem zač
já zabiju tebe, on zabije mě
tak tě vítám, seš na řadě
šest, šest, šest je šestsetšedesátšest

03.01.2001 Když už nemáš sílu běžet krajinou a řvát,
       Když tvý sny, odešly spát,
          ... U. R. Death, Death!

                              (Insania - U.R.Death) 

Isacaarum aspoň jednou denně. 

Končím z alkoholismem, já se znám - já se pak neznám. 

Prosinec 2000
28.12.2000 Hm, letošní rok nemá ani cenu bilancovat, odhadem tak 50-70 krát sem se ožral, zase 

sem vypil víc piv než loni, jednou sem se poblil. Byl sem na horách, v Rumunsku, 
Jackovi za svědka a pozval sem Zdeničku do kina. Jo, Míšu taky. To je teda fakt 
úspěšnej rok. Se z těch úspěchů asi poseru... 

27.12.2000 Sem zapoměl napsat spoustu věcí - Dejv platil v pátek v hospě 66,60 (šest, šest, šest je 
šestsetšedesátšest). V brooklynu s něma byl aji Cýra s Jitkou, která prej měla trochu 
strach, když je Jéca vezl dom. Včera sem byl s Markétou, Dušanem a Míšou na jejich 
firemním večírku, pro zaměstance a partnery - tak nevím, co sem tam dělal, protože ... 
sme kamarádi - tvrdila dneska Míša kuchařovi - když nás prohlížel a hledal koutky... - 
Já taky nechápu souvislosti... (Kdo s tím přišel teďka nedávno s tím - Fuj, ženská! ???) 



No, spářka byla kdesi v knypu a jak mě bylo ještě blbě, tak sem snědl sbídou půlku 
jídla a brambor se nedotkl(!!!) To je ostuda... Taky sem se dozvěděl zepár podrobností 
ztoho večera, který mi unikly - Dejv rozmlátil kokos šufánkem, pak se pudroval 
Markétinejma šminkama - zkoušel se narvat do kozaček pětek. Dušan se poblil z okna 
- na hajzl to nestihl. Když sem to psal dneska Dejvovi, tak ze zeptal - kdo? A taky - 
pozdravuj ju, nevím jak se menuje (míněna Míša). To by mě zajímalo, co sem tam 
vyváděl já... Mám spíš vokno ze hřiště a hlavně z herny... 

Na hlavně sem zapoměl na Zuzku, prej se bude vdávat nebo co... Se sňatkovým 
podvodníkem, protože ... musí ... 

26.12.2000 Pičo, já su vožralej a asi se pobleju. A to je deset dopoledne... sme totiž včera lehce 
zapařili. Hrubě. V pátek byla vánoční WFC besídka, na kterou sem přišel celkově 
zedřenej a vospalej, málem sem ju prospal, a pak sem šel dom. Voni šli pak ještě do 
brooklyu, Jécovi se tam nějak moc nelíbilo, hráli něco, co znělo jako Krabathor, takže 
to byl Hypnos - In Blood We Trust. Jo, taky sme poalali Evě tutovou smsku, kterou 
nepochopila - Eviku mas v nem trochu hnisu mimo koleno a dnes, zitra a pozitri se 
poseres z hologra i z toho takovyho tamtoho skaredyho, nudloidniho kolovrata 
jednoho ... wfc 

Po nudnejch vánocích byl včera vánoční turnaj. Vo půl desátý sem přišel na hřiště, 
v basu sem potkal hudynyho, na šqáře se hrálo, já sem stopoval, nakonec sme vyhráli 
8:6 ale za stavu 2:6 to nevypadalo dobře. A to, že sme dali gól v poslední minutě, to 
byla náhoda, já sem nepřidal ani minutu. Fakt. Akorát mi to nikdo ze soupeřů neuvěří. 
Pak sme šli na hřiště. Tam sme lili. Jo, taky sme z Dejvem mrkali na Verunu, která se 
rozešla s Pavlem, ale jakejsi idiot nás předběhl. Lijem si, pak sme šli do herny, pak 
sem z Dejvem jel tágem do města, protože on měl v sedum sraz z jakousi mařkou, a já, 
ani nevím jak sem k tomu dostal, sem asi volal Markétě, nebo co, a protože byla doma 
sama - to jako bez Sýsy a BG, ale s Míšou, tak sem se asi nějak pozval aji s Dejvem, 
Sme tam přijely, aji s tou mařenou, asi sme v nonstopu koupili jakýsi flaštičky, aji toho 
bechusa, kterýho mě tam pak vnucovali. Tak sme tam přišli, byl tam aji Dušan, 
s kterým sem si nějak ujasnili, že mě přes držku qůli Markétě nedá. Ja sem si sedl 
vedle Míši, a .... už sem ju nepustil. Pak přišla Léňa a Dušan šel spat, takže tam bylo 5 
mařek na dva borce, tak sem čekal co bude, a ... nic... 

Sem tam zkousl trošku cukroví, vykládali sme jim, že sme duos ůchylos, tak už sme 
trios a vobčas quadros - Míša je únóska. Markéta taky. Dejv dělal nějakej rozruch 
v kuchyni s kokosovým ořechem, Markéta (fakt jí můžu říkat Maruna?) nás asi 
umravňovala, aji Míša se snažila. Akorát sem se jí furt držel. No co, když sme 
z Dejvem nedostali mařku pod stromem... Jo, taku sme furt volali hůdymu, ale nějak 
sem mu nechtělo, zvlášť, kduž sem mu řekl, že si asi žádnej zářez nepřipíše, Míša to 
slyšela, akorát nevím, co na to řekla. Reny se nějak asi měla k dejvovi, a on se nějak 
bránil, nebo co, tak se mě Míša ptala, jestli je normální, nebo na borce, nebo co, tak 
sem jí řekl, že je tak normální, že by se až divila. Pak šla nějak spat, a my sme jeli 
dom, mohli sme přespat, ale ... máme doma rodinou oslavu. Dejv se šel rozloučit 
s únoskou, co sem tak zahlíd, tak se válel vedle ní na posteli - dělala, že spí. Tak sem 
se s níšel rozloučit taky, a loučili sme se dloouuho. Skoro jako s Petrou. Sme vyšli 
před barák a Dejv vytáhl z kapsy sekanou - druhý dnešní jídlo po klobásce na hřišti. Su 
vožralej a du se posrat. 

17.12.2000 V úterý a čtvrtek lehce v herně, resp. v trastě, bo v herně došlo céóčko. V pátek 
Udavse - sem přišel o půl sedmé za Dejvem, kterej tam už seděl a lil, pak přišel Hůdy, 



pak Sýsa z Wendy, sem jí totiž poslal sms - parim na hybesce - potkal sem davida - 
a vona si myslela, že je to od BG, tak tam hned jela, a před hospodou jí volá, kde seš - 
no už su tady, na hybešce. A co tam děláš - dyťsmě posílal sms, že tam seš - no, trošku 
trapas. Pak postupně přicházeli jacek a silwietta, honzík, kaba a janča a eva - té sem 
musel ale vysvětlit, kam má jít. Ejč s petrou jeli přímo na Helmuty. Nějak tak paříme, 
pak mě přišla jakási sms - prej od mařky, že se jí líbím, a chce mě poznat (dokonce 
tam byla chyba - nemysly...) - bylo to stejně vod nějakýho vousatýho programátora, 
nechápu, koho takový blbý vtipy bavěj. Pak dejv a hůdy odešli za aldosem balit mařky 
- proč sem vlastně nešel s nima? - Asi proto, že chtěli jít do gay klubu. Taky sem rozlil 
pivo - to zas byla Eva ráda... Pak nás konečně vyhodila, byla půlnoc, tak sme šli dolů 
za Erikem, ale ten řekl, že nám nenalije, protože de šukat - (dyť je ramadán - asi není 
muslim) - tak sem šli ke smradovi, kde jacek jako největší norek koupil ještě plechy. 
Vo půl druhý doma - spal sem do jedenácti. A pak sem se celou sobotu a nedělu válel 
doma. 

07.12.2000 Ve čtvrtek teda herna, kde Dave po půlnoci slavil narozky. Protože ale vpátek řídil, tak 
pil se Zdenálem panáky vody. Když sem šel dom, tak mě ujel bas, tak sem se vrátil 
a jetě hodinu sem tam s Hůdym a Alešem Františkem Renné seděl. Tuším 6 piv a 2 
bechery. Ráno sem byl jetej - ale jeli sme do Tábora na firmní cosi, takže to nevadilo. 
V Táboře sme byli v hospě z nejpomalejší obsluhou na světě... V sedum U Davse, kam 
(bohužel?) přijel i Jéca. Začal rundovat panáky, Dejv už rači nosil svoje k vedlešímu 
stolu, kde seděl Michalův brácha. Protože ta pinglica byla jedinná se kterou se 
neznáme, tak nás Jéca s ňou seznámil. Já sem se představil - Já sem vedoucí. Po 
dlouhý době se stavil aji Ejč s Petrou, kterou sme pak z Jécou vedli na záchod, kde 
požádala o členství ve WFC, ňáky pusy (dloouuhý) na to, Ejčovi se to asi moc nelíbilo, 
nevím... Každopádně, díky tomu máme novou favoritku na * a manželský pár 
Ejč+Petra je nedostižný... I když Jacek+Silwietta na tom letos nejsou taky nijak 
patně... Závěr roku přinese lítý souboj... 

Pak nějak postupně se odcházelo, nejdřív šli Jacek ze Silvietou, protože oba ráno 
vstávali do haklu - Jacek mě ráno poslal asi 20 smsek - ... už se těší na další glgačku 
z Jécou. Po zaplacení sme šli z Dejvem a Jécou na Mendlák, tam Jéca volal Silvietě, ta 
říkala, že se počůrá, my z Dejvem, žew to nevadí, Jacek ju svlíkal nebo co, tak sme šli 
rači z Dejvem balit mařky. Zkoušeli sme sehnat Hůdyho ale byl mimo. Jo, bych 
zapoměl, ještě že přišel Atlet a mohl celej večer sedět vedle hlavouna a hřát se v jeho 
paprscíich... 

Tak sme šli do Meskalita, kde nikdo nebyl, u baru sem koupil piva, pak Dejv tvrdil, že 
ta mařka na mě (nebo na něj - teď fakt nevím...) mrkala, takže když šla kolem nás 
z hajzlu (sralas?), tak sem jí řekl, ať si k nám přisedne, ona řekla, žebyjo, ale že už tam 
má společnost a že se nemůže takhle trhat. Pak sme vylezli ven, tak Dejv řekl, že dem 
na nádr balit boveračky, že tam budó. V popelnici sem našel plnou pepsikolu, tak sme 
ju vzali, že tím uděláme na ty boweračky dojem, a že za pepsinu pudó. Akorát tam 
žádná nebyla, tak sme v bufálu smlsli bagetu a jeli dom, tuším, že dvojkou? trojkou? 
Dohromady nevím kolik piv plus dvě a asi stejně tak panáků - cca 6. Hm, že sme vzali 
ten cech.... 

Ještě sme si vzpoměli na spoustu věcí z narozek, ale už sem je zase zapoměl - Áťa 
dycky vyběhl ven a rozkopal Jackovi a Davemu gril, kterej si stavili, ráno sme 
grilovali na popelnici - Já jako mistr kuchař dokonce chleba... Grilování kuřat - gril 
v krabici, nato pytel s dřevěným uhlím a na to kuřata v sáčku. Pak sme si s těma 
kuřatama kopali, naklepávali o beton, řezali piló a sekali sekeró. Ale byly dost dobrý, 



sice trošku slanější ale ani tak nikdo nevěřil Jackovi, když tvrdil, že je pochcal... 

07.12.2000 Pátek - Zdenál+Dave narozky - tradičně v Bučánkách. Příjezd, pár piv. Jéca s Húdym 
pili decový Bechery. Buchec. O půlnoci sme šli na vesnickou zábavu. Byly tam 4 
volný mařky, tak sem s Dejvem na ně šli - po dvou tancích nám utekly. Byly z Brna, 
celkem mladý - z Francouzskýho gymnásia. Spíš sme teda "tančili" tak nějak vzájemně 
- asi 8 borců+Eva. S hůdym sme tam sundali nějakou mařku - solidně sme přes ňu 
přepadli. Jednou sem šel na hajzl s tím, že du blit, ale nad mísoou sem si to rozmyslel - 
rozdejchal sem to. Furt nějaký piva, ostatní loupali panáky. Po Jackovi (tradičně) šla 
nějaká mařka - prej ta nejhezčí, Smetláková tam nebyla. Byly sme celkem jetě 
oblečení - každej sfoje nejhorší hadry, já Firemní tričko Oracle, kde bylo v zadu 
z Power uděláno Bower apod. Se divím, že sme nedostali před držku, i když někteří 
tam prej šli s tím, že se pobijem. 

Ve tři už nám nechtěli nalít, ale Jéca se za nás (za ně - já sem neměl ani panáka a těch 
piw bylo pár) zaručil, že nás všechny zná, že hned vypijem a dem. No, vo půl čtvrtý 
nás vyhodili. Někdy předtím se Dave poblil (asi), taky sme se seznámili z nějvětším 
idiotem z vesnice, všechny (hlavně mařky) sme zvali, ať se zítra za náma staví, taky 
tam někdo rozbil jakousi cedulku z otvíračkou, ale nikdo si toho nevšiml. Hůdy už byl 
hotovej, tak ho jacek táhl dom. Já serm vlezl do telefoní budky, vytočil zelenou linku 
telecomu - 0800 123456 a když se ozvala mařka Dobrý den, český telekom, tak vedle 
mě Zdenál začal chcat, tak sem to rači položil... 

Dojeli sme zpátky, Dave řídil, a sbíral nás, co sme šli pěšky - já seděl Áťovi na klíně 
na předním sedadle - ráno si to nepamatoval. Hůdy usnul a chrápal, tak mu Zdenál 
občas nalil do krku ferneta, aby nechrápal. Jéca se zasekl u auta a neměl sílu jít dál. 
Aťa s ním. My sme dál lili venku i vevnitř, pak ti dva přišli, rozjeli se strašný 
rozhovory kdo jak koho bere, kdo ne, od kdy, kdo jak se s kým seznámil a tak. Zdenál: 
nejlíp sem se seznámil se Sáhou - nevím kde sme seděli, už sem byl dost spařenej, 
najednou ke mě přisedne neznámej spařenej borec a baví se se mnou, jako bysme se 
znaly leta... O tom já teda nic nevím.... Pak asi vo pěti nebo tak nějak sme šli spat. 

V sobotu sme vstali tak v devět, a venku postávali a popíjeli. Jéca a Hůdy odjel. Áťa 
zodpovědně kašingoval. Byla zima. Jak to ti bezdomovci dělaj, že jim není? Maj 
zapálený popelnice. A támhle jedna stojí. šup tam dřevo, šup tam oheň a už to jede. 
Sice to trvalo půl dne, ale nakonec bafla. Já sem mezitím posílal několik 1000 
esemesk, až do úplného vyčerpání kreditu. Taky sem kouřil čaj. A já furt, proč se na 
mě Eva s Malým Martinem tak škleběj. Taky sme si pustili mágo - v podstatě jela 
dokola jedinná kazeta na jedný straně nový SOD, to projelo tak třikrát, ztoho 
Schoolbus asi 10x, potom druhá strana - stará Sepuka na uklidnění, a znova - skúlbas, 
skůlbas, skůlbas a ... dys is aj hau lif maj lajf.... (Co myslíte, že poslouchám teď???) Jo 
a dopoledne se stavil ten největší debil, prej bude jakejsi turnaj, tak sme mu dali mob 
na Dejva, protože jako jedinej ještě spal, a nemohl se bránit... 

Pak sme se nějak přesunuli dovnitř, předtím/mezitím Dejv usnul venku na Jackovi, pak 
Dejv tahal Jacka za nohu, jo při sekání dřeva sem nosil polívku Dejvovi a Áťoviv 
v šufánku, kterou uvařil Míša, kterej vstal vpoledne a první co udělal, tak se poblil. 
Jacek se poblil, a víťezně to oslavoval. Vevnitř měl bejt buchec, ale mě se chtělo jít 
spát, tak sem se na deset minut natáhl a už sem se neprobral. Podle mě bylo tak sedum 
Marťa ráno říkal, že bylo deset. Ale podle mýho mobu sem volal vo půl dvanáctý 
Aldosovi... No nevím... 



Neděla ráno sem vstal z Marťou, dali sme pár piv, rozdmejchali popelnicu. Dozvěděl 
sem se, co se dělo večer - prej se zase trhalo oblečení, (Jace+Deves+Marťa), prej sem 
chrápal - takže trest v podobě fernetu mě neminul. Ale narozdíl od Hůdyho sem to 
nepolykal,a málem sem se udusil. Taky sem si prej sedl a otevřel oči. Vo tom vůbec 
nevím. Postupně se všichni probrali, i Áťa, kterej původně měl brzo ráno odjed do 
Brna cosi pracovat. Původně měl odjet odpoledne, pak večer, pak posledním vlakem, 
pak brzo ráno a pak byl rád, když ho odvezli. My sme uklízeli, co hořelo, šlo do 
popelnice, i flašky od bechera, až se rozžhavili, tak sem na ně nalil studený pivo, takže 
sem málem přišel vo voko... Když sem balil spacák, tak mě chyběli takovýty popruhy, 
tak říkám - to by mě zajímalo, kdo za tohle může... A Tereza(!) řekla - tos utrhl včera 
ty, aještěs říkal, že tě to bude ráno mrzet... Tak sme nějak poklidili, a odjeli. Kromě 
rozbitýho kýblu a zničené popelnice - trošku ohořelá, dole dvě díry, aby to líp táhlo, se 
nic nestalo - a to sme si před odjezdem ze Zdenálem říkali, že ty naše akce už nejsou 
tak destruktivní, jako dřív, a že už můžem klidně k někomu nachatu... 

Oběd v Bučovicích - zase bez předkrmu, došla jim kofola, takže pivo. Do tý doby sem 
byl z 5 kusama vpoho, ale po tomhle sem byl nějakej nudlovej, sem byl rád, že sem 
vylezl z auta. Otevření kufru bylo nad moje síly. Tuhle chvilkovou slabost sem ustál, 
do půlnoci sem pařil laru 4 a v pondělí do haklu - a z Jécou na oběd. Všichni si posílali 
mejly, jak sou mimo, já byl vpoho, v haklu spářka (narozky - mimojiné Cýra - sem si 
vzpoměl, jak blil v taču, ale rači sem to tam neříkal, abych ho nekompromitoval) tak 
sem dál pár sklének vajna. No, a vo šesti sem šel ještě do Astorky za Markétou, kam 
přišla Léňa, která měla dokonce radost, že mě vidí. Tak sem dal tři bavory a vo půl 
deváté dom. Ale v úterý sem byl trošičku mimo. Dnes je čtvrtek, skoro devět a za 
hoďku vyrážím do herny... 

05.12.2000 Furt nemám čas popsat výkendový narozky Dave+Zdenál, Bezdomovecký ohřívání 
u popelnice, Vesnickoou zábavu a ni JAckovu kosu. Zatím si přečtěte WFC Kalendář 
nahoře... 

Listopad 2000
29.11.2000 Konečně sem semka dostal WFC Kalendář - viz. vršek téhle stránky. 

Jedinná zajímavá akce byla o výkendu - sekání dřeva + reunion dabloušů - moc se 
nepovedl, protože Ejč dal * a ujal se veedení, Kaba furt odcházel a přicházel, takžee 
první večer demo bez Ejča a druhej bez Kaby, ale myslím, že to nestálo ani za to. 
Zakončení U Raka, kam sem se svejma zabahňenejma botama zapadl... Ani sem si 
nedal předkrm... 

19.11.2000 Kurwa, co se vlastně dělo, si to nějak nevybavuju... Jo, ve čtvrtek Priesnitz a Here na 
Musilce. Here je nějaký divný, novou desku prej produkoval Muchow, všechno to zní 
stejně a mě se to nelíbí. Potom Jeseničtí mágové - Hráli spíš nový, ale ty zněli jako ty 
starý. Jako kopírka sama sebe. Kromě nás a pár stařešinů pomalu nikdo neznal starý 
osvědčený věci jako Jaro a tak. Pak sme šli do města pařit za Liškama, skončili sme 
vté vyškovské a půlpůlnočním nás Jéca vezl dom autem - 7. 

Vpátek - státní svátek - Ota měl promoci. Tak volal Dejv, že tam kdesy pařijou, ať 
přijedem do Maďarska, že je to od hobita směrem na královo pole napříč. I přes tento 
popis sme to z Jackem našli - nebyla to hospoda, ale spolek Maďarů žijících v ČR, 



nebo co. Spoustu zajmavejch věcí - knížky, mapy, kořalky a klobásy - všechno 
maďarský. Bylo tam 7 lidí z gymlu (Ota, Dave, Fanula, Mara, Eman, Jacek a Já). Když 
sem se zeptal, kde je Eman, tak se všichni divně usmívali a dívali se na hajzl. Trošku 
blil. Pak přišel, a pil vodu. Bohužel došlo pivo, tak sme šli (z Jackem a Dejvem) pryč, 
za Hůdym na čáru, a pak do Remixu, kde sme vydržely půl hoďky. Sice tam byla 
spousta mařek, ale... nějaký divný... Půlpůlnočním dom. 

Včera kino - s Míšou, Markétou a Dušanem - (ten mě snad přes držku nedá). Předtím 
sme byli v jakýmsi baru, kde obsluhovala povědomá mařka - žeby Bára od Davse??? 
Kino celkem vpoho - podfu(c)k - něco jako sbal prachy a vypadni - několik skupin lidí 
se vzájemně znaží okrást... Zajímavě natočený, vobčas dobrej vtip. Pak sme šli ještě 
kamsi a pak k hadovi a jedenáctkovým rojezdem dom. Ani sem neměl otravu 
kofeinem... 

Jo, před chvílí sem zjistil, že ten Asgard byl opravdu kover Master's Hammer - Černá 
svatozář - css - kampak na mě s kavrůvkama... 

14.11.2000 V sobotu nejdřív fotbal A i B, já sem viděl akorát A na svážne. Nejdřív remíza z kýmsi 
(po vedení 3:1 na 3:3) a potom prohra s Dynem. Prostě tragedia. Potom zmatky 
s dopravou do Líšně, kde ve 4 v Jasmínu mělo proběhnout slavnostní zakončení 
sezóny. Bohužel tam nebylo místo, tak sme šli naproti, tam to bylo divný, tak sme 
nakonec jeli k Rytířům. Proběhlo vyhodnocení sezóny a bodování hráčů, já sem vyhrál 
jako nejlepší maskot, ale průměrná známka 2,07... Jo ještě předtím sem získal člena č. 
25 - Evu. Odtamtud sem na sedmou - ale ve skutečnosti na půl osmou jel na Musilku 
na Visací Zámek - ve skutečnosti sem tam jel za Sýsou, a popravdě řečeno sem se spíš 
chtěl dozvědět něco o Míši, než cokoli jiného. VZ celkem vpohodě, starý dobrý hity 
tipu Traktor, Značky, Povolávák, Stánek, všechno zkrácený tak na půl, takže to 
odsejpalo. Akorát nedali stromeček, ale ten by zkrácenej trval tak půl sekundy. 
Předtím sme byli v jakési hospě, kde sem za malý a velký pivo platil 15,- 
a vobsluhovala tam tak 15letá mařka. 

( To, com sem se dozvědět chěl, sem se nedozvěděl, ale spoustu jinejch věcí - vzkazy od Bodygarda. (Klasik říká - to ste mi moc nepomoh. S tím 
chrápaním ste mi neporadil, a teď ty divné řeči o majetku.) Jako že Sýsu neustále někam tahám, a ještě jednou mě s ňou bodygard uvidí, tak dostanu 
přes držku, a že zrovna paří někde v Líšni (v Nové, asi ve Faku) s cca 15 skinama, a bejvá v té Líšni relativně často, A ať si prej tahám Míšu, ...hm, 
sem rád, že mi to dovolil (ale nevím, co ona na to), ještě že není paranoidní, Ještě nevím, jestli se můžu vůbec bavit z Markétou... Ale nemám to brát 
osobně, nemá rád nikoho ze Sylvinejch kamarádů... A Míša momentálně nemluví s nikým. Akorát mám pocit, že sem se o tom (hlavně 
o bodygardovi, protože to mě celkem šokuje) bavil se spoustou lidí. To mě ještě někteří vyčítaj, že odjíždím ze spářek. Ale to je pravda. Udělám 

nejlíp, když nikdy nikam neodjedu a zťukám se dycky jako datel - budu mít rozhodně míň problémů... ) 

Pak sem jel zpátky k Rytířům, kde už byly všichni spaření, já se snažil doháňet, moc to 
nešlo, navíc mě tam někteří vyčítali, že sem odjel, což mě taky sere, ale co mám kurwa 
dělat? Pak sem se nějak bavil z nějakou Dejvovou známou, která se zabývá jakejmasi 
horoskopama a pozitivní sílou apod - tak sem jí tvrdil, že sou situace, kdy to nejde.... 
Představil mě nějak, že sme Duos Úchylos, a já sem únos. Bavili sme se celkem 
dlouho, a po Robinovi mě pošle horoskop, udělanej podle času a datumu narození. To 
su zvědavej. Akorát nevím, kdo je Robin. Pak už sem pil, co teklo, kromě obligátního 
bechera sem dal ještě tekilu natajnočko a pak ještě tam zbyly nějaký broskvový. 
Akorát sem nějak prošvihl placení, takže sem neplatil, to mě taky sere, ale já su vlastně 
socka. 

V pondělí a úterý sme byli v Praze na Sun Konferenci. Zajímavé - dostal sem cca 45 
CD se softwarem - Oracle, Solaris, JBuilder a kdesicosi. Hrůza, sem to ani neunesl. 
Američanky sou hnusný a tlustý. Američani sou cáklý - strašně sebevědomí 
a nabubřelí. Zajmavej byl Ind - Regs, kterej nesundal klobouk. Největšíí vtipálek je 



Max. Veččer sme šli přes Václavák, tak tam na nás mávaly dvě kurwy. Kupodivu sem 
správně navigoval k hotelu, ačkoliv sem se díval na špatnej kus mapy - ale až nakonec. 
V pražským Bontonlandu na Václaváku maj víc metalovejch CD, než v celým brně 
dohromady - takovej Dismember - Like An Ever Flowing Stream - to je pikóškovej 
nářez. 

11.11.2000 Ve středu kolaudačka u Markéty a Sýsy v Bohunicích. Po kratším bloudění sem to 
našel, byl tam Michal, Dušan a David (z lékárny) Ten už měl třetí sklýnku a když za 
půl hoďky přišla Sýsa, tak řekla, že je nažranej. Nevím. Nicméně pak, asi o půl deváté, 
šel dom, Michal šel s ním a už se nevrátil. Prej - když může jít Sýsa v sobotu na 
koncert, on může jít na pivo - aspoň takhle to naznačovala Sýsa Markétě, až přišla 
z haklu, samozřejmě bez Míši. Bouchli sme šampus - už maj ve stropu čtvrtou díru, 
pak mě Sýsa nepustila dom, prej až za hodinu, pak sem šel, vlezl sem do prvního 
autobusu a věřil sem, že jede na nádr. Jel. O půl druhé doma. 

Včera sraz u Tchýně a školníka - s Kabou a Jackem a dokonce se stavila Zuzka. Pak 
sme šli do Svatoboja, kde už hrál Asgard - zpěváka Jacek správně identifikoval jako 
kurwuMoniku z YBCA - což sem pak na něj párkrát zřval, když procházel vokolo až 
sem byl nažranej. Asgard, celkem zajmavý, poslední song sem podle textu asi znal, ale 
nevím vodkaď - žeby Master's Hammer Cover? Nevím. Pak Pandemia - dost dobrej 
death, vizuálně trošku jakoby Deicide - kytarista a basák - blond dlouhý háro. Poslední 
tři songy byly nářez, zvlášť závěrečná Infernal death ze Scream Bloody Gore od 
Death. Sice to nebylo jak od Čaka Schuldinera ale ... dost. 

A potom Root - hráli nějak rychlej a víc starejch věcí, z Book tam byly tak tři věci, 
hlavně že dali Duron (což mě přivádí na myšlenku, že sotva sem si koupil AMD 
Duron, tak mě přišel e-mail a dopis od Intelu ... prej mi v Hanoveru ukážou Itanium...) 
Celkem pogo, furt sme lili škopky, na Jacka sem tam lepila nějaká mařka nebo co, 
prostě koncert jako dycky, dokonce sme naplánovali reunion Dabloušů, pokud teda Ejč 
pojede na chatu na silvestra, jinak budem muset udělat reunion Destilátéru... 

07.11.2000 Ach jo. 

06.11.2000 Ach jo. 

05.11.2000 Ve středu nejdřív menší spářka v haklu, odkud sem zbaběle prchl po té, co došlo na 
třetího panáka. Pak sem šel do Astorky na ledovej čaj a pak na čáru, kde bylo přivítání 
s Dančou. Šli sme ke Kormidlu ale Danča zachvílu odešla, tak sme tam z Kabou 
a Verčou ještě chvílu poseděli a pak sem jel dom. Danča teda dlouho nepobila, ale 
slíbila mi černošku... 

V pátek již tradiční akce u Jacka, tentokrát i s Kabou, Jančou, Zuzkou. Becher tekl 
proudem. Video-večer - S Jackem sme šli spat vo pěti ráno, nažraní jak deky. 

Ráno se zjistilo, že fotbal není. Tak sme dali pár becherů a pak mě nechtěli pustit dom 
na rodinnou oslavu, dokonce Jacek zamkl dveře. Doma sem chvílu pobil, a pak sem 
jen na pátou na nádraží, kam nepřišla Míša. Tak sem dlouho čekal (pršelo) zkoušel se 
dovolat, ale pak sem jel do Líšně ke Švehlům se ožrat. Tam se totiž konalo zakončení 
sezóny - part I. Sice mě bolela hlava a chtělo se mě spát, ale nakonec sme to nějak 
rozpařili, rundy panáků lítaly jako dycky. Pak herna, to už sem měl dost, tak sem šel 
dom, ale ještě sem se vrátil, bo nejel autobus. Bavil sem se z jakýmsi borcem, kterej 



strhl plákat ze zastávky - já nejsu vandal, já su jenom naštvanej. Já sem byl taky 
naštvanej, takže mě záviděl minulej čas u naštvání. V herně byly jakýsi divní lidi, 
hlavně ty mařky - furt se couraly tam a zpátky a nechávaly otevřený dveře a na nás 
táhlo. Tak sem prohlásil - divé, zase de hulit ven a nechá otevřený a bude táhnout, 
kráva blbá. Tak kráva blbá, jo? - a schválně je otevřela úplně. 

Říjen 2000
30.10.2000 V pátek zase u Jacka menší spářka - ale aby k němu nikdo nešel, tak radši rozbil 

zvonek - mě pustila jakási mařka. Zepár becherů, pak už sem nevěděl, co pařit, pokus 
o namíchání bavora z fernetu a ondrašovky - rači sem to vylil, řízl sem se o vršek. 
Našli smee griotku - to už jenom z Nesvou a Jackem - takovej sirup. Pak sem šel dom - 
jedničkou rozjezdem. Kurewsky ospalej. 

V sobotu fotbal - po pátku sem zaspal, přišel sem tak na posledních deset minut - 
a viděl sem další prohru. V tabulce to sice vypadá jakžtak rozumně - 4. místo, ale deset 
bodů stráta, a naňahňanej střed. Kurwa, takhle to dál nejde... Potom k Áťovi instalovat 
paměť - micro ATX Case se nehodí na nějaký větší akce, potom Jasmín - kus. Pak jel 
Dejv vyměnit brzdový destičky a my jeli dom, a že večer pojedem na berana, protože 
se narodil malej qěták. 

O půl šesté sem si už říkal, že s toho asi sešlo, a tak sem chtěl dát večeřu, když otec 
prohlásil, že už 5 minut tam nějací borci pobíhaj kolem formana. Tak kouknu - Dejv - 
tak sem si myslel, že se zas nemůžou dohodnout, kdo půjde zazvonit, tak sem šel ven. 
Bylo to trochu horší - nefungovali brzdy. Po dalších deseti minutách sme odjeli 
k benzince a po další čtvrťhoďce sme rozhodli, že jedem k Jackovi na chatu - do 
Tišnova sme si netroufali. Dejv sice prohlásil, že neví, jestli se mu chce jet tam s náma 
samotnýma, ale nakonec sme, po nákupu v Bille jeli. Ještě smne se stavili u Jacka pro 
Griotku pro Jécu - v autě byl sud - a obvolávali sme Áťu, Hůdyho a Zdenála, aby nám 
s tou bečkou helfli. Mohl akorát Áťa. 

Áťa donesl meruňku, tak sme udělali griotku z meruňkou, hned to bylo lepší. 
Kloboučku hop, pařba. Já sem, jak je v poslední době normální, usnul mezi prvníma, 
po sedmi pivech, nevím, kolik bylo ale asi málo. Dejv, Áťa a Jacek prej pařili do čtyř, 
ale do tří, bo se posouval čas. Ráno sem něco menšího posnídal, dal 3 kusy a odolal 
nátlakům, ať nechodím dom. Musel jsem, resp. chtěl sem (což je rozdíl) být ve čtyři na 
nádraží, a pokud možno nenačichlej kouřem z krbu - nevím, proč to všichni chtěli tak 
strašně moc vidět. 

Takže sme šli na KID - čtyřicetiletej Bruce Willis (sem si konečně všiml, že je levák...) 
tam potká sebe sama, když mu je osum. Nic moc, ale celkem pohoda. V kině tak 
dvacet lidí, z toho jeden, těsně za nama usnul a chrápal... Pak sme ještě šli do jakési 
hospody, kde náhodou seděli Markéta a Sýsa z Michalem. Sme si jich nevšimli, oni 
nás taky ne, ale pak jo - Michal si mě všiml, když sem šel na hajzl. Seděli sme tam 
maximálně hoďku, a pak sme šli. 

Išla baba ponad mlyn//taj sja duže vpyla//išla saba ponad mlyn//taj sja utopila. (Šla 
bába kolem mlýna, protože byla ožralá, tak se utopila) 



26.10.2000 Dneska sem potkal Verču. Kdybych se nebyl býval byl zdržel v Astorce o juice dýl, 
tak bych ju nebýval byl potkal - a teď to někdo přeložte do Angličtiny (za pivo - Janča 
za dvě - ale musí je vypít...) Tuším, že víkend bude náročný... My Dying Bride sem 
vyměnil za Anathemu... Taková Better Of Death (Bad Religion Cover) je naprosto 
neuvěřitelná... 

25.10.2000 V pátek sem po 285 hodinách začal pařit - u Jacka menší párty (Jacek má (k)urwaný 
koleno) - ve tři doma. 

V sobotu dopoledne fotbal - Áčko - jedna výhra, jedna prohra, Dejv červená - trošku 
ho kopl... Potom do Jasmínu, kde ještě nebyl kuchař a pak nám dal každýmu tak 7 
brambor. Tak sem si stěžoval. Pak mě odvezl Luboš na nádraží, bo sem šel v jednu 
z Míšou do ZOO. Nic moc Zoo - polovina zvířat tam nebyla, a ty ostatní spali, nebyl 
tam ani kondor, zato opice Dadula. No, ale, jak řekla Míša - milý deníčku, dneska sem 
prošla poprvé celou Zoo, je mi X let. (Já vím kolik je X, ale to tady nebudu uvádět - to 
se nedělá). Potom do ponorky - což je hrůza, ale byly tam Markéta a Léňa - a co teď? 
Pudem do kina. Tak jo. Předtím ještě večeřa (fazole asi nebyl dobrej nápad) a potom 
kino - Cesta z města. Hanák - programátor, Polívka - buran, dost dobrý. Akorát sem 
měl otravu kofeinem - kafe, velká kola, velká a malá kofola. Dom sem přišel vo půl 
dvanácté a ani sem si nepustil My Dying Bride - pustím si je dneska... Jéca to později 
nazval Večer Třímařkový... 

V nedělu dopoledne fotbal - Béčko - prohra a remíza - hrůza. Jáca se chlubil, jak se 
ještě v Jasmínu z Jécou sjeli z bechera. A mě se tehdy z toho Jasmínu moc nechtělo... 
Po fotbale zase Jasmín - kofola. 

16.10.2000 176 hodin bez alkoholu (zatím) - co když umřu? 

S křížencem vrtulníku a pavouka už sem měl trochu problémy - ale objevil sem tajnej 
level, heč. 

A zapoměl sem napsat, že už nemám SunPeta. Nejdřív ho Jacek na Šmelcovně rozbil, 
když fotil tu mařku s kozama bez plavek (ale to sem myslím už psal) a teďka na bečce 
ho někdo zkoušel spravit tím, že ho upeče. Nezadařilo se. Bližší informace nemám, bo 
sem byl už dávno tuhej... 

14.10.2000 138 hodin bez alkoholu (zatím). A to sem byl už dvakrát v Astorce - ochutnal sem čaj 
a všechny juice který tam maj, v pátek k Jackovi na chatu - šipky a 1.5l Ondrašovky. 
Byl tam aji Dejv - předzápasový soustředění. Hana (jako Jackova máti) se mu snažila 
dohodit Mášu - všechny nás ta představa rozesmála... Dejv mluvil ze spaní - Co děláš, 
na hlavu ne, hoď mě to na kolena... A - poď mě zahřát. Já sem beztak rotoval. Dneska 
ráno na béčko - nejdřív prohra z Napoleonem a pak výhra nad Béďa týmem, ale ten 
výkon, ten byl nedůstojný SK Líšeň. Pak Jasmín - kofola do půlitru. Akorát, jak 
nepařím, tak mám nějak furt hlad... Na chlast nemám chuť, a navíc, nemusím pařit, 
abych se bavil - aspoň doufám - i když za střízliva asi těžko budu tančit s koštětem..... 

Zajímavý je, že na stejným HW mám Quake II rychlejšího než Q I. (C-c-c kampak na 
mě s tankem... Ale s tím druhým sem měl trošku problémy... U Q II. se nekochejte ... 
pokud často neukládáte.) 

10.10.2000 Minulej tejden - v úterý pár piv na báru, ve čtvrtek kino - Slepičí úlet - až na jablečný 



páj a kuřecí páj celkem dobrý. Ale díky těmdle dvěma akcím jsem se vysral na 
plánování a organizování svejch a Hůdyho narozek. No, prostě mě to v tu chvíli přišlo 
jako důležitější, ale teď, teď nevím. A navíc sem byl nevyspalej a nechtělo se mě moc 
pařit a vůbec. 

V sobotu fotbal - první zápas 8:0, druhej 0:1 z jakejmasi idiotama, přišel aji Zdenál 
s Ladou podívat se na Edíka, akorát oni prodali soutěž a hráli na Svážné pod jiným 
jménem. Mezitím sme jeli pro jídlo, a dřevo a pivo a pak do bučánek, kde se začlo 
pařit a dělat sele - o průběhu bych rád napsal víc, ale - nepamatuju si nic. Vypil sem 
osum piv, během toho sem se prej chytil flašky vodky, separoval se furt od ostatních, 
dokonce tam byl i Prudkoň. Prej sem byl aji na střeše. Probudil sem se vo pěti ráno, 
všichni už spali, prase sežraný. Akorát Áťa dopíjel poslední pivo. Tak dal se mnou 
ještě jednou, pak vstal malej martin, kterej se prej večer poblil s fernetu, tak sme kecali 
do svítání, dal sem pár kusů, pak vstali ostatní, zaskládali mě dřevem a pak sem usnul. 

Jako dar altánek/stan 3x3 matry, celkem tutová věc, skládání je celkem lahvolam, to je 
poslední moje souvislá vzpomínka z večera. V nedělu sme jeli do bučovic na jídlo, 
10xkotlet (nebo co to bylo), 10x palačinka z které bylo Aldosovi pěkně blbě. Sledovali 
sme velkou pardubickou, kterou samozřejmě bojkotuju, ale fandil sem keltíkovi a pak 
bělovousovi. Moje bojové heslo bylo - makej xindle. Pak návrat, přičemž sme, jako 
dycky po jídle vytuhly. Jo, taky přijela Andrea, se kterou sme se s Hůdym pořád 
seznnamovali. Pak byl večer, a najednou se zjistilo, že fšichni jedou dom, akorát 
bysme tam zbyli tak 4, takže se poklidilo, a jelo se dopíjet k Hůdymu, kam už mohli 
všichni. 

Akorát sme museli nejdřív k Jécovi, cestu sme si krátili zpíváním, přičemž důležité 
bylo aplikovat co nejčastěji refrén pičóóó. Po cestě sem se dozvěděl, že sem se (kdysi) 
líbal ze stejnou mařkou jako Roman. A taky sem znovupoužil (jako heslo dne) - díru 
nevyřízneš. Jéca musel jít chvilku pracovat, my sme šli do hospody, kde sme celkem 
nečekaně potkali Markétu s Léňou. Celkem šok, i když sem věděl, že tam vobčas 
choděj. No, ještě, že tam nebyla Míša... Na nás musel bejt pohled, i když, Markéta 
dneska nic (kritického) neříkala... A další šok pro mě byl, když sme vylezli ven, 
a Silwietta hned - to byla Sylvina ségra. Je sice pravda, že si sou podobný - hlavně nos 
maj stejnej - ale todle sem nečekal.... 

Tak jedem k Hůdymu, po cestě sme složili další sloku rémákovi básně - Mrdali 
hadi/mrdali v kádi/mají to rádi/hadi v kádi. Tak sme pařili, i když já měl jedno pivo 
a vodka tam nějak kolovala, všichni usínali, tak se šlo nějak dom, Dejv nás odvezl 
před svůj barák, pak sme se nějak doškrábali na Jírovu, i když já bych nejradši usnul 
v pangejtu, naštěstí Jacek/Silwietta/Jéca byli proti, takže sem se udržoval při vědomí 
nadáváním a remcáním. A navíc, autobus jel během 5 minut. Ti tři vystoupili u Jacků 
a šli ještě pařit - aspoň Jéca to plánoval, ale nevím, a já jel dál. Rači sem si nesedal, bo 
bych nerad nocoval v Komíně. Zkrátka, dom sem se dostal silou vůle něco před 
jednou. Ou šit. A v pondělí mě v posum ráno probral kolega, jestli du na Invex... 

Zkrátka sem z toho nějakej vykolejenej - 20 piv, půlčák vodky a jedno jídlo za dva 
dny... Končím s alkoholismem, nebudu pařit, zvláště, když na to nebudu mít náladu, to 
končím pěkně tragicky. A vodku ani náhodou - nemá to žádnou chuť, takže to do sebe 
liju jako vodu - takovej rum/fernet bych do sebe nedostal už qůli chuti. A jak říká 
Hůdy (už si to přesně nepamatuju) Ženský sou všechny stejný - revidovaná verze má 
ještě dovětek - kromě Silvy a Evy. 



Září 2000
30.9.2000 Další věci, ma který sem zapoměl - Duos Úchylos (z dejvem), Entók s totókem 

a totkajem, 

Včera jen tak lehce v Jasmínu, po půl roce sem viděl Verunku. 

25.9.2000 Zapoměl jsem na spoustu věcí - na kyblíčka a lavórka, na to, jak sem z Astorky udělal 
Arkádu, né-li Anakondu, na Luboša seskokota, akdoví co ještě... 

Včera sme jeli z Dejvem a Áťou balit mařky. Sraz po trenále, já lano, dejv pytel a áťa 
vidle. Šalinou do města - z toho měl Dejv hrůzu. Ve čtrnáctce - plno, v čárlýs - plno, ale 
dali sme pivo a domlouvali se z Hůdym, kterej žral v KFC, kam sme se taky koukli. 
U naftařů plno, v elektře plno. Tak sme hledali vyškovskou naproti Jakuba, nenašli. Tak 
sme šli na JAMU za áťovejma kámošema, byl tam figin. V deset zavřeli, tak sme šli do 
desertu, kam přišel i Hůdy. Domlouvali sme narozky. Pak sme šli do té vyškovské - 
kántry v pasáži, sem to znal, ale nevěďel. Tam byly aji nějaký mařky (žlutý lodičky, 
zelená mini-minisukňa a fialový tričko - prostě kočka). Ale pak tam byly takový dvě, 
tak sme je šli z dejvem pozvat. Voni, že ne, ale že tady zachvílu zavíraj a že počkají 
venku a pudem dál. Tak sme šli ke kozlům, kde sme jim vykládali, že sme všichni 
káristi, Hůdy je náš velitel. Dejv jezdí károu v královopolské, Áťa naváží palivo 
v Dukovanech, a mě ju přejel parní válec, takže šetřím na novou... Pak tam zavírali, tak 
sme šli, (už bez mařek)ke smradovi, ale nic, tak sme jeli trojkou dom. Mařky sme 
nezbalili, ale zepár kusů sme dali. 

25.9.2000 V pátek Insánia. Ke školníkovi a tchýni přišla i Zuzka. Ale na Insaniu s náma nešla - 
standardní výkon, jako předkapela nějací bubeníci. Ti pak hráli i jeden kus z Insaniou, 
taky s něma zpívala Hanka z Forgoten Silence. Zpívá sice pěkně, ale k Insanii mi to 
nesedlo. Ale jinak dobrý. Asi čtyři nový songy. Taky tam byl Kučín a (?)Katka. 

Pak sem šel za mařkama (Áťa šel taky.) Volat z budky na mobil je celkem drahý, ale 
Ejčova karta... První (Sýsa) měla obsazeno, tak sem volal další (Markéta). Tak sme jeli 
na Hybešku do Základny. Po cestě na nás bafly z průjezdu. (Sýsa, Markéta, Míša, Léňa 
a Michal) Základna je dost šíla. No, hrůza. Rači sme šli jinam. Skončili sme ve 
čtrnáctce. Celkově - nic moc. Michal je chorobně žárlivý... 

O výkendu narozky Jáca+Áta, Bučovice. V sobotu se vyrazilo po fotbale - jedna výhra, 
jedna prohra. Začlo se tak v jednu, ve dvě. Dejv se nějak rozpařil, a pak šel spát do auta. 
Postupně odpadali ostatní, až sem seděl u ohňa já, Zdenál a Áťa. Najednou se auto 
rozjelo a napálilo Zdenálovi do auta. Začal houkat alarm, ale Dejv se neprobudil. Áťa 
ho vytáhl, vzbudil Jécu jako konzultanta a Zdenál zavolal policajty. Šli sme jim naproti, 
ale oni nás minuli. Pak je oba odvezli k výslechu. To už sme šli rači spát... Dejv 
u výslechu - jak dlouho řídíte? Od narození, takže se to dá lechko spočítat. Zaplatil 
pokutu dva litry, na což chodil vybírat. 

Neděla - fotbal, tam sem zase ukázal svoje "schopnosti". Dejv spal. Dovedností soutěže 
o piva a panáky. Normální pařba. Pak přijel Aldos z Nesvou a dovezli Hůdyho 
blondýnu. Pařili sme, strhli mě slipi, aniž bych rozepl kalhoty, Nesva z Jackem 
francouzáky, grilování frmfolců, útěk na střechu, Jéca klavírující do blondýnu, Hůdy - 
na tu, na tu seru, pičoo, pogo, gogo tanečnice, pičoo, moje tance se smetákem, potom 
hromady ploužáků, pičoo... 



Ráno tam nikdo nezbyl, akorát Jacek, Dejv, Áťa, Jéca a Sylvieta, ostatní už jeli dom, 
resp. fdo haklu, bo je pondělí. Tak sme poklidili a jeli na Radnicu, ale Áťa na pracák. 
Vždycky říkáme, že tam už nikdy nepudem, ale todle, to byla síla.... To byla mikmačka 
ta servírka, to sem ještě neviděl... Dejv, měl z nás nevětší hlad, dal si hotový jídlo - 
řízek a čekal nejdýl - my sme už byly dávno po jídle. Nejdřív zapoměli, pak nebyl 
salát... Ale když mu ho donesli - to byl požitek, pozorovat ho při jídle. Radostí si zpíval, 
nadšenej, takhle šťastnýho kořeňa sem už dlouho neviděl... Přijel Áťa, a pak sme jeli 
dom... 

20.9.2000 Včera menší spářka v práci. Nic moc. Akorát, když sme v osum skončili, tak mě 
samozřejmě nenapadlo nic lepšího, než jít ještě na pivo (za Míšou). Celkem bez 
problému sem tam vydržel do zavíračky, a ještě chvíli déle... Pak sem se ještě pokoušel 
o nějakej doprovod, nebo co, no nevím... Ještě, že mám My Dying Bride - Turn Loose 
The Swans... The Crown Of Sympathy, Your River, ...did you see the sun, what will we 
become? Great ones.... Sit down... romantic... 

V sobotu bezalkoholová akce na jakési Dejvové chatě na Prýglu. Zonky a maso. 
Předtím pivo a potom vodka. Maso se rzí. Viděl jsem parník v noci. Jéca zase vodjel 
brzo ráno a pak sme ho viděli dřít u Ronda. 

11.9.2000 Minulý úterý sem měl narozky. Se Sýsou sem šel nejdřív do (Arkády? nebo jak se to 
menuje, su tam tak třikrát týdně a nevím to...), kam přišla i Markéta. Dokonce mi 
popřála. Prej - už sem dlouho nedostala pusu... A pak sme šli do Taču... Je to tam 
nějaký změněný nebo co... Dom sem jel jedničkou, poprvé (a zatím naposledy) novou 
99. 

Až do soboty, myslím, nic nebylo. V sobotu fus. Přišel sem až na třetí špíl. Prvních 
deset minut, celkem jasně lepší Skáčko, vedli sme tři nula. (Třema haluzovejma gólama, 
jak tvrdil jeden lůzr vod soupeře...) Ale pak to byla trgédie. Ale co, tři body sou tři 
body. Na to, že Dada a Jéca nemohli hrát... Pak sme jeli z Jackem do Stříteže (Za 
Zdenálem s Ladou, už tam byla Silwietta, Mirek), kde měla bejt bečka. Jo, asi tak 20 
piv... 

Ty brzo došli, tak sme jeli pro 20 lahváčů, ferneta a bechera. Rozdělali sme voheň, 
málem sme řezali na cirguli. Taky sme se houpali (s Jackem, Ladou a Davídkem) Pak 
sme v kuchyni s jackem smažili řízky. Podlívali sme je vínem a vodou a becherem, tak 
dlouho, až sem zjistil, že nesmažím, ale dusím. Tak sme přidali brambory, zeleninu, 
broskve a kdoví co.... Ale byla to pikóška. Fakt dost dobrý jídlo. 

Já sem vstával vo šesti, bo sem musel dom. Silwiettin vynález zazvonil vo třičtvrtě na 
šest a ještě šel vo trošku dřív. Vstal sem, vypil litr vody, sežral dvě broskve a šel. 
Dvakrát sem zabloudil... Silwiettin vynález ještě minimálně dvakrát pípal po cestě... Na 
zastávku sem přišel o půl hoďky dřív... Uviděl sem dvouhlavou kočku - ne byla to dvě 
koťata. Nějak se po mě lísala, apak sem myslel, že už se jich nezbavím... 

Dneska Jacek psal, že Lada říkala, že tu kuchyň po našem vaření bylo lepší zbourat, než 
uklízet, a prej mě hasil, prej sem hořel... Divný... 

4.9.2000 Zase na šmelcovně, tentokrát jenom na jeden večer - po sqělém výtězství SK Líšeň B 
(7:1 a 5:4). Bylo nás tam moc (Kaba, Janča, Jéca, Dejv, Eva, Áťa, Jacek, Silwietta a já). 
Začal sem slavit narozky, málem sem se poblil s tequli, tak sem pak pil rači jenom 



balantýnku, spat sme šli vo pěti. Ráno mě bylo strašně. Prej neumím spát - říkal Jéca 
minule a Eva teďka. Ejč nejel, bo se den předtím ožral a poblil. S. prej dala *. Ale to si 
moc nepamatuju. Jéca vzal kovohledačku na prsten a ... nenašel. Layka Jimenes 
poště-...-ňatech... 

Srpen 2000
29.8.2000 Vpátek sme jeli (a Áťou a "strécou" Jécou) za Jackem+Silwiettou na Šmelcovnu, kam 

jeli na dovošku místo do Řecka. (Hm, do Řecka bysme se za něma nemohli stavit...) 
Přijeli sme tam po deváté večer, kdy už mysleli, že nepřijedem. Začli sme hrát Jácovu 
hru - pičoveče. No, během půl hoďky dal Jéca od každýho chlastu (6 druhů) aspoň 
jednu kořalku... Vyhrál a pak se šel projít (se Silwiettou) přičemž stratila snubák. My 
mezitím hráli dál, kdybych se málem nepoblil z rumu, tak sem vyhrál jako třetí... Pak 
nám přišla S. říct, co se stalo, tak Áťa sedl do auta, odřel ho, a jeli sme hledat prsten. 
Tam hledal i kdosi (Radek?), kterej se zničeho nic objevil i v chatě a na Jackův dotaz - 
a ty ses tu objevil jak? Odpověděl - já su ten s tím prstenem a odešel. Prsten sme 
nenašli, tak sme šli spat. 

Sobota - Kovošrot. Nejdřív sme hledali prsten, ale já sem tam ani nedojel na kole - 
protože v držáku na flašku se neudrží pivo - vypadne a rozbije se... Tak sme šli 
nakoupák, kde nikdo nebyl, Jackovi při focení nějak spadl sanpet a vysypal se film. 
Vobčas tam byly nějaký mařky, tak sem je zkoušel zaujmout topením se... Potom chálka 
a cesta zpět. Grilování - chtělo to tam nechat o trošku dýl. Večer pařba při kloboučku 
hop - za méňe než 15 sekund (p.t. blešák) a lajka chimenéz a vy vole. Tramp Áťa usnul 
a smrděli mu nohy. 

Neděle - ranní válení - růžovka a křivulka (Silwietta) - až otevřou čadíci, tak pojedem 
pro vodu. Během toho sme nechali v ohni brambory ze špekáčkama a zeleninou - chtělo 
to tam nechat míň. Odpoledne vznikl mikmak a odjeli sme. Celkem pohoda, akorát sme 
mohli víc jest... 

19.8.2000 Včera sem šel na Šelepku, kde měla Ejčova Petra oslavovat narozky. Ale velmi rychle 
sem odešel, bo tam nikdo nebyl, vedro tam bylo jak v sauně, milióny mařek a hráli 
Beatles a český klasiky. Ne, že by to byly špatný písničky, ale pokud to není od YBCA 
nebo nejsu ožralej... 

Během tejdna sem tam nějaký pivo se Sýsou nebo u Markéty, taky Samotáři - celkem 
dobrý, nejlepší byl zhulenej pankáč - co je to za město? Co to hraje ze hudbu? 
(u hymny), pohodář jak malina - a Vesna. Akorát je to takovej generační 
a (velko)městskej film. 

Litoměřice 2000 - Celkem trapas.
Odjeli sme ve čtvrtek po trenále - Dejv, Kaba, Jacek, Áťa a já. Po cestě po dálnici pár 
plechů, žádný bloudění přes Mělník a po E55 (ale jenom kousek) do Litek. Chtěli sme 
zastavit u benzinky na jídlo. První Shellku sem odmítl qůli Ken Saro Viva, ale ta další 
byla zase Shell... Ale bylo to hnusný, karbenátek samá mouka... Postavilli sme stan a šli 
spat. 

Ráno sme šli do města - do fíové hospody, tentokrát vpoho, málo lidí, takže celkem bez 
problému. Nalitej pingl, kterej nám říkal, ať ho vyzvednem, že de s náma. Pak se mě 
tam vyrazili rumy (za pivo a za postavený polo) Jacek slavil zrovna narozky. Vyrazili 



sme ven a na tom slunku sme po těch pivech dostali pumelicu do hlavy. Došli sme do 
areálu - a první trapas - z přislíbených kapel přijela třetina - a druhej trapas - odevzdám 
lístek a mařka - ještě 20,- za co? zaplať 20,- za co? zaplať 20,- Po chvíli z ní vylezlo, že 
je to za kemp (oplocený pole s dvouma hajzlama). A co když tam nespím? Jako kemp 
se považuje celej areál... Tak jo, zaplatím, dejte mě na to daňovej doklad. Nedám. 
Musíte, podle novýho živnostenskýho zákona, každej nákup nad 20,- atd.... Po asi 5 
minutách vyměkla a neplatil sem, ale všichni ostatní jo. Bordel! Lístek stojí 550,- až 
650,- a voni chcou eště 20,- ? Ať udělaj dražší lístek a nebude se nikdo hádat. Stejně si 
myslím, že polovina peněz jim skončila v kapse... 

Mezi zbylejma pár kapelama byly hodinový prostoje, kdy se nic nedělo, jedno pódium, 
všechno předražený. Colp, Shaark, potom Hypnos - to se mi celkem líbilo, Bruno je 
dobrej frontman a dělá to dobře. Tradičně dobrej Root - Ejča by zase přejel vlak. 
Saxon? Hm... 

Druhej den nás v osum probouzí Debustrol z vedlejšího auta (Umučená... - Dejv - to si 
nahraju - A my hned - ty to máš? - Ne, vy to seženete... (to je psí hlava - Psíhlava byla 
ten výkend dost frekventované slovo)) Tentokrát sme šli do jiné hospody, po cestě sem 
dal z Dejvem vokurek a feferonku a málem zdechli... Po návratu Slobodná Európa 
(aneb Braňo Alex a SPS hrají písničky od Zóny A..)celkem pohoda, na ty starý sem si 
pogl. Plexis - co sem znal, tak sem pogoval, zbytek ne. Málem sem prokecal Hospodu... 
Potom sme šli k psí hlavě, kde sme celkem lili, já sem se vifotil s opravdovou psí 
hlavou. Potom sme šli zpátky, já s Kabou dřív, abysme stihli Debustrol, ti tři tam ještě 
zůstali, padali ze stromů apod. My sme došli do areálu, lehli si a usnuli. Produdili sme 
se až po Debustrolu, kterej si ti tři perfektně užili... A potomm Vader. Dost dobrý. 
A potom? už nevím,oni šli spát, já sem tam ještě pogoval na jednu kapelu z německa, na 
kterou všichni řvali Helloween... Moment, předtím tam bylo ještě něco, co se nám 
líbilo, bez bubeníka... Nebo to bylo včera? 

Ráno sme skoukli Feraty, zanadávali na pořadatele - před půl jedenáctou nikoho 
nepustili do areálu, prej uklízej -ani náhodou - a hajzle a umívadla byly uvnitř. (O tom 
jak vypadaly nebudu mluvit) Skoukli Husáka a Ferat a šli do Terezína. Je to blíž než 
Litoměřice. Koukli do muzea - tam mě celkem nasrali tím, že ceník je tam anglicky 
a německy a na požádání česky (40,- místo 150,-) Skoukli sme muzeum - celkem hrůza 
- od tý doby sem Huntkopffuhrer. Po obědě sme šli spátky (Kaba, Áťa a já) sbalit stan, 
zatímco Dave s Jackem balili v Terezíně mařky, vlastně šli na hřbitov. 

Anthrax revival jako třetí největší hvězda večera? To je snad ftip. Anthrax je celkem 
vpohodě, obvzláště S.O.D. ale revivali maj hrát někdy ráno pro náladu. Potom 
Krabathor - celkem zklamání - jenom jednu starou, marně lidi řvali Orthodox. Sem rád, 
že sem viděl Paula Spackamana (Master) ale.... Hypnos se mě líbil více. To už odešel 
Áťa k psí hlavě, kam dojel Zdenál z Hůdym, aby spolu jeli na dovolenou. Tak sme tam 
šli, asi hoďku a půl pili, pak se šli podívat, jestli ještě něco bude, nebo to byl konec. Jo, 
byl Immortal. Norská blacková kapela, war-point, skřehot, dobrý. A pak sme jeli dom, 
kde sme uchlastali Kabu. Na rozdíl od jinejch akcí, kdy ráno nikdy nepil, teď nás furt 
nutil, a my z Jackem už nemohli. Ale cestou spátky usnul a my ho uchlastali (sice měl 
vždycky tak o 3 piva víc, ale to nevadí) Po "humorné" zastávce na benzínce sme dojeli 
dom a šli spat. 

Celkový hodnocení - nebýt Psích Hlav, Dětského Gynekologa, Staršího pána v letech - 
ženáča, tak to stálo za piču. Pár kapel, který (s vyjímkou Slobodný Európy, Vader 
a Immortal) můžu vidět na každým druhým festivalu, nebo se mi nelíbí, strašný časový 



prodlevy... Příští rok nejedu, i kdyby tam slibovali hory doly (letos - Tiamat, 
Destruction, Kiss revival, Jesus Martyr, Flowing Tears, Anarchus, Ozzy Osborne 
revival, a další) - hm, až teď sem zjistil, že těch 20,- za kemp bylo na plakátech, ale to 
na principu nic nemění. Sem měl jet do Maďarska na Sziget, sem moh' bejt ve stanu ze 
dvěma mařkama... 

Červenec 2000
30.7.2000 Líšeňskej skopec - sedum hospod, sedum piv, po dvojicích, začátek Na hřišti, konec 

U mušky, po dvojicích Áťa+Jacek, Já+Deves+Kaba a Hůdy+Malej Martin - Zdenál na 
bajouších, Jéca moc haklu. Nejdřív vyrazili holky, pak Jacek s Áťou, po deseti minutách 
my. Hřiště, Rytíři, to ještě šlo, u Autostopu sme dohnali Jácu s Áťou a holkama, hnusný 
pivo, pak břízy, tam sme definitivně předběhli ty dva, a podlehli předčasnýmu 
optimismu. Eldorádo, to už byla celkem krize, potom naštěstí delší pauza k borovicám, 
kde nás bohužel předběhl Hůdy z Malým Martinem stylem Hůdy dal pivo, MM si cucl 
a Hůdy ho dopil... Hůdy se chlubil, že se už 7x poblil. Pak sme došli na Mušku. Vyhrál 
Hůdy s MM za 59 minut, Hůdy 11x *. Náš čas byl hoďka 18 minut... Dejv byl nasranej, 
že sme nevyhráli, já byl rád, že sem došel... Pak se doplazili Jacek a Áťou a lili sme. 
Marťa psychicky nezvládl výhru, dal umakarťáka a pak se odmontoval dom. V salónku 
sme lili až do zavíračky, já už pospával na stole - sem nebyl ani moc vožralej, jako spíš 
ospalej - deficit ještě z Rumunska... Pak k Jackovi na chatu, kam Áťa doplachtil stylem 
kondor... Ráno k Rakovi napolívku, Hůdy cvičně dával Skopce dokopce, večer měl 
dvacet piv, je to zvíře... 

29.7.2000 Včera v Alterně, Zdenička, Silwietta a Jacek narozeniny, pršelo, tak mám doma 
Zdeniččin deštník… 

27.7.2000 Rumunsko 17.-27.7.2000 

Den první

Sotva jsme se utábořili, začalo pršet. Vyrazili jsme včera v sedm večer z Brna. Já, Kaba, Janča, a Ondra 
z Verčou. Autobus byl plnej, kousek po osmý Slovensko, po devátý Maďarsko a vo pěti ráno Rumunsko. 
Díky kurzu můžeme říkat s Bolkem: “Tož to su milionář…” Za hranicema – Oradea a po dalších cca. 80 
km Cimpani – malá dědina v podhůří Bihoru. A odtud vyrážíme do hor. Mírně stoupající cesta z jedné 
strany potoka na druhou. První (nic moc) jeskyně, oběd. Za chvíli druhá, super velká jeskyně, pikóška 
krápníky, málem jsme tam zabloudili… Pak se terén začíná měnit – asi jako k Jackovi na chatu (zkratka), 
konec mých sil. Ale krajina je pikóška, občas jako Mariánský údolí, pak Beskydy. Super. Doškrábali 
jsme se kousek pod Vf. Tapu (1475), takže jsme cca v 1300 metrech. Na chvíli přestalo pršet, tak jsme 
udělali rychlou véču, ale jsme na kopci a de na nás bouřka ze dvou údolí…

Den druhý

Počasí nelze věřit, déšť brzy přešel a bylo celkem pěkně. Přešli jsme hřeben a pak dolů do údolí. Zašli 
jsme se podívat do jakési propasti. Super. Akorát se to nedá popsat – jako většina věcí, který jsme viděli, 
a na fotkách to bude malý a zkreslený… Najednou Janča říká – jé, tady už někdo šel. Kaba koukne na 
stopu – jo, medvěd. Pak se otočil vítr – a jsme ho ucítili… Velice rychle jsme se otočili… Jdeme dál, 
skály, soutěsky, voda – to není panenská příroda, to je panenská divočina… Našli jsme tábořiště a šli se 
kousek projít dopředu – nějaký vyvěrání, nebo co, krasovej okruh, občas se šlo po skále s pomocí lana… 
A pak zřícenej most, takže jsme se vraceli… Za celej den jsme potkali 2 dřevorubce a 3 turistické 
výpravy – dva Čechy… Jo a jednu hájovnu s ovcama a pasačkou.



Den třetí

Konečně škopek… Jsme v kempu kdesi v horách. No kemp – louka (rovná) s občerstvením 
a odpaďákem. Lahváče maj 3 rumunský, cena 7,000 až 10,000 (10,000 = 1DM) Ale pivo celkem de. 
Ráno výšlap na horu, závrt s ledem a zamrzlým vodopádem dole… Úzký cestičky dolů, kapradí skály. 
Potom nějaká propast – asi jako macocha, tak jsme slezli dolů (na 200 metrů 100 dolů…) Jeskyní jsme se 
brodili na boso, kurwa, to se nedá popsat. Nádherná příroda. Teď dem na kopec do ďolíku… 
(peníze=bany)

Nevím, kam jsme to šli, ale došli jsme jinam. Ale pikóška výhled, asi kilák pod sebe. Ledová jeskyně – 
ledovec až dolů, říkali Kaba a Ondra, kteří se spustili dolů. Trošku jsme to přehnali a došli jsme sem 
celkem pozdě. Chálka, grog, pivo, puding, pivo. To za 7,000 je hnus. Musel sem to vylejt na zem… 
Nejlepší je plechovka za 9,000 (4,4%), i když se musí otvírat sekerou… Sem normálně trhl… a nic.

Den čtvrtý

S Kabou máme stan ani né půl metru od sebe. Právě mezi nima prošel kůň. Zajímavé probuzení. Věci 
necháváme v kempu a vyrážíme na procházku okolo. Louky, ovce, koně, vyvěrání, propasti. Na zpáteční 
cestě nás zastihl liják jak kráva. Chvilku pod stromem, nepřestává, po skupinách zpátky, (cca kilák) Já 
čekal nejdýl, a pak velkou rychlostí (několik tisíc nadávek za sekundu, kurwy a piče nepočítaje…) do 
kempu. Tam přenos stanů (blízko potoka) – to zvládli K+J, já byl úplně vedle sebe… Převlíkačka, zález 
do spacáku a spánek. V sedum večer přestalo pršet, chálka, grog, škopek a pak sušička věcí u ohně. Seru 
na to, stejně to neuschne… Nejdrsnější jsou hádky o jídlo – dnes se vaří z mých zásob, ne z mých, vem si 
ode mě, ne ode mě – každej snězenej gram je gram, kterej se nemusí nosit…

Den pátý

Ráno – Ledová jeskyně – konečně ta správná – led, krápníky (vlastně rampouchy), zima. Pak dlouhá 
cesta k další soutěsce. Mělo se dát přebrodit jeskyní, ale spadl žebř. Z druhý strany se tam ale dalo. 
Obcházka soutěsky 200 metrů dopředu = 100 m dolů + 100 m nahoru . Pak jsme se vyškrábali na louky 
a zakempovali. (Výška cca 1300, zítra půjdeme kolem nejvyšší místní hory – cesta ve výšce cca 1700) 
V noci pikóška hvězdy… První den, kdy nám nepršelo.

Den šestý

Ráno vymetená obloha, kurwa to bude pařák. A nebyl. Prakticky po hřebeni ve výšce cca 1300-1600 
metrů. Celý den vidíme před sebou horu, ke který deme (Vladeasa, 1836 metrů) Ve 4 jsme to zapíchli, 
zejtra je taky den. Potkali jsme stáda koní, fotili se s Rumunama, mám adresu, fotku jim máme poslat. Už 
nemůžu. Celej den jít s krosnou . Pro mě záhul jako prase. A ani nemůžu říct – Seru na vás, du dom, 
protože to znamená jít stejným směrem 2 dny k basu/vlaku. Než sem stihl zapsat, že prší, tak přestalo. 
Večer popíjíme rum (Jenčík & dcery) a Gin (47,3%)

Den sedmý

Ráno nás obklíčili krávy a psy, pokecali jsme s bačou a vyrazili na Vladeasu – chatu. Potkali jsme 
Slováky, dali jim mapy a oni do nás nalil kalvádos. Došli jsme na chatu společně s dalšíma Čechama. 
Dali jsme pár čajů + ROM a pivo (na lačnej žaludek - po kalvádosu) tak jsme celkem smontovaní na 
schodech vařili, bo na té chatě neměli žádný jídlo. Postavili jsme stany a vyrazili na vrchol. Větr jak sfiňa, 
pikóškovej výhled, borůvky. Došli nás další češi, takže je nás 13 z autobusu. Zase mě lákaj na ROM, tak 
kousek glgnu… Dal sem čaj a du spat. Dnes poprvé uvidíme světla nějakých vesnic/měst.

Den osmý

Trošku zaspání, dlouhá domluva, vyrážíme až ve 12.00 do Bology jsou dvě cesty – jedna po značce, 4 
ore. Ale – pudem tady rovně, po hřebeni, vyhlídka, pak sešupneme dolů. Já byl sice proti ale šli jsme. 
Sice do kopce, ale jinak vyhlídka byla... Sešli jsme do nějaké dědiny, otevřeli kvůli nám obchod. Dali 
jsme oběd – ˝ kila rajčat, sušenky a dva lahváče… (Snídaně byla hrst vloček) Dem dále. Když se zeptáme 
– Bologa? Tak každej mávne rukou a una ore (jedna hodina) Po dvou třech hodinách už nemůžeme, borec 
tvrdí 2 km. Tak sme zakempovali. Ještě s jedním borcem a slovníkem sme šli do obchodu, dali škopek, 
zjistili, že vlak jede 7.40 a 16.00 aproximativly… Zpátky, špagety, spánek – ráno budem vstávat rači 



v 5.00…

Den devátý

Vstávačka vo pěti, balička, na nádr. Vlak měl jet 7.47 A taky žer jo. Akorát rychlík, kterej nezastavoval. 
Naštěstí v 8 přijel i ten původně avizovanej osobák.. Za necelý 3 hoďky (90 km) Oradea – pohraniční 
město, vodkaď v 16.00 SEČ (17.00 místního) jede bus do Brna. Poflakujeme se po Oradei, pěkný město. 
Podle mě sme měli jítna chálku na místní specialitu a ne do Meca. Já s Kabou sme dali před Macem 
paštiku, Ale ti ostatní…(a to sem si myslel, jacý sou to všechno sportovci, ekologové, zdravá výživa, 
vločky, sojový maso… Varga na vás…) No nic. Čím blíže civilizaci, tím horší lidi – dokonce po nás 
žebrala malá mařka vodu… Posral sem se na Rumunsko-Maďarských hranicích a v buse nám pustili 
Pelíšky.

Závěr

Příroda je tam nádherná, akorát:

1. Je potřeba vybavení – já měl sice dobrý boty, zbytek byl ale bečkový věci a reklamní trička, což 
nebylo optimální… 

2. Je potřeba dobrá fyzička – což nemám… 
3. Všechno jídlo se musí nosit – takže jíte rýži, špagety, vločky, sojový maso, musly tyčinky apod. 

Na maso zapomeňte, leda potáhnete hromady konzerv… 
4. To stejný s vodou – ta se nabírá s potoků, pramenů apod. A klidně se vám stane, že jste půl dne 

bez vody. 
5. Musíte furt jít – není kam sejít a odjet… Déšť nedéšť, horko nehorko…

17.7.2000 Minulej čtvrtek sme byli na Musíme si pomáhat - to zas bude lvů. Dokonce se mi pak 
podařilo Zdeňku zatáhnout za divadlo a nalít do ní nějaký víno, ale to je asi tak vše.... 

V sobotu sem jel za Kovářema do Stříteže - Indy se vrátil z vojny. Bohužel nedorazil 
Jacek a S., bo je okradli na Rock For People. Dokonce jim sebrali i WFC průkazky... 
Když sem přišel, tak měl Zdenál a Mirek asi sedum piv, tak sme dopili kastl, vytáhli 
fernata a dali člověče, nezlob se. Pak došel fernat, tak jel Mirek pro dalšího, Zdenál šel 
uspat Davídka a usnul při tom. Pak sme lili fernet ve třech (Mirek, Lada) a pak už nic 
nevím, ale ráno sem se probudil v posteli... 

V pondělí po trenále - Jasmín, tam sme z Hůlym a Zdenálem zůstali do konce a pak šli 
do Kobry, kde nás prosili, ať už dem dom... Ve středu sme chtělli jít (se Sýsou 
a Michalem) do světa na SouthPark, přidal se Zdenál s Terezou, akorát to nehráli, tak 
sme šli do Herny. Pak už sem tam byl jen já se Zdenálem, kterýmu se nasrala Tereza 
a odešla. Kolem půlnoci sem si už na hajzlu říkal, že dopiju a du dom. Ale u našeho 
stolu seděli nějaký dvě mařky, tak sme se s něma chvílu bavili, koukli se na sebe - 
nemluví česky, že ne. Byly to ukrajinky, tak sme s něma kecali další aspoň minimálně 
dvě/tři hodiny. 

O výkendu Come And Die v Křižanově na koupališti.Přijeli sme, postavili stan a lili. 
Pak začlo pršet, ale to nám ještě moc nevadilo. Super kapely - Debustrol, Endless, 
SSOGE, Insania, Dark a Root. Potom si Kabu odvedla nějaká mařka, tak sme s Dejvem 
a Jackem šli spat. Ráno sme dali vyprošťováky, potom guláš ze zajíca (krysa na špejli) 
a šli spat. Druhej den byl podle mě už horší - jednak celej den chalo, málo lidí, kapely 
odpadali jedna po druhé, takže si pamatuju Ferat, Colp, Locomotive, Motorhead revival, 
Rhondian - hrůza, ale ... tři, čtyři, It's living carccas... Hraje tam totiž gajtrysta vod Fear 
Of Silence. Potom YBCA - na basáka sme zase řvali VUVR a Forgotten Silence... Bylo 
to nejlepší na festu - Kurva Monika, výtah opet nechodí, prievan v penazenka, kokot 
jambo, tentokrát měli jako hosta zpěváka se SSOGE. Jacek pak někde zaslechl, že tam 



už nejsou ani pořadatelé, já zas, že nemaj prachy, tak rušel kapely - Krabathor nebude - 
a já se tolik na Spackmana těšil. Ale byl Hypnos - Bruno! To, co hráli se mě moc 
nelíbilo, ale už sem byl troššku lízlej, ale Bruna beru jako osobnost - nemusel jezdit, 
nemusel hrát. To už šel Jacek spát. Já sem pak furt kupoval s Dejvem piva, jedno sem 
na něj vylil, a pak sme šli spát. 

Ráno humáč jak prase, po kotníky blata, všchno zasraný, nejvíc samozřejmě já, tak sme 
počkali, až přijede Eva, dostali návleky na nohy a jeli na Radnicu na chálku. 

2.7.2000 Ve středu velká spářka na Áťu ynženýra a Kabův návrat, na Stadióně a pak na 
Vinohradech (u šárky). V pátek zase do Žebálu, tentokrát nás bylo víc, Jéca si dal 3 
staeky. Poprvé mu donesla místo bilinkového másla nějaký žampióny, tak to odnesla, za 
pět minut donesla to stejný, pak teda stoho sundali žampióny (na jeden ale zapoměli) 
a pak teprv to, co chtěl. Nějaký panáky (4 x 4 růže), Malej marťa nám zapíval, pohodka. 
Tentokrát tam nebyl Raška, takže sme nešli do žádnýho jezdeckýho klubu ale přímo 
k Jécovy na zahradu, kde sme stáhly ferneta a šli spat. (Asi ve tři) 

Sobota - dojel ještě Hůdy, Zdenál a Tereza, akorát já sem měl domluvenej sraz ze 
Sylvou - narozky Aška/Andy. Sice mě přemlouvali, ať to odvolám, ale já neodvolal a po 
jedné (po dvou pivech a kofole) sem jel busem - Zdenál mě sice chtěl hodit, akorát by 
netrefil spátky. Celou cestu sem přemýšlel, že sem tam měl zůstat a doteď nevím - no 
posuďte sami. Přijel sem na mendlák, všechno mě ujelo, tak si du pěšky. Na Václavské 
potkám Dvořiho v autě, tak mě 100 metrů svezl, pokcelai sme, a rozloučil se slovy - ty 
vole, já su nadranej jak zepelín... 

Na nádru sem si koupil korneto bez kornoutu, vodu, která mě vypěnila, a když sem šel 
kupovat fernet, tak sem šlápl do žvýkačky - a doufal sem, že smůla už stačila - nestačila. 
Vlakem sme dohrčeli do Popovic, akorát sme nevěděli, kde to je. David tam sice jadnou 
byl, ale nějak si nepamatoval. Naštěstí sme věděli ulic, ale místní nevěděli, kde je ta 
ulice a posílali nás od čerta k ďáblu. No, nakonec sme našli barák, kterej David 
identifikoval, jako jejich. Akorát tam nikdo nebyl, a od sousedů sme se tak nějak 
dozvěděli, že tam už tejden nejsou a asi nebudou. Tak sme přemýšleli, co dál - 
navrhoval sem, ať jedem do Žebálu, neprošlo to, což, jak se ukázalo pozdějc bylo velmi, 
velmi dobře. 

Nakoupili sme 1 chleba a trochu jídla, tonic, chlast sme měli - původní dárky pro ty 
dva ... Tak sme vyrazili směrem na Pálavu, došli sme k nějaké dědina - Strachotín sedli 
sme k řece a lili sme. Michal tvrdil, že tvrdej mu moc nejede, skočil si pro lahváče, já 
s S. sme pili bavora, Davis hrál na gajtru, bubínky, perfektní výhled na Pálavu, super. 
Pak začínala bejt celkem kosa od vody, tak sme se zvedly a šli někam. Došli sme do 
hopsody - zahrádka. Dali sme piva, zezačátku nic moc, ale pak David vytáhl gajtru 
a hrál, takže sme zachvílu vpoho kecali se všema, aji s majitelem(a), a tak. Vytáhly sme 
flšku vizoura, a natajnučko sme ju kolovali - najednou koukám, že je skoro prázdná - 
a teprv mnohem později mi došlo, že většinu vypil (asi) Michal, s tím sem se bavil na 
téma skinhedi - je bejvalej. Pak už se nějak zavíralo, něco ho nasralo (borec koupil 
Sylvě lízátko k narozenínám a chvílu se s ní bavil - Michal je žárla), tak zmizel. No, 
a pak se vrátil, řval, nadával, byl agresivní, dostal tečku, tahali je od sebe, prostě hrůza. 
Společnými silami se nám povedlo ho odvést, ale kecal ještě dvě hodiny ze spaní, ráno 
měl okno. Asi sem měl štěstí, že nějak nezaregistroval, jak se objímáme se Sylvou. 

Ráno sme řešili problém, jak do Brna. David sehnal otca s autem, akorát nás bylo moc, 
tak nás nadvakrát hodil k vlaku, kterej jel během deseti minut. Michal vytáhl visku 



a opřel se do ní - já sem si jenom cucl, pak sme nasedli do vlaku. Vlak byl celkem 
zaplněnej, takže ti tři si přisedli k nějaký mařce, a já sem stál. Michal do ní chtěl nalívat 
visku, pak aji do průvodčího a pak sme ju rači schovali - stejně za cca 20 minut dal 
půlku sedmičky) No a podle toho vypadal - už ten rozhovor s průvodčím byl hroznej, 
pak začal vykládat, jaký to je, když jezdí (jezdil?) vlakem na fotbal - hooligens. Řval, 
lidi zas na něj, ať drží hubu, nebo bude zle, říkali mě, ať si ho zklidníme (proč mě - asi, 
že sem stál), to stejný průvodčí, kterej prošel asi třikrát - naštěstí to byl mladej borec. 
Slečna házela vyděšený pohledy - zase po mě. To hlavně před Brnem a v Brně, kdy 
začínal padat. Asi pětkrát spadl ve vlaku, vypadl z vlaku, nemoh chodit. Prostě to 
skončilo tak, že sme ho z Davidem vlekli dom - naštěstí jenom někam k Hybešce. Celou 
cestu sem si říkal - hlavně, ať nepotkám někoho známýho - a hlavně né policajty... No 
hrůza - já vleču dom nadranýho nácka a hážu na lidi omluvný úsměvy - to kdyby mě 
někdo řekl... Dovlekli sme ho dom, pokecali s matkou v kuchyni a jeli dom. 

Červen 2000
27.6.2000 Včera Machine Head v Praze. Koncert to byl sice výbornej, ale něco mě tam chybělo. 

Ale jinak dobrý - s Jackem, Ejčem a Dejvem sme obrazili dvě hospody vokolo 
brumlovky, přičemž ta druhý byla tutová. Super pajzl jak chajda, a v pátek prej obsluha 
nahoře bez. Na spáteční cestě tradiční zastávka na benzince... Jo, Rob byl celkem 
ukecanej, a neustále se nás ptal, jestli rozumíme (...) a připomínal koncert před Slayer 
z 94. 

V neděli sem byl v Bohunicích na rockovým festu první tři kapely byly (prej) ze 
Slatiny, vzájemně se podporovali (Salem's Lost - tu zpěvačku odněkud znám - , no 
a ještě dvě další) pak OnSet - celkem dobrej náhul, Imrvere - typická zábavovka, pak 
průtrž mračen, pak Pazy Snajpr - odredovaní crust coreáři, Tisícovky - super zpěvák, 
prožívá to jak malina, ale už nemaj Miloška, Lunetic Gods (první nebrněnská kapela) - 
tradičně super, sááháá - ratata, jo, to už Markéta a Míša nevydržely, prej je kosa, (byla) 
tak sem tam zůstal se Sýsou a Michalem a nastoupili Ancient Ceremony - asi black 
(i podle toho, že se chlubil deskou vydanou u Cacaphonous Records) Nejlepší byla 
poslední věc - It's cover version from Metallica, and it's entitled Nothing Else 
(nespokojenej pískot ...) I know, sorry, I'm creeping fucking death. Pak sme jeli dom, 
sice tam měly hrát Fast Food nebo co, ale ... byla kosa. 

Reportáž z Prahy (21.6) 
Píšu na papír, bo v tomhle hotelu nemaj přístup na Web (BTW - tady není ani TV na 
pokoji - žádnej erotickej kanál nebude) a to sem celej den poslouchal kecy od Oracle 
managerů, o tom, jaká nbáječná e-budoucnost nás čeká... (V tomhle je Amerika o 10 let 
před náma - průměrnej Američan má lepší připojení než většina našich firem...) (Kurwa, 
hospoda plná skopčáků, a fšichni prožívaj nějakej fotbal, bo co...) No, abych to zkrátil, 
sem zase v Praze, nespletl sem si měsíc. Sem na konferenci v kongresovým sálu - tam, 
kde bude zasedání MMF - to nemůžou policajti proti Áčkům ohlídat, leda by vyklidili 
půl Prahy.) Ale byla tam aspoň klimatizace (komu ti němci fandijó?) A narozdíl od 
minule bylo aji pivo, sice jenom po obědě a jenom třetinka ale i tak sem zmákl dvě. 
(Dobrý, von ty němce vyhodil - asi proto, že sedí v knypu, nelijó a jeenom čumí na 
budku...) Si dám ještě jedno. Teď červení dali ve čtyřminutovým prodloužení 2 góly - 
(jedna penalta) - takže otočili na 3:4. A Esme je z toho na prášky. Tak si dám ještě kus. 
Je kružnice 3 body zadána jednoznačně i v prostoru? Fur-Drai OLÉ. Takže ještě jedno. 
Já mám šlajznu. Seru na vás, du dom! 



18.6.2000 Ve středu z Jackem na Dark a Mechanický Pomeranč nas Musilce. Návštěvnost tradičně 
vysoká - cca 50 lidí - Pomeranči maj dobrý nasazení a prožívaj to, ale to je všechno 
písničky sou jedna jako druhá, a navíc nebýt Sepultury, tak nemaj žádnou. Není to 
přímo kopírka, ale není tam nic (moc) vlastního... Zato Dark si na neoriginalitu nemůže 
stěžovat. A kdyby byl klávesák víc vpředu aby byl pořádně vidět... No, a zpěvačce by 
měli vobčas dát najíst, nebo zdechne. Ještě, že si zase nesundávala tričko jako 
v Blansku... Když sme jeli dom, tak sme potkali Verču, která přislíbila v pátek na 
břízkách účast. 

Takže v pátek WFC na Břízkách, akorát sem tam byl akorát já a Jacek, pak naštěstí 
přišli lišky (Dejv, Zdenál a Áťa) tak sme pařili, pak sme šli k rytířům, vodtam odešel 
Dejv - prej de v sobotu do haklu - pak i Zdenál, tak sme šlli ještě do kobry, akorát 
prachy měl akorát Jacek, (já šel ze 4 pětkama - 9 piv...) dom sem přišel ve tři ráno a byl 
sem nadranej jako deka... Ale ta Verča, ta nepřišla... 

12.6.2000 V pátek - po dlouhé době u Davse, sice tam byl Tom, ale zapoměl na jakousi rezervačku 
celýho vršku, takže se nás (neúspěšně) pokoušel vyhodit.... Přišel i Dejv a Eva a taky 
Zuzka. 

V neděli SKLíšeň - vinou špatné domluvy sem přišel během Prvního zápasu. Viděl jsem 
akorát Jackův perfektní gól, akorát to bylo na 3:5, pak sm,e ještě jeden dostali, takže 
3:6. No, bylo to s prvníma... Pak Dyno, Nejdřív sme jeden dostali, pak Daves vypálil 
levačkou a drama rozhodl Zdenál ... (Zdenále, ty nejseš bratranec, ale kurva...) Ale až 
na zbytečně nervózní závěr (poslední 3 minuty) celkem dobrý. A protože Incident 
nedorazil (jeli na Euro), tak sme jeli do Líšně oslavit zakončení sezóny. No, oproti 
zimnímu zakončení nic moc, žadný SKLíšeň olé, jenom jedna runda panáků (to si 
nestěžuju, naopak) pár piv. 

Květen 2000
30.5.2000 V pátek - za Jécou do Žebálu, předtím v Oltecu kus a pak na Otovy narozky do 

jakéhosi tutového sklepa. Ale Ota tam nějak nebyl, ještě furt zařizoval bečky atak, 
takže sme se rozkoukali, a jeli do Žebálu. Tam sme lili v té (asi) nejdražší hospodě, 
dokonce tam byl i Raška, říkal, že nás Mikš po gympláckým srazu těžce pomluvil. 
Prej - Lišky přišly pozdě, nalitý, bavili se jen mezi ssebou a po 5 minutách zase 
odešly... Lili sme škopky a fernety, taky sme přemlouvali servírku ať si dá, nechtěla, 
pak si ho donesla, ťukla, čuchla a to bylo vše. Ale stejně to bylo divný, bo nám 
účtovala 17 piv a 17 panáků, takže sme každej měli 4piva a 4fernety. Pak zavírali, tak 
nás (už jenom mě a Dejva) Raška zavlekl do jakési knypy 2km pěšky, odtam si 
pamatuju akorát to, že sme dali tak 1/3 piva a Raška nás nutil do druhýho, a taky sem 
se bavil s nějakým borcem, Dejv ráno tvrdil, že se do nás navážel. Nevím 

Zpátky sme došli nevím kdy, bouchly sme ssebou u Jécy za vrata. Po pár hoďkách 
(tipuju 4 maximálně) sme vstali (nějak se tam zjevila Eva) a jeli do Líšně na fotbal - 
Ricoh. První zápas sem prospal, druhej sem mlhavě viděl, taky sem běžel skoro do 
Vinohrad pro balón - se tam tak kutálel po silnici, já tam nažranej běhal, okolo jezdila 
auta... V druhým poločase začly lítat karty - Jéca a Dejv červená. Tuším, že sme 
prohráli. 

Pak do Jasmínu na polívku, jídlo a kofolu, což Jacek nezvládl - po polívce ho oblil 
smrtelnej pot a šel ven. Pak sme šli k Jackovi na 20, po cestě sme potkali nějaký 



nažraný 16letý borce, kteří si zpívali různé věci, mimojiné taky - Podpora rasismu, 
pokusy na zvířatech, kácení deštných pralesů, tak co ještě chcete slyšet - tak sem na ně 
zařval Mrtvá Budoucnost, tak šli za náma a chtěli konflikt, tak sme se na ně škaredě 
podívali... 

Po dvaceti sme jeli na hřiště, do Lipůvky a pak do ČH na narozky MM a Michala. 
Nejdřív chvíla na hřišti, pak odjezd kamsi do chaty v lese mezi poli. Předali sme dary 
- adrenalynovej sport - na lyžách na trávě za autem. Pak se lilo, Jacek jel dom, bo šel 
v nedělu do haklu. Postupně tam přicházela spousta dalších (místních) lidí. My sme 
seděli vevnittř a lili, pak sme učili říkat Andreu "(sfsfsfsft), kundo". Myslím, že na nás 
aji někdo došel, ať nejsme tak vulgární, ale to se mi možná zdálo. Dejv šel spat v 11, 
bez Jacka prej nepaří, mě se sice taky chtělo spat, ale Hudy mě nějak přemluvil, lidi 
postupně odcházeli, takže ve 4 už nás moc nebylo, akorát Áťa vrkal do nějaký mařky, 
u ohňa byl Zdenál, Hůdy a ještě nějací borci, tak sem šel spat. Zase 4 hodiny, vod 
osmi vzhůru, to už tam přišli nějací myslivci, pak se vraceli nějací lidi zpátky se 
psama, ti volně lítali. Myslivci chtěli střílet, (jakejsi zákon, boco), takže konflikt, 
úplně zbytečnej, zákony nahovno, jaxem zkonstatoval s pražačkama. Dopíjeli sme 
bečku, pak fernet (vlastně bavor), pak ještě rum, ale ten už pražačky nechtěli. Teda, ta 
jedna (usměvavá) vlastně možná jo, si to už moc nepamatuju, protože to zas bylo 
kurewsky brzo vyhlášené poledne... 

Pak sme jeli do ČH do hospody, kde sme lili, několikrát platili, několikrát odcházeli... 
(stejně nám tam zase zapoměli načárat nějaký piva) Nakonec se nám povedlo (kolem 
páté?) odjet. V Brně, na červené, vedle nás stálo auto, v něm mařka, a někdo z nás (asi 
MM nebo Adam) ji začal něco říkat, chvílu se bavili, kam jede, a jestli může s ňou, 
takže Adam vystoupil, a nastoupil k ní. Kdoví, jestli ho ještě někdy uvidíme. 

21.5.2000 
21:54:45

Jééééééééé, to zas bude překlepů........ 

V pátek - z Jackem sraz u Davse, zase tam byla ta mařka s přesyceným pivem - 
tentokrát to bylo lepší, a měla větší výstřih a dobře se nakláněla. Akorát zdražila pivo 
na 11,40. Tak sme dali dva kusy a jeli do Jadran Parku, kde byl kus za 20,-. Ale zas 
tam byl Doom koncert. Než začli hrát, tak tam valilo cosi z repráků, nevíme, co to 
bylo, ale bylo to dobrý, znělo to jako Paradise Lost - hlavně zpěv byl tutově 
Holmesovskej, akorát ta hudba nebyla moc peškovská, nebo co to teď hrajou. Hráli 
i kavrůvku Paint It Black. Potom nastoupili Sad Harmony. Takovej zajmavej (prej 
hard-rock doom)... ale celkem pohoda, dobrá hudba, moc neseděl zpěv, ale na druhou 
stranu byl originální. Dobrý. Potom Endless - nedávno sem je viděl před Root, tam je, 
tuším, všichni odzvííívli, mě se líbili, akorát mě dost připomínaly Paradise Lost, ale 
tentokrát byly ještě lepší, rychlejší, svižnější, větší pohoda. A potom Silent Stream Of 
Godless Elegy - jako dycky, zvuk nic moc, ale jinak super, pohodička, výbornej 
doom, dokonce tam na jednu songovku nastoupila Hanka z Forgotenů a odzpívali 
Forgotnovskou kavrůvku Enyi. A zakončil to, jak jinak, Zapálili jsme onen svět od 
Master's Hammer. 

Během toho sme z jackem poctivě lili, stáli sme dva centimetry od BiggBossa, akorát 
to nebyl von. Pak nastoupili Rooti, pár kusů z Book, pak Kargeras, při titulní Kargeras 
koukám, kde je Jacek, nikde, tak si říkám, zas zmizel za mařkama. A taky jo. (To zase 
bude řeči, co to sem píšu za hnusný věci - pravdu, nic než pravdu....) Najednou se tam 
zjevil, že tam je z mařkama z Pangramu, a neví co s něma, ať du za ním. Tak jo. Byla 
tam Katka (Kučínova) (to byla nelíčená radost, že tam su) a nějaká mařka, ze které se 
vyklubala zpěvačka Rhondian, která na můj příchod zareagovala slovy Krabathor-



miláčci - chvílu sme sa myslím aji bavili, ale pak odešla. Rhondian se mě (kdysi) moc 
nelíbil, ale zašel bych se kouknout. Tak sme tam nějak kecali z Katkou, dokonce sme 
se nějak dohodli z pinglicí Radkou, která mě nařkla z hrubosti nebo čeho - ale dyť ona 
jen řekla, že maj 4 bečky a že dojdou a já sem s ní souhlasil, tak nevím, si mě z někým 
asi spletla. (Nebo to bylo myšleno jinak a já to nepochopil....) 

Pak sme chtěli jít, ale ostrůvek byl narvanej, a prej bysme se mačkali, a stejně nám to 
už ujelo a dáme ještě jedno, říkal Jacek, tak jo. Tak tam sedíme, a koukáme, a není to 
Poly, aje to Poly, a Sáho sežeň tužku, já si pudu pro autogram, tak sem si od tédrůhé 
pinglice pučil tužku a šel za Polym pro autogram, ještě sem to nějak blbě omlouval 
sázkama nebo čím, neboť jsem měl strach, že ho takhle fanoušci votravujou furt, a že 
bude nerudný a tak. Ale Poly je super kořeň, pohodář jak malina, z Jackem sme sa 
s ním bavili cca. hoďku, když už to tak nějak upadalo, tak sme svedli řeč na Veroniku. 
Poly se nejdřív tvářil, že neví, kerá bije, - prej Veronik znám hodně a po chvíli, 
a nemýslíte Balaštíkovou - no jistě... tak sme zas měli vo čem kecat - vo Silvestru 
s Insánií, kde se Verča ožrala s Polym na houpačce apod. Pak dorazila Polyho Gábina, 
se kterou se teda asi taky znám od vidění, ale pak už sme šli fakt dom. V šalině byl 
kromě Polyho ještě Klíma - Insánia skoro mohla zahrát malou noční hudbu v šalině... 

V sobotu byla coolturní akce Meziploty v blázincu, kam mě Jacek furt přemlouval, ať 
du, že Silwietta řekla, že du. Tak sem šel, ale doteď nevím, k čemu mě tam chtěla. 
Ješttě tam byla Zdenička. Nejdřív sme zkoukli Decline - kavrůvka Cure, DM a pak 
vlastní věci, celkem pohoda, taky tam byla Sýsa. Sme zašli na nějaký divadlo - jakýsi 
ruský autor nebo co, takový absurdní surealismus, celkem sranda, já mám doma ženu, 
žena má děti, včera sme je počítal, celkem deset kusů. To není ta nejlepší hláška, ale je 
to ta jediná, kterou si pamatuju. Taky mě přitom posral pták a polil sem se pivem. Pak 
sme šli na druhý divadlo, to bylo na inspirovaný F. Villonem, chudák, se myslím točí 
v hrobě, jak si ho kde kdo bere do huby a dělá podle něj něco. Ale todle bylo celkem 
zajímavý, obvzláště ta mařka, co hrála šenkýřku. 

Taky tam hrála Mňága - to mě přišlo, jako by je to nudilo, tak sme šli na klobásu, 
akorát byla malá, viděli sme kousek jany z ohrady, nebo jak se to jmenuje, zajímavé. 
Obsazení skoro jako Psí vojáci. Akorát zpívala mařka a neměli saxík a znělo to úplně 
jinak. (Ach jo, ty moje přirovnání...) Potom Fleret, to mohlo být zajímavý, (folklórní 
zpěv a rocková hudba) akorát si mě vyhlídla Sýsa, že dem na pivo, tak sem teda šel, 
i když sem po cestě musel dopít to, co sem měl. Potom Žolýci, sme se přesunuli do 
předu, původně sem chtěl napsat do kotla, ale to by byla pomluva. No, popravdě 
řečeno, nic moc. Fakt zklámaní. Hrajou tak nějak moderně, ze samplama, fšechno 
v jednom rytmu, divně, nový texty, fakt zklamání. I když Zdenička z toho vypadala 
celkem hodně zaraženě. 

Tak sme jeli dom, a ještě sem říkal Jackovi, ať pro mě ráno nejezděj, že na fotbal 
přídu, ale až na druhej zápas (pokud vstanu). Nicméně, ráno sem vstal před třičtvrtě na 
jedenáct, a zachvílu zvoní Áťa, kde su. Tak sem se teda voblíka jel. Posnídal sem 
buchtu v auťe, takže tam má Zdenál vo pár drobečků víc. První zápas s okruhem, nebo 
nasanem? nevím, bo zepředu to byl okruh, zezadu nasan. (Nebo drullác - ale to byly ti 
druzí, ne?) Tak sme dali první gól, pak druhej, pak oni dali jeden, a hned po něm, 
z rozehrávky vypálil Jéca vod půlky, gólman to u tyčky chytil, ale vypadlo mu to 
z ruky, a z rotací jak sfiňa se to doplazilo k druhé tyčce a gól. No, haluz jak malina. 
Podobně šťastných (ale míň) gólů sme dali ještě zapár. Na druhou stranu, tam bylo pár 
akcí vrcholné souhry, třeba Zdenálova přihrávka na Jécův gól. To byla lahůdka pro 
fanoušky. No ale za stavu sedum jedna se cosi přihodilo, že ti hajzlíci vobživli, začli 



hrát, a najednou dali gól, druhej, třetí, takový nic moc, se štěstím (paní štěstěna je teda 
pěkná ku*wa, což se projevilo hlavně v druhým špílu) takže to najednou bylo 7:4 
a hošci byli na koňu a chtěli srovnat, což se jím teda nepovedlo. 

Pak hrálo Dyno s těma stejnejma, to už bylo vostřejší, břeci jenom maj tam Vyktora-
Čističe a Rosťu-skladatela a Luboša a ten jejich Rampulín už byl vyteklej vod nás, 
takže červená na každý straně, potom srážka jejich útočníka s brankářem Dyna - 
zlomená noha, dokonce přijela sanitka. 

Pak sme hráli s těma, řekněma Druláccama a to se na nás štěstí vysralo úplně, prottože 
kdyby vyšla jenom třetina akcí, tak vedem 5:0. No a pak na začátku druhýho poločasu 
dali díky Jackovi, (kterýmu se vůbec nedařilo - jak říkal v hospodě - já to nedokážu 
posoudit) gól. Nakonec sme tak dvě minuty před koncem přes úpornou snahu srovanli 
gólem Dady, kterýmu otevřel cestu Dejv. No ale škoda dvou bodů. Ale na druhou 
stranu... 

Potom sme jeli na hřiště, kde Hůdy (a teď nevím, jestli truchlil, nebo voslavoval, 
protože to vypadalo, jako když slaví) že ho ráno bafli polyši, dali mufouknout a na 
krev a papíry v prdeli. Nadejchal 1.8 promile. No, ale, furt vobjednával škopky, na 
štěstí kóřky žádný nešli, prohlásil se za nejlepšího alkoholika mužstva, což mu nikdo 
nebral, pak si napůl hoďky zchrupl, což neměl dělat, bo pak vobživl ještě víc než 
předtím (celou noc nespal) Tak sme šli dom, a já du spat, dobrou noc. 

18.05.2000 V pátek byl mgr sraz u jacka na chatě. To bylo poprvé, co sem šel spat jako první - už 
stárnu - za tejden do důchodu, za dva do hrobu. Taky sem pěkně kurwil šipky. 
Dopoledne tam dorazil ještě Dejv, trochu kašinku, pak muška. Tam Jacek získal 
dojem, že po něm dou nějaký mařky, a protože byly dvě, tak přemluvil Dejva (což 
nebyl problém), že dou za něma. Jacek hned schovával snubák, zatahoval vanu, 
zakrýval pleš - prostě ženatej pán. Prej konverzace... 

Pak přišel Áťa, hlaving, zpět na chatu, Dejv z Jackem vod šesti nepili, bo fotbal 
a v deset šli spat, a já sem si nadpracovával ten včerejší výpadek. (S Áťou lahváča 
napůl - asi 3x) Ráno mě nelidsky vzbudili, odvezli na okruh, sem byl vedle sebe, ale 
Roman na tom byl hůř - přišel, a bylo jasný, že na něj nesmí jít ani jedna střela. Prej 
dal včera 13 fernetů. V těch vosum byla celkem kosa. První zápas, s dráhama 2:2, ale 
mohli sme vyhrát. Druhej zápas 9:1, některý góly sem už ani nevnímal, bo sme se 
zakecali (vlastně, konverzace) s Prudkoňovou. Potom k Libušce na chálku - tam je ta 
obsluha snad pomalejší než na Radnici... A pak na hřiště - Dada narozky, furt kolečka 
kořalek (malých), pak najednou finále v hokeju Česko:Slovensko, co gól to kořalka, 
vobčas ještě nějaká navíc, po druhé třetině sem zbaběle prchl dom, usnul, probral se 
vo půl desáté a šel spát. Zbytek pařil až do půlnoci, nejhůř dopadl Jéca, kterej se 
nejvíc rozjel, teď svádí vokno na lasičky... No, hlavně, že máme to zlato. 

07.05.2000 Tak sem byl po třech týdnech zase na Hybešce, a připadlo mě to, jako po třech letech. 
Nikdo nepřišel - přišel sem osum deset, takže pokud tam Danča byla za pět osum, 
a nebavilo ju čekat... Dole i nahoře nový pingli - na hoře mařka. Akorát měla 
přesycený pivo - půl hodiny na stole a furt bubliny - (všechny piva, ne jedno) - tzv. 
šampaňské pivo.... Pit se to nedalo, přesto sem 4 zkousl, bo sem naivně čekal, že tam 
někdo přijde.... No, ale nestačil sem koukat - byla tam parta asi 12 lidí, některým 
nemohlo bejt ani 15 - v pohodě, škopek, cigára. Fanta by je vyhnal karabáčem, 
hajzlíky. No a jeden z nich, ten byl možná vo trošku starší, možná mu bylo aji 18, tak 
tam furt chodil, vykřikoval že nemá rád cigány, ale černocši mu nevadí, nenávidí 



cigáný, bílá liga, bílá sila. Dokonce to jednou vyřvával aji z vokna... Prej by klidně 
nějakýho cigána hned zmlátil. Možná stačilo, kdyby vylezl na ulicu, debil jeden. Tak 
sem to tam pozoroval, pil šampaňský pivo a neustáli si opakoval, čeho sem se to 
dožil... Nejvyšší čas dát si inzerát - koupím lano (konopné). Zn. Strom si najdu sám. 

05.05.2000 V nedělu sme měli sraz ve dvě na starce a šli na chatu za Jackama. Účast nebyla velká 
- chvíli předtím mi volala Verča, že jí není dobře, že nikam nejde a že Janča asi taky 
ne, bo je 40 km od Brna. Na starce byla akorát Danča a Zdenička, tak sme čekali na 
hrošíka a pak sme jeli sami. Na chatě nejdřív trošku sprchlo, přišli Dejv, Hůdy a Eva - 
ta na mě hned, kde sem byl ráno - musela fandit sama - fotbal byl vo 3/4 na 9 a já se 
o půl devátý probudil.... Pak sme šli na sport - bohužel teda. Nohec - Hůdy, já 
a Zdenička - to byl učiněnej drýmtým - ale drtili sme Dejva s Peňou a Silwiettou 9:9... 
Ovšem Peňiny nohy. To je strašný. A Týnovy ruce u volyšu. Prostě stál u sítě, vobčas 
zvedl ruku a plácl do balónu.... Taky sme se Z. předvedli ukázkovej pád - nevěděla, že 
nemůže hrát dvakrát, tak místo aby uhla, tak stála a já běžel, a pak nějak ležela na 
zemi a já na ní. Sklidili sme potlesk na otevřené scéně... 

Pak sme šli na bečku a klobásy. Po nich sem ochutnal uzený makrely (jedna je tak pro 
dva) - nakonec sem dokázal sežrat skoro dvě sám (a to už bylo defakto povečeři...) 
Pak odešla Danča, prej se musí učit s Týnem a Peňou - už byly svatební fotky, taky 
sem viděl naši fotku v časáku - protijezdec Sahyb, pak už sme jenom pařili a hráli 
šipky. Někdy v noci přišel a odešel Cýra s Jituš, pak taky odešel Dejv s Evou. Hůdyho 
sme horko těžko přemluvilli, aby nikam nechodil - Hůdy, zůstaň, ráno musíme dopít 
bečku - tak jo. Ráno sme dopili bečku, a sežrali strašnou spoustu - začli sme v deset, 
vo půl druhý se Hůdy zeptal, jestli to jako už skončila snídaně, nebo je to už oběd.., 
Tak či tak, já sem ten den už doma nejedl... Přijel Ejč s Petrou na kole, přiznal *, dal si 
absintha a pivo a jeli sme dom. No, jeli, Jacci jeli autem, Hůdy s Ejčem a Petrou na 
kole, a já se Zdeničkou sme šli pěšky, přestože jí Silwietta nabízela, že ji Hůdy svede 
na štangly, Hůdy nebyl proti. Ale Zdenička asi jo. 

Duben 2000
29.4.2000 Po delší době, doufám, že si na všechno vzpomenu... 

Jo, světová premiéra, už nepíšu deník v poznámkovým bloku, ale ve StarOffice5.1, (ale 
pořád ve Windows, Linux se mi pořád nedaří nainstalovat, asi mám 
AntiLinuxComputer...) 

Minulej čtvrtek byl magisterskej sraz. Bylo to na zahrádce. Historicky největší účast, 
dokonce i Staudek st. 

Potom byl výkend - Jackova svíca. V neděli fotbal, hrálo se na Svážné, ale Táňa nikde... 
První špíl ze Sputnikem, dostali sme dva blbý góly, potom sme srovnali, a pak zas 
dostali, blbý no. Hůdy s Malým Martinem donesli lahváče, já sem pak taky pro nějaký 
šel, a na tom sluníčku, kurwa, to byl pařák... Druhej zápas sme vyhráli 5:1, Jacek dal 4 
góly... Potom sme jeli do bučánek pařit. Když sme tam dojeli, tak sme zahlídli běžící 
lasičku, to je důležitý detail. Bylo tam asi 14 lidí, pařili sme aji tekilu, sem je dycky 
všechny osolil. Pak Zdenál s Hůdym dovezli striptérku pro Jacka, pak sme šli ven. Pak 
ju vodvezli, pak sem ležel na lavičce a přes listy pozoroval lampu, a najednou koukám, 
že mám poblitý rameno. Poblila mě lasička... Tak sem šel k pumpě umít mikinu... Tak 
sme dali ještě zepár škopků, pogli sme si, Prudkoň suprově rozproudil Čert na koze jel... 



S Hůdym a Áťou sme pařili dál, když začínalo svítat tak sme šli na chrupec... 

Ráno mě teda strašně zajímalo, proč von jí do toho písku kreslil, kde je v tom Brně ta 
Zbrojovka. To, že byli nazí, to by mě ani nevadilo, sou mladí, ale proč von jí ukazoval, 
kde je v tom Brně ta Zbrojovka... To když sem zvopakoval asi štyrykrát, tak na mě 
všichni koukali jak na blázna... Tak sme dali náš oblíbený ranní kašink... Hlavní roli 
měl ministr přes pičoviny. Bohužel měl nůž. A najednou mi řízl do kraťas. No, 
a najednou sem měl místo kraťas proužky látek. Pak všichni. A pak aji trička. (Bohužel 
sem měl na sobě bajouše, takže se vyplnila Kabova dávna věštba - Bajouše do koše...) 
Někteří aji trenky (slipy). To už sem byl myslím přivázanej ke stolu (tkaničkama vod 
bot). Michal nám donesl lavice, a pro jistotu, kdyby ještě někdo přijel, tak je donesl 
všechny (asi tak pro 50 lidí) Ještě předtím (hodně) se šel Zdenál posrat, no a když to 
uviděl, tak to zrovna poblil. Pak sme jeli do Bučovic na jídlo. Já sem se snažil se 
odvázat, nějak to nešlo, pak přišel Dejv - ukaž, škub, a bylo to... 

Jeli sme do nonstopu, což bylo trošku chyba. Sme si dali polívku a Hůdy klobás. No, 
polívka byla z pytlíku, studená, klobása zkažená. Fest. Smrděla strašně, Jacek si kousl 
a šel to vyplivnout na hajzl, Dejv to vyplivl Zdenálovi do polívky. Tak sem jeli jinam na 
pořádný jídlo, servírka se tam dycky tak předkláněla, tak sme koukali, akorát Dejv 
pořád dával cech jinam, aby stála jinde, aby taky viděl. Já sem měl naprosto ideální 
pozorovací stanoviště... 

Sme jeli zpátky, dali sme deset minut a pak sme zas lili. Pak sme pekli kuřata, prej 
chleba už je nuda, tak dem na brambory. Marťa vedl výpravu, na otázku jestli rostou, 
řekl Dejv, že se teď sázeli. No nikde sme nic nenašli, i když Marťa provedl zepár 
skušebních kopů.(Hm, tak mě právě spadli StarOffice5.1) 

Ráno, to už sme tam byli jen tři, bo zbytek jel do haklu, sme uklidili, zaplatili za pobyt, 
sem šel pro borca, ten byl kdesi na poli u lesa, říkal, že tam dávall strašáka, bo mu 
choděj divočáci na pšenicu... Tak sme jeli do Brna, na Radnicu, to je taky strašná 
paluša, ta vobsluha je tam dycky strašná.... 

Včera byla Jackova a Silwiettina svatba. Sem si představoval, že si tam prostě na 
desátou přídu, vodsvědčím to a bude vykydáno. Ve čtvrtek v hospodě mě ale 
přesvědčili, že né, že tam musím bejt už nějak vodzačátku a tak, takže sem vstával vo 
sedmi, vo třičtvrtě na vosum u Jacka. Ejč přijel přesně ve 3/4.... Hned nějak koňak, nebo 
co. Pak se to začlo sjíždět, tak sme šli zdobit auta. Pak ten vobřad, sme to ze Zdeničkou 
podepsali, akorát je to teda neplatný, protože při představování zapoměli u Jacka na 
titul, takže kdoví komu vlastně Silwietta řekla ano.... Kupodivu aji Jacedk řekl ano, po 
delší dramatické pauze, při které Pepu políval studenej pot... Týno fotil (dohromady prej 
300 fotek, já sem nechal sunpeta doma...), nejlepší byla Eva, která se už přezula 
z lodiček do tenisek, bo řídila, a v lodičkách jí to nejde (Verča pak řííkala, že se jí 
v lodičkách řídí líp, že se o ten podpatek opírá...) Tak smee jeli k Rakovi, kde to teda 
bylo ze všema formalitama - rozbitej talíř, společný zametaní, pak Pepův proslov, 
svázání ubrusem a polívka vidličkou. Nějaký tekili, akorát Jacek s náma nechtěl vůbec 
pit, prej až ve tři, Janča pila za pájku, aby s toho taky něco měl, když si nemoh' ze 
skotska odskočit. Taky sme se dozvěděli, jak dělaj prasta v Dáncku (oink oink - já 
myslel, že to je oing, tzv. průběhový čas od O) a v Americe (ef, ef) Nebo to bylo 
navopak? Taky bylo dobrý, když tam někdo četl všechna blahopřání - i Bobovo, 
Kabovo (Moje nejmilejší lištičky). Ještě, že sem nic nepsal. Taky tam byla ještě jedna 
svatba, ale jak prohlásil Ejč - Silwietta je hezčí. 



Pak přijela kapela, z čehož sem měl teda hrůzu, protože Danča spoléhala na mě jako na 
sqělého tanečníka. Horší to ale měl Jacek při prvním tanci. První taneční sériíí, při který 
sem teda prchal co nejdál ven, přestože do mě všichni kérovali, že jako se svědkyní 
musím, (Ta mě pořád nemůže zapomenout, že sem se jí zeptal (kdysi dávno), kdo seš? - 
Prej to bylo poprvé, co se tekhle k někomu hlásím, a von mě nepozná... to bylo fó pá až 
napůdu....), byla posunut panák s Jackem na půl čtvrtou. To byl ale myslím poslední 
panák z Jackem, vůbec nějak nepil, asi kvůli svatební noci, konečně po pěti letech 
zjistí ........ Pak byla druhá série, při který sem neprozřetelně neprchl, a najednou mě 
lapla Verča. Tou dobou někdy sme dopili sedmičku tekili, a říkali si, že je to blbý, že 
nebudem mít co pít. A pingl tam zrovna donesl další, minimálně trojlitrovou batlu. 

Pak už sme s Ejčem pomalu organizovali únos, všem mařkám sme nakázali bavit Jacka, 
Silwietta zrovna stála venku ze Zdenou, tak sme k ní přišli a se slovy Silwietto, tak poď, 
sme ju lapli každej za jednu ruku. Ona si myslela, že s ní dem tančit, akorát ji bylo divn, 
že sme dva. Když sme ale prošli kolem dveří a pokračovali dál, tak jí to došlo. Došli 
sme na mostek, kde už stál Dejv a jeli sme na Klajdu. Tam sme dali pivo a nějakký 
panáky, any to Jacek neměl tak levný. Akorát nás našel ani né za hoďku, ale na klajdě 
byl už podruhý.... Akorát měl moc lidí, takže sme se tam všichni nevlezli, tak sem tam 
ještě zůstal. Pak volali, že ze desem minut přijede. Bylo zadesetpůl. Vo třičtvrtěsem si 
objednal pivo a v okamžiku, kdy ho donesl, tak pro mě přijel. Navíc musel hned zpět, 
takže sem tam to pivo nechal, von ho někdo určitě vypil. 

Už přijela aji Zuzka, tekilu už sme pili bez soli a citrónu, furt nějaký tance, (nakonec 
sem tančil ze všema) Danča nás učila nějakej kántry tanec, to už na mě bylo moc 
složitý. Postupně lidi vodcházeli. Pak už sem pařil jenom s Ejčem a Verčou. (Tu takilu 
jim tady nenecháme, tu dopijem - no nedopili sme...) Kolem jedenácté už nás Jacek rači 
nenápadně vyhazoval, už sme byly asi moc sjetí. Dostali sme výslužku a Silwiettin otec 
nás zavezl na Vinohrady, kde sme ještě šli do knypu za Vlaďkou na panáka. Vlaďka 
tam nebyla, to ale nezabránilo tomu, aby se Verča neseznámila s půlkou hospody, 
odevzdala výslužku, kterou borci okamžitě sežrali. Tak sme dali tekilu, doprovodili 
Ejča na zastávku a za spěvu kaťuše sem dovedl Verču dom. Pak sem šel dom, kde se 
matka okamžitě vrhla na výslužku. 

16.4.2000 Čtvrtek - Ušvehlů do 11, a pak sem chtěl odejít. Tak sem se vždycky zeptal, kolik je 
hodin, a kdy jede autobus. A někdo dycky - za pět minut jede autobus, ale ten nestihneš, 
ten ti ujede. A ujel. Vo půlnoci nás vyhodili, tak sem šel na zastávku, bas jel za 
půloďky, Dejv, Atla a Hůdy šli do herny, tak sem šel za nima. Už ani nevím, proč sme 
tam nešli, ale šli sme k Áťovi, sedmička Finlandie, pak odešel Hůdy, moc si toho 
nepamatuju. Pak sme z Dejvem odešli, došel sem na zastávku. PaK sem se najednou 
probral, zima, autobus nikde, tak sem šel pěšky z městačka na Novolíšeňskou na šalinu. 
Tam sem do ní nastoupil a okamžitě usnul. Budí mě řidič, že sme už na konečné, byly 
sme v Líšni pod mostem. Tak nevím. Buď sem nastoupil do špatné šaliny, nebo sem 
udělal kolečko do Bohunic a zpátkky (ale to by mě snad probudil v Bohunicích...) 
Takže sem počkal na další šalinu a pak šel pěšky dom. Dorazil sem vo pěti, otec akorát 
stával do práce... 

V Pátek UDavse jen tak lehčí pařba, bo sem byl ještě mrtvej... K svátku sem dostal 
hromady více či méně užitečných věcí, co půjde naskenovat, to naskenuju. Ejč se 
dozvídal nové a nové věci, jako třeba - Verča zná Slavíka, Petra zná Kabu.... Půlnočním 
dom, předtím ještě romantická procházka na Petrov, ale bohužel teda, žádnýho úchyláka 
sme nepotkali, natož úchylačku..... Na starce - na jedné lavičce prázdná flaška od 
ferrarri, pod druhou obrovská kosa, hodinky v ní ale nebyli... 



Dnes sem měl jít asi na eSKáčko fotbal, ale... už nějak stárnu. Su mrtvej a ospalej (to už 
mě nestačí 1 den na regeneraci?) Fakt stárnu... 

11.4.2000 V pátek první díl Jackova a Silwiettina loučení se svobodou... UDavse bylo plno, tak 
sme počkali, až se sejdem - Janča, Danča, Verča, Zuzka, Jitka a Cýra, Eva a Deves, Ejč 
a šli sme na Favál. A zrovna tam byla Depeche Mode party... Maňák nechtěl pustit ani 
Panteru, ani Ministry. Tak sme strašným způsobem pogli na Just Can't Get Enough, 
Photographix, Personal Jesus a další pecky, většina šla aspoň dvakrát.... Jojo, každej 
měl období, kdy poslouchal pešky.... Akorát sem říkal u poga Jackovi - hlavně, ať nás 
nikdo nevidí. Jacek dal pár stage-divingů, raketu. 

Od Danči sem dostal 100drachmu pro štěstí, akorát sem ju pak musel vyměnit ze 
Zuzkou za 10drachmu, bo na 100 je sluníčko, a Zuzka je takový naše sluníčku, i když 
už nemá žlutý vlasy.... No, a že mě Danča dycky nachytá na ten svůj blbej ftip - Wiňáku 
co to tady máš? A já vůl se dycky podívám... Ach jo... 

5.4.2000 Včera sem je do Práglu na polívku. Prostě jedu na školení, nějak sem furt nemohl najít 
pobočku Oracle, která se měla kamsi přestěhovat, tam ještě staveniště. A jak se tamn tak 
nervózně popocházel a hledal, a furt dokola si četl ten mejl, 5 kvetna, Skretova 12, tak 
se najednou zarazím... A zjistím, že je teprv duben... Tak sem jel zpátky na Florenc, dal 
si polívku a jel do Brna... Co by člověk neudělal kvůli dobré polívce.... Příští měsíc jedu 
zas... (na pivo) 

2.4.2000 Kurwa drát, ty pičo, sáááha... 

Včera sraz z gymplu... Před druhou se pro mě stavil Dada, Dejv a Jacek, a jeli sme na 
nějakej fotbal, kde Sputnikum vydřelo eSKáčko postup ve skupině, dneska se hraje 
semifinále aspol, jestli tam Dejv je a hraje, tak je totální norek, bo já su rád, že sedím... 

Po fotbale sme šli do Hvězdy na žrádlo a 3 kusy, málem sem se poblil, když sem pil 
a Dejv mě rozesmál jakousi hláškou... bylo před šestou, a plánovali sme, že nás čeká 
ještě dvanáctihodiová šichta... Pak sme šli na přístaviště, po cestě sme se stavili U pádla, 
dali další dva kusy, tam nás potkal Lídr a Eman. 

Takže sme přišli na sraz s 5 kusama v sobě, tam sme dali dalších aspoň (teď sem nemoh 
asi půl minuty napsat ň) 7, pokecali a jeli kamsi. V šalině dost šrumec, (jako by jela 
4.A) boty sem měl přivázaný k tyčkám (a vyzutý) 

Jo, ještě předtím v bastru na zastávce sme vlezli do kanálu. Já, Dejv a Eman... Je to tam 
zajmavý, no. 

Z nádru sme jeli kamsi do baru, v šalině Dejv z Jackem dělali siamský dvojče skkrz 
mikinu, nato sme tam balili nějakou slečnu, nebo co, ale nechtěla s nama jit lit, ani se ji 
nedivím. Jo, když sem teď napsal lit, tak sem si vzpoměl, že sme z Jackem z Litvínova 
a nésme z Brna, jak sme tvrdili u Vesla jednomu vožungrovi. Prej - já su inženýr, 
rozvádím se a nemám peníze, Jacek - já su magystr, budu se ženit, a peníze nepůčuju, Já 
to vrátím, ale my nésme z Brna, my sme z Litvínova, (brňenským přízvukem...) Z toho 
baru postupně vodcházeli (Jacek, Cýra) a přicházeli (Cýra)... Pak už nám nechtěli nalit 
pivo, a protože naše heslo bylo - žádná kořalka, žádný hulení - tak sme šli na skleněnku, 
kde už taky končili, to už sme byli 4 (Já, Dejv, Eman, Cýra) pak ndo Remixu, kde to 
ještě žilo, tam sme dali pivo a po něm, sem šel dom, ti tři tam ještě zůstali. Dom sem 



přijel vo pěti... 

Jo jo, samí mladí, úspěšní, perspektivní lidé...... 

Takže konečný účet večera byl 15 hrnců... Nejvíc mě sklamalo, že ještě nesvítalo... 

V pátek sme byli u Indyho, loučil se se svobodou - de na vojnu, mysllím, že právě teď 
má první zkušenosti za sebou... Taková nic moc akce, spousta lidí, hráli sme šipky, 
výborně se mi hodil tréning z hor, nejlepší bylo, když sme hráli takovýto jedna, dva, 
tři, ... Tak Indymu chyběla dvacítka, já mělo tři šipky a říkal sem 18, 19, 20, tři šipkky, 
Hodím první šipkou, 18, druhou 19, třetí - 20 a vyhrál sem!!!! Dom nás vezl sám velký 
Švamberk... Aspoň doufám... 

Březen 2000
30.3.2000 Takže minulej tejden sme byli na horách, opět paseky. Jenom Jacek, Silwietta, já 

a staří Jacci(y). Jeli sme na (zase) Paseky, ubytovali se na pokoji dvasta jedna. 
Hermína - Absinthy (jenom ty 70%) ale po těch dvanáctkách a plechách (Ferdinand) 
v autě... Odcházeli sme, venku Jacek cosi hulil vod nějakýho kořeňa, tak sem dal 
práska (jednoho) a říkal si, ta tráva je nějaká silná. Až ráno sem se dozvěděl, že to byl 
prejhaš. Ráno sme se probrali celkem mrtví, dali škopek, bo lilo, poko, a v jedenáct 
přestalo chcat, tak sme vyrazili na svah. Mlha, hnusně, já z Jackem sme byli solidně 
nalití. Dokonce sem dvakrát spadl... Jízdy smrti. 

Ve 4 sme došli zpátky, dali 3 hoďky chrupec a hurá k Hrmíně, kde bylo ale celkem 
plno a ještě nás vyhodili, takže zpátky na Paseky do Formanky, pár lahváčů.... 

V neděli bylo úplně super počasí, jasná obloha, žádný lidi, prostě super podmínky, 
akorát ten sníh - mokrej. Ale jinak. Super. Sem smahl asi litr vody po dvoudeckách, se 
tam na mě všichni koukali jak na blázna... Škoda, že sem stratil placačku aji 
s obsahem... 

Včera pár škopků U vesla - tam sou strašní norci. 

Duben bude náročnej - od začátku až do konca. 

21.3.2000 První jarní den a prej vyšla nová Pantera... Zkurwený jaro!!! 

Sběratel kostí - nic moc, 5 piw ve Slovanu. 

V pátek celkem velká účast (mj. Zuzka, Verča, Petra), spousta piw, až sem stoho byl 
dost vospalej... 

12.3.2000 Pátek - Kabův návrat. Prvotní sraz v Jasmínu - bo Kaba už dlouho neměl točený. 
Akorát sem tam byl jenom já z Jackem, zjistili sme, že nemáme peníze a doufali, že 
příde S. Přišla... 

Pak sme šli k Jackům, dorazili i Ejč s Kabou a Jančou a koukli se na silwestrovský 
video... Přitom sme pařili, ferari, pivo, portské (vypadá a voní to jako zoxidované 
vlašák, ale chuť je taková hodně hroznová, navíc to má 19%) Pak sme nějak odešli. 
Odešel Kaba s Jančou a já s Ejčem sme šli chvílu po nich (asi) ale bas nám ujel, takže 
sme šli pěšky z Líšně do Vinohrad, mávali sme na taxíky, akorát tam žádný nejezdili, 



vobčas projeli poliši a to sme skočili do příkopu a schovali se. Ejč sbalil 2 patníky, 
takže sme každej chodili s patníkem. Mám ho pod stolem... 

U Bili sem vybral prachy, udělal sem trošku rozruch s vozíkama a šli do hospody, bo 
81 jela až za nějakou dobu. Taky sme přemýšleli, že se stavíme za Verčou, ale rači 
ne... Ta hospa byla divná, nepříjemnej pingl. Když sme vypili půl piva, tak se Ejč 
zvedl a šel aby mu neujel bas. Škopek vzal samo ssebou. Šel sem chvilku po něm, před 
hospodou rozlitý pivo, před zastávkou Ejč mrštil štucem. Bas odjel už před 5 
minutama. Tak sme šli do další hospy, která byla narvaná, kytara, housličky, pohodka. 
Tak sem přesvědčil pinglicu (Vlaďka) ať zavolá tágo. Odešla, pak přišla - za 12 minut 
je tady, ale dlužíte mě za to panáka... No, co se dalo dělat? 

Ráno to bylo ale strašný... 

Večer Eliška má ráda divočinu - no, zajmavý záběry a herci (Bolek, Veronika Žilková 
apod.), ale celkově to bylo takový zdlouhavý, a nic moc... 

By mě zajímalo, kdo sprejuje po winohradech WFC - už sem viděl minimálně 4 ... 
Nevím vo tom, Verča prej taky ne.... 

07.03.2000 Čtvrtek - celkem solidní magysterská kruhovka... Honzovi se nějak nechtělo dom, 
takže sme od Davse (kde sem potkal Sýsu...) šli dolů, potom do Čárlýs... (to mě vytáhli 
ze šaliny), jedničkou dom - ale v pátek v haklu to bylo strašný. Kotzowina jak malina 
(nebo jak trám, jak sem psal Janči) 

Pátek - nikdo nic, takže sme šli v základní sestavě (Jacek, S. a Já) do kina na 6 smysl 
s Willisem. Naprosto výbornej film, i bez posledních cca. 5 minut, který to celý 
vylepšej minimálně o 300%. Pokud to ale pochopíte, jak říkala jakási mařka před 
kinem - A proč zahodil ten prsten?... Víc prozrazovat nebudu, běžte na to... Willisovi 
filmy sou stejně zajímavý (4 pokoje, 5 element, 6 smysl, 12 opic - škoda, že nehrál v 7 
let v Tibetu a 8mm) 

Sobota - Český lev - Pawlowská byla celkem dobrá, příjemně mě překvapilo, že 
Pelíšky získali akorát Nejúspěšnější divacký film a Nejlepší herecký výkon - Kodet - 
ten si ho zasloužil, naopak spoustu toho získal Idiot - největší radost měla Anička 
Gaislerová (za vedlejší roli), kdy mimo jiné prohlásila, ty vole a já se dneska a teď 
nevím co, ale ve smyslu, že se ožere... (já se dneska naperu?) Kuře melancholik mohlo 
získat víc lvů, než jen za kameru a výtvarný počin, aspoň vedlejší roli, ale to vyžral 
Bartoška, osobně si myslím, že spíš za zásluhy, ale nevím, to, v čem hrál sem neviděl. 

A potom Hoří, má panenko. Super film. Nechápu, že to Formanovi prošlo. Já bejt 
cenzor... 

Únor 2000
27.2.2000 Včera sme byli z Jackem v Boro. Boro je pod (tím myslím opravdu pod, v bejvalých 

sklepech) původním Bumerangem, ze kterýho je nějakej skejťáckej obchod. Celkem 
příjemný a pohodový prostředí, akorát tam bylo píplů jako šitů a překvapivě spousty 
mařek. (V poslední době vidím nějak všude spousty mařek...) A pak prej lidi nechoděj 
na koncerty. Co sem byl já na koncertech, tak bylo narváno (Krabathor, Insania, 



Priesnitz). Lidi by chodili, kdyby bylo na co... 

Takže první byla Godless Truth - death, řek bych americkej brutal gore, zpěvák by tím 
murmurem mohl hodně úspěšně provádět ten vtip o rádiu a orgasmu na dálku. No, po 
dvou songovkách sme šli na pivo (za patnáct, záloha na sklo 20) 

Potom Vuvr - celkem mě překvapilo, že většina lidí přišla hlavně na ně (na Adama). 
Hudba je to super - death jazz, koneckonců Adam hraje i ve Forggotten Silence - takže 
sme šli na pivo až po třech songách... Vuvr je spíš na poslech , než na koncert, přesně 
naopak je to u další položky - Isacaarum. 

Chymuz zase nastoupil vomotanej igelitama a spustil svůj hlas. Jeho hlasovej rozsah 
a to jak rychle to střídá je neuvěřitelný. Hráli bez basy - Vlakin je na Slovensku (takže 
nevystoupili ani původně avizovaní Ingrowing) - jen dramsy, gajtra a řev, ale to 
stačilo. Hudebně asi nic moc, ale na živo... Chymusovy gesta a xichty sou super. Navíc 
z celýho vystoupení čiší strašná pohoda a nadhled, řek bych, že je to hodně baví. 
Samozřejmě zazněli hitovky jako Poseru ti ptáka, Buldozer dívčích klínů a Cosi 
Kamasutra, tradičně zpívaná v plynové masce - oproti podzimnímu koncertu 
v Brooklynu bylo slyšet i zkreslení přes masku - prostě o hodně lepší zvuk. Škoda, že 
už neplive krev... 

Potom Ybca - no čekal sem trošku víc, ale i tak Výtah opet nechodí a Prievan 
v peňaženke stále mám, Včelka Mája, Kokot Jambo, něco od Enklávy, pohoda. Hrál 
tam Adam (v G-Pointovský ušance), Chymus řezal do dramsu (jednoho) a pak přišel 
Monika - Čtyři kurvy hráli žolíka,
Mezi nima jedna, kurva Monika,
Nevěděla co má dělat,
tahle kurwa Monika,
strčila si mezi nohy motyku,
nebo jak to bylo. Během tohodle byla tombola, která skončila tak že Monika naházel 
všechny ceny do publika. Potom řekl, že mařce, která se ukáže v podprsence, tak dá 
tričko - žádná nechtěla, tak začal smlouvat, že ho dá ze 10 piv, pak za 5 no, a nakonec 
se tam jedna dostavila, tak z ní Monika stáhl tričko, no, nic moc kozy, měla tam jít ta, 
který sme si všimli hned na začátku. 

Pak sme šli na škopek - u baru Jacka zastavili dvě mařky, jestli nechce pivo, von že jo, 
tak mu dali dvě plný piva, že prej spěchaj, ani nechtěli prachy za zálohu, prej ať pozve 
nějakou mařku. Tak pozval mě, no. Sem mu sice říkal, že mu to pivo naliju do kapsy 
pro Silwietu, ale to se mu nelíbilo. My sme se shodli, že půlnoční rozjezd nestihnem - 
bylo za 5 dvanáct. Takže sme ještě vrátili další dva krýgly - další sme bohužel teda 
nenašli... 

Jedničku sme stihli úplně přesně, ještě sme koukly na schody u Pánve, jestli tam nespí 
Ejč - nespal. 

V pátek uDavse - přišla Janča i Zuzka, dokonce i Cýra s Jitkou, takže sme pili na žal, 
bo Jackovu chatu navštívil zloděj a ukradl povlaky na polštáře, svíčku - kokota, 
baterku, prkýnko na hajzlu, vysypal šroubky a zapoměl tam vrtačku, takže smne 
mysleli, že ukradl i naše zásoby fernetu a rumu (nějakých 6 litrů - moc toho není, ale 
ztráta každé kapky zamrzí). Naštěstí to nenašel - ale to mi řekl Jacek až včera. 

Nedorazila Danča - sem jí volal, kde je - Já sem spinkala - to sou teda věci... hlavně, že 



ve čtvrtek provokovala doBrooklynu, doBrooklynu... Ejč taky nepřišel - toho sem 
potkal ráno, prej de na nějakou kolaudaci , a prej přijde později... no... doufám, že jim 
to tam nevymaloval... 

Kurwa, dneska je v Praze Anathema, a jak to tak vypadá, tak tam nebudu... Leda, 
žebych... 

20.2.2000 Sobota až sobota - Paseky 2000 

V sobotu sme vyrazili, u Bezděků poko (po kořalce), u věže řízek+salát, Ejč měl letní 
pneumatiky, takže sme málem na Paseky nedojeli. Ubytování - problémy s pokojema, 
Týno s Peňou nakonec dostali apartmán (aby se měl Týno kde natáhnout). Varianta, že 
já s Ejčem vyfasujem dvě sedmnáctky nějak neprošla... 

Nedělu sem nějak proflákal, podíval (a prošel) sem se na sjezdovku - a nechtěl 
o lyžování ani slyšet. V pondělí se pro mě měli v jedenáct stavit (že mě jako obujou 
lyže a uvidí se), no ... tak sem se vo půl jedné začal systematicky opíjet, což se 
povedlo, takže sem byl tak vožralej, že sem vynechal nejen večeřu, ale i večerní 
Hermínu - to už sem byl zas natolik střízlivej, že mi bylo jasný, že by to nedopadlo 
dobře. A nedopadlo - Jacek * (odplivnutí fernetu), Silwietta *** do postele, předtím ju 
prej ještě balil nějak borec nebo co... 

Takže úterý sme prospali, ve dvě Hermína - smažák, desítku nám počítal za dvanáctku, 
celkově mě tolik vychvalovaná Hermína brutálně sklamala, ktomu se ještě dostanem, 
pak sem vobul lyže a ... jezdil, zatím teda na paloučku před chatou. Zato ve středu mě 
vytáhly na sjezdovku (přes kilák dlouhou), sem původně chtěl na tu malou - prej ta 
dlouhá je úplně stejná, akorát delší, no... vobčas i prudší... ale to mi neřekli, ale já to 
tušil. Tak sme chvílu jezdili, sem tam pivo, sem tam placačka - ale sněžilo, mlha, tzn. 
Buďárka. Večerní lyžování (umělý osvětlení) - Nightmare skiing - sice zledovatělý, 
jinak pohoda, Jacek vymyslel lidskej slalom, u kterýho S. spadla na ruku - nějak ju 
bolela, asi naražená. Potom Hermína, pařba, ale zase línej pingl, absolutně si nevšímá, 
že nemám pivo, je pravda že bylo 11 (sice se zavírá v deset, ale i tak). Potom Jacek 
s Ejčem dali sjezd+skokánek, u kterýho Ejčovi ujelo prkno, tak ho šel hledat, my šli na 
chatu a pak zase k Hermíně - pátrací akce, ale po cestě sme potkalli Ejča, kterej se 
znovu narodil, bo prkno našel - zapíchlý v potoku. 

Ve čtvrtek lyžování+litva bez S. kterou bolela ruka, zase sníh, mlha a fronty, večer 
Hermína - totálně mrtví, ale půl hodiny bez piva, pinkla to vůbec nezajímalo, tak sme 
se začali oblíkat, že jako dem, ale toho si všiml, bohužel teda. Pátek měl podobnej 
průběh jako čtvrtek, akorát bylo nádherně, celkem málo lidí. Odpoledne mě postavili 
na bord (a konečně sem si užil pády, na který sem na lyžích marně čekal, když 
nepočítám vyplou lyžu) - bathory na snoubyču to ale nebyli. S Týnem sme se chvílu 
plácali na bordu, spousta focení, (uměleckého) - to zas budou fotéčky... 

Skoro každej večer šipky, kde sme s Ejčem vytvořili neporazitelnej drýmtým, 
zezačátku nás sice Týno s Peňou poráželi ale potom... Ráno odjezd, nasazení řeťazů... 

Včera byla Insania, ale nějak sme a) neměli sílu a za b) poslední dva-tři koncerty byly 
stejný..... 

Ještě pár postřehů - Po cestě tam sme potkali hořící kamion s nábytkem, cestou zpět 
zase bouračku tři auta, autobus, rozbitý nosy, z jednoho auta čouhala ruka, borec jí 



držel tep... Jeden den k večeři byla jako předkrm tlačenka, nikdo ju nechtěl, tak sjel 5 
a 1/4 tlačenky - takže teď to mám furt na talířu... Hovning. Dobrého pomálu. Naše 
kosti hoďte psům (můj bojový pokřik před jízdou) 

Pátek 

South Park - Peklo na zemi - kurewsky dobrý, do piči, nějakej další zkurwenej 
kanadskej vtip? Prrrrrrrrrr... Ale ten zvuk v kapitolu... Zkurewnej jak sračka a to prej 
maj zasraný Dolby, možná jo, ale ti zasraní čuráci to měli kurewsky nahlas, a ty 
zasraný výšky... 

Oh My God, They Killed Kenny! You Bastards. Blame Canada! Uncle Fucka. Mothers 
Against Canada. Tady někde umírá žirafa. 

Předtím UDavse - potkal sem Sýsu - potom u Vočka (s krátkou epizodkou ve 14, kde 
bylo narváno, spousta mařek, spousta mařek, spousta mařek a spousta mařek...) 
a přeplněným půlnočním dom. 

10.02.2000 V pátek u Davse, přišel i Krzycho+pes, Zdenál, Zuzka a Jerry(?), kterýho dohazuje 
Danča (WFC Bordel Mamá) Verči, která ztoho zrudla víc než z rumu. Přestože nás 
bylo strašně moc (cca 10) tak sme šli dom podesáté bo spousta hokny... 

V sobotu byl první den DAVE'S CUPu 2000. Nastoupil sem z Devesem do Ladovky 
na konečné trajfu v Lýšni, rozjeli se a upadlo kolo. Za hodinu pro nás dojel Dada (bo 
Zdenál zapoměl, kde sme) takže sme na místo konání dojeli něco po půl osmé, tam už 
postávali nervozní kořeni. 

Ze samotnýho turnaju moc nevím, bo sem byl za baram a prodával škopky a párky. 
Nevím, jestli sme toho víc prodali nebo prolili sami. Zvlášť s oporama typu Jura, kerej 
dal 5 piw, pak šel chytat, mezitím zdolal hranici 9 a ze tří zápasů dostal 2 góly. Pak ho 
prej museli odváďet, bo nemohl chodit, ale to sem neviděl. Já sem jich taky zepár 
skousl - když sem chtěl asi v osum nějakou sodovku, tak se ozval Dejvův řev - 
Sáhybe, drž hubu a dej si pivo! Co sem měl dělat? eSKáčko postoupilo beze stráty 
bodu ze skupiny. 

V nedělu zase jedem kolem odstavené Ladovky, koukáme - všechny vokna kromě 
zadního vysklený, světla rozbitý, pravý zrcátko urvaný.... A někdy ve středu sem se 
dozvěděl, že když si pro ňu v pondělí Daves přijel, že ju odtáhne, tak tam nebyla....... 

Druhej den sem strávil za barem (a vařením párečků) kompletně celej, vím jenom, že 
eSKáčko vypadlo, (takový to, jak z 8 na 4), vyhrálo jakýsi Apollo, nebo co a v pondělí 
sem byl úplně mrtvej, ještě že sem měl dovošku až do úterka - proto se tu dlouho nic 
neobjevilo. Tohle je asiposlední zápis, bo jedu na tejden na hory a buď se uchlastám, 
nebo na mě padne lavina, nebo, v nejhorším, mě postavěj na lyže a já se propíchnu 
hůlkama. Sem na tom deset let nestál, vůbec mě to nebaví nazajmá, ach jo, kurwa, ať 
je obleva... 

Leden 2000



30.01.2000 Hrát Dostihy a sázky ze třema ekonomama, přičemž dva se domlouvaj řecky, není 
dobrej nápad... Taky sem ochutnal uzo (nebo jak se to píše) - rozpuštěnej pendrek, 
průhledný, asi je v tom alkohol - ale když to Danča nalívala ze skleničky od majonézy 
do hrnku a ředila to vodou, tak sem silně znejistěl... 

26.01.2000 V sobotu sme u Verči skoukli videjka z loňské zimy - Zdenálova chata, stříhačka, 
Svojanov, Silvestr a Krkonoše - no hrůza. Taky sem viděl pověstný záznam z Insanie, 
kde je jedinej prostřih do publika a zrovna tam sem já a Verča... Kurwa, to je kosa... 

22.01.2000 Ve středu Kuře melancholik - dost dobrej film o životě na horách - tam někde na 
Slovensku, vysoko v horách, orlové, andělé... Prostě pikóšková příroda, ale drsnej 
život. Přišel dokonce i Cýra s Jitkou, Danča s prknem. Pak šli všichni do hospy, akorát 
já sem šel dom, bo se mě nechtělo lit... 

Včera (pátek) u Davse, v (pro nás - jako borce) oblíbeným složení já, jacek a 4 mařky 
(S. Verča, Danča, a pro změnu Zuzka). K reportáži z hor (viz Bonusy nahoře) sem se 
dozvěděl zepár podrobností, kerý tady opravdu nebudu uvádět, ale ... teda ... jako ... 

Taky sem (od Zuzky? nebo Danči?) dostal plánovací kalendář, takže se tam všichni 
hned napsali, kdy co maj a kdy co ode mě dostanou, mařky sou strašně neskromný, to 
je samá kytička a mevlón, případně rum a kosti pro psa, jedinej skromnej je Jacek, 
kterýmu stačí zesák. 

Jo, taky byl u Davse Dalish z nějakejma svejma kámošema, takže sme jen chvilku 
pokecali na baru - je v Praze, ten den jel do Brna basem, přestože byly ty strašný 
vánice, kalamity a krizový stavy, tak to řidič zmákl přesně podle jízdního řádu - bas se 
prej trošku třepal, lidi měli trošku strach, ale co... No, škoda, že tam nebyl Ejč. 

Ani sme nešli do Brooklynu... 

Dneska dem asi k Verči, esli se jí teda povede vylifrovat rodiče, zkouknem nějaký 
starý videa, prej mám přijít bez papučí v pyžamu jako ten děda, co se stratil 
z nemocnice, jak o tom S. pořád vykládá - občas má sugestivní otázky - to mi řekni, 
kde je třeba teď - všichni maj jednoznačnou odpověď - mrtvej... 

19.01.2000 Kurňa, furt to sem chcu napsat a furt na to zapomínám, takže - na Sylvéra sme objevili 
Kujóna (vAbsinthu) a Kuléra (vFernetu). 

Pokus je základ neuspěchu. 

Hlavně, že mi nikdo z hor nevolal za pět minut třičtvrtě na jedenáct... 

18.01.2000 Protože WFC jelo pátek-neděla na hory (reportáž najdete jinde, zatím nevím kde), tak 
sem vyrazil na Chajdu za Dejvem, Zdenálem a Hůdym. Potom sme šli k Rytířům, 
odešli sme nějak 5 minut po odjesdu basu, tak sme dělali tepelný hromady, ale pak 
sme se vrátili do knypu. 

V nedělu nějaká litwa u Banyho - ale nic moc, bo Bany je abstinent.... Akorát když 
sem přišel dom, tak v osum volal Cýra, ať du na jedno na Radnicu. Potom sme šli do 
Kobry... 



14.01.2000 No, středa zase stála za to... Měli sme jednání na Telecomu, takže sme šli v deset na 
šelepku na pivo a polívku. Akorát nám pinglica řekla, že norma sou tři kusy na osobu. 
Abo kolega pije pomalu, takl sem dal 4. pak sme šli na oběd a dali ještě jedno, takže 
do haklu sem přišel vo půl druhé celkem jetej. No, a bo už bylo jasný, že nic 
neuděláme, tak sme ještě dali ze dvě slivovice.... Pak už sem nedělal vůbec nic, jenom 
mejloval a volal. 

Vo sedmi sraz U tchýně a ožralýho školníka na Insaniu, to už sem byl vpoho. Postupně 
došli Jacek se Silwiettou a Verča se smutnou Dančou. Shlídli sme fotky (no comment) 
a šli na Musilku, tam už byl Ejč. Hrála předkapelka Vkletzi - celkem pohoda, zpěv 
připomínal rannýho Topola... 

V pauze šla Verča přemluvit Polyho, ať dá Medvěda od Skimmedu, Poly se prej 
rozesmál, a říkal, že už to ani nezná.... Poly si taky spletl Dánsko s Blanskem. Insania 
předvadla podle mě totožnej výkon jako minule - sice je to dost dobrý, ale už by to 
chtělo nový songy nebo tak něco. Momentálně je to trošku stagnace... Jako přídavek 
bylo něco staršího - a nějakej hošek hned řval Skimed (né já) - no, měli by to někdy 
dát... Pak sme šli dom, Ejč roztál Svratku a pak se stratil v mlze... 

10.01.2000 Já nechápu, proč píšu deník až teď - sem to měl psát za starejch dobrejch Faválovejch 
a Frantovejch časů - za časů Krzysztofa, Zdenála, Cýry, Kevly, Lady, Basáka a vím já 
koho ještě... Kuwa, to byly akce... Sice smě měli větší depky, míň peněz, ale na druhou 
stranu, nikdo nemusel ráno vstávat, klidně sme tam (kdekoli) mohli bejt o den, dva 
dýl, a všechno bylo ... tak nějak víc vpoho... (nebo že bych se jenom dneska blbě 
vyspal?) 

08.01.2000 Čtvrtek - čekůvka fotek ze Silvéra u Zuzky, na video není odvaha - prej je největší 
prasák Kaba... Domluvili sme sraz na pátek na půl osmou, ale s Dančou za 5 půl na 
ferneta a nakonec s Verčou za 10 (abysme byli první) 

Pátek - Z Jackem sme byli na obědě u Davse a čekli jeho fotky - opravdu to vypadá, že 
letos vyhrál Kaba v prasárnách... Akorát moje fotky sou slušný - bo můj sunset může 
fotit jenom ve dne... 

T akže večer sme jeli s Verčou k Davsovi dvojkou, bavili se o horrorech, na nádraží 
sme viděli Danču na nástupišti, tak sme se tvářili, že tam jako nejsme, ona si nás nějak 
nevšimla a nenastoupila (žeby nevěděla, že může i dvojkou - pak se hájila tím, že 
dokuřovala), takže sme byli prví u Davse, koupili sme dva fernety a rum, aby Danča 
měla už nalito, až dorazí. Ona nás ale spražila tím, že nebude nic pít - no nakonec si 
něco málo dala... Verča chtěla jít v deset dom, bo jí umírá pes, a Janča nám přišla říct, 
že nepříjde (a donesla Verči karimatku) Takže to vypadalo, že nic moc nebude... 

V erču sme nakonec překecali (po pár rumech a telefonu dom se jí už nechtělo dom), 
takže sme lili, probrali Silwestra - čím dýl od toho je, tím hroznější věci se na sebe 
dozvídám (hlavně teda od Danči) - kdoví, co se dozvím v létě - a to sem myslel, že 
sem byl vpodstatě střízlivej... Verča vykládala o dánsku - nejlepší asi bylo, když byla 
s opilejma německejma námořníkama na válečný lodi, přišli na můstek a - a na co je 
tadle páka? zatáhla za ňu ... a loď se rozjela proti molu.... (chovala se jako typickej 
mág... Verča, ne loď) Po odchodu (kdy Verča zapoměla karimatku na hajzlu) došlo 
i na oblíbené Do Brooklynu, Do Brooklynu. 



P o cestě (šli sme pěšky) hodila Verča tutový záda - já sem myslela, že se na tom 
igelitu sklouznu... - a Jacek ju neudržel... Verčin příchod do Brooklynu s karimatkou 
byl taky dobrej - jako by tam chtěla spat... V Brooklynu sme byli jen hoďku, chvílu 
sme kecali s Leadrem... - no prostě dom sme jeli jedničkou... 

D neska sem byl vporodnici skouknout malýho hentóka - spinkal, spinkal, otevřel 
pusinku a hodil hvězdičku (Prej první v životě!) Taky sme tam byli v knypu - něco 
mezi hřištěm, chajdou a takovým tím, jak sme tam byli s Jackem v práglu po Fear 
Factory,
(The machine is now alive
to wreak havoc in your lives
there's no use to hold me back
i am ready to attack)
málem tam došlo ke rvačce - solidní hádka mařka vs. druhá mařka a borec (no, jestli 
TO byli mařky...) 

02.01.1999 Tak už je ídvak za náma, co se mělo zkurwit, tak je už dokurwený... (kompl doma má 
5.1.1980...) 

V pondělí sme udělali velkej nákup, domluvili sme se, že Ejč zavolá Danči. Ve středu 
mě volá Danča, kdy dem, že jí nikdo nevolá, Ejča nemůže sehnat ani doma ani 
v haklu... Tak sme se domluvili na sraz na Mušce vo půl čtvrtý. Normální sraz byl 
v jedenáct u Jacka. Tam sem se dozvěděl, že Ejč je nezodpovědněj alkoholik, bo včera 
lil v haklu, dal * a příde později. Přišel po půl dvanácté, bez Danči a cibule... Chvílu se 
chlubil svým včerejším výkonem (striptýz) a pak sme vyrazili pro zásoby ke starejm 
Jackovcům. Nabalili sme asi 80 kilo žrádla a pití - jak se později ukázalo, bylo to dost 
předimenzovaný - hlavně ten chlast. 

Plný boby, balení dobrejch vod a nealka na provázku (pejsci - Ejč byl cirkusák - táhl 
dva psy a opicu) Už se blížilo k jedné, když sme vyrazili k líšeňskýmu hřbitovu... Od 
tam k břízkám - sem tam krizovej úsek zmnrzlé cesty - Jackova ekvilibristika na 
mostě, Silwietta rozsedla tekilu (málem) - no, to budou avíčka... 

Totálně vyčerpaní sme dorazili na chatu po půl třetí - normálně ta cesta trvá 25 minut 
pomalé chůze. Tak sme s Jackem vyrazili pro vodu a pro Danču na Mušku - Ejča sme 
se neodvažovali pro ňu pustit, bo kdoví, kdy a s kým a kam by se vrátil... Vyrazili sme 
schválně o trošku dřív, abysme mohli jedno smahnout, než Danča příde, bo ona chodí 
dřív. Na Mušce sme byli ve tři a přes rybník vidíme povědomou jdoucí postavu. Ano, 
Danča přišla skoro o půl hoďky dřív, za což jsem jí udělil ústní pochvalu... (cosi se mi 
plete, že nebyla poslední) 

Tak sme dorazili na chatu a začli lit, pak (už za tmy - ale to je v zimně kurewsky 
zrádný - to člověk lije, strašně dlouho lije, a najednou je .... osum večer...) přišel Kaba 
a Jančů, tak lijem dál, ale nějak nic moc, Kaba moc nechtěl, všichni ospalý, akorát S. 
furt chtěla jít dom, prej ju na nic nepotřebujem bo co, tak sme šli asi v jedenáct spat. 

To mělo tu výhodu, že sme na Silwestra vstávali vo čtvrt na osum - aspoň někteří, 
a soustředěným nátlakem sme probrali zbytek - a začli lit. Vodpoledne sme šli na 
Mušku dobýt baterku do kamošky. Po návratu sme se (Ejč, Kaba, Jacek a Já) zavřeli 
v kuchyni se Sepukou (to zas budou avíčka), otevřeli škopek, připili na to, že teď 
můžem říkat piča (což třeba Janča Kabovi strašně vyčítá) a vařili gulmen. Pak sme se 
přesunuly do pokoje, gulmen sežrali a lili - Kaba dopíjel piva a pak se s Ejčem opřel 



do Absinthu. Já s Jackem a Dančou zas do fernetu, ale moc asi ne... I když Danča to, 
myslím, občas hecovala... 

Taky sme pogovali. Hošky se rači přesunuly nahoru. No... to pogo bylo trošku ostřejší 
(hajzli, spálili mě slipy, což hodně naznačuje o tom, jak to tam vypadalo - doufám, že 
s tohodle nejsou avíčka - ale fotky asi jo...) Pak sme se nějak uklidnili, oblíkli, holky 
sešli dolů. Spíš to ale bylo tím, že ti tři vytuhli (Kaba s Ejčem uprostřed, Jacek na 
pavoučáku pod asi 5 peřinama), takže sem je zákeřně nafilmoval, bo bylo asi hodinu 
před půlnocí... Pak myslím Kaba s Jančou šli na horu, Jacek dál tuhl Ejč asi taky, to 
nevím - mé vzpomínky sou taky sem tam přerušované... 

Pak byla najednou půlnoc, Silwiettě se po nadlidském boji podařilo probudit Jacka, 
sešel Kaba, probějhla nějaké gratulace - myslím, že sme se spíš tak nějak pomotávali 
po balkóně a lili soveskoje ygrýstoje - Kaba šel hned zpátky na horu, my s Ejčem 
a Jackem ještě pogovali na býsťáky a ještě cosi. Pak myslím vytuh Ejč, Janča odešla 
někdy nahoru - tady mám trošku mlhu ztoho šampáňa - pak si pamatuju, že sem chodil 
od Silwietty k Danči a říkal jim potichu a něžně - buf. Akorát nevím proč - Silwietta 
mi předtím řekla, že nesmím být na ty ženský takovej buldozer - a todle byl důsledek, 
ale co sem dělal (říkal) předtím, nevím, Danča pak ráno tvrdila cosi, že sem od ní chtěl 
logický soudy nebo co ...... nevím .... Jo, taky si pamatuju, že Peagas měl spadenou síť. 
Pak sme šli spát, já sem ještě počítal kolika lidem mohla ta flaška šampáňa projít 
rukama, než skončila u mě... 

Ráno sme vstali, dopili sme (sem) druhý šampáňo, a přemýšleli, jsetli dem dom, nebo 
zůstanem - nakonec sme zjistili, že 4 chcou jít dom, tudíž bysme tam zůstali ve třech - 
Ejč, Jacek a já - což se nám nechtělo - ale dom taky ne - ale nakonec sme šli. Akorát 
Janča chtěla pít tekilu - ona prostě paří jindy než ostatní. Po cestě nám ještě holky 
ukázaly tekilovou vílu, kterou nám postavili jakou součást bojovky, kterou sme 
nakonec nehráli... 

Celkově, no ... vzhledem k tomu, že to bylo bez Yrské, Maestra Wignaca a Bepůny, 
voskovců, raket a ruských kol ... tak se to jakž-takž dalo - tedy aspoň podle mě. 

Prosinec 1999

27.12.1999 Zkurwený wánoce!!! 

Včera sme u Banyho lili na jeho narozky, Bany jen tak pustil televizu, koukne na Primu 
- a zrovna vařili Voříšci!!! (Ajajajaj ajajajaj ajajajaj jaj!!!) 

20.12.1999 V pátek malinká litwička uDavse - přišel sem v 5 minut před osmou, bo Danča psala, 
že tam bude přesně, a já tam chtěl být o trošku dřív. To se nepovedlo, bo Danča tam 
už seděla a nasávala ferneta... Za chvílu přišel Ejč a pak dlóóóuho nikdo a pak Zuzka 
a Verča. Tak sme lili pivo a nějaký fernety, Zuzka grog. V jedenáct nás přišel tom 
zkasírovat, Zuzka ještě chtěla grog, což odmítl. Já jim sice říkal, že Tom nám nalije 
i pak, ale Verča přesto zpanikařila a dala si dvojtej gin. Chvílu sme taky kecali 
s Tomem na baru, během čehoš sme smahli asi dva panáky. Půlnočním dom, Danča 
sice pořád vykřikovala Do Brooklynu, Do Brooklynu... 

Akorát nás Zuzka přemluvila, abysme šli ještě na Točku (přestože od tam nemá jak jet 
dom, než zpátky na Cejl) Tož sme tam ještě chvilku poseděli nad vodkou a jeli 
jedničkou dom. Ejč si sice pak jen velice matně pamatoval, že to platil všechno, ptal 



se proč? a ráno do haklu nejel. 

V neděli bylo oficiální přivítání navrátilců (Kaba, Verča) uDavse ve tři. Zase sem přišel 
za pět tři, zase tam seděla Danča, tentokrát z matonkou a kafem. Pak přišli Jacek, Ejč 
a Silwietta, a asi o půl čtvrté Kaba. To bylo radosti... Ve čtyři sme šli do Artu na Sbal 
prachi a vypadni, za pět čtyři přede mě postavil Jaryn další pivo, tak sem ho musel 
smahnout hodně narychlo... 

Do kina sme přišli tak o tři minuty později... Celkem dobrej film, i když prvních dvacet 
minut sem moc nechápal (tři škopky sou tři škopky) a poslední asi půl hodinu sem 
zoufale čekal na konec, bo sem potřeboval na latrínu... Jak říkám, dobrej film, ale od 
prý v Praze kultovní hlášky - to je nějakej vtip bílí píči, které černá píča nerozumí, 
protože já se nesměju - sem teda čekal víc, resp. sou tam lepší hlášky. Pražáci só 
cáklí. 

Pak zpátky k uDavse, pár piv a domů - cca. v deset. Jedinou vadou na kráse přivítání 
navrátilců bylo, že nepřišla Verča, ale to se dá pochopit, ale né omluvit!!! 

13.12.1999 Minulej tejden se odehrála spousta věcí.... 

V úterý Banyho narozky - U Putny, Pyramida, Kouřící králík, vodka.... 

V pátek vánoční besídka - spousta lidí, ale ... ne zrovna sehraná sestava - přišel i Dejv 
nalitej z hokny (narozky), S. nebyla moc ráda, Dejv v půlce věty odešel dolů, asi za 
dvacet minut sem pro něj šel (my sme vlastně nevěděli, kam šel..) pak ještě přišel 
Cýra, takže se naše dva spojené stoly jakoby rozdělili ještě více... Půlnočním pěkně 
dom. 

V obotu sme šli zanést Rum na chatu - měla jít aji Zuzka, akorát mi volala, že 
zapoměla na to, že má lístky do divadla na asiKouzelnouFlétnu. Takže sme šli jenom 
jako HxC WFC s bondynkem - 20 kilo živé váhy psa. Kdyby šla Zuzka, moh si užívat 
se Atalantou, takhle mu muslo stačit, že byl v lese... 

Ejč donesl nějakej Absinth z Makra (od Fruko) - měl jen 60% - musíme ho ochut a na 
Silwéra berem kastl... Chuťově byl jinej - chutnal jako ten náš - ta receptura byla asi 
stejná. Takže sme ho teda smahli - Ejč nás furt popáháněl, ale to se mu záhy 
nevyplatilo... Když došel Abs, přešli jsme na Rum s kolou, Ejč dal jen jednoho, a pak 
šel spat. Chvílu ležel na pavoučáku, pak vstal, pět minut procházel dveřma, ale furt 
mu to nějak nešlo. Nakonec teda prošel, vyběhl ven, a hodil malej grcánek. Přišel 
dovnitř, a na otázku blils? odpověděl drsným hlasen No a? a šel spat. Vobčas se 
probudil a pogoval, mistrovský bylo to, když pogoval, přestal, padl na pavoučák, 
přesně v ten okamžik dohrála a vypla kazeta. Pak šel ještě jednou na balkón), vyloupl 
ven šunkafleky (ráno sme to čekovali - dobrej výkon předved) a zase spal. My 
z Jackem sme pokračovali v konzumaci rumu - když došla kola, tak s vodou 
a citrónem - tzv. grog na studeno. Pak sme šli spat - to se ještě vyprávěl pohádku - 
Ejč řekl její GrindCore verzi - byla jedna babička. A ona umřela. - tohle sem rozvedl 
asi na půl hoďky. Byla tam zapletená - královna v šatech s vlečkou (do cukrovaru, kde 
dělal výstupní kontrolu Áťa a polovička rumu neprošla), bird fireovák a foxka 
sharpouska, Phil Anselmo. Na zabřezlou oslici a krásnou princeznu sem zapoměl... 

Během večera vložil Jacek do kazeťáku kazetu s peškama, ale byl na ní G-Point - 
ztracenej koncert, ani sme nevěděli, že to máme a taky Dablouši (nebo co?) se zepár 
spešl grind core songama (bylo to z magysterské oslavy...) jako třeba Ejčovo Éčko, 
Tři, Čtyři, jedem grajndkór apod. Ale bylo to už dost tutově sehraný, myslím, že by 
i Napalmi čuměli.... Nejlepší na té kazetě bylo to, že se kolečka točila proti sobě.... 

V nedělu sme šli rači dom... 
07.12.1999 Teď sem neměl dlouho čas aktualizovat stránku o události na Dejvových 

a Zdenálových narozkách, bo sem měl včera pohřeb... 



Velká akce začla v pátek, sraz byl ve 4 u Dejva, 16:01 byl odjezd. Já sem dorazil 
sekundu před odjezdem, chyběl Hůdy, na kterýho se čekalo asi 20 sec. a taky chyběl 
Luba. Cca za deset minut mu volal Zdenál, kde je, Luba tvrdil, že je v hospodě a že na 
to zapoměl, ale že dojede... 

Tak me vyrazili do Bučánek, resp. Nemojice - véletiště přichystali objekt k paření, 
předali dary a začli pařit... Pak přijel Dada a Míša, kterej předal jako dar pistolku 
a Alpu - mimojiné - takže sme dali ruskou ruletu, Alpu, panáčky apod. Někdy v noci 
hrál Áťa s Jackem fotbal s kýblem na hřbitově. On to nebyl hřbitov - bylo to 
prostranstvíčko, kde jsou lavičky, ale ty tam nebyly, byly tam jenom ty konstrukce, na 
který se pokládaj dřeva, a vypadalo to jako hřbitov. Při tom se Jacek samozřejmě 
zranil, tak sme mu se Zdenálem dali první pomoc - odřeniny sme mu zalepili izolepou 
- takže to nebyla první pomoc, ale depilace. (Ráno si Jacek fotbal nepamatoval). Pak 
pustil někdo S.O.D. takže sme pogovali, pak někdo začal stage-diving ze stolu, pak 
sme šli ven, z plotu, nakonec Jacek chtěl skákat ze střechy (cca. 3 metry) - to sme mu 
rozmluvili. Pak, někdy, sme šli spat. (Já pod stolem, bo nebylo místo.) 

DRuhej den všechny bolela hlava, mě ne, Jacek umíral... Takže sme s Áťou začli lit, 
pak dal Zdenál Jackovi nějakej Evin prášek, takže se postupně všichni vzbráborali 
a začli taky lit, ale mi měli náskok. Pak sme dali grilovat kuřata na selostroj (btw, 
kuřata zapoměl Dejv doma) Se to grilovalo asi tři hoďky, během kterých sme sykli třetí 
bečku... Byla to pikóška chálka... Pak sme zas lili, venku u ohňa, dokonce se probral 
Hůdy, kterej později padl do kómatu - jako poslední samozřejmě, první usnul jako 
dycky Dejv - ten se jezdí na ty bečky prospat, neboco? Jo, taky byl hlaving (mistr 
světa je Áťa) a waning (Hůdy). 

Ráno - sraling, kašing (Marťa) potom fotbal - dreamtým já, Áťa a Eva... No, ale Jacek - 
Hůdy - Dejv s náma prohrávali 2:0 - dokonce sem dal i první gól - napůl to byl Dejvův 
vlastňák, ale i tak.... no nakonec sme prhráli a jeli dom... 

Listopad 1999

28.11.1999 Pátek - U Davse - Sem přišel, byl tam Jacek, drtil kofču a tak nějak to vypadalo, že už 
nikdo nepříjde, ale... Za chvílu přišly Píšťa se Zuzkou, která je teď větší doktorka než 
předtím, což sme ten večer řádně slavili... Pak ještě přišla Janča, která tvrdila. že 
příjde i Ejč, že jí před chvílou volal. Já sem si o tom myslel svoje, ale kupodivu, Ejč 
přišel... 

Tož sme smahli pár piv a panáků, zavíračka, přesun do Brooklynu (leadr už je Ing.), 
trojkou dom... 

Včera Endless a Root ve Svatoboju. Byla tam kosa, a ani plamenomety moc 
nepomáhaly - no, pořád lepší než to vedro na Krabathorech... Endless - celkem 
zajímavý, prej Doom...no občas mě to připomělo P. Lost nebo Anathemu se 
zajmavejma přechodama... takže to asi doom byl - fuck off škatulky!!! 

ROOT (nejen česká) black legenda... (haha) Hráli vždycky tři/čtyři songy z desky 
a pak ze starší a starší. Takže The Book - no, nic moc, pak Kargeras noo, Kargeras 
(já vím, že se to tak nepíše, ale jak napsat v html slovo s přehláskama...) jako song je 
tutovka, ten zbytek... Pak další desky (The Temple In The Underground, Hell 
Symphony - doufám, že sem na nic nezapoměl), to už bylo lepší (čím starší, tím 
rychlejší), no a nakonec se dostali k první desce, (Zjevení) česky zpívané, a to byl 
teda mazec (666) No - proti Blansku nic moc - Big Boss zkrátil vous, Ejča nepřejel 
vlak, nehráli kurewsky dlouho (jen hoďku a půl, kdežto v Blansku celé týdny...) ((Hey 
Metal Baby)) Pak sme jeli na točku, dali panáka a jeli půlnočním dom. 

25.11.1999 Sem se včera vožral, nebo co.... Byl magysterskej sraz u Davse, zhruba v jedenáct už 
sem tam zůstal jenom já a Jacek, tak sme pokecali s Tomem (pingl), ten nás 
přesvědčil na nějaký panáky, takže sme jeli dom jedničkou... Prostě sem tam šupl 
vosum kusů a bylo.... 



21.11.1999 Pátek - Art - Acid House (tři povídky z nové(?) knihy od Welshe (Trainspotting)) - 
Celkem pohoda, hlavně třetí (se Spadem) - dejte si pozor na rození v bouřce, nebo 
budete mít doma Spada... I ta první celkem šla - borec potká v baru boha - víš, že 
vypadáš přeně tak, jak sem si te vždycky představoval? Bůh se rozesmál a povídá - 
protože máš hovno představivost... 

Pak sme šli k Davsovi, hlavně kvůli rezervačce na středu, a přestože sem to Jackovi 
ještě připomínal, když šel k baru, tak sme to nezvládli... Dali sme nějaký piva 
a šláftruňk (já dva, bo mi první Ejč rozlil, když čuchal, co to je...) 

Půlnoční rozjezd byl narvanej - sme málem nenastoupili do basu - a když se otevřeli 
dveře, tak sem vypadl... Ale potkali sme tam ředitele. 

Včera sme šli na Slut do Staré pekárny - hudební kavárny. Akorát ho z technických 
důvodů zrušili... Tak sme tam dali pár piv, absinth, akorát se mě chtělo spát. Stará 
pekárna je celkem příjemnej podnik... Akorát když tam pustili Pearl Jam, tak Ejč 
prohlásil, že musíme na sever a tak sme šli na Favál... Na favále sme dali absinth, 
pivo, nějaký giny, pogovali sme. Byla tam Sony, Leadr - už má tank, a spusta dalších 
lidí, dokonce i mařky. I přes dvoje urgence nezahrál Ministry, (ani inče nebo thinky) ale 
hrál sajpres a fear faktory, sepuku apod. 

Sborově sme si zazpívali denně vožralej. Pak, když sem šel pogovat, tak se mě chtělo 
spat, tak sem si tam kamsi sedl a zchrupl sem si na chvílu - sice mě tam votravoval 
nějakej borec, ať prej du spat dom, nebo co. Pak sem šel na bar, kde mě jásavě 
přivítal Jacek/Ejč/Silwietta, bo si mysleli, že sem šel dom - jako bych někdy 
z ničehonic odešel... - pak nějak Jacek začal tvrdit, že je opilej nebo co, že je mu blbě 
nebo co, dokonce plánoval * (a to je dost co říct...) tak sme jeli dom - tuším, že 
trojkou? Vstával sem vopůl druhé... 

13.11.1999 Včera takové menší posezení na Radnici - no, je to strašnej pajzl. Pomalá obsluha, 
hoďku před zavíračkou nenalejou, Eva se čokolády nedočkala (že odešla, nevadí) 
bysme si udělali rumový pralinky... Poprvé sem viděl Dejva, jak nepije pivo... (ale čaj, 
bo je nachlazenej) Taky sme dali pokusnej Rum, ale já a Dejv sme se dost otřásli... 

Tak sme šli (Áťa, Jacek, Já) do Kobry, kde sme si nemohli vybrat, jestli nahoře nebo 
dole, rači nahoře na baru. Celou tu dobu sme plánovali spoustu věcí, jako dycky... 

Nechápu, proč sem od tam šel na osmičku, od které není na Novolíšeňské přípoj, měl 
sem jít o deset minut dřív na jednaosumdesátku a jel bych až na Pálavák - no nic, 
chybama se člověk učí... 

Svět viděn šesti pivama je mnohem jednodušší, naprosto přesně sem věděl, co bych 
měl udělat, akorát teď to zase neudělám, bo nemám těch šest piv... 

08.11.1999 Včera (neděle) poslední letošní zápas SK Líšeň. V osum v Bohunicích. První zápas 
s ELVO (sou druzí) Nastoupil i Dada. Remíza 0:0. Hra celkem vyrovnaná, šance na 
obou stranách, Roman podržel. Pak hrála Slatina s Incident - ti neměli nikoho na 
střídání a jeden z nich byl takovej strašnej narvák, furt nadával a fauloval. Takže 
dostal žlutou a pak druhou. My sme se samozřejmě radovali, bo to znamenalo, že 
další zápas (jako s nama) nenastoupí, ale bohužel sehnali náhradu. No, když ten rapl 
opouštěl hřiště, tak šel kolem nás a plivl na Dejva (na nohu), kterej ho nakopl a málem 
mu vybombil... Akorát nikdo neviděl to plivnutí a všichni viděli to kopnutí, takže Dejv 
byl za toho špatnýho... 

Druhej zápas - byli sme lepší, Dada dal dva góly, Jéca jeden. Slatina se na střídačce 
zahřívala meruňkou. Roman chytal dobře, ale jednou mu musel pomoct Jéca - 
vykopával balón z brankový čáry. Gól sme přesto dostali, dokonce i přes Dejvovo 
pokleknutí... 

A pak se jelo na hřiště slavit. Pivo, jídlo, a pak někdo dostal báječnej nápad - kořalky 
(malý) - tak bylo kolo, pak další a další. Nejvíc to provokoval Luba. Dycky když sme 



dopili a ona to chtěla odnést, tak řekl ještě jednou. A to jel dom autem a měl odvést 
Romana. Ten nakonec jel rači busem... Po čase se Lubův slovní repertoár ustálil na 
větách: SK Líšeň olé, Sme nejlepší, Sem nejlepší obránce podzimu, Dejv je nejlepší 
nahrávač soupeře, Dejve, tos skurvil, jinak proti tobě nic nemám, J(R)acek je nejlepší 
pravej obránce, Dada je nejlepší útočník, Zdenál je nejlepší náhradník, já du vo pěti 
na hokej, ještě jednu rundu... S tím si vystačil tak hodinu, možná i dýl... Ale nakonec 
odešel. 

Zdenál si místo rumu dal broskvovou, ale rači ju rozlil, aby ju nemusel lit, pak podobně 
rozlil ještě pivo. Sem tam někdo odešel... Pak sme dali šipky - jednou sem byl první, 
a pak co hra, to horší a horší umístění. A pak najednou - Zdenál zjistil, že je bez 
mobilu... Tak ho šel zablokovat a zavolat na něj - myslíme si, že ho někdo vzal 
omylem. To sem tam byl už akorát já a Dejv. Chvílu sme se bavili o kleptománii 
v ožralosti, pak sme zjistili, že nemáme na zaplacení a že budem muset zatnout 
sekeru. Tak sme teda zaplatili, ale paní hostinské se nějak zdálo, že je toho málo, 
"Neškrtali ste tady něco? Já takhle neškrtám... A toho bylo víc..." Přesto sme měli 
sekeru 25,- Najednou se tam zjevil Hůdy a dal čaj, pak se vrátil Zdenál, ještě sme 
chvílu seděli a lili, ale pak sem najednou usoudil, že už mám dost a rači sem šel dom. 
Cestu dom si nepamatuju vůbec, jenom že sem přišel dom, a pad se do betle jak 
mrtvola. (mohlo bejt tak 8-9 večer???) 

05.11.1999 Včera Priesnitz (nebo jak se to píše...) na Musilce - celkem dobrej koncert - hlavně ty 
starší songy, ale když to srovnáme s Krabathorama - menší bedny, žádný světla, míň 
lidí - ale dražší vstupný. Žádnej stage-diving, nikdo nespal ve dveřích, mařky sou 
menší než metloši, piva se prodalo vohodně míň. Na druhou stranu, Skull (bubeník 
Krabathoru) nezlomil paličku... Ovšem předpůlnoční doprava je na ... a za to platíme 
penězma.... 

Říjen 1999

31.10.1999 Středa až sobota - Da Big Helloween Bavor Party u Jacka na chatě. Standardní akce, 
okořeněná Jančou a Šmídkem. Ejč šel v pátek do haklu, takže už spal, najednou 
někdo klepe - kdo je tam - Roman... Chvílu pokecal o kácení stromů, párkrát probudil 
Ejča a šel... Janča přišla ve čtvrtek odpoledne s pověřením, ať nás krotí. Vyřezela 
jednu matyldu - takže sme měli už 4 - každá jiná, všechny tutový. 

Celkem v poho, spousta srnek, akorát mě lišky (Ejč) vobral vo skorokilo v kočce... 

Svůj svátej oslavila Silwietta adekvátně - rozjuchaně. Dokonce od nás dostala deku... 

Spát sme chodili pravidelně tak ve čtyři, ale moc sjetí sme nikdy nebyli - ráno nikdy 
žádná kotzowina. 

Včera Krabathor - pravděpodobně poslední turné s Brunem v sestavě... V sedum před 
Musilkou. Davy nažraných metlošů - jeden už tam hvězdičkoval. Tak sme šli k tchýni. 
I tam bylo skoro plno. Šupli sme tam dvě a kousek po osmé sme šli zpátky. Vlezli sme 
dovnitř a zrovna dohrály Sacrails (DohrálY, bo sou to tři němky, deatherky) 

Ritual Carnage - japonskej death s americkým zpěvákem. Poprvé sme viděli Japonce 
s hárem... Hráli takovej brutální death, občas mi připomínali Deicide - ale ne, že by to 
byla kopírka. Dost se mi to líbilo (a to sem byl střízlivej...) 

Pak Krabathor - hráli hoďku, dokonce 5 songů z prvních dvou alb - dost se mě líbily, 
sice zněj jinak, než ty nový - (techničtější, trashovější???) Celkem stage-diving, borec, 
co skákal z beden (cca 3 m) do lidí... Nakonec ho pořadatelé rači stáhli, ale dalo jim to 
prácu - nebyl nejstabilnější... Osobně si neumím představit Krabathor bez Bruna - sice 
zpívaj (i skládaj a textujou) s Christopherem napůl, ale koncerty uvádí Bruno. 



Frontman není nikdo, ale na fotkách je Christopher uprostřed a větší... 

Jak Ritual Carnage tak Krabathor hodně chválili Brno (V tomhle turné sme odehráli 
spoustu koncertů, ale tady je to nejlepší...) Myslím ale, že to říkaj na každým 
koncertě..... i když... Na Musilce bylo strašný vedro - hned po skončení Krabathor sme 
šli ven - sice byl přídavek, ale byli sme spocení skoro jak na S.O.D. Ve východu spal 
ve stoje borec, z druhé strany byl stůl, kde se prodávali lístky, takže tam prošel jen 
jeden člověk a vzhledem k tomu, že Musilka byla narvaná... (Ejč sice tvrdil, že ten 
borec si četl něco za sklem, ale já sem moc dobře viděl, že má zavřený oči...) Někteří 
ti metloši sou pěkně ožralý hovada - tak sem prospal Metalliku, problil Slayer, teď se 
jedu ožrat na Napalm Death - to sem kdysi zaslech'... 

Co je to puberta? - To je, když se ti postaví a nevíš co s tím (Nikdo není dokonalý) 
24.10.1999 V pátek Hůdyho narozky u Hůdyho. Přišel sem kousek po sedmé, byl tam akorát 

Hůdy, Aldos - ten měl taky narozky - Malej Martin a Andrea. Taky tam byly dvě bečky, 
akorát nebyla pípa. Pak přišel Jacek s Kalusem a později Áťa s pípou. Akorát nebyla 
pumpa. Tak sme seděli a čekali. Pak přišel Dejv se Zdenálem, ale bez pumpy. Tak 
vyrazili pro pípu. Furt sme seděli a čekali a říkali si, ajk je to dobrá bečka... Konečně 
pivo... 

Rozdali sme dary (paruku, trička, časáky) a lili sme... Když sem měl tak šestý pivo, tak 
sem se s někým bavil o tom, že ještě nesykla bečka. Jen sem to dořekl, tak sykla. 
Taky přišla Eva, se kterou sem se bavil o tom, že jestli ještě hledá toho abstinenta 
nekuřáka, tak že bych o jednom věděl.... Zdenál, MM, Andrea a Aldos hráli oblíbené 
hry o vodu s rohlíkem, o poslední 4 chlebíčky apod. Taky sme chtěli hrát buchec, 
dokonce sme i desěli připravení u stolu, ale nějak z toho sešlo... 

Taky tam Hůdy dones vzorek - takovej ten zákeřnej - furt nic a pak.... A to sem měl 
jednoho práska... Nějaký fernety... Taky přišla Hůdyho ségra s nějakou (Zdenou?) 
kámoškou. Z chudáka Jacka si udělala smuteční vrbu. (Hůdyho ségra). To už sem 
pomalu usínal, tak sem se přesunul na křeslo... To už bylo před čtvrtou, Zdenál 
s Aldosem hráli šachy, Jacek kibicoval (určitě nebyl sám). Jednu chvílu sem aji chtěl 
jít dom, abych se vyspal na sobotní oslavu, ale nešel sem. Pak odešel Jacek, ale to už 
sem spal v křesle... Na to, že sem měl nějakejch 12 kusů nic moc výkon, teda... Nic 
moc nezmar... 

Někdy v noci sem přelezl na zem, kdesi sem našel jednu matracu a přikryl se bundou. 
V osum nás (mě a Dejva) probudil Áťa, že dem na fotbal na Ricoh. Tak sme teda šli - 
přišli sme po prvním (vyhraným) zápase, byly tam dva Kalusy. Druhej zápas - remíza, 
když Jackovi neuznali gól a tak dal vlastenca... 

Pak sem šel rači dom, kde sem zjistil, že sem udělal dobře, když sem v noci neodešel, 
bo otec vyměnil zámek... Bohužel probíhala rodiná oslava, které sem se moc 
neúčastnil... 

Dneska byl liščí fotbal - sem tam přišel něco po deváté, bo sem zaspal - což nevadilo, 
bo zaspali skoro všichni - Jacek, Zdenál, Dejv - ten si myslel, že se posunoval čas, bo 
už je ráno tma. První zápas, kterej vyhráli sem neviděl a ten kterej sem viděl - 2:9 
s takovejch blbejch pastřel. Jedinej světlej moment byl, když Jacek zajel do borca 
a dostal žlutou. Zajel ale do něj málo, bo za pět minut už hrál... Pak sme jeli na jávu - 
2 škopky a rači pryč, bo já se znám, bych dal ještě jedno, a dostal bych žízeň a .... 
probral bych se v Praze... 

17.10.1999 V pátek sme šli na Insaniu. Sraz vo sedmi UDAVSE. Byl tam Jacek, Já a Janča. Ejč 
nikde. Tak sme dali pivo - když dáš 22,50 tak si můžeš dát 2 piwa zadarmo... Byl tam 
Franta - v pokročilém stádiu... hrubě skalenej - na jeho poměry tam prostě musel bejt 
už od čtvrtka... 

Po osmé sme šli z Jančou k Rondu, šla dom (lákala nás na kafe, králíka a kačenu - 
neboj nic, Kabo, vše ve vší počestnosti, bohužel teda...) my sme jeli na Vaňkovku. 
Tam je to dost dobrý - skoro jako Slévárna, ale ve druhým patře. Přišli sme a padl na 



nás Ejč, kterej lil v haklu, takže už měl solidní základ. Fronta jek Sfiňa, tak sme si 
rovnou koupili každej dva. Mezitím hrál Morpork - celkem dobrá hudba - něco jako 
Doors, Hendrix a pod. 

Problém byl z hajzlama - bylo jich málo a byly společný. Sem tam jednou vlezl a vona 
tam stála mařka a voblýkala se. Tak sem rači šel... 

Insania hrála standardně dobře, bylo tam dost lidí, prostě pohoda. Byly sme v první 
řadě. Při jedný songovce vytáhl Poly péro a hodil ho do lidí - přímo mě. Takže mám 
teď doma Polyho péro. (Verčo, až se vrátíš, tak si můžeš sáhnout) Dva přídavky - 
před druhým sem na Polyho zařval Skimmed - se pousmál a řekl - Skimmed - to už je 
dávno, to si ani nepamatujem... Ejč vyškemral na Klímovi paličku, takže už máme 
dvě... 

Bylo zhruba půl dvanácté a nám se samozřejmě nechtělo dom, věděli sme, že Lišky 
lijou v Severce a nevěřili sme, že pujdou dom, takže sme je šli hledat někam do 
knypu. Došli sme do meskalita, tam nějakej borec chtěl vstup. Tak sem řekl, že se du 
jenom podívat dolů, pustil mě, pak nás vpodstatě pustil všechny zadara a pak sme mu 
pomáhali s vybíráním. Sice sme si zezačátku mysleli, že to jen tak skouší, ale vono to 
bylo doopravdy. Tak sme asi do dvou vybírali, vobčas nějakej fant, od Galousek sme 
dostali tabatěrku a zapalovač, ten borec to chtěl, tak sme mu to střelili. Pak sme šli dál 
hledat lišky - čárlýs, elektra, remix - nic. 

Tak sem se deset minut bavil s budkou, aby nám řekla mobil na Zdenála, ale nějak to 
nešlo. 

Takže sme skončili pod skleněnkou v tom music baru nebo co. Dali sme škopek 
(devátej) a bechera, kterej tam jen tak ležel na baru. Ve tři sme jeli tágem dom. 

Ráno sem vstal vo osmi a šel do Líšně na fotbal. Přišel sem pozdě - první zápas už 
byl prohranej, takže sme šli koupit nějaký lahváče - během cesty sem se dozvěděl, že 
Lišky včera nikde nelili, že šli v jedenáct dom - to je živorospráva!!! Kromě Hůdyho, se 
kterým sme se těsně minuli v Meskalitu. Druhej zápas s Béďa týmem suveréně vyhráli 
9:2 ale Ejč nedal deset gólů, jak sliboval. Dejv jel na svatbu, a my šli do Jasmínu na 
polívku, dali sme pivo, pak ještě jedno, a už sme chtěli jít dom. Jenže přijel Dejv, 
Zdenál a Hůdy ze svatby, tak sme ještě pár kusů dali a zaplatili. Ale neodešli sme, 
ještě sme začli lit - Dejv dával umakarťáka, vymysleli jsme nový nánboženství - bůj je 
Dejv a vymýšleli jsme blibli a přikázání.

1. Li!
2. Furt!
3. Nepřestaň!
4. Sesmilníš!
5. Pokradeš!

Blible:
Šest dní bůh lil. Pak zvedl hlavu ze stalu a první jeho slova byla:
"Co je, kurwa?"
Opřel se o hlavou o zeď a druhý jeho slova bylo:
"Au!"
A třetí jeho slova byla:
"Oni se zbláznili"
když slyšel své věrné apoštoly.
A čtvrtá jeho slova byla:
"Šupnem tam ještě jedno."

Tak si tak vklidu lijem (po každým pivu sem chtěl jít dom...) a najednou Áťa řekl, že 
jede v neděli do Prahy. No, a to byla chyba, bo bůh řekl, že jedem taky, a apoštolové 
byli nadšeni, dopili a vyrazili hledat auto a řidiče. Eva odmítla, takže sme jeli 
Zdenálovou škodovkou a řídil Hůdy (měl teprv 6 piv, takže to bylo v pohodě) 
K Hůdymu se stavili dva borci z Dukly a jeden hned jel s náma. Složení teda bylo 



Hůdy, Zdenál, Dejv, Staňa a já. 

Ještě když sme jedli u devíti křížů, tak sem nevěřil, že tam dojedem. Po jídle sme 
usnuli v autě, najednou se probudím a koukám - sme v Praze. Sáááha. 

Na Florenci sme měli sraz s nějakejma duklákama a pak sme vyrazili do knypu. Bylo 
půl dvanácté. Auto sme nechali na Balbínové 36. Takže sme sedli do nějakýho knypu 
a lili. Zdenál pil juice!!! Lili sme tak do tří (ze celej den cca 13 piv), celkem nuda, i když 
ta servírka nebyla zas tak špatná, zase sem byl na dámským záchodě, tentokrát srat. 
Vyrazili sme do města - podívat se na kurvy do Perlovky - nebyly tam - na Václavák - 
taky ne - ale dole sou nonstop otevřený stánky s občerstvením, tak sme dali nějaký 
smažený sýry a prsa. Pak sme ještě chvílu blómali po Praze a pak sme jeli přespat na 
Duklu, což teda původně v plánu nebylo. Spat sme šli tak vo pěti. Vstali sme tak před 
desátou (za dva dny necelejch deset hodin spánku...) 

Jeli sme do knypu na polívku a kofolu do půllitra - máte kofolu? Jo. Tak do půlllitra - 
ale nebyla to kofola, ale ředěná Coca Cola z postmixu. Na pivo nikdo neměl odvahu, 
i když provokace typu - žebysme tam jedno šupli - se objevili. Zdenál s Dejvem začli 
básnit o tom, že v Holeškách je bordel za 20,- (pípšou v kabinkách) a že když už sme 
tady... Stejně sme neměli do dvanácti, než přijede Áťa, co dělat, kromě Hůdyho, kterej 
chtěl bejt ve dvě doma. Takže sme jezdili po Holeškách ulicu za ulicou a hledali ten 
borďík. (Zdenál měl vybitej mobil). Po půl hoďce sme rači komusi zavolali a věděli 
sme, že máme hledat tržnicu. Nakonec sme ju našli. 

Vlezli sme dovnitř. Až v jednu - polední pauza. Šli sme do druhýho. To stejný. Polední 
pauza v bordelu - to se mi ještě nestalo a to dělám osum let... Tak sme jeli na hlavňák 
a hledali Áťu. šli sme na hajzl - a najednou de proti nám Áťa. Tak sme přemýšleli co 
dál - kabinky nebo návrat? Protože sme měli dvě auta, tak sme se rozdělili - Áťa, 
Hůdy, Staňa a já sme jeli dom (Xantiou) a Dejv se Zdenálem šli pro škodovku, s tím 
že se rozhodnou, kam pojedou. Za necelý dvě hoďky doma. 

14.10.1999 Včera Musilka - předtím základ U školníka a tchýně - měli hrát Mechanickej Pomeranč 
a Žolíci. Ale qůli zranění (=kotzowina) žolíci nepřijeli. Pomeranč hráli takovej moderní 
mix (kopírka) sepuko-korno-bio-mešín. Až uslyšej nový Machine Head (BTW: 
super!!!!) tak začne zpěvák melodicky zpívat. Nicméně na živo to znělo dobře... 

Pak sem, qůli Ejčovi, aby nemusel ma hory sám oslovil nějakou mařku, ale byla 
nějaká nekomunikativní, její kámoška trochu víc, a Ejč rači mlčel... a to se qůli němu 
TAKHLE přemáhám... 

Pak Forbiden Fruits... Tři rapující černoši, dvě zpěvačky, kytara, basa, bubny. Ti rapeři 
byli dobří... Dost. Three Niggaz, v afrikánštině, ty zpěvačky nic moc, chvílu sme čekali, 
jestli se nezačnou svlíkat nebo tak něco, a když se k tomu neměli, tak sme šli dom... 
Ale ta v červenejch šatech... mě připoměla tu... eee... ...ehm... Lenku (?) 
(Dávačkafakr) Ne, že by jí byla podobná, ale prostě, když sem ju viděl, tak sem si na 
ňu musel vzpomenout. (A to není žádná lichotka) 

Dneska sem byl v Praze, hm, nic moc. Zpátky sem jel jakýmsi basem - prej odjezd ve 
tři... Nastoupil sem 14:47, sednul sem si a autobus se rozjel. Vo pěti v Brně, zajelo to 
na Zvonařku pod střechu, vytáhl sem yluminátéry, abych se koukl, kolik je, autobus 
sebou cukl, takže mi vypadly na zem. Kamsi zapadly, a bo autobus pokračoval dál do 
prdele Evropy (Vyškov) tak sem je tam nemohl hledat, takže sem bez yluminátérů, 
ča!!! Fak!!! 

11.10.1999 Včera v Čárlýs - pochopitelně sem tam potkal Honzu (Žanyho) 
10.10.1999 Vodešli... Od Áťi sem dostal Velký Mínus za to, že sem odešel... Dopoledne byl fotbal 

na okruhu. 

Bída. Hnusný počasí. První zápas - s drullácem - prohra 1:2, ale ... poslední dobou je 
to strašný. Vždycky je to takový vyrovnaný, máme víc šancí, ale neproměňujem. Zato 
protivník má jednu dvě, a je s toho gól. Takže všicni byli nasraní, že prohráli už 



podruhý vo gól, takže, aby se to nepletlo, tak ten druhej sme prohráli 2:5 s okruhem. 
Ale zase se dá říct to stejný, co vo tom prvním - prostě dva náhodný, laciný góly, no 
a po třetím už to všichni podvědomě vypustili... Chce to pořádnýho útočníka. 

Zato Slatina, vlastně Dyno, dvakrát vyhrálo - s těma, co sme prohráli 1:2 vyhráli 7:4 
jak nic a s okruhem(??) vyhráli 5:4. když tekli 1:4. 

Po špílu došlo k zdrcující sebekritice celého týmu, ale nevím, nevím, zda to pomůže... 

Hospoda na okruhu je celkem pěkná, kdyby měli gulášovku, bylo by to lepší. Ještě, že 
sem tam nepotkal šéfa a ředitela... I když, ...měl sem akorát pivo a čaj. 

Zachvílu musím na č(h)áru, bo Sýsa chce vrátit jakejsi kompakt (to só záminky, 
nejdřív se kompakt pučuje, potom se vrací, mezitím se třikrát zapomene doma.........) 

9.10.1999 Mě zas slzej voči - to je neklamný znamení, že sem se včera vožral, což sem chtěl - 
už ami ty kovoviny nejsou, co bejvaly... 

A to sem málem byl v pátek (!!!) doma (!!!) Naštěstí Dejv mejloval, že přídou na 
Hybešku, takže sem ještě přemluvil Ejča a šli sme. Chvílu sme lili jen s Ejčem, pak 
přišli lišky v čele s MM (zlomenina II.) Lili sme a čekali na Áťu, kterej když došel, tak 
provokoval, kam půjdem potom. Takže sme před jednou vyrazili z hybešky (zavíraj 
v jedenáct...) a šli do Meskalita, bohužel teda. Po cestě se k nám přidali nějaký dvě 
mařky nebo co, hlavně do nich vrkal Hůdy - pověstnou hlášku "pičo, poď mrdat" sem 
neslyšel - a trochu aji Ejč. Podle mě to v Meskalitu nestojí za to, vodnesli sme MM 
a šel sem dom, bo mě to tam hrubě nebavilo... Zbytek tam zůstal, apokud nevodešli, 
tak sou tam doteď... Na Hybešce se mihla Sýsa, lákala mě ne pelešku, já nevím, co 
mám dělat... 

A taky se mi rozpadá dar, ča!!! 
5.10.1999 Invex - celkem hezký hostesky a rozdávačky letáků, hlavně u Minolty. Pro příští rok 

bych doporučil oddělit hostesky úplně od počítačů a jít se podívat jenom na ně... Jinak 
je to vyhozená investice... 

3.10.1999 Dneska sem nebyl na fotbale, bo 
1) Nikdo mi neřekl, kde je nějak sraz nebo něco,
2) chtěl sem sice jet šalinó, ale
       a) Nebyl sem si jisté, zda se hraje v Bohunicích nebo Na Okruhu
       b) Nevím kde je okruh - jednou sem v tý hospě sice byl, ale už si to
          nepamatuju, nehledě k tomu, že když sem u hospody na hřišti přehlíd
          hřiště...
       c) Vstával jsem vo půl desáté... 

Proč sem vstával vo půl desáté? Bo sem byl v Brooklynu na Isacaarum. Sraz byl vo 
vosmi udavse, Ejč nedorazil, přestože ještě vo šesti mluvil s Kabou, že dorazí (sme si 
vzpoměli na památný výlet do Jeseníku...) (asi se díval na pretty woman) Jacek taky 
nedorazil, ale ten to avizoval dopředu. Kaba udělil Ejčovi černý puntík... 

Šli sme do Brooklynu (50,-) zrovna hrála nějaká kapela, dost dobrý, melodický, beze 
zpěvu, ale když sem viděl tu klávesačku, tak mám pocit, že dřív hrávala 
v tisícovkách... 

Pak Urshullum - trash/core - zpěv občas jako rejži, vobčas mě to připomělo Stuck 
Mojo - takovej moderní nářez - celkem dobrý ale ten zvuk, ča... Poté Kaba s Jančů 
odešli... Zpěvák Isacaarum se tak různě potloukal po Brooklynu, furt se usmíval... 

Pak Parasophisma - hodně zajímavej doom, i s flétnů, zpěvačka, byl tam kdosi z té 
první kapelky, ale ten zvuk to tak dokurwoval, že sem rači dal pivo, postupně se to 
zlepšovalo, ale... 

Byl tam i lýdr... Prej byl na Favále, tam nikdo nebyl, tak se přišel podívat... Asi se mu 



to moc nelíbilo... 

Pak Isacaarum - bylo to vpodstatě stejný jako v Blansku - první koncert v Yachtu asi 
nepřekonaj - plivání krve, norskej zpěv - ale třeba zpěv přes plynovou masku... Pussy 
Buldozer aspod. Celkově to bylo hodně dobrý, akorát ... nemělo jich na tom pódiu být 
víc? 

Jedničkou dom... 

V pátek byla normální rozlučka s Kabou u davse, dokonce přišla i Zuzka..... 
1.10.1999 Včera byla Garáž - vlastně Tony + Garage. Předtím jsem byl se Silwiettou ve 

Svitavské Rychtě. Pingl nám popřál aji příjemnej večer a zábavu bo co... (Ale ty porce, 
to se nedá sežrat...) 

Šli sme na Musilku, kde už čekal Jáca s Ejčem - ještě předtím sme potkali Kabu - 
přiznal *. 

Tony byl super, pohoda koncert... Nejlepší byly přídavky - Voči (slow jazz late night 
mix...), passenger od Iggy Popa a ... samozřejmě Křemílci (a Muchomůrky) pro 
Silwiettu. Hráli - mimo jíné - Zrcadla, Pak že lidi musej spát, Voči (místo mrkat umím 
výborně tak mrdat umím výborně...), Berlin a další kousky. Fakt hoďka a půl pohody... 
Celkem dobrej zvuk, i když zezačátku... 

Bo mě Ejč donesl jar, tak sem si hned pustil tak půlku super - Studna, Knihovnička 
(motorovou pilou) - sem dycky myslel, že je to jedna songovka, bo ju tak na Favále 
hráli... Ale ten konec - to nám na chatě musel strčit mikrofón do krbu... 

Da-ma-šin-is-stil-e-lajf
aj-em-re-dy-tu-e-tek

Září 1999

26.9.99 Momentílně je půl osmé. Já su nadrané jak deka a hrajou tito a (nějaká) tarantula... 
Možná si aji vzpomenu, co sem to sem vlastně chtěl napsat - ale na které klávesnici... 
a na kterej monitor se mám vlastně dívat - si dělám prdel, tak znořenej nésu... 
(i když...) 

Kurňa, už dlouho sem si nezpíval Roráty - takže ... Pan farář není domá-á-á ukousl 
mu péro kůň - a Jácuv oblíbenej refrén - carýra rumpla ceckem juchajdá - ty voe, asi 
su nějakej nalitej - ale průser je v tom, že já mám tak zkurveně dobrou náladu 
(náladoviče... ten komu je tadle narážka určená, tak se ozve... ... ... možná... ) 
Chachá... to je strašný, co to vlastně píšu... jo, že mám tu zkurveně dobrou náladu, že 
přestože je podzim, prší, a né a né lapnout depku (depkoviče...) A přitom je potřeba 
zalezt ke krbu, vytáhnout něco od Holdstocka - třeba Lavondyss... a pustit si 
Type'O'Negative (co Jáco???) 

Ale, když už su tak nadranej, tak to já sem vodněkad přišel... 

Teď sem zrovna taky přišel - no... asi všichni ví odkud... ale, moment (momentovič...) - 
sice sem vod někud přišel, ale šel bych někam pognout - s títem aji tarantulou 
(tarantulovičem...) 

Bych si lokl fernetu, akorát mám 3 litry oplácány 30 kilama sádry - ségra mi na todle 
téma a na téma mých kamarádu něco říkala, akorát sem stihl zapomenout co, no 
takže to sem dostal k narozkám, akorát to vlastně začalo v pátek, když sme šli na 
Hybešku - vo půl sedmé sme měli sraZ (ZKURWENEJ CAPSLOCK - ča, kuwa, šit) - 



asi dám umakarťáka - tak sem tam byl já a jáca a silwietka, a sme lili ty škopály a gin 
a pak přišel Kaba s Jančů, akorát Ejčista nepřišel, bo asi lil někde s haklařama 
(haklařovičema...) nehledě k tomu, že ... co to plancám... ee .. jo, aha, sme teda v ten 
pátek lili na Hybešce, nějský ty rumy, a pak sem to zaplatil - sem je zval - takže 
bohužel teda, Ejči... a pak mi sme dali tequilu, akorát mě pingl nalil vodu, ale hned 
donesl tekilu se slovy, že to byl blbej ftip od tamtoho nabaru, což byl Uďa, kreje se pak 
omlouval tak vehementňě, že mě pozval na vodku, v důsledku čehož jsem pak nešel 
na Vaňkovku na dRum párty, bo sem měl dost rumu v sobě, nehledě k tomu, že sem 
byl přiopitý. 

No nic, tak si zas zazpíváme... kurwy donaha, šálalála, hej... 

Hm, takže, sem šel v ten pátek znořenej po Winckách dom, sem se ajio bavil s jakousi 
mařenou (nejsu si jistej, bo byla tma) ale sem byl rád, že sem padl do betle... Ráno 
sem se ale kurňa vzbudil brzo, takže sem si vzpoměl na lišky, kerý bulharovaly u Dady 
a na Silwietku, která tuiky dřela ve špitlu a ... potřebovala morílní pod(t)voru, takže se 
jí ode mě dostalo, toufám, že to cítila, a vydávalo se jí to líp... nebo co te dělala... mě 
to zase k(ch)ecá... 

Teď sem se vrátil z vany, když už sme u té vany, tak se nedivím Sýse, že tam jednou 
usla, a když už sem u té Sýsy, tak .... co sem to chtěl ... jo, že sem nebyl na Vaňkovce 
na dRum párty, kde byla Sýsa a měli sme se tram srazit - jAKO potkat. 

Takže, sem v sobotu odpoledne vyrazil k Dadovi, kde byl sraz (nebo co) - kdo by se 
s tím psal - první co sem tam viděl, tak byl dejv se zafašovanou pracku - mu na ňu 
spadl jeřáb (10 Tun), takže ho to bolelo a nechtěl lit a ani jet k němu na chatu, takže 
sme skončili (vlastně začali) v Mariánským kousek za břízkama, ale bylo nás 4 na 120 
piw, takže sme mobilovali všem, akorát nikdo to nějak nebral - Kaba nebyl doma, Ejč 
šel slavit se Slavíkem narozky a říkal, že jestli to přežřije, tak přinde, akorát nepřišel, 
takže asi nepřežil, nehledě k tomu, že (jak by řekl Atla) je to fáma. Ale Hůdy a Aldos 
přislíbili příchod, takže sme optimisticky čekali a Aldos dorazil, akorát měl rozbitej 
krýgl vlastně štuc, bo pomáhal komusi s kočárkem, ale asi né jako Jacek, kterej vyšel 
s rómku do druhýho patra, ale na druhou stranu, krýgl nerozbil, nehledě k tomu, že ho 
neměl. Ale to nevadí. 

Šli sme na chálku - nejdřív do Eldoráda, akorát tam nám slečna (hnusná) řekla - víte 
co, přečtěte si to venku na ceduli - a protože se nám to nikomu zatím nestalo - a to 
děláme 8 let na hospodě - tak sme šli rači na břízky na párek. Nehledě k tomu, že ty 
žebírka na roštu - rošt už byl vyhaslej a po tom lezly muchy (jakto, že jí to 2x qete?) 
Rozpoutala se vášnivá debata o sci-fi, během které sem zkritizoval Ikarii, bo v té jejich 
posrané soutěži nezvítězila moje povídka, kterou sem tamo poslal, hajzly jedni, 
a která se všem, kdo ju četli (Jáca, Silwietka, Sýsa) líbila. Křupani jedni bez kousku 
literálního vzdělání... 

Sem tu nějak nachvílu usnul... 

Dejv odjel - a díky vrzajícímu kolenu nám předpověďel, že nebude ani zima ani pršet - 
ale přijel Hůdy a společně s Aldosem sykl beču, takže nám naráno zbývala už jenom 
jedna... Ráno sme teda začli lit .. akorát začlo pršet, což nás probudilo, nehledě 
k tomu, že ten osel rozhodně nedělal I-Á - ale něco mnohem víc... 

Yy voe, já mám nohy, teď sem je viděl... 

Jeli sme na hřiště na seltyky, nebo, jak říkám já - na keltíky - já když slyším celtic, tak 
si nemůžu nevzpomenout na legendární švýcarskou kapelu Celtic Frost (To Mega 
Therion) no a když sme u těch legend, tak sem sehnal (na kazetě) Leprosy od Death - 
super jak sviňa, Chuckovi to dost de - ale ještě bych chtěl debut (debutovič) 
Screaming Bloody Gore (Its a Zombie Ritual - Yeahy) Ale třeba ta songovka Six Feet 
Under(hloubka, kam se pohřbívá...) na Whiplashovým výběru je kavrůvka dabloušů 



jak sfiňa - už ten refrén - Die Muther Fucker... 

Au au au - mě bolí (ta věc) mezi ušima... 

Tož sme čučeli na fus, vnucovali keltíkům piva, DALI SME chálku (můj oblíbený katův 
šleh ((šlehovič))) myslím, že někdo vyhrál, nebo tak něco - pak sme hráli se seltykama 
- 3 na 3 sem chvílu chytal. ale bo sem to kurvyl, tak sem šel spat - taky sem dal zedva 
exy - před sraním a posraní - a teĎ su z toho zmontovanej - fuck your design - asi 7 
piw sme vylili na zem abysme vrátili bečky, akorát bez takovajch těch červenej caplíku 
navrchu, bez kerejch to neberou ale vzala - kdyžtak to někde je. 

Vzhlem k tomu, že se blížé desáta hodina, fernet mi nechce nikdo nahnout, ale jak 
prohlásil otec - já mám hadičku - tak asi pudu spat nebo co, poněvadž jinak zdechnu, 
ale bych ještě sem něco napsal, ale beztak by to byla nějaká pičovina, tak sem rači 
nebudu nic psát, aby ste si o mě nemysleli(y) že - co vlastně - a není to jedno? 

É... (Bééé) 

Ten osel (oslovič) byl strašnej... 

Sem se dozvěděl kousek textu k refrénu typičo - koupím ti korkáče, ty pičo - ale roráti 
sou lepší, akorát je věčná škoda, že znám jen ten jeden rým - Let's Go To Europe!!! 
(Cassandra Complex - tutovej song) - že bych si pustil eMBéčka - nechtěl sem jít 
spat? - asi jo - pan farář není domá-á-á-á, ukousl mu péro kůň ... 

Ty voe, teď spadla ze stropu kazeta - fakt, to není nějakej vožraleckej kec, prostě 
buch - aje nastole... a sou to najnči a s.o.d. - SPEAK ENGLISH OR DIE, TO MILAO 
MOSH, yesa 

Pan farář není domá-á-á-á, ukousl mu péro kůň ... 

Taky sme volali bobovi a volané číslo neexistuje, tak sme volali dejvovi, ať nám ho 
řekne, a on nám řekl to stejný, který neexistovalo, takže smese dovolali doprdele a ne 
dokovi, a byl sem to konkrétně já poté, co sem svým přirozeným inteligencí pochopil 
ovládání Zdenálova mobila pod jácovým vedením. 

BE ORTHODOX 
22.9.99 Takže k tomu fotbalu - nejdřív sme hráli s Players - sice sme dali první gól - Kaba - ale 

pak už sme jenom dostávali - vlastně ne, ještě jeden sme dali - takže 2:7 - no, lepší 
byli, ale asi né o tolik - beztak to sou samí kopálisti hnusní... Protože začlo pršet, tak 
sme se přesunuli do haly (spíš do tělocvičny...), kde sme hráli s Tropicanou... To už to 
bylo lepší, dokonce byli aji nějaký karty - jedna se našla i pro Dejva (za co?) - ale dal 
i gól (+Atla a Kaba) Závěr Tropicana psychicky neunesla, obvzláště po Zdenálově 
tanečku... 

Pak sme se dívali chvílu na Slatinu proti Players - jak jich bylo minule moc, tak jich 
dneska bylo málo (5) - Polák v útoku, Rosťa chytal - nejdřív to vypadalo špatně, pak 
zas dobře, ale nakonec prohrála Slatina 12:3. 

Pak sme jeli na hřiště na pivo, ferneta, tyčinky, jídlo - někteří i dvě... , ale o tom sem tu 
myslím už psal - bylo to náročný... 

Včera sem zase na Starce potkal Sýsu - tentokrát to nebyla náhoda, ale cílený - 
protože dochází k jistým dezinterpretacím tak otevřeně prohlašuju, že to přece nejsou 
žádný rande... (Nebo jo? - Jak se to pozná?) Taky sem potkal 2x Ejča a Sochora 
(tendle tejden) 

19.9.99 II. Je přesně zhruba kolem něco málo přred štvrtou - právě sem se vrátil z hospy - po 
fusu. Tývole, su zas znořenej a vospalej - sem ráno vstal vo půl sedmé a 6:50 byl na 
benzíncew... apo fusu na Hřiště a pár škopíků - a chálka... eéíí ...ů abych nezapoměl - 



ve zkratce - jedna prohra 2:7 a jedna výhra 3:0 - podrobnosti příště... áááááááá 
...cosem to ještě chtěl... 

Ještě vzpomínky na včerejšek - Ať ho oklepeš jak chceš, poslední kapka de do gatí... 
- a na nádru byla mařka (Verunka - (její) přítel ji tak oslovoval) placačku rumu (cukru) 
tam do sebe klopila - nadresno.... 

Jak to ta Sýsa dělá, že jí to už podruhé kvete? Mě ani hovno... 
19.9.99 I. Je přesně 0:30 - právě sem se vrátil z hospy (knipu, paluše) - to zas bude překlepů. 

Sem měl sraz ze Sýsou vo sedmi na čcháře, což j8ca nepovažoval za dobrý nápad, 
bo se hrál fotbal Boby-Sparta a dal se předpokládat štatl plnej fanoušků-skinerů. 
(a v šalině sem potkal nějaký cigány, keří se domllouvali, že dou na ně...) 

Naštěstí to byl celkem v poho, zahlíd sem akorát průvod vobklpenej polišama. Šli sme 
na Vaňkovku na Zónu A (legendary punk from blava) - hledali sme v(c)hod a našli 
sme ho - byl tam program a Zóna A - NEBUDE... Tož smne šli na Hybešku 
(František), urazuilli pár škopálů - akorát si knám přisedli takový dva existenca - mářa 
- mě je 25 ... ... ... ... vlastně 52. No hrůza - jakýkolif thema jim vydržel o na hoťku - no 
a téma hygiena na dámských záchodech - jééé - sýsa - já nevím, co mám říckast... 
Půlnočním dom - ato mám bejt v 6:50 na benzince, bo je zejtra fotbal SK. 

Nevím, co bude s tím stříháním, bpo jedna říká - na pět mm, druhá - dorůst 
a mikchádo... 

A určitě sem zapoměl napsat, že Dada má nohu v gypsu a napodzim si nezahraje a je 
to vprdeli, bo kdo bude dávat góly, když i Kaba odjede do Skotska (žeby Dejf?) Bys en 
mělo Sk přejmenovat na Krypl tým... 

Je přesně 0:50 a já du spat bo zdechnu... typičo... 
18.9.99 Zapoměl jsem se zmínit o (úterní?) výpravě do Jadranu na Můmii. Celkem pohodovej 

film s dobrejma trikama - jinak jako Indiana Jones - taky pár dobrejch ftípků - scény 
s Můmiema a kostrama sou jak vystřižený z obalů desek kanibal korpse... Pak sme šli 
do Domina (Dalishův končící bar) - ze kterýho je strašně těžký odejít, bo vždycky 
ujede šalina a je pozdě... 

Ve čtvrtek sem ráno na Starce náhodou potkal Sýsu. (Náhoda nebyla to, že sem ju 
potkal - sem věděl, že tam tou dobou bude, náhoda bylo, že sem tak "brzo" vstal...) 

V pátek výjezdní firemní (divizní) zasedání - na Račickej kanál - no nic moc. Při obědě 
sem kolegovi ukazoval cosi na baru (tam měli dobře zásobenej - chivaska, 18-ti letá 
Grantska 12-ti letá Balantýnka, 4 druhy tequli...) no, akorát si to pingl vyložil, že na něj 
mávám, že sem si objednal to jídlo, co právě donesl. Tak sme si to nějak vyjasňovali - 
Pane vy jste mával... Nemával... von nějak ustupoval ... a ... převrhl druhej talíř na 
vedlejší stůl.... (Teda, vosum let su v hospodě, ale něco takovýho se mi ještě 
nestallo....) Po obědě bowling - to sem odmítl a seděl na báru a lil škopky... Většina 
lidí postupně odjížděla, ale asi osum lidí tam zůstalo (bohužel teda...) Prováděli ještě 
další sportovní aktivity - kolečkový brusle, koupání - já sem jenom obešel ten kanál - 
má to přes dva kiláky na dýlku, široký je to taky slušně, takže je to asi 5 kiláků... 
Večeře, litvička, po jedenácté nás vyhodili - ti šílenci dali ještě jedno kolečko na 
bruslích + koupačku - a nakonec sme ve čtyřech (divizní ředitel a dva programátoři 
a programátorka(?)) ještě vyžrali flašu vajna a ve dvě sme šli spat jako na koňu... 

Vstávačka po půl deváté - bohatá snídaně - výlet na Říp (kam nás to ten praotec 
zavlkekl?) a odjezd do Brna - po půl třetí sem byl doma... Akorát mě sere, že sem 
nevzal foťák - jak ten kanál tak Říp sou zajmavý objekty na focení... 

14.9.99 V nedělu fotbal - přišel jsem později - SK vedlo 5:0 - ale co sem přišel, tak to byla 
bída, ani jeden gól... Pak druhej zápas se Sputnikem - bejvalej Jécův tým - mistři 
obranáři - hra vyrovnaná, SK tlačilo,ale prohrálo 2:1 - náš jedinej gól dal v 36 sekundě 
druhýho poločasu Jura (vlastně Dejv...) Ale kdyby neskriplili Dadu, tak to mohlo 



dopadnou úplně jinak - taky měli víc lidí na střídání... Tak mám pocit, že svou práci 
maskota neodvádím moc dobře... 

Zato Dyno B (Slatina) nic moc... Moc se jim nedaří, přestože jim chytá sám velký 
Polák... Rosťa dostal (nečekaně) žlutou... Ale je pravda, že byli (Slaťiňáci po hodech...
(((čím házeli???)))) Ale když sem je tam tak viděl, tak by mě zajímalo, jestli je Sýsa 
zná... Myslím, že ... nevím ... 

9.9.99 Jé, dneska sou samý devítky... 

Tož sme včera byli na Hydru na Despondencing... Sem tam přišel před devátou - to už 
tam byl Ejč a Jacek - dávali zrovna El Mariachi a potom Desperáda - viděl sem druhou 
půlku E.M. a první z D. Mařka na baru se nějak divně tlemila - žeby se usmívala? Furt 
tam hrál nějak DJ - no, já nevím, nějak mě to nebere... Prostě tam přehazuje nějaký 
desky - v lepším případě používá efekty - asi sem byl na to moc střízlivej 
a nezhulenej... Ani nevíme, jestli ti Despondencing hráli, bo sme jeli dom 
půlpulnočním... Ráno sem se uklidnil Slayerem... 

8.9.99 Mám špatnej mařketing... 

Ani dortová lopatka si na mě nevzpoměla... 
7.9.99 Kdo by se s tím psal... (Přečtěte si to U Jacka ve WFC Actionz 1.9. - 5.9.99 

Šmelcovna) 

Ve čtvrtek sme jeli na Šmelcovnu kopat výkop pro kchábl. Dřeli sme jak bulhaři a pili 
jak mexičani... 

V pátek odjel Kaba a Janča, v sobotu přijel Atla, kterej za Kabu odpil odměnu od 
St.Ortovky (od Jany) - Ze soboty na nedělu sem dostal k narozkám zepár dek - taky 
sem zapad mezi postel a stěnu. Nikdo se mnou nechtěl lit - Jacek sice tvrdil, že by se 
mnou klidně lil až do rána, ale ležel v posteli pod peřinou... (ale Atla, narozdíl ode mě, 
dopil lahváča) 

V nedělu ráno sme jeli dom - já s Ejčem a Jacek s Atlou - ti jeli na Seltyky - rači sem 
s něma nejel, bo sem tušil, jak to dopadne, a musel sem doma oslavovat. 

Včera menší oslava v hokně - 5 narozek a jedna svatba... Celkem pohoda... 

Ještě sem zapoměl - SK suveréně zvýtězilo v prvních třech špílech... 
1.9.99 Tak sme jeli do Yachtu (do Terča) - přijedem tam (Ejčovým autem) za deset osum, 

tma, nikde nikdo... Akorát tam byla uklízečka a říkala, že otevřeno bude až v osum. 
Tak se dem kouknout na plakát - a 20:50 hrajou Past - tak sme jeli ke Kluzóovi - dali 
sme zepár hrnců. 

Srpen 1999

31.8.99 Včera sem mluvil se Sýsou a na něco sme se domlouvali a já říkám - v úterý ne, to 
dem do Yachtu. Do Yachtu? No, ne, do Terča, do kina. A na co? (chvíle ticha - nemoh 
sem si vzpomenout...) Sbal prachy a vypadni. (chvíle ticha) Cože? To bylo na mě? ...  
Aha. (pochopila) 

30.8.99 Varování - Život způsobuje rakovinu. 
29.8.99 Kdo by se s tím žil, s tím životem? 

V pátek standardní akce Udavse, nestandardně s Andělem a Katkou - zjišťuju, že sem 
byl v hospodě z více lidma z Beritu než z ISS... 



Anděl měl afgánskýho kouzelníka - šli sme to vyhulit před hospodu. Než to rólnul, tak 
projeli projeli kolem dvoje benga, hulíme, jedou další, tak sme se rozešli pryč. No, 
během hulení projelo kolem nás aspoň 5 beng. Dost nepříjemnej pocit... Takže sme 
dalšího rólli uvnitř. Anděl to ředí drumem, takže to nemá takovou sílu, ale je to 
napohodu... 

V sobotu zlatá svatba - vzbudili mě už vo půl osmé.... Kalhoty mi sežral mol, boty sme 
nenašli - takže sem měl švagrovi boty (o číslo menší) a kalhoty (o půl metru delší). 
Bylo to v kostele - kněz přirovnával Ježíše k velkému kormidelníkovi - že by fůze 
křesťanství a Maoismu? - potom odjezd do Machova (!!!) sklípku. Tam se dál slavilo. 
Taky tam byl nějakej příbuznej nebo co, kterýho sem viděl poprvé, a když sem viděl 
dceru, tak sem si říkal, že je to škoda... 

Akorát já seem si naivně představoval, že to bude tak do tří, čtyř, takže sem prohlásil, 
že du na Favál a sraz je v osum na nádru. Tam sem se dozvěděl, že je to plánovaný 
do desíti.... Byla tam nuda, a kdyby tam nebyl Bany a jedna sestřenka, se kterejma 
sem se nudil stejným způsobem, tak bych tam asi opravdu zdechl. (S ostatním si 
nemám už vůbec co říct - ono to vypadá, že nudit se dá i s kýmkoliv, ale není to 
pravda....) Snažil sem qůli faválu lít umírněně, takže sem za celej den vylil akorát litr 
vajna. Taky se mě matka ptala, kdy do toho praštím a ožením se, tak sem si řekl, že 
s tím něco udělám - přemýšlel jsem ale co, a jako nejjednodušší mě připadlo - ožrat 
se. Akorát to nešlo... 

Takže sem vo šesti odcházel, asi desetkrát sem musel vysvětlovat, že už sem si cosi 
domluvil, a že to nejde odvolat, a že se tam nedá zavolat atd. Dojel sem dom, převlíkl 
se a jel na nádr. Jel sem trojkou a pak šel pěšky. Najednou slyším nějakou mařku, jak 
mě cosi říká - Když se budeš takhle oblíkat (a takhle chodit), tak si tě žádná holka 
nevšimne, musíš se oblíkat trochu výstředněji... (po pravdě řečeno, experimentálně 
jsem ověřil, že má kus pravdy - na druhou stranu, ona si všimla....) 

Nejdřív pivovarská (soda+pivo) pak Favál - bylo tam strašně moc lidí - Sony říkala, že 
tam normálně tolik lidí nechodí, ale tohle je poslední výkend o prázdninách... Taky tam 
byla kamaRadka, Lýdr, Pantera, na baru Maňáková - tak sme dali zepár becherů, jako 
upomínku na starý časy - akorát jí to trvalo strašně dlouho - moc lidí. Hráli celkem 
dobře - dokonce i Fear Factory. 

Bylo tam strašně moc mařek (jedna měla (č)háro až na prdel) - akorát si mě 
nevšímaly, viz výše. Uvažovali sme o tom, že je skusíme balit metodou - sralas, co? 
(viz vtipová stránka) - ale nějak to nešlo, navíc nám to Silwietta vymluvila...prej to není 
dobrej nápad... 

Byla tam celkem nuda, jeli sme dvojkou dom. 

Už ani ty depky nejsou, co dřív... Kde je nejbližší plot? Odcházím chcípnout.... 
27.8.99 Tak jsem včera viděl Matrix (se Sýsou). Celkem dobrej film, sice nijek zvlášť originální 

- lidstvo je zotročeno stroji, který využívaj energii, vyprodukovanu lidským tělem pro 
svůj pohon a lidem nabízej virtuální svět,a hrstka proti tomu bojuje... - občas se dá 
předpovídat, jak se to bude vyvíjet dál. Děj jde přímočaře, bez žádných "moderních" 
časových smyček apod., takže ho pochopí každý (I já.) Dobrej soundtrek (Manson, 
Ministry, při závěrečných titulkách RATM - bohužel nic novýho), pěkný efekty. Zepár 
klišé, otevřeno pro dvojku nebo seriál... 

Je tam pár dobrej vtipů - ohnout lžičku není problém, když víte, že žádná neexistuje - 
umíš řídit ten vrtulník? Ještě ne. Operátor, nahraj mi řídící soft. LOAD. OK, jdem na 
to... Příjde mě, že si dělali trošku srandu z jinejch filmů - M.I.B. (agenti) - Desperádo 
(střílečky) 

Celkově to hodnotím kladně. 

Závěrem bych trošku rýpl do E. Bondyho, který vpodstatě předpovídá nahrazení 



(překročení) lidí (potažmo biologična jako celku) vyšší, arteficiální inteligencí. (Podle 

zákonů dialektiky) Představujete si to takhle? 

Pak jsme jeli k Davsovi, kde sme pili velice zajímaví nápoj - zelenou s tonicem. Jarin 
na to koukal divně.... Není to zas tak špatný.... S tonikem se dá lít všechno... rum, 
fernet, becher, zelená..... 

Půlnoční rozjezd je velice srandovní.... Všichni nažraní, usínaj, padaj jim hlavy, prostě 
prča.... 

V sobotu je babčina zlatá svatba. Doufám, že tam někdo předvede nějaký ožralecý 
extempore - doufám, že to nebudu já... 

25.8.99 Včera trenál a rozlučka s Dejvem, protože jede na 3 týdny do Francie. Oficiální 
rozlučka bude sice ve čtvrtek, ale to už mám cosi jinýho. Na hřišti sme byli do 
zavíračky, pak sme měli velký problémy, abysme nešli do herny - aspoň pět minut 
sme stáli před hernou a nakonec nešli... 

Pak sem jel basem dom a než sem vystoupil, tak sem zaslechl hlas - á jé, eSKáčko 
zase trénovalo - podívám se, a on to byl takovej tamten. 

Blbý bylo, že sem musel dobíhat dom - a Lunatic Gods tam určitě nehráli... 
24.8.99 Včera sem byl se Sýsou v Čárlýs, když sme vycházeli, tak sme potkali Žanyho, jak de 

dovnitř. - Do Čárlýho na oběd chodit nebudu.... 
22.8.99 Brutal Assuslt vol. 4 - Blansko 99 

Vyrazili jsme s Ejčem a Kabou v pátek, krátce po šesté dorazili do Blanska. Tam sme 
zaparkovali a šli na zimní stadion, kde se celá akce konala. Bylo to super - nad 
ledovou plochou byla akorát střecha, okolo tráva a tak. Přestože se mělu už přes 
hoďku hrát - nic se nedělo. Postavili jsme stan (spali sme tři ve stanu pro dva), dali 
pivo, mezitím začli hrát COARSE GRAIN - něco jeko sepuka, což potvrdili dost dobrou 
kavrůvkou ROOTS BLOODY ROOT. 

Potom jihočeští ISACAARUM (black/grind) - dost zmáklá show (bizzar fetisch, igelit, 
plynová maska - zpěvák, kukla bubeník) Bez zpěváka by to bylo slabý - střídá ze tři 
hlasy - šílený kxicty a úsměvy. Ejč šel vedle pódia, za chvílu sem šel za ním, pak sem 
odešel a Ejčovi řekli pořadatelé, ať vypadne. Isacárum má tutový názvy songovek - 
např. pose*u ti ptáka apod. Ještě, že zpívali anglicky a norsky... 

Založili sme další klon ÅÖSALTATÖR, pilotní singl je Shitwave. 

I přes šílenej zjev a šou je ten zpěvák asi vpoho - při zpěvu třeba druhou rukou 
dotahoval uvolněnej stojan mikrofonu apod. Během celýho festivalu sme ho sem-tam 
zahlídli (většinou s Vlakynem) a byl vpoho. 

Pak sme zašli zavolat Jackovi, aby dojel, protože sme nevěděli, jestli přijede, bo mu 
nešli mejly. 

Sem tam sme si s Ejčem zašli pro mikinu, Kaba měl na večer připravenou jednu 
speciální, fialovou... Mikina sou eLeMka, vzniklo to tak, že sem šel pro mikinu do 
stanu a donesl eLeMka. Co je super mikina, ať si každej domyslí sám... 

Pak hrála nějaká kapela (asi MELANCHOLY PESSIMISM, protože hráli Kakaovou, 
Cher, Jacksona...), pak cosi se zpívajícím bubeníkem a zpěvákem do počtu, a pak, 
pak ... ROOT. Hned sme dali super mikinu a díky tomu hráli ROOT asi dva dny, Ejča 
přejel dvakrát vlak... Pak hrnuli nějací amíci - GARDEN OF SHADOW - taky dobrý, ale 
taky hráli strašně dlouho. Potom SILENT STREAM OF GODLES ELEGY - v půlce 



sme šli spat - škoda... 

Ráno - první probuzení o půl sedmé, to bylo strašný, byli sme rádi, že ležíme, dali sme 
kofolu a chrupec, o půl deváte už to bylo lepší, takže další kofča - Ejč už měl třetí... 

Vyrazili sme do města - nákup v obchodě, který se menoval Sáma - rohlíky, voda, 
Magnum, tatranky - na náměstí maj tutový kamený stolky a židličky. Probírali jsme 
vzpomínky na předchozí den, na štimgec v noci apod. 

Pak sme vyhlíželi Jacka na mostě, Vykládal, jek šel se slovenskejma pankáčema - 
prej našli ho*no, jé ho*no, a vyváleli si v něm spacáky. Šli jsme do knypu na oběd, ale 
nevařili, takže sme na zahrádce dali dva škopky a šli do areálu na uzený kuře. Jacek 
vytáhl svačinku... 

Hrálo spousta kapel - podle původního pragramu ale moc ne - skluz, náhrady místo 
nějakých kapel - SANATORIUM death/grind, nic moc, ASGARD - black sra*ka z Brna 
- pro mě nejhorší kapela - MACHINERY z budějic, v jedný skladbě jim pomohl Vlakin 
a Isacarák, death/grind, ale lepší, STIGMA - už nevím, při začátku LUNATIC GODS 
sem šel ven do křa s*at, což byla chyba, protože to je super melodic death se 
Slovenska, takže sem zpátky běžel (no, tam taky, ale to bylo z jiného důvodu) když 
sem se vracel, tak hráli zrovna takovou tu tutovou songovku z první desky - stejně mě 
nikdo nevymluví, že ten melodickej refrén není Sááháá.... 

Pak sme zahlídli zpěvaká FORGOTTEN SILENCE a podlehli naději, že budou hrát. 
Hráli totiž VUVR, ve kterých hraje na basu a zpívá. Fakt super technickej death... Dost 
dobrej.... 

Když nám byla s Jackem zima, tak sme si nechtěli oblíkat mikiny, protože později 
bude zima větší, a co si pak oblečem? Tak sme dali RUM a Jacek vytáhl svačinku... 

Pak sme šli zbalit stan, a donést ho do auta a přeparkovat blíž k areálu. Když sme se 
vraceli, tak hráli MONASTERY - nevím, ale Jacek, kterej s náma nešel, říkal, že to 
bylo dobrý... 

Mezitim sme z Jackem plánovali, jak tam propašujem Dejva, kterej měl přijet o půl 
deváté a chtěl tam jen tak na hoďku - zhodli sme se na tom, že těžko. Byl tam sice 
plot, kterej se dal v poho přelézt, akorát ho ty ku*vy hlídaly. Leda nějak zahradama 
přes potok, nebo tak něco. 

Taky hráli INGROWING (budějovickej grind - Vlakin) a SAD HARMONY - zajímavej 
DOOM (?) - tyhle dvě kapely sme prolili, takže nevím, kdy přesně hráli... INSANIA - co 
dodat? Tradičně dobrej výkon téhle brněnské mystic HC bandy... Poly je správnej 
frontman. Jacek během Insanie šel čeknout Dejva, ale nebyl tam. FLESHLESS (asi) - 
dvě gajtry a frontman, drumsy z automatu, celkem dobrej nářez, hlavně ty starý 
půlminutovky. Jacek vytáhl svačinku... 

Pak hráli (asi) OXIDE OF CHROME OPAQUE - basa, bubny, klávesy - instrumentální 
- sice zajímavý, ale nic moc - monotóní, nuda. 

To už sme seděli na tribuně vedle pódia a z Jackem sme přemýšleli, jestli máme nebo 
nemáme jít do zákulisí - naivně jsme si představovali, že tam budou švédský stoly, 
chlast zadara a tak. Nakonec sme tam teda šli, ale nic tam nebylo. Sranda pak byla, 
když nás Ejč a Kaba hledali - seděli sme ve tmě, zbytek byl osvětlenej - jenom sme 
viděli, jak stojej a rozhlížej se. Tou dobou už byl celej stadión solidně 
zagrcánkovanej.... 

No, a pak DARK. Kdysi sme se shodli na tom, že je to sra*ka a de Sade se chová jako 
pi*a. Ty doby sou dávno pryč, teď hrajou velice zajímavej metal (původní fanoušci 
z doby, kdy hráli death sou ale asi zklamaní), ale my z Jackem sme byli nadšení... 
Akorát ta jejich flétnistka... Ta váží tak pětatřicet kilo i s flétnou, je vychrtlá, kdyby 



neměla kalhoty, tak člověk nepozná, že má pas (o nějaké pr*eli nemůže být ani řeč) 
Bolumička.... A když si sundala tričko - to ani nemusela.... Ale hodnotíme hudbu a ne 
mařku - (I když v hledišti byly pěkný kusy... zvlášť ta, jak stála kousek od nás při 
ROOTech - na druhou stranu, ROOT hrál dva dny...a tu mařenu sem tam pak už 
neviděl...) 

DARK byl super a po nich sme jeli dom. (fesťák ještě pokračoval 2 kapelama...) 
Cestou k autu sme s Jackem sesynchronizovali v obětí běh a s rozběhem sme kopli 
Ejča do zadku. Bohužel už nevím proč. Pak sme celou cestu hráli ožralý - moc dřiny 
nám to nedalo, ale přeci jenom trochu jo - a opůlnoci sme byli doma... 

Choděj mařky navostro? 

A ještě jsem si vzpoměl na jednu perličku z Litoměřic. Přišel za náma borec a mařka, 
a ptali se nás, jestli holky choděj čůrat, nebo chcát... Čůrat. 

Takže celkové hodncení Blanska je - SUPER. Divná ochranka - v některých 
momentech moc vostrá. Metloši sou strašní norci - když sme ráno v devět vstávali, tak 
tam nebyl výjimkou kořeň, kterej ještě kalil... Třeba ten borec, co si vedle nás postavil 
stan... ten ho, myslím, vůbec nepoužil... A jeho etuda u zábradlí na mostě - byl to 
herec z divadla na zábradlí... 

Taky sem tam měl dvojníka... nebyl tak tutovej, jako ten Dejvův, ale i tak byl dobrej... 
20.8.99 Ještě k Litoměřicím - Mě se květá moták... 

Taky sem potkal Sýsu - tradičně po půl roce... Třeba nepříde... 
17.8.99 Litoměřice 99 

Kdo by se s tím mluvil, s těma slovama... 

Ahoj, ahoj! 

PSST, PSST! 

Hobluj!!! 

Čchára! 

Kurwa pasr! 

Bolí mě ta věc mezi ušima... 

Mébl! 

Mý méno de (prej) na všechno - Sáho-dlouhý text, Sáho-rost, sáho-zřejmě, 

Tý voe, co sem to zase prováděl??? 

O proti loňsku tam bylo víc lidí, horší organizace, horší zvuk, horší kapely (loni bylo 
těžký najít kapelu, která se nám nelíbila, letos to bylo naopak) a víc ožralejší. 

Vyrazili sme před jedenáctou dopoledne od Královopolské směrem na Veveří pro Atlu 
a díky bezchybné navigaci jsme již za chvíli byli v Komíně. Pak sme se vrátili, naložili 
Atlu a vyrazili do Makra pro pivo. Při malé zastávce na Úvoze u bankomatů jsem 
vysvětloval (anglicky) nějaké Japonce, jak se dostat na nádraží. No nevím, kam 



došla... 

Po staré státní přes Jihlavu, Kolín směrem na Litoměřice, s cílem vyhnout se Praze. 
Měli sme jet na Neratovice. Byla tam šipka, tak sme odbočili a ... dojeli sme do 
Kobylis, pak do Bohnic, tam sme asi třikrát projeli tam a zpátky, párkrát se poptali kam 
dál... No nic, nakonec sme se dostali do Litoměřic krátce před šestou - zrovna 
dohrával Boron, ach jo... 

O horší organizaci už sem psal - nedostali sme CD a program sme si museli koupit 
(!!!) - Postavili sme stan, ukrajinca a Ladu a šli lit a pogovat. Mezitím sme Dajva 
(a vlastně nás všechny) překřtili na štymgecáky (napadla mě zajímavá věc - v knihách 
je napsáno - žádnou část této knihy není dovoleno použít nebo jakýmkoliv způsobem 
reprodukovat bez souhlasu nakladatele - týká se to i jednotlivých slov (potažmo 
písmen)??? V tom případě musíme používat pouze slova nepoužitá v žádné knize - 
např. štymgecák, blafuňa, grcánek, grc-pauza, chrupec, grundle, glgčit) Takže sme lili 
a pogovali, mezitím se nám Dejv stratil (to je kamoš, stratí se s - jé, rači přestanu psát, 
nebo si bude zase stěžovat, že ho pomlouvám), pak se mi stratil Atla s Jackem, pak 
sem je našel, zavrhli sme Sodom a šli spat. Mezitím sem potkal jednu bludičku, 
naštěstí si mě nevšimla, protože šla na sraz za těma druhejma dvěma, ale pro jistotu 
sem se vyptával na nejbližší pingponáč. 

Taky sem složil básničku:

Dvě

Dobrá, ne?

Su v pohodě
jako dítě
na hřbitově
zakopané

Vstali sme v osum, dali zepár a vyrazili do Litoměřic na oběd - do pivovarské. Tam 
sme čtvrťhoďky čekali, než se uvolní stůl a půl hoďky, než si nás všimne servírka. 
Stejně by mě zajímalo, jak dlouho bysme čekali, kdybych se tam nerozeřval, jak 
dlouho tady máme čekat, než si nás ta piča všimne... Tak si všimli obě, a to hned. Po 
krátké konverzaci, kdy ona tvrdila, že je tam narváno, a že sou tam dvě, a já(my) 
tvrdili, že to není náš problém, že máme hlad a že půl hodiny je dost dlouhá doba, už 
to všechno fungovalo bez problémů. (Akorát sem zapoměl říct, že dělám 8 let 
v pohostinství a ještě se mi něco takovýho nestalo...) Když donesla jídlo, tak řekla, 
vidíš, že to de i slušně, hochu zlatej. Ale když sme chtěli zaplatit, tak si nás zase 
dlouho nikdo nevšímal. Tentokrát sme nečekali půl hoďky ani neřvali a radši sme 
udělali fíí, no co? No nic! 

Šli sme na nádr, Dejv si dal ještě polívku, koupili sme pohledy a poslali je. Pak sme se 
zastavili ještě u stánku, dali vokurku a šli zase lit a pogovat. Moc si toho nepamatuju. 
Jo, Ferat byl super - při nich sem si koupil CD a tričko Krabathor (CD, který se v Brně 
prodává za 490,- (Mortal Memories - 18 minut + klip) tam stálo 190,- mimochodem, je 
to moje asi 4 multimediální CD - asi byc si měl koupit CD-ROMku) pak pár dalších 
kapel, při kterých sme tak nějak polehávali - ve stanu i v areálu, najednou se vzbudím 
u Groinchurn (uprostřed kotla... - no, uprostřed ne....) Pak Krabathor, kde sem se 
sešel z Dejvem a Jackem, ti mě pak zvedli, čehož se chytli další lidi, ale já to nečekal, 
takže najednou ležím, pod nohou mám Jackovu hlavu. Pak sme si zchrupli pod 
stromem (já a Dejv) no, a po začátku Napalm Death sme šli. Strašnej zvuk - to měli 
i Krabathor - mám dojem, že dobrej zvuk mělo jenom pár předkapel. Možná to bylo 
tím, že ty dvě pódia stáli vedle sebe, takže zatímco jedna kapela hrála, druhá zvučila - 
asi na sluchátka, bedny byly totiž společný.... ale třeba před N.D. byla hodina pouza... 
Ale u Napalmu víc vadilo, co hráli - čekal sem něco úplně jinýho - tvrdšího... Spat sme 
šli něco po druhé(?) vstávali sme zase po osmé.... 

Dejv v nedělu nelil, bo řídil, ale neustále dělal pauzy abysme lili. Takže sme šli na 



stánek - kde J+D předvedli vrcholné číslo - pád z lavičky i s lavičkou, pak sme šli do 
hospody (do pivovarské ne...) kde sme dali tři piva a nějaký nealko - a pingl na to - tak 
třeba gin s tonikem? - Jenom ten tonik. - To jeko vážně nealko? Prostě takovej 
správnej pohodář, takže sme pro změnu zaplatili... Zamřížovanejma voknama se 
špatně protahuje.... Šli sme zpátky, zastavili se u dalšího stánku na okurku a klobásu 
z udírny, pak do areálu, skoukli pár kapel, vylili pár piv, zbourali stan - zjistili sme, že 
nám někdo vylil cukr (teď si uvědomuju - to je už druhej cukr, kterej se nám ztratil - to 
o něčem svědčí...) 

Taky sme zjistili, že všechny měkký sýry Atlet jsou plesnivý - a já pochopil, proč se mě 
v noci zdálo, že maj takovou divnou chuť.... Pak sme přeparkovali blíž ke vchodu a šli 
zase na uzenou klobásu. Bylo tam nějak moc lidí, takže to bylo tak, že sem vždycky 
přišel, oni řekli, za deset minut, já přišel za dvacet a už zas nebyly, takže za deset 
minut. Když se to stalo potřetí, tak mi řekli, že nám je donesou. Pak sme se šli 
kouknout. Zahlídli sme borca, kterej jako by vypadl Dejvovy z oka. Kdyby sme ho 
vyfotili, tak to nikdo nepozná - měl jenom kratší vlasy, vytuhlej byl podobně. Akorát 
nebyl naostro... 

Undertakers - Itálie - takhle nějak měli hrát N.D. Tanzwut - německá grupa (jak říkali 
v ESU - jedna z těch nejnatvrdlejších) hojně srovnávaná s Rammstain. No nevím. 
Rozhodně to bylo zajímaví - měli spoustu různých středověkých nástrojů, asi dva 
bubeníky, (ale jak poznamenal Jacek - stejně de všechno támhle s toho sampleru...) 
celkem dobrý. A pak FORGOTTEN SILENCE. Při přesunu sme někoho posadili na 
dřevěnou desku a odnesli ho. Když nám spadl, dali se se mnou do řeči nějací 
holanďani (Jason a Katharine). Trochu sme pokecali - když se Holanďan snaží 
vyslovit Velkopovický kozel - tak je to celkem sranda. Forgotten Silence byli SUPER. 
Bylo jedenáct a měli hrát ještě Dog Eat Dog. 

Jenže sme rači vyrazili dom - Dejv jel totiž přímo do haklu - jestli tam opravdu byl 
(a neusnul) tak ho obdivuju, protože já byl v prdeli. Vyrazili sme - tentokrát po dálnici - 
známka, neznámka - a první část cesty proběhla za vydatného zpěvu různých písní 
(nemusím snad připomínat, že sme pokračovali v lití...) - mě to moc nešlo, bo sem se 
nemohl zbavit škytavky - tu sem měl prakticky celý tři dny - takže sem si nemohl 
troufnout na delší texty - ale refrén typičo - mě šel, takže sem ho pak zpíval v každé 
další písni. Ppostupně nás (mě určitě) zmáhala únava - někde sme se stavili na 
polívku a bramborák - pak sem já a Atla schrupli - Jacek celou cestu bavil Dejva, aby 
neusnul. 

Konečně Brno, Líšeň, bylo myslím čtvrt na 5 (?) takže sme šli ještě do Kobry, jesti tam 
není Zdenál - naštěstí už bylo zavřeno. Takže sme jeli dom, otec zrovna vstával - tak 
sem zapad do postele a skoro celý pondělí prospal... 

Ahoj, ahoj! 
10.8.1999 Tak už sem zase (asi) střízlivej... 

Zítra je konec světa. Hurá!!! (No, nepodléhejme klamným nadějím....) U nás se 
prodávaj ochraný brejle - a v Rakousku se rozdávaj - podle mě není něco v tomto 
státě v pořádku.... 

Pokud si někdo myslel, že hůř se zN@VA dělat nedá, tak se pletl... Stačí se podívat.... 
9.8.1999 To zas bylo - Atletovy a Jackovy narozky... 

Probíhalo TO u Jacka na chatě. Po menších problémech s dopravou způsebených 
tím, že Dejv lil v haklu a Atlet teprv přijížděl do Brna jsme vyrazili. Někdo (Jacek, Atlet 
a Já) na kole, Dejv, Eva, Malej Martin a (jak se jen menovala ta Holka-Alkoholka) 
džígem. Jízda na kole je celkem cool ale jenom z kopce. Když sem tak svištěl dolů do 
Mariánskýho, nedalo mi to nevzpomenout na to, jak sem tam kdysi kalil na 
koloběžce.... Už vím, Andrea... 

Po předání darů - kompresor, kompletní potápěčská výbava včetně yachty - sme kalili. 



Pak přijel Ejč, a v osum Míša. Na jeho uvítání se Atla z Jackem převlíkli do 
potapěčskýho. Kalilo se asi do půl jedné, sykla beča, a taky sme udili kabanos - 4.5 kg 
kabanosu a 80 rohlíků - jediný jídlo, který tam bylo.... Vobčas sme dali nějaký Pogo - 
na S.O.D. - to byla ještě větší hrubárna než na živo..... 

Ráno sem se probudil v osum - nevyspalej, ale Jacek už měl roztočeno, takže sme 
začali na novo.... A to celkem zprudka s občasným proložením rumem - takže už 
v jednu sem měl osum piv a zbytek proběhl v mlžném oparu.... Dopoledne jel Dejv pro 
třetí beču. Jeli sme se koupat na dvojku - najednou koukám - plavu uprostřed 
rybníka... Ještě, že tam měl Jacek a Atla loď (i s pádlem) Taky sem převrhl Jacka, 
protože ode mě to čekal nejmíň - možná vůbec.... Mezitím se tam zjevil Zdenál... Pak 
sem si pučil člun a ... usnul sem v něm.... najednou se probudím, nikde nikdo - tak 
sem doplul ke břehu, ale byl to ten špatnej. Pak sme šli na Mušku, pak zpátky. Taky 
někdy musela přijít Silwietta, protože na Mušce byla, to vím naprosto přesně, bo sem 
jí upíjel pivo. (Asi moc radost neměla...) 

Návrat na chatu. Taky tam byl určitě Aldos a Míša odjel ale přijel Kaba. Pak sme dali 
buchec, u kterýho sem se už úplně dovožral (a sykla poslední beča), nicméně to 
samozřejmě nikemu nevadilo a šli sme na Mušku. Po cestě sme šli nějak divně, 
protože byla tma, já sem v lese vrazil do zábradlí, takže mám rozšvihlou bradu (jako 
Jacek) akorát bez štychů... Na mušce sme dali pivo, pak sem si koupil druhý a četl 
ubrus. (On tam sice ubrus nebyl, ale ...) Pivo si pak vzal Atla, já sem prohlásil, že se 
du vychcat a odešel sem zpátky na chatu. Určitě sem došel na hřiště (asi 200 metrů 
od chaty) Ale ouha. Tam sem potkal tři bludičky. Ty mi řekli - tohle je bludnej kořen - 
překročíš ho a zabloudíš. Já sem ho překročil... a zabloudil. Matně si pamatuju, jak 
sem bloudil po lese, vobčas sem dal menší chrupec a když mě probudila zima, tak 
sem šel dál. Nakonec sem se probral pod nějakým pingpongovým stole (za svítání) 
a vyrazil sem. Naštěstí u vedlejší chaty ještě někdo lil, tak sem se zeptal, kde je 
Muška a šel sem. Byl sem skoro u čtverky... 

Za 20 minut sem se domotal na chatu - šťastnej jak sfiňa - práskl sem sebou na zem 
a spal. 

V nedělu sem byl úplně mrtvej (as nebyl sem sám) takže sme poklidili, dojeli k Rytířům 
na pivo a polívku (byla jedna hodina) a pak dom, kde sem dal ještě jídlo a okamžitě 
vytuhl. Probral sem se tak v pět, jenže sem pak nemohl usnout, takže sem šel spat až 
o půlnoci a ráno sem byl víc mrtvej než živej a když sem dobíhal trolejbus, tak sem 
málem omdlel. 

To byla strašná glgačka - v názvosloví této kanceláře bych se označil na norka 
norkoviča a hňupa hňupoviča, na čestný titul Debil (natož Ruda) to ale ještě není. 

Na druhou stranu - co mě nezabije - to mě posílí. 
2.8.1999 Myslím, že odejdu chcýpnout k plotu. Nejdřív ale musím vydělat peníze na vlastní plot 

- přece nebudu chcípat u cizího plotu. 
1.8.1999 Včera sme slavili narozky (S.) Bavor je dobrej, akorát si do něj člověk nesmí sypat 

drcenou citrónovou kůru (a nesmí dojít Tonic). Akorát sem málem nedošel dom a teď 
mám trochu kocovinu. (Hamáček by řekl, že sem se nacucal jak uherská sfině.) 

Červenec 1999

31.7.1999 To nebyl dobrý nápad, dívat se na ESO. Je mi z toho špatně - Zombie, V.I.P., Holki, 
Morava, Enkláva, - to sme to dopracovali. A ani Offspring není co bejval. A hlášky typu 
- Na Dynamu v Litoměřicích bude spousta natvrdlejch kapel, a jedna z nejnatvrdlejších 
je Tanzwut - možná to byl vtip, kterej sem nepochopil. Ještě, že tam pustili aspoň toho 
hnusáka uchylnýho Mansona... Ještě, že jsou takový věci jako Chaos A.D. od 
Sepultury a Vulgar Display Of Power od Pantery... 



25.7.1999 A když se něco děje, tak stejně nefunguje Internet, takže ve stručnosti. 

V úterý se domluvil nohecovej turnaj v Mrákotíně. Účast přislíbilo spousta lidí, skoro 
na tři mančafty, ale sliby - chyby, v pátek jel akorát Dejv, Atla a Eva, s tím, že ze 
Zdenálem máme sraz v hotelu ve Studené. 

Pátek začal popíjením Tequili v hokně (mezi třetí a čtvrtou sme tam naprudko 4 
smahli...) V osum sme už byli ve Studené (kousek za Telčí, až v Čechách, pas po nás 
naštěstí nikdo nechtěl) Dali sme se šest škopků, Eva si dala palačinku a po ní filé. Pak 
(vo půl dvanácté) jsme jeli někam spat - vypadalo to jako lom, spali sme pod návěsem 
(nebo jak se menuje takový to, jak to tahaj tahače...) 

Ráno, asi v pět sem se šel pochcat, a přitom sem si tak grgnul, že sem si ublinknul 
(takovej malej grcánek) [to se ani nedá počítat za *] to nechápu - po šesti pivech 
a malým fernetu, šest hodin po dopití, a bez opití. Stárnu, nebo co??? Doteď to 
nechápu a vnitřne sem se s tím nestotožnil.... 

Tak sme v sedum stali a jeli na turnaj. Podle předpovědi bylo polojasno až jasno (tzn 
tmavý mraky se střídali se světlejma...) Bylo tam 26 místních mužstev a Dusátor 
(Zdenál, Dejv, Atlet) z Brna. Jak na sfiňu sme dostali tu nejtěšší skupinu (vzešel z ní 
celkovej vítěz a celkově byla o třídu lepší než ten zbytek) takže sme obsadili nádherné 
4 místo ve skupině (z 5-ti), celkově 19 z 27. 

Tak sme se tam tak různě koukali a popíjeli, pak oběd a v sedum sme vyjeli do jiné 
dědiny, kde měl bejt od devíti rockovej bál. Ale řekli sme si, že dáme deset minut 
chrupec. Zalezli sme o půl osmé do spacáků, chvílu kecali, Eva hledala houby, a ještě 
sme dali deset minut a ... probudili jsme se o půl jedenácté, chvílu sme se dohadovali, 
jestli to má cenu bo ne, nakonec sme nikam nejeli... Takže sem zase přišel 
o vesnickou zábavu... (Ono asi není o co stát, ještě bysme dostali na držku...) 

Ráno sme sice vstávali už v sedum, ale nádherně vyspaní - kromě Dejva, kterej spal 
naloženej ve smradu a potřeboval spát dýl. 

Ráno jel Zdenál do Brna, tak sem jel s ním, zbytek se jel koupat do Dalešic, dom sem 
se dostal kolem jedenácté, a celkově se to nedá hodnotit záporně. 

19.07.1999 Chcypl pes. 
12.7.1999 Od 2.7. sem měl dovolenou, když sem se dostal ke kompu, tak sem psal, aploudlý to 

je až dneska... 

11.7.1999 

Chata u Jacka - standardní bečka. Žádní Dablouši, žádní G-Pointi, ani novej klon... 
Líp je to popsaný na ekšn-pejdž 

9.7.1999 

Ještě k S.O.D. - Je zvykem, že kapela hraje na koncertě rychleji než na desce. Bylo to 
ale nutné i v případě S.O.D.? Když sme jeli zpátky, tak sem natáhl hodinky, ať nás 
v Brně probuděj. Pak jsem usnul z plechovkou piva v ruce a když začli pípat, tak sem 
se lekl a polil jsem se.... 

Minulej pátek sme jeli do Bučovic na narozky Malýho Martina (MM) Dostal starou 
škoďárnu stovku (za dva tácy - pojízdná, propadlej techničák, zelená) Celkem dobrej 
byl už ten převoz do Bučovic, respektive do Nevojic. Kolona Dejvova Lada, Zdenálova 
škodovka a embo pro MM byla nepřehlédnutelná... Však sme se taky na benzince 
před Bučkama, kde byla havárka a stáli tam benga, celkem zapotili... 

Na místě jsme zelenýho draka postříkali sprejama, počkali, až Marťa přijede a dali 
sme mu to. Pak sme jezdili rallye, pařili (bečka chlazená v patnáct metrů hluboké 



studni) a tak... 

Ráno fotbálek a přemýšlení, co s koupáním. Zjevila se tam jakási místní znalkyně. Tak 
sme (sem) z ní tahali, kde je rybál. Rozhovor to byl zajímavej - začla "divej se" a nic, 
tak sem řekl "se divám, dobrý a kde je ten rybník?" Nakonec vím úplně přesně, jak se 
de k rybníku od Smékalů. Jak se ale dostanu ke Smékalům, to netuším. Sice 
slibovala, že nás tam zeveze(de), ale nic... 

Takže jsme jeli do Bučovic na koupaliště. Sice sem si zapoměl vzít plavky a tričko, ale 
jinak pohoda. Nejdřív strhali plavky z MM, potom slipy ze mě. MM měl štěstí, že se mu 
to povedlo tak nějak svázat do hromady, ale já ne. Tak sem prostě musel z té vody 
odejít na Adama, čímž jsem (prý) zvítězil... 

Když sme se vrátili zpátky, tak začalo vrcholný číslo - demolice. Nevím, koho to už 
napadlo a jak to začalo, ale všichni skákali po autě, mlátili do něj kladivem, to, bylo 
hořlavý, tak se pálilo na ohňu, kterej málem zapálil i lavky v amfiteátru. Já s dejvem 
a Jackem sme byli na střeše kuchyňky, kam se mimo jiné lezlo po bříze. Jackovi 
spadla bota do komína (Dejv ju tam hodil), kladivo bylo příliš velký.... (Však taky ráno, 
když Dejv hledal kladivbo - bez kladiva neodjedu - tak se hned Zdenál ptal - není 
v komíně? Ne, to sme zkoušeli, tam se nevleze ....) Prostě super industriální párty... 

Akorát Kaba (s Jančou) nedojel. Jak sme se pak dozvěděli (v Rožnově) tak tam jeli, 
ale nějakej místní znalec je poslal k tomu rybníku... A navíc, byly u babičky, která bydlí 
třista metrů od toho koupaliště... 

V neděli sme jeli dom, (teda, u nás nikdo nebyl a já si nebral klíče, abych je neztratil), 
takže sem se vrátil k Jackovi a S. a přespal u nich - skoukl sem Motýlka, bo sem nějak 
nemoh' spát. Pak sme jeli do Rožnova, kde nás čekala Tequila, kterou sme nakonec 
ani neochutnali - nebyl čas. Skoukli sme místní pamětihodnosti - Rožnov, Pustevny, 
Skanzen, ochutnali místní lahůdky - Rožnovská bilinná, Radhošťská hořká, Vařonka, 
Slivovice, .... 

Taky sme se koupali v Bečvě - Spodní splav. Akorát sem tam ztratil brejle... Chvílu 
sem se potápěl a hledal je (1.5 - 2 m hloubka) pak sem ale usoudil, že se přece qůli 
tomu neutopím... 

2.7.1999 

Ve čtvrtek 1.7.1999 hráli v Prazi S.O.D. Vyrazili jsme z Jackem o půl čtvrté do Prahy 
autobusem. V Praze sme dali nějaký škopky, došli na nádraží, dali do úschovny vodu 
a bagetu a vyrazili do Rock Café na Národní. Vzhledem k tomu, že jsme šli zkratkou, 
tak jsme (pod mým vedením) zabloudili. Naštěstí jsme se zase našli a v osum jsme 
vlezli do Rock Café. (na místě stály lístky 600,-) Naštěstí tam byl plákátek, že 
nevystoupí Mashuggah a Stahlhammer. Naštěstí proto, že existovala velká 
pravděpodobnost, že stihnem vlak ve 23:10 do Brna. 

Zrovna hrála předkapela. Kopírka Sepultury, Machine Head - prostě Nailbomb. Sálek 
byl zhruba stejně velkej jak Favál a bylo tam vedro - sauna. 

Když dohráli, tak se Billy Milano podepisoval a fotil (máme podepsaný lístky...) a něco 
po deváté To začlo. Nejdřív mluvený intro vod Iron Maiden (The Number Of The 
Beast) potom intro ve stylu Bring The Noise a takový to riffový intro/znělka od Anthrax. 
Potom pět starejch songovek (uváděnejch stejnejma kecama jako na Live At 
Budokan) Totální pogo, totální pot, stage diving, něco naprosto šílenýho. Polovička lidí 
bez triček. Pak dvě nový, kavrůvky od Celtic Frost a Kinga Diamonda, Ballad Of 
Jimmy Hendrix, Balad Of Jimmy Morrison, dva balady, který sem nezachytil a Ballad 
Of Kurt Cobain. (tak desetisekundovky s rifem tý který kapely a textem You're Death) 
Taky dali 6 songs in 9 seconds. Pak zas nějaký starý a zakončili to (krátce po 
desátou) United Forces. 



Billy neustále tvrdil, jak je to v Praze super, že něco takovýho ještě nezažil apod. 
Dokonce sehnal překladatela a vykládal... S.O.D. salute you!!! 

Z pódia sem moc neviděl, (v Rockcafé je nízký) akorát hlavu Scotta Iana 
a (samozřejmě) pupek Billy Milana, ale jak říká klasik, na Hamleta taky nikdo nechodí 
kvůli tomu, aby se dozvěděl, jak to s ním nakonec dopadne... 

S.O.D. hráli: (nepamatuju si všechno...) March Of S.O.D., Milano Mosh, Kill Yourself, 
Speak English Or Die, Bigger Than Devil, Kill The Assholes, Fist Banching Mania, 
Fuck The Middle East, Pussy Whiped, Chromatic Death, Milk, United Forces + výše 
zmíněné kavrůvky a srandičky. 

Vlak 23:10 sme v pohodě stihli, akorát se nám nepovedlo vyzvednout z úschovny 
věci, bo se to celý nějak rozesralo a vůbec to nefungovalo. Tak sme si koupili vodu 
a chtěli jsme lahváče, ale v Praze na Hl.nádru se lahváče prodávají pouze do šesti, 
tak sme dali plechovky... Vo třičtvrtě na tři v Brně, před půl čtvrtou doma. 

Jedinečnej, neopkovatelnej zážitek, kterej rozhodně stál za to všechno. 

Ale RockCafé jako takový mě zklamalo. Malý, špatně větraný, drahý pivo (17,90 za 
třetinku...) 

Za chvílu jedu do Bučovic (a pak do Rožnova.) 
01.07.1999 Včera sem se stavil za Banym, Dvoři měl zas svoje typický průpovídky - to je 

strašný.... 

Za několik málo nakrátko propojených hodin odjedu do Prahy na S.O.D. a přes tejden 
mě tu nikdo neuvidí...takže nebudu ani aktualizovat tuhle stránku... 

Qvůli S.O.D. sme nešli ani na Maťu (protože asidáme čtyřiadvacetihodinovku), snad to 
bez nás zvládl... 

Co to udělali z GeoCities? Yahoo! Geocities... 

Červen 1999

28.06.1999 Včera byla v Líšni Velká sláva. 75 let místního fotbalového klubu. Lišky tam hráli se 
Slatinou. Vstupné 25,- sem neplatil, protože patřím k týmu a nesu jim diplomy. Všichni 
dostali (zadarmo) pivo a párek. (Možná sem měl to vstupný zaplatit...) Pak hráli staří 
pánové a nakonec Áčko s Bobíkama. (Bohužel) vedle nás seděli skalní Hůligens 
a s toho, co sem (náhodou) zaslechl sem neměl dobrej pocit ... vo tom, jak jezděj 
a demolujou vlaky...apodobně. Ale jeden z nich tam měl originálku Cannibal Corpse - 
Eaten Back To Life... 

V pátek svolal sraz Bob s tím, že oslavíme to, že už je Doktor. Akorát (jako dycky) 
nepřišel. To už fakt není možný... Tak sme oslavovali akorát Kabovi narozky (pár 
tekil). Pak sme šli do Brooklynu, akorát tamn nebyl Leadr. Zato tam bylo aspoň pět 
skinů, pogovali na Landu. Ale někteří pogovali i na Sex Pistols, tak nevím... Pak nějak 
Jacek s S. odcházeli, tak sem šel taky akorát sem na nádraží zjistil, že je půl. Na to, 
abych šel pěšky na starku jsem se necítil (dřív sem chodil celkem pravidelně - asi 
stárnu) takže sem šel do knypu - do čtrnáctky. No, nevím. Zase sem nepochopil, co ta 
mařka...odcházela? Nebo co? 

Ve čtvrtek Despondancing na THC. Nejdřív to vypadalo, že bude hrát Despondancing 
for WFC, (a pak WFC for Despondancing) ale nakonec tam pár lidí přišlo. Hnusný pivo 
(Fůůůj), málo lidí, (můžou si za to sami - nulová propagace...) ale sqělej koncert. 



Akorát blbý bylo, že hráli až od půl jedenácté, takže sem konec neslyšel, bo sem šel 
na půl-půlnoční. Ale podle Ejča hráli ještě tak deset minut. Při poslechu desky sem 
nikdy nevěřil, že to můžou hrát na živo ve třech. Můžou, s hromadou krabiček. 

Někdy ve čtvrtek nebo kdy, mi přišel dopis od někoho z GNU. Psal, že zjistil, že sem si 
kdysi koupil od nich po i-netu nějaký jejich věci, že doufá, že se mi to líbí, že děkuje 
lidem, jako jsem já, kteří je takto podporujou, že by je všechny nejradši dal na 
děkovačku na desku.... To sem opravdu nečekal. Kapela děkuje fanouškům!!! Myslím, 
že budu muset koupit obálku... Doufám, že na Dynamo do Litoměřic opravdu přijedou, 
a že s něma třeba zapaříme... 

Starý Slayer - dost dobrý. 
24.06.1999 Ještě k tomu Maťovi. To člověk pořád čte, že třeba Tom Morello (RATM) je výbornej 

kytarista, akorát neví, co si pod tím představit. Stačí zajít na takovej nějakej koncert, 
kde hrajou nějakou kovrverzi a hned je to jasný. Tím nesnižuju umění kytaristy 
Pangramu, ale ... Jinak sou dost dobře sehraní - třeba Kučínův pád aniž přestal zpívat 
apod. 

Kdybych se musel nějak vyjádřit k aféře Klingon (pardon Clinton)-Lewinská tak bych 
řekl jedinnnnné - Klinton nemá vůbec vkus. 

A ještě bych měl uvést na pravou míru jednu zde dříve uvedenou informaci - Když 
Silwietta povídá nedýchej, tak dodává na mě... 

21.06.1999 Začíná být nepříjemnou tradicí, že Dejv příjde k Jackovi, dá vodu (šustivou), zchrupne 
si, a de.... 

Ve čtvrtek Maťa (Pangram). Dost dobrej koncert. Nejlepší bylo, když jsme jim na 
playlist napsali Living Carcass - prostě to pak museli zahrát. Příště (=30.6.99 na 
Vaňkovce) jim musíme napsat What Do You Believe In? 

16.06.1999 Takže včera byl další magysterskej sraz, tentokrát v panským dvoře, bo jak se ten 
knyp menuje. Ta hospa je tak velká a je tam tolik lidí, že než vám donesou pivo, tak už 
klesne pěna... 

Když vylezu před barák, tak vidím do okna Verči, Kasíkovi (a Marice, samozřejmě....) 

Belgický aféry s jídlem začínaj nabývat hrozivejch rozměrů, nebo, jak říká kolega - Oni 
nás ti Američani chtějí otrávit... (To zas bude řečí, že zveřejňuju na I-netu cizí 
nápady...) 

14.06.1999 Když jsem nedávno dopisoval zakládající členy WFC, nemohl jsem si nevzpomenout, 
co někteří členové dělají teď. Co taková Táňa, Aška, Sýsa... Stejně je to zajímavý, že 
ve WFC (bylo) je deset mařek... To je nějaký divný... Chm. Žebych prokaučoval víc, 
než si myslím??? 

Půjčte si od libovolného metalisty libovolnou kazetu. (Pokud možno nějakou starší) 
Pokud je nahrávka kratší než strana, tak za ní na 90% následuje dohrávka Paradise 
Lost a z toho na 50% As I Die... 

Minulej tejden byla prej zas nějaká street party. Přišla tam mařka - prej protestovat 
proti konzumu a nadnárodním společnostem - a že nemá film a kterej si má koupit - 
ale vzápětí už věděla - Kodak... A anarchisté uklidňující opilé punkery... 

11.06.1999 Na MaMedii (vlastně na MaGeo) je audit o tom, jestli je lepší Idiot nebo Pelíšky. Podle 
mě je to jako srovnávat hrušky a Jabka. Obojí je dost dobrý, ale každý v něčem 
jiným... 

Včera sem poprvé lil visku s pocitem, že mi chutná.... (Spolupracovníkova 
svatba...vpodstatě sranda...) 

09.06.1999 Pelíšky. Celkem dobrej film. Některý věci mohli bejt trošku víc dotažený (nebo jak se 
módně říká - vychytaný...) ale jinak... Myslím, že letošní ročník Českýho lva bude 



velmi zajímavý. Ne jak loni, kdy to všechno spadlo na Sekala, ale Pelíšky, Idiot, a to je 
teprv půlka roku. 

07.06.1999 Tož sme byli v Třebíču na Zámostí 99. Přijeli jsme vlakem, postavili stan a šli sme 
kouknout na kapely. Mezitím sme trochu pařili (vajno). Druhá kapela (Werk 
z Rakouska) byla dost dobrá, prodávali aji kompakt za 300,- Celkem dobrej. Pak Tony 
+ Garage. Taky dobrý. Mezitím jsem neodbornou manipulací s foťákem způsobil to, že 
několik raritních fotek (8) + jeden film, je nadobro ztracenejch. Taky se sundal Kaba, 
takže sme pokračovali ve čtyřech. Různě jsme ztráceli a nacházeli, kolem hrál Mišík, 
Bittová pak Mejla. 

Dokonce mě oslovili tři mařky - dvě mi řekli Uhni, nevidím, a ta třetí mi nadala, že jí 
šlapu po nohách. To bylo totiž na Psích Vojácích, bo sme tam jediní pogovali, ostatní 
stáli jako Y a ani se nehli. Ale já sem na to nakonec přišel. Ony totiž ty mařky ani 
netuší, jakej poklad kolem nich chodí a jakou sqělou příležitost propásávaj!!! A s tím 
souhlasila aji Silwietta (Akorát nevím, jestli jí můžu věřit, bo občas mi říká třeba 
nedýchej apod.) 

Po Psích Vojácích jsme se odmotali do Haustanu. Tam sem chvílu seděl a chvílu ležel 
a tak sem šel rači spat. Jedinej Jacek tam žil dlouho do noci. 

Ráno jsme vyrazili do města, koupili lahváče, film a korneto, přátelsky pohovořili 
s maníkem od ochranky (To NENÍ (kupodivu) myšleno ironicky...) Pak sme se 
procházeli po Třebíču, houpali na houpačkách, na pískovišti dělali tunely a tak. 
V osum sme nasedli do vlaku a jeli dom. 

V neděli Lišky hrály a oslavovaly postup... Bečka vozená autobusem do Mariánskýho 
údolí, na hřiště a zase do údolí.... V jedenáct sraz, ve tři se hrálo, v jedenáct sem 
přišel dom. Sem dost spálenej od slunka... Byla to taková typická Dejvova akce - Moc 
piva na málo lidí... 

02.06.1999 Všechna dobrá předsevzetí (i ta, která jsem si nedal) jsou pryč. A to sme šli k Davsovi 
na jedno/dvě piva.... To, že tam bude Franta, to sem čekal, že si přisedne k našemu 
stolu a pokecáme, to sem taky čekal, ale že si vzájemně budem kupovat rumy, to sem 
nečekal. Prostě sme prochlastali z Jackem všechny prachy, co sme měli, a to, co nám 
zbylo, jsme prolili dole s Jarinem... Ale zas tak hrozný to nebylo - 4 piva a 6 
rumů........... Che! 

Qěten 1999

30.05.1999 Kolaudačka - to by člověk nevěřil, kolik lidí se vejde do tak malýho bytu... 

Začíná léto, samej fesťák, bečka, spářka - a navíc pařák - akorát by to ještě něco 
chtělo... Něco, co má aspoň náznak toho smyslu. 

O čtvrtku můžu říct jenom Oušit - stejně jako Ejč o pátku.... 
23.05.1999 Rýma je swinstwo!!! Sem vylil asybečku čaje. Ani sem nevěděl, že mám tolik 

kapesníků... A v Bromhexinu NENÍ alkohol. Fak!!! 

V pátek sem šel k Davsovi (nejdřív k Pegasovi na pšeničný (Peagasovi?!?)) Byla tam 
akorát Sýsa s nějakou kámoškou a pak přišel Cýra. Ty dvě šly na pelešku a já s Cýrou 
do Broklynu (ta mařka zná leadera....) V Brooklynu - nic moc. Až na dotaz - taky ste 
maturovali? Přece nevypadáme tak mladě.... Dobrej byl taky Lýdr - Dete zejtra na tu 
pouliční slavnost? To se možná potkáme, já du totiž na fotbal.... :-) 

Sem se díval na volejte šiditeli. Prej - na Internetu se oběvil seznam platů pracovníků 
TV N@VA není to trestné? A pan šiditel řekl - NEVÍM... Ředitel Televizní společnosti 
a nezná ani zákony o utajovaných skutečnostech a ochraně osobnosti apod... (Zná 



aspoň Autorský zákon?) 

Když se člověk stěhoval v pravěku, tak vstal, šel a byl přestěhovanej... A dneska? 

To je celkem dobrej nápad, udělat telefonní seznam lidí, které nejsou v telefonním 
seznamu.... 

20.05.1999 Ku*wa, co to máš za bradavky, ty zpanštělá pi*o? 
18.05.1999 Celý Brno ja jako rybý hřbitov. Každej druhej hňup má na sobě něco od FishBone... 

A stejně by mě zajímalo (samozřejmě čistě (t)e(o)reticky) o co tý mařce v červenejch 
riflách v Brooklynu šlo.... 

16.05.1999 Včera Satisfakšn, K25A, Žolíci a Mjůt Defnes. Dost dost!!! Akorát 4 kapely hrály třiapůl 
hoďky (včetně mezer...) Byla tam i Sony, kamaRadka, Slavík - prostě dohromady 
asy100 lidí... Kaba chyběl, bo je v Turecku... To je aspoň kosmopolitní cestovatel... 
Sem se dostal nejdál do Budapešti. (No, Plzeň je možná dál...) Ale tak málo lidí mě 
zkllamalo... Možná to bylo drahý, možná šli všichni na Lucii do Ronda (za 300,-...) 
možná čučeli na hokej. Za 4 hoďky začíná druhý finále, zase vyhrajem, zase bude 
zlato... Po žolíkách prohlásila Verča - dost a odtáhla Ejč dom. (asyaby nedopad jak 
Dalish) 

Po koncertě prohlásil Slavík - Dem Do Brooklynu. Silwiettě se moc nechtělo, tak sme 
ju vynesli. Akorát ju při tom viděla její spolupracovnice....naštěstí ta spolupracovnice 
(chodí z basákem Bagdadu) tuiky zamířila do Brooklynu, takže jí S. mohla nalhat, že 
nebyla opilá a že sme ju vynesli jen tak ze srandy. 

Takže sme zapařili v Brooklynu (Dem balit buchty - řekl Dalish - Dalish=Slavík - 
dopadlo to jako dycky - vožrali sme se... i když mám dojem, že to, co dokážu 
prokaučovat.... ) a dvojkou sme jeli dom - potkal sem Cýru. 

V úterý sem jel do Ostravy na ORACLE školení. Do Ostravy do hotelu sem přijel 
v osum večer, na recepci sem řekl, že tam mám rezervačku a oni řekli, že nemám, až 
od středy. Volnej pokoj nemaj. Tak sem vyšel ven a začlo pršet. Tak sem vyrazil slepě 
do ulic s pevným přesvědčením, že tam někde musí být hotel. Nebyl. Asypůl hoďky 
sem bloumal po úplně prázdných ulicích a litoval toho, že sem si nevzal spacák. 
Trošku sem zabloudil... Pak sem se konečně dostal na nějakou ulici, kde byli lidi, kteří 
ale nevěděli, kde je hotel. Nakonec mi někdo poradil, že kousek dál je hotel Chemik 
a až někde ve Vítkovicích Atom. Tak sem jel do Chemiku, bohužel to byl starej název 
pro ten hotel, ve kterým sem měl bydlet. Takže sem zhruba po hoďce byl tam, kde 
sem začal, akorát se už setmělo. 

Tak sem jel do Vítkovic hledat sportovní halu. Přímo na ní byl nápis Mezinárodní 
Veletrh Metal 99. Naproti byla ubytovna - totálně obsazená. Vedle byl hotel Atom. 
Zrovna tam probíhala párty u příležitosti veletrhu. Dost douho sem přemýšlel, jestli má 
vůbec cenu tam chodit. Nakonec sem vlezl na recepci, kde se zrovna nějakej borec 
rozčiloval, že nemůže najít gril. Poslali ho na terasu. Pokoj samozřejmš neměli. Tak 
sem se zeptal, jestli tady není ještě nějakej jinej hotel. Přitom kolem mě jen tak 
mimochodem obcházel černej šerif. Mařka na recepci chvílu koukalla a pak 
obtelefonovala asypět Ostravskejch hotelů, než sehnala volnej pokoj. (díky ji za to) 
Akorát sem jel zase půl hoďky šalinou na druhej konec Ostravy. 

Takže sem přijel do hotelu o čtvrt na jedenáct. Restaurace byla samozřejmě už 
zavřená, nikde žádný jídlo, a ven sem si už netroufal. Ještě, že sem měl ssebou 
lahváče (jednoho). 

Ráno sem dorazil na školení, všechno sem jim to řekl a (dám asyoběd) Z.H. s toho 
byla zhrozená... Na pokoji byla televize - spoutsta slovenskejch a polskejch kanálů, 
HBO (byl tam nějakej frzncouzkej film ze stejné produkce jako nikita, 5th element, 
Leon - a Leon tam taky hrál....), pornokanál tam nebyl. Ráno byl švédskej stůl, na ten 
Dejvův to nemělo... Ale dvanáctka za dvacet a lahváč tuiky za dvacet - ale třetinka ... 



Minulej výkend Liška tým postoupil. Tak sme to trošku oslavovali.... 

Předminulej výkend bečka na hádku - přijel i Eman. Celkem pohoda, akorát v noci 
chcalo. Tak sme se 4 mačkali ve stanu, do kterýho by se vlezlo vpoho 6 lidí... 

Duben 1999

21.04.1999 Právě jsem zatratil Word 97 jako HTML Editor. To je něco strašnýho. Jediný, co to 
umí, je červeně podtrhávat překlepy... Ale to, co já potřebuju, to neumí, nehledě 
k tomu, že českej Word, český Windows, českej text - ale klidně se objeví hláška, že 
používám znaky z jiný znakový sady a po uložení je místo češtiny nečitelnej guláš 
paznaků... 

20.04.1999 Včera Twin Peax. Stravitelnější a pochopitelnější, až na pár symbolů... Bylo tam pár 
odkazů jak na Mazací hlavu tak i na Lost Highway. (No, v případě LH spíš naopak....) 
Jiný Lynchovy filmy sem ještě neviděl, ale určitě je to propojený všechno.... 

V Yachtu to stojí za prd. Maj tam koberce, bílí (nepoblitý ani nepomalovaný) zdi, na 
záchodě dokonce mušle a dveře nejsou prokoplý. Pobíhá tam pár debilů s mobilama 
a lijou žlutou... A ti dnešní studenti... Většina odešla v jedenáct a ten zbytek ve 
dvanáct. Zbylo tam jen pár otrlejch a pak mi, pracující... 

18.04.1999 A Janča jede do Norska. 

V sobotu sme u Jacka oslavovali můj svátek, účast byla jako hojná, jak je poslední 
dobou zvykem. Byl sem tam Já, Jacek, Silwietta. A taky Peňa a Týno (tak hoďku) 
abych byl spravedlivej. Na druhou stranu, aspoň níám nikdo nesežral vybrané lahůdky 
přinesené Silwiettou z nemocnice... Ale (původně) tam měli bejt fšichni (jenže měli 
lepší program), plus Zdenička (což by mě teda VELICE překvapilo...) a dokonce 
i Lada ze Zdendou a Davídkem (asy se jim nepodařilo odtrhnout Zdendu od komplu). 

Tož sme v pátek byli na Lola běží o život a je to dost dobrý. Dost dobře udělaný. Pak 
sme šli k Davsovi, kam přišli Lišky (Dejv, Atlet, Remák, Zdenál). Jo, a taky Cýra. Sou 
sice z Dejvem sousedi, ale přesto bych ho nenazval Liškou. Taky sme zašli do toho 
novýho klubu, co o něm mluvila Sony. No, možná to nebylo ono, ale asy jo. Celkem 
pohoda, pivo za 13,-. V jedničkovým rozjezdu sem potkal Báru. 

14.04.1999 Opravdu nějak nestíhám sem cosi psát. A navíc se dycky strašně u toho Wordu 
na*eru, bo ten hňup nedělá to, co já očekávám... 

Včera byl (zase) magysterskej slet... 

A taky sem viděl Mazací hlavu od Lynche. Ou šit, je to blázen. Vizuálně je to sice 
pěkný, ale ... některý věci sem nepochopil. A pochybuju o tom, že to Lynch dělal 
proto, aby to někdo chápal. Nejvíc obdivuju toho, kdo mu na to dal prachy (a natočil 
to). Představa, že Lynch za někým příjde a půjčí mu scénář je velice ... jak se to jen 
řekne ... obskurní (?) ... divná (?) ... ??? 

V nedělu sem se kouknul na Liška tým v akci. Super. Dada dostal červenou, Dejv byl 
(zase) nažranej, teda měl kotzowinu, a U Rytířů je útulně. 

V pátek sem byl ségře na svadbě, no, teda nic moc. Navíc mi příjde, že só fšichni 
hňupi a bóchlí praklem (ještě ke všemu). 

Velikonoce bylo v poho, hlavně díky bečce. Z Krzysztofa měla největší radost S., a to 
hlavně když odjížděl... Nějaký srágory nás vyzvaly k fotbálku o dva metry piv 
a suveréně sme je porazili (5:4). Hlavně díky tomu, že sem chytal. Dva metry piv = 28 
piv. A i při pití piva sme je porazili (17:9). Taky sem fotil nějaký mařky. Teda, já, dycky 
sem dal můj "foťák" Krzovi a ten to blejskl. To su zvědavej, co z toho bude. (A dojedný 



tý oběti se zamiloval) 

Jednou mi vyfotil místo ženský hvězdičku, vedle které sem předtím našel hodinky... 

Březen 1999

29.03.1999 A po vyčerpávajícím wýkendu hurá zpět do pracovního stereotypu. 

Nejvíc mě překvapuje, že sem na Favále nedostal depku, bo když sem byl předtím 
v nějakým klubu, (na Maťovi a v Brooklynu) tak to nedopadlo dobře, hlavně na tom 
Maťovi... Žeby to jaro? Už je tu, zase to, zkurwený jaro, ... já jednou, na jaře zdechnu! 
(I. Mládek) 

Nejvíc mě se*e, že mi kolega, kterej školí uživatelky na TELECOMu, odmítá přivézt 
funkční vzorek uživatelky... Otázka ale je, co bych s ní dělal... 

Nejvíc mě těší, že o výkendu budem na Šmelcovně, kam přijede Krzysztof a bečka. 

Nejvíc mě mrzí, že qůli Šmelcovně prokaučujem koncert Forgotten Silence na 
Musilce. I když je to jejich úplně první koncert. (Po dvou hodnědlouhohrajících 
deskách a jednom demáči a pěti letech existence...) 

Nejvíc mě bolí krk. 

Nejvíc mě nadchlo, (aneb dobrá zpráva na konec), že Tkáč iluzí (Ewa Bialolecká) 
vyjde u nás knižně. ("Chvilku mi trvalo, než jsem pochopil, že tohle už je ta dobrá 
zpráva" Velký Skeeve - Nástup mýtu aneb Prima dárek pro Aahze) Jen doufám, že si 
udrží úroveň pilotní povídky... 

28.3.1999 Už dlouho jsem sem nic nenapsal...a někteří si stěžovali na neaktuálnost... 

V pátek sme byli na Favále na Boronech. Bylo tam spousta lidí, přijeli i lišky z Dadovy 
svatby, dokonce i Aldos. Dejv na berlách stál v první řadě, když ho viděl Kuba, tak 
řekl: "Jak se menuješ?" "Dejv, vole." "Tejf?" No a pak sme všichni mysleli na Tejfa, 
aby se uzdravil.... Taky tam byla Sony, s jednou svou kamaRadkou, Sony se tam učila 
DJ-ovat a ... stálo to za to! Von ani ten DJ, od kterýho se učila nebyl špatnej - 
z tohohle kompaktu pusť jedničku a z tohodle čtverku... 

Možná sem měl jít na Favál aji včera (v sobotu), bo Soniny kamáradky ... Jenže sem 
vstával ve dvě, byl sem nějakej unavenej, takže bych tam vytuhl, navíc bych šel 
asysám, byla změna času, takže se nedalo jít na dvojku, a ... a vůbec. 

Ve čtvrtek sem se byl podívat na liškovskej tréning. Jelo se pro soupeře - Slatiňáky. Ti 
seděli v nonstopu, a evidentně se jim nechtělo hrát. Takže sme skončili Na Radnici. 

V pondělí se mi povedl trapas, za kterej sem dostal důtku. Asyzaslouženě, protože 
přivítat Zdeničku slovy "Kdo seš?" je zetcháčko. Nojo, ale copak si můžu pamatovat 
každou mařku? Vždyť jich znám aspoň .... raději se nebudu ztrapňovat uváděním 
směšně malých čísel... 

Minulou sobotu sme byli na Pryglu za Frantou. Kuwa, tam je pohoda, U Vesla... Pak 
jel Jacek s Kabou na Dadovu svícu. Co sem slyšel, móóóc povedená akce. Kolektivní 
okno (Aspoň Windows 2007), hvězdičkový dostihy, z Jacka se stal úspěšný 
hospodský rváč. Pět chlapů srovnal na hromadu a sám měl jen trošku natrženou 
bradu. A proč se rval? Protože ti haj*li vyhodili Atleta z Autobusu... 

9.3.1999 V pátek sme byli v Brooklynu a já sem zjistil, že z toho mám fobii, protože nevím, co 



tam mám dělat. 

V neděli sme byli U Vesla (DAV I.) - pěkně tam to Kačaba postavil… 

Včera sme byli ve Světě na Mafiózo - parodie na mafiánský filmy. Ale kdo nezná 
(celkem dobře) Kmotra od Puzza, tak mu to moc neřekne… A pak sme šli na Radnicu 
a byl tam Dejv. I s nohou… 

5.3.1999 Návrat Idiota - super!!! Narvaný kino (to sem viděl asypoprvé po revoluci). Akorát ty 
lidi furt kecali, šustili a tak… 

4.3.1999 Po magysterském srazu se cítím líp, než jsem čekal. A to (bohužel) i psychicky. (No, 
v praxi to znamená, že nevidím tři monitory, ale jenom dva.) Ovšem recenze koncertu 
Deicide v Big Bangu mě trošku překvapila. Výborná hra světel, která provázela i hlavní 
hvězdy??? Podle mě Deicide neměli moc světel. Ostatní kapely měli super světla, to 
jo. A o excelentním zvuku bych celkem pochyboval. 

Taky bych mohl někdy to Dabloušovský CD vrazit do serveru, když už ho mám tejden 
na stole… 

Únor 1999

26.2.1999 Včera sem nebyl na Žolících, Eva byla ráda, že sem zrušil rezervačku a večer du lit 
s Banym. To nedopadne dobře …. a (ne)dopadlo. 

24.2.1999 Na hory mě nikdo nedostane, bo bych nevydržel tejden chlastat. 
23.2.1999 Ani tu nebudu uvádět, co mi (o mě) jedna mařka řekla… 
22.2.1999 Páteční velká akce se o měsíc odkládá, takže se v pátek asyneožeru. 

Donesl sem do práce CD s Dabloušema (Moje má Zuzka, Jackovo Dejv, Ejč je na 
horách a Kabu sem od pátku neviděl, kde sem to CD vzal???) 

20.2.1999 Dead But Dreaming aneb DEICIDE live 

Z organizačního hlediska to bylo super. Člověk dostal tři razítka, jedno bylo vidět 
pouze pod UV lampou, takže každej, kdo šel dovnitř, tak byl prosvícen… Kapely hrály 
přesně podle rozpisu, možná i dřív, přestávka mezi kapelami byla deset minut až štvrť 
hoďky. Akorát DEICIDE se samozřejmě nechali vyvolat… Koncert měl končit o půl 
dvanácte, a skončil v jedenáct!!! 

Z hudebního hlediska nic moc. Hroznej zvuk, i když maník vedle mě (při Rotting 
Christ) tvrdil, že zvuk je jak z desky. Nevím. Každopádně to bylo strašně potichu… Při 
prvních třech songovkách sem si říkal, že to je pěkně v pr*eli. Ale při čtvrté svukař 
konečně zapojil apošku, a začlo to mít grády. Akorát, samozřejmě, problémy 
s ochrankou, která shazovala stage-divery, a vobčas si někdo z ochranky stoupl před 
Bentona (aby zabránil tomu, aby někdo vylezl na pódium), takže nikdo nic neviděl 
a všichni pískali. 

Lidí bylo o trošku míň (o Kabu, Jacka a Verču) než na Moonspellech, takže tak 
akorát. 

Nepotkal jsem ani Ondru, ani Kristýnu, zato trička Krabathor prodával a podepisoval 
Christopher. 

DEICIDE byli super, ale když to srovnám s tím výletem na Kokořín… 


